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INDLEDNING 
 

Danmarks Jægerforbunds medlemsundersøgelse er gennemført i marts 2025 via Rambøll analyseværktøj 
SurveyXact.  
 
Analysen er udsendt til alle medlemmer af Danmarks Jægerforbund, der er registreret i medlemssystemet 
med en valid e-mailadresse - dog ikke prøvemedlemmer, støttemedlemmer samt juniorjægermedlemmer. 
Svarprocenten fremgår af nedenstående graf.  
 
Samlet status 

 
 
 
I det følgende finder du alle de indkomne svar. Alle svar er anonyme.  
 
Spørgsmål til undersøgelsen? 
Kontakt kommunikationschef Joan Brønnum Kvist på tlf. 81 88 72 86 eller jbk@jaegerne.dk. 
 
God læselyst. 
Danmarks Jægerforbund 
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MEDLEMSTILFREDSHED OG MEDLEMSKAB 
 

Hvor tilfreds er du overordnet set med at være medlem af Danmarks Jægerforbund? 

 
 

Hvor enig er du i følgende udsagn? - DJ arbejder for god jagt i generationer 

 
 
Hvor enig er du i følgende udsagn? - DJ er en vigtig interesseorganisation inden for det grønne område 
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Hvor enig er du i følgende udsagn? - DJ har stor betydning for, at jagten har gode kår i Danmark 

 
 

Hvor enig er du i følgende udsagn? - Mine interesser bliver godt varetaget af DJ 

 
 

Hvor enig er du i følgende udsagn? - DJ tilbyder relevante kurser og foredrag 
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Hvor enig er du i følgende udsagn? - Min jagtforening tilbyder gode aktiviteter 

 
 
Hvor enig er du i følgende udsagn? - I min jagtforening oplever jeg fællesskab og venskab 

 
 
Hvor enig er du i følgende udsagn? - DJ tilbyder brugervenlige og relevante digitale værktøjer 
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Hvad er de vigtigste årsager til, at du fastholder dit medlemskab? Vælg op til 5 svar 
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Hvad er de vigtigste årsager til, at du fastholder dit medlemskab? Vælg op til 5 svar - Andet. Uddyb 
gerne 

 

• Vigtigheden af at stå sammen 

• Vi skal være medlem for at være i vores 
jagtforening. 

• Vigtig at os jæger har et fælles talerør. 
Bare ærlige at I ikke taler den mening 
jægers sag. 

• digitale problemer jævnligt, for svært at 
indberette vildtudbytte 

• Støtte jagttegn 

• at vi få lov at afholde riffel prøver 

• Jeg synes principielt, at jægerne har gavn 
af at stå sammen. Men jeg synes ikke, at DJ 
varetager mine interesser som jæger. 

• hundetræning 

• Mit medlemsskab er for min forening 
kræver det 

• For at beholde våbentilladelser 

• overvejer at melde mig ud 

• Fordi jeg har været medlem i 53 år, har 
været meget aktiv tidligere. Går ikke så 
meget på jagt, kikker efter bukken men 
kan som regel ikke nænne at skyde når han 
dukker op. Bruger salonriflen til at overliste 
en skovdue i vinterperioden. Det er vist 
det. 

• støtte op om en interesseorganisation som 
kæmper for retten til at gå på jagt 

• I 

• Tradition 

• Online testunivers ifbm jagttegnskursus 

• Jeg er ikke jæger. Er medlem da jeg 
blæser jagthorn til duelighedsprøver og 
FM/DM 

• Forsikringsdækningen 

• Den samlede pakke 

• For at kunne bruge den nærmeste 
skydebane 

• DJs involvering i Jagttegn og det 
omkringliggende 

• Fordi det er de andre på jagten 

• Kan ikke nyde jagten jagtforening har uden 
DJ 

• riffelinstruktør samt sentor til 
riffelprøverne 

• Godt der er nogen der argumenterer for 
jagten i den politiske verden 

• Fordi det er en forudsætning for at være 
medlem i min jagtforening 

• DJ's forsikring af medlemmer 

• Det ved jeg faktisk ikke. 

• Hej 

• Tænker de gør noget godt for dank jagt 

• Kan ikke lige komme i tanke om andet 

• Jeg er tvunget til medlemskab af DJ ellers 
kan jeg ikke være med i Nyborg 
jagtsælskab 

• Mark og strandjagt snart væk 

• Det er den eneste interesse organisation, 
som har noget at skulle sige indenfor jagten 

• Lige påbegyndt jagttegn 

• Egentlig skulle jeg lænegere være medlem. 
Jeg nyder ikke godt af medlemsskabet. 
Bladet Jæger er "tyndt" sammenlignet med 
hhv. norske og svenske, som abonnerer på. 
Jagthunde-området er simpelhen både alt 
for tyndt og alt for dårligt. Både i 
almindelighed og i særdekeshed når der ses 
på, at en egnet jagthund er en meget 
væsentlig forudsætning for at bedrive jagt. 

• man hører at HB valgte forlanger 34% i 
lønforhøjelse det er vel frivillig arbejde 
som det er i foreningerne men ok at de for 
deres udgifter dækket 

• At jeg ikke har taget mig sammen til at 
melde mig ud 

• Påkrævet af flugtskydningsforwningen 

• Adgang til div. feltskydninger mm 

• Jeg har opsagt mit medlemsskab 

• Jeg mangler at bestå min skydeprøve. 

• Support for jagttegnslærerne 
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• ellers kan vi ikke nemt bruge app med 
lokale jagt tider på krondyr, som er umulig 
og følge op på uden. 

• Aspirant til jagttegn 

• Skal man ikke være medlem som jæger? 

• Fastholder ikke 

• Tradition 

• Politisk indflydelse og at sikre at jægerne i 
DK står sammen, for at opnå mest mulig 
indflydelse. 

• opbakning 

• Dj er alt for ego orientering lytter ikke til 
medlemmerne 

• Tvungen medlemsskab af DJ for at kunne 
udøve min hobby 

• samlet står vi stærkest 

• aner det ikke, også dyrt når jeg aldrig går 
på jagt. 

• Div. Holdskydninger 

• Har været med til at starte Munkebo 
strandjagt op som ung været i bestyrelse i 
mange år senere blev jeg kasser i kreds 5 til 
den blev opløst 

• Der skal kæmpes for den jæger som elsker 
og tá på vandet og jage og der har dj da 
mildest talt ikke formået noget 

• Ked af, vi ikke længere kan se jagttider 
generelt og lokalt i bladet 

• Nyjæger 

• Jeg er tvunget medlem af DJ som medlem 
af min lokale jagtforening 

• Er netop indmeldt i jægerforening og har 
ingen erfaringer 

• Kun medlem for at kunne deltage i 
fællesjagter 

• Alt for langt spørgeskema 

• Det forskningsbaserede arbejde 

• dovenskab 

• Har fået super gode svar på mine juriske 
spørgsmål 

• Det er vigtigt at vi som jægere står 
sammen med éet fælles talerør, for og 
bevare jagten på så gode vilkår som 
overhovedet muligt. 

• Generelt fylder DJ for lidt på det politiske 
niveau. Når jeg sammenligner med andre 
grønne organisationer, er DJ uden væsenlig 
indflydelse. Senest i de netop afsluttede 
treparts forhandlinger. Er kun medlem pga 
mit formandskab for den lokale 
jagtforening. 

• forsikring 

• Det er jeg egentlig ikke sikker på. 

• Blot for at støtte DJ 

• Jagthorn. Resten af DJ er pamperi som i en 
fagforening. 

• Godt spørgsmål hvorfor er jeg endelig 
medlem... 

• Nogle skydninger skal man være medlem 

• For at være sikker på, at man som jæger er 
opdateret. 

• Jeg er på jagttegnskursus og ved ikke så 
meget om DJ endnu 

• ærlig ved det ikke, tænker af og til på 
udmeldelse 

• Lav regulerings kurser i foreningerne 

• Årsskydningen i Herning 

• Giver adgang til reguleringsjagt på 
kommunale arealer 

• For at beholde mit jagttegn 

• Tradition og har tidliger været i 
lokalforeningsbestyrelse og er stadig aktiv i 
foreningens aktiviteter aktiviteter 

• Troede det var lovpligtigt 

• Det skal jeg, grundet medlemskab af 
jagtforening 

• For at kunne være medlem af en 
jagtforening 

• DM i feltskydning 

• Kvindelige jægere 

• Skulle være med for at deltage i en 
skydning 

• Jeg har meldt mig ud 

• Kræves for at være i jagtforening 

• Kunne godt tænke mig mere om hunde, 
jagtudstyr og våben gode jagthistorier 
synes det drukner i grøn omstilling 
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• Som riffelinstruktør i vores lokale 
jagtforening er jeg vel nærmest nødt til at 
være medlem. 

• For at have båd i vandet 

• Har boet i Sydafrika mange år - derfor har 
jeg ingen kommentarer 

• Fællesjagt og riffeljagter i foreningen. 

• Jeg er tysk og jeg er meget tilfreds med alt 
omkring DJ 

• alle jægere bør være medlem, så vi er 
samlet, selv om man måske ikke er enig i 
alle sager. 

• For at man kan være medlem i forening 

• jeg ville da gerne sætte flere krydser 

• jeg ved egentlig ikke hvorfor jeg fastholder 
mit medlemskab, da jeg ikke synes at dj 
gør nok for at argumentere imod 
jagtmodstandere 

• Det har jeg bare været i 50 år 

• Jeg ved det faktisk ikke hvorfor jeg er 
medlem, jeg læser ikke bladet og følger 
ikke rigtig med, men jeg håber da mit 
kontingent bliver brugt forsvarlig 

• Hvorfor er der ikkemere modstand imod de 
Ulve, som er udsat af Naturstyrelsen. Få 
dem væk fra Danmark, for de gør ingen gav 
har. Mvh Jan Juhl 

• Med alderen er min aktivitet som jæger 
blevet mindre. 

• Nu er bladet efterhånden tømt for de gode 
artikler. Hvis ikke den fulde historie om 
bukke top 10 er i bladet opsiger jeg mit 
medlemskab. 

• Mulighed for skydebane københavn 

• Mener i står for skydebaner hvilket jeg 
gerne vil støtte 

• ved ikke 

• Fordi jeg er jagthornskoordinator 

• fordi jeg har jagttegn. Den lokale 
jagtforening bruger jeg ikke. Bladet jæger 
er generelt af ret lav journalistisk kvalitet. 
Desværre. 

• Jægernes eneste reelle talerør 

• Ingen alternativer 

• Jagttider i app 

• Jeg interesserer mig egentlig ikke for alt 
udenomshalløjet. Vil bare gerne gå på jagt. 
Men anerkender at der er nogen der skal 
påtage sig en rolle i forholdet mellem mig 
som jæger og det omkringliggende 
samfund. Der er DJ DEN for mig. 

• Jagt gennem jagtforeningen 

• kan ikke være flugtskydnings instruktør 
uden at være medlem 

• Relevant for jægerne 

• Jagt forsikring 

• Håbet på at i ikke laver mere begrænsning i 
hjortejagten 

• Man skal være medlem af den 
interesseorganition der dækker området. 
Basta. 

• Der er ikke noget alternativ 

• Det er et krav for at være medlem af den 
lokale jagtforening 

• Jeg har lige meldt mig ud af økonomiske 
årsager. Ikke fordi jeg er utilfreds. 

• Jeg har jagttegn men, føler mig lidt sat af. 
Ved ikke lige hvordan jeg kommervidere 
med skydebanen 

• jeg er jagttegnsasprirant 

• en vane 

• jeg er tvunget til at være medlem, hvis jeg 
vil være medlem af jagtforeningen 

• Har været medlem i over 60 år. 

• At komme på jagt i foreningens lejede 
arealer 

• Det ved jeg faktisk ikke - 

• Ønsker flere tilbud især i Webshop, og flere 
kurser 

• god ide at være medlem, når jeg tager 
jagttegn:) 

• jagt hvor man skal være medlem 

• Jeg er jagttegnsaspirant 

• Krav fra lokal jagtforening 

• Jeg er nyt medlem i forbindelse med at jeg 
er ved attage jagtten 

• Havjagt pladsen 

• Våbenpåtegning til haglgevær, 
lerdueskydning 
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• Et krav for at skyde i Svendborg 
jagtforening 

• jeg tror og håber at I gør en forskel for at 
bevare jagten i Danmark ISÆR for den lille 
jæger med få midler (jagt på 
fiskeriterritoriet) 

• Jeg kan ikke prioritere 5 udsagn. Det er en 
stor samlet relevant mængde udsagn 

• Der er ikke andre muligheder 

• Krav om medlemskab for at være med i det 
jagtkonsortie, som jeg er en del af. 

• Er med i den lokale strandjagt forening, da 
jeg har jolle i Faxe Ladepladd 

• Deltager kun i flugtskydning har ikke 
jagttegn 

• Tradition 

• det ved jeg simpelthen ikke - måske 
Magasinet Jæger 

• arbejder indenfor jagtrejsebranchen og har 
derfor behov for at være velorienteret om 
hvad der sker på området. 

• har kun været medlem i 3 måneder, så har 
ikke ret meget erfaring med foreningen 

• Personligt føler jeg at nogle prøver at få 
jagt afskaffet med alle de underlige regler 
og love. Det er mennesker der beslutter ud 
fra følelser fremfor fornuft. Alene på 
området omkring Bramgæs, kan jeg ikke 
forstå hvorfor der ikke kæmpes mere for en 
jagttid. 

• jagtforening ejer en jagt der kræver 
medlemsskab 

• Jeg går ikke på jagt længere, da jeg går 
godt 

• Er det ikke obligatorisk for at have 
jagttegn? 

• Jeg er blevet medlem ifm jeg tager 
jagttegn 

• At have en interesse organisation der ikke 
bare vælge den lette vej og bliver 
populistisk i forhold medlemmerne og 
særligt de medlemmer der er utrolig 
skingre 

• den høje medlemspris er årsag til at jeg 
overvejer udmeldelse 

• Hvis retten til at gå på jagt reelt kun bliver 
varetage af én organisation vil jeg støtte 

den, uanset hvor ensidigt og dårligt den 
arbejder, men hvis der var et bedre 
alternativ flyttede jeg min støtte. 

• Lokale jagter via lokal jagtforening 

• Troede man skulle være medlem for at gå 
på jagt 

• For at være medlem af min lokale 
jagtforening er det et krav at man er 
medlem af DJ 

• For at støtte min lokale jagtforening 

• Det er vigtig, at være medlem af en 
forening. jo større desto mere magt får 
organisationen 

• Lige nu synes jeg ikke at der er nogle 
fordele af medlemaskab , der er ikke fokus 
på andet end riffeljagt og overvejer 
udmeldelse hvert år 

• Adgang til skydebane billigt 

• jeg går egentlig bare på jagt uden brug af 
DJ 

• Troede man skulle være medlem 

• Er nærmest tvunget da jeg spiller jagthorn 

• at jagten kan fortsætte uhindret i DK 

• Ved ikke 

• Som medlem oplever jeg kun DJ bidrage 
ifht. politik, miljø og vildtforvaltning. 

• Er faktisk i tvivl om hvorfor 

• Mest for at støtte jagten og legitimere dJ 

• Vi står overfor store udfordringer i forhold 
til at varetage den varierede natur. 

• Sikre jagtens stemme, men husk nu de små 

• Digitale værktøjer 

• Er helt nyt medlem og har ikke brugt noget 
endnu 

• DJs målsætning om "God jagt i 
generationer", især gennem tilbud til unge 
nyjægere 

• Der er ikke et alternativ 

• Mulighed for at komme på jagt gennem min 
jagtforening 

• Kan ikke undvære DJ 

• Markprøver for den stående jagthund er 
vigtige og samarbejdet med SJD!! 
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• Er ikke kun interesseret i en enkelt ting, 
ønsker sammenhold mellem jægerne og DJ 
til bevarelsen af jagte, syntes ikke jeg kan 
få øje på et ihærdigt og synligt arbejde for 
at fastholde jagtbare arter. 

• Er nyskytte og har ikke jagttegn endnu 

• Det er vigtig at have en organisation som 
står stærkt i samfundet, samt kæmper for 
medlemmerne, på en måde som skal være 
voldsom skarp/ hjerne mæssigt, og være på 
forkant mod DOF OG Danmarks 
Naturforenning, 

• Tradition 

• Har ikke undersøgt hvordan man melder sig 
ud 

• Lever i håbet om at DJ kan påvirke jagten i 
positiv retning. Det kræver dog i bliver 
mere tydelige og har mod til at have en 
holdning. 

• Føler intet nyt under solen 

• Indtil fornyligt var det fællesskabet i 
jagtforeningen 

• Krav for være medlem af PRS 

• Selvom jeg ikke syntes gør hverken nok 
eller det rigtige i jagt- og natur politik, er 
det vigtigt at ligesindede er samlet i en 
organisation for at opnå størst mulig 
gennemslagskraft. 

• Og så undgå alt det reklamer i jæger 

• Jeg tror på at det er vigtigt at vi jægere 
har et fælles talerør - derfor fastholder jeg 
også mit medlemsskab 

• Forsikring 

• At det er et krav for at være medlem af 
jagtforeningen 

• Muligheden for at gå på jagt uden alt for 
mange regler 

• Jeg oplever ikke at DJ understøtter det 
frivillige arbejde. 

• Forsvarer af den lille jæger 

• Lokalforening tilbyder jagter 

• Alt er OK. Jeg er i bestyrelsen i Jelling 
Jagtforening. Der mangles planlægning og 
struktur 

• Burde engagere sig meget mere i 
bæredygtighed og den grønne dagsorden. 

• Dansk jagt er for egenrådig- ej lyttende til 
facts- ved bedst selv. 

• Jagttegnsmateriale 

• At alle jægere er organiseret i en forening 
er af stor betydning for jagten i Danmark 

• At man er tvunget medlem hvis man vil 
være med i den lokale jagtforening 

• Forenings tvang 

• Solidaritet med jægerstanden 

• Medlemskabet er ikke frivilligt men 
påtvunget via medlemskabet af en 
jagtforening. Hvis I vil have flere af de 50% 
jægere som ikke er medlem skal I have en 
bedre hjemmeside og medlemsblad. 

• Jeg har ikke taget mig sammen til at melde 
mig ud af DJ 

• alt for mange ansatte i Dj . Hvis i udførte 
lige så meget arbejde som Per lindegård 
gør for Flugtskydningen så ville mange se 
op til DJ 

• Jagtmoral, naturbeskyttelse og dyre 
velfærd. 

• Ja det spørger jeg også mig selv om.... 

• Jagt forsikring. 

• skyder kun lerduer 

• Orientering om releveant lovgivning 

• Forsikring 

• Lokalforeningen er med i DJ, derfor er jeg 
det jo automatisk. 

• ved det ikke 

• skal være medlem for at være med i et 
konsortium 

• jeg er medlem for at påvirke DJ til at 
arbejde bedre for jagten. Jeg er ikke glad 
for ledelsen og jeg mener ikke, DJ 
kommunikerer alt det gode særlig godt. 
60% jagttegnsløsere udenfor DJ i kreds 3 
siger alt. DJ er ikke relevant. 

• For at benytte skydebanen en gang hver 
5.år 

• Jeg ved det ikke. 

• Jeg er æresmedlem 

• Føler vi bør bakke om om vores forbund. 
Men ideer omkring hjortevild og 
samforvaltning gør det efterhånden svært. 
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• Tilskud til Skydebaner bør også omfatte 
Riffelbaner 

• jagt relateret riffelskydning 

• Håbet om at I bliver bedre til at forvalte 
for de fleste og ikke for de få 

• Jagtforeningen kræver medlemskab for at 
træne hos dem 

• Har meldt mig ud pga alder 

• Ved det ikke 

• Hvad er det for en fejl? 

• Der er desværre ikke noget alternativ 
endnu. Men hvis dj fortsætter med kun at 
lade store herregårde og usaglige 
hjortelaug og ikke gør noget for at bakke 
strand og havjagt op. Altså kort sagt pisser 
på de små der skyder til gryden og ikke for 
pengenes skyld, så forsvinder medlemmer 
og laver alternativ 

• Fordi jeg håber på at DJ bliver bedre til at 
til de danske jægere og at de danske 
jagttider bliver bedre istedet for at det 
hele går over i regulerings jagt og det er 
den vej det er gået  

• jagttegn og sikkerhed 

• Det er et must for, at være medlem af 
vores jagtforening 

• Har ikke haft tid til at opsige det endnu 

• at man fortæller jægerne at de have have 
en ordentlig moral og opføre sig pænt, hvis 
vi skal bevare jagten i DK 

• Jeg skal vel være medlem 

• Er tvunget til at være medlem for at kunne 
deltage i jeres skydninger 

• Jeg er ved at tage jagttegn 

• mulighed for at skyde på riffelbanerne 

• Jeg er meget tilfreds med mit medlemskab 
DJ. På alle områder 

• Jagtbladet er blevet dårligt efter 
fornyelsen.( 2 blade til 1) 

• på grund af mit arbejde 

• Fordi man er nødt til det 

• krav til medlemskab for at være madlem af 
lokalforening 

• Kun medlem fordi jeg er tvunget til det 

• Mere politisk indflydelse/til vores jagt 

• Jeg mener man skal presse mere på at få 
jagt tider på skarv sæl ulv og så skal man 
stoppe den uetiske regulering af kronkalve 

• kunne for at være medlem af en lokal jagt 
forening 

• Udelukkende fordi jeg ellers ikke kan være 
medlem af den lokale jagtforening 

• Der skal i langt højre grad fokuseres på at 
der er en belønning eller betaling til de 
frivillige 

• Fællesjagt i jagtforening 

• jeg er nyt medlem. 

• Forsikring 

• Ny jægeraspirant 

• Jeg er af den overbevisning, at vi skal være 
samlet ét sted, for at politikerne gider 
lytte til os. Det drejer sig om stemmer, og 
jo flere DJ repræsenterer, jo flere 
politikere gider lytte og tage "os" alvorligt. 

• DJ's jagtprøve.dk til jagttegnsaspiranterne 

• Understøttelse af hundearbejde + politisk 
arbejde for naturbeskyttelse er vigtigt for 
mig. Jeg går ikke med gevær. 

• Jeg går på jagt 

• Er ikke medlem af en lokal jagtforening før 
maj 2025 

• DJ bidrager med et fornuftig natursyn - 
f.eks. udfasning af bly 

• solidaritet 

• DJs fokus på biodiversitet 

• Det er kun for at opretholde lokalt 
medlemskab 

• Tradition, andet finder jeg andre steder 

• Rabat på skydebanen. 

• Den ugentlige nyhedsmail fra DJ 

• Mest for at støtte jer som 
interesseorganisation. 

• Jeg er KUN medlem, fordi det kræves for at 
være medlem af min lokale jagtforening. 

• Værne om vores fremtid som skytte og 
jæger 

• støtter jagttegnslærerne 
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• Det er jo en tvunget del af at være i jagt 
forening 

• Troede det var et krav for at have jagttegn 

• Som ny jæger virker DJ mest oplagt 

• Hvis jeg kunne være medlem af den lokale 
jagtforening uden at være med i DJ ville 
jeg melde mig ud af DJ med det samme 

• Er udlands dansker så bunder kun i gammel 
loyalitet - nu da jeg ikke engang får Jäger 
magasinet har jeg intet praktisk ud af at 
väre medlem 

• Ved faktisk ikke hvorfor jeg stadig er 
medlem 

• Ved det ikke, kunne overveje udmelding 

• Jeg er grundlæggende foreningsmenneske 

• For dyrt. Drop bladet. 

• Krav fra jagtforening for at. Ære medlem 

• Forsikring 

• Naturoplevelsen, 100% hunde arbejdet og 
fælleskabet i jagtforeningen 

• Jeg skal vist være medlem når jeg er 
skydeinstruktør 

• Tradition. 

• Til at tage jagttegn 

• Det er afgørende at DJ kæmper for jagten I 
Danmark og art samarbejde internationale 

• Fint nok 
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KURSER OG UDDANNELSE 
 
Deltager du i kurser og uddannelser for at dygtiggøre dig som jæger? Angiv gerne flere 
svarmuligheder. 

 
 
Hvor mange timer har du inden for det seneste år brugt på at dygtiggøre dig som jæger på kurser og 
uddannelser? 
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JAGT 
 
Hvor længe har du haft jagttegn? 

 
 

Hvor ofte går du på jagt i løbet af et år? 

 
 

Hvilke former for jagt går du på? Vælg alle relevante jagtformer. 
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Hvilke former for jagt går du på? Vælg alle relevante jagtformer. - Andet? Angiv gerne hvilke: 

• Regulering 

• jagtrejser 

• Ræve/ mårhund 

• riffeljagt i udlanset 

• Reguleringsjagt 

• jagt med hunde i sverige 

• mårhunde regulering 

• Jagt i udlandet 

• råge og skarv regulering 

• Gravjagt 

• jeg har sgu ikke jagttegn - det misser I helt 
i Jeres analyse 

• jagt i udlandet 

• Regulering af Rågeunger 

• jeg har gået på jagt siden jeg var 16 år 

• Jagt i Sverige 

• Lerduer 

• Pursch med salonriflen efter skovduer i 
vinterperioden. 

• Jeg er ikke jæger. Er medlem da jeg 
blæser jagthorn 

• jagtrejser 

• Apporterer på godsjagter 

• jeg er hundemand. 

• Riffeljagt i Sverige og Tyskland 

• Og regulerer mårhunde 

• gravjagt 

• Går egentlig ikke længere på jagt, men 
nyder alt omkring natur og og vildtpleje 

• Jagtrejser 

• Er ved at tage til riffel, så håber man kan 
komme til noget jagt 

• går ikke på jagt 

• min mand er blevet gangbesværet og kan 
ikke gå på jagt længere. Da jeg ikke har 
lyst til at gå på jagt uden ham, må vi nøjes 
med at se nak og æd i tv 

• Rotte jagt med luft våben 

• Hagljagt 

• Mangler revir? 

• Går ikke på jagt 

• Regulering mårhund og fældefangede 
husmår 

• Mårhund 

• Kun riffeljæger. 

• Desværre for få jagter da der i Århus ikke 
er nogen jagt ..betalbar for nyjægere 

• regulering af mårhund 

• Regulering 

• Svømmeænder 

• Rågeregulering 

• Går ikke på jagt 

• Det jagt som Grønland byder på 

• Regulering af mårhund m.v. 

• Tryk jagt 

• Går ikke på jagt i øjeblikket 

• regulering råger, krager 

• Udelandsjagt 

• Regulering af mårhund 

• riffeljagt i udlandet 

• udlands rejser (alle de nævnte jagtformer) 

• Jeg har først lige bestået skydeprøverne 
hen over vinteren så har ikke været på min 
første jagt endnu 

• mårhunde regulering 

• Jagt på ræv med gravsøgende hund 
(kunstgrav) 

• drivjagt 

• Går ikke på jagt 

• Har p.t. ikke været på jagt 

• Regulering 

• råge regulering 

• P:T: går jeg ikke på jagt 
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• har ikke været på jagt i flere år 

• Riffel Sverige 

• Råge regulering 

• Regulering 

• Ikke oplevet endnu. 

• Bisidder 

• Gravjagt 

• Regulering 

• Regulering af MH 

• Ikke berettiget endnu 

• Jagt i sveriged 

• Har ikke fået taget skydeprøven endnu 

• Regulering af krager, skader og rågeunger 

• Aftentræk 

• lerduer 

• Jagt med drivende hund Gravhund 

• Kan ikke gå på jagt mere 

• Small game salonriffel 

• rejser 

• Reguleringsjagt 

• drivjagt og anstandjagt i udlandet 

• Regulering 

• Grav jagt 

• Ingen 

• ingen 

• Rævegravjagt 

• går ikke på jagt 

• Åtel jagt på vildsvin 

• Regulering (Skarv) 

• Regulering af mårhund 

• Regulering 

• Regulering af ræv 

• Reguleringsjagt 

• Nu kun som apportør 

• Er herregårdsjæger 

• Mårhudregulering 

• hundemand - klapper 

• jagt i udlandet 

• jeg går aldrig på jagt 

• Går ikke på jagt 

• Gravjagt 

• I udlandet 

• Enkelte nabojagter 

• rævejagt fra grav og mårhunde jagt 

• Går ikke på jagt for tiden 

• Regulering af mårhund 

• Som tilskuer 

• Salonriffel 

• Udland 

• jagt i tyskland og sverige 

• Jagtrejser 

• Regulering (sortfugle, skarver) 

• Rågeregulering 

• Kun med hund 

• Lerdue skydning 

• Jagt i udlandet 

• Mårhunde regulering 

• Gravjagt 

• Ingen, apporterer kun 

• Drivjagt i se 

• Jeg halter lidt på en hagl prøve, så venter 
spændt på det lykkes så hund og jeg kan 
komme ud 

• regulering Mårhund 

• Ræveregulering 

• Walked up / Rough shooting jagt 2-3 mand 
og et par hunde og specifik jagt med 
lokkefugle på land, synes jeg også fortjener 
egen kategori 

• Appotør 

• Gravjagt 

• Sports skydning skydebane 

• Drivjagt 

• Jeg jager nærmest kun i Sverige og 
udlandet - jagt i Danmark er vanskeligt 
tilgængeligt 
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• Elgjagt gennem mere end 20 år i VVO i 
Fjaells, Edda Kommun 

• af helbredsmessige årsager bære jeg ikke 
våben mere. 

• Drivjagt i udlandet med riffel. Men meget 
sjældent. 

• Fjeldjagt i Norge 

• jagt i udlandet 

• Ingen 

• Jagtrejser 

• Regulering, Mårhund. 

• Regulering 

• Tryk jagt i udlandet 

• er født før anden vedenskrig, går ikke på 
jagt mere 

• Gåsejagt 

• Jagt på mårhund 

• Fællesjagt med hund 

• Jagt rejser i udlandet 

• kun med hund til dåkalv i januar 

• Går næsten kun på jagt i Tyskland 

• Regulering af råger 

• Regulering 

• GÅR IKKE PÅ JAGT 

• Drivjagt Tyskland Sverige 

• Regulering af Råge, Skarv m.v. 

• Elgjagt i Sverige 

• jeg går ikke på jagt mere pga, sygdom og 
har ikke jagttegn 

• Gravjagt rævejagt kragejagt 

• Jeg er 85 år og går kun på skydebanen og 
skyder lerduer 

• Jagt i udlandet 

• Udland 

• Jagt med stående hund 

• Regulering bla. mårhunde 

• Regulering 

• Rævejagt fra grav 

• Hundefører 

• regulering 

• Går ikke mere på jagt 

• Jager stort set kun i Sverige 

• regulering 

• Regulering krager

• Jagt i Sverige 

• Jagt i udlandet, Sverige 

• Drivjagt og Trykjagt 

• Mårhunde regulering 

• Rågeregulering 

• Skyder kun flugtskydning og PRS 

• Regulering 

• Råge regulering 

• Regulering af Rågeunger 

• Opsamling på godsjagt 

• Udlandet 

• Regulering ræve krager skader 

• Regulering med salon riffel 

• Er helt ny så har ikke prøvet det endnu 

• Råge regulering 
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• Rågeregulering 

• Driver med drivende hund 

• riffeljagt i udlandet 

• Jeg går ikke på jagt længere. 

• driv jagt med hund 

• Kragejagt 

• Ingen jagt 

• Fasanjagt på Godser. 

• lerdueskydning 

• Jagt i udland med egne hunde 

 

Hvor mange stykker nedlagt vildt indberettede du i den seneste jagtsæson? 

 
 
Hvordan har du adgang til jagt? 
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KOMMUNIKATION OM STRAND- OG HAVJAGT 
Hvordan vil du vurdere DJ's kommunikation omkring strand- og havjagt? - Jeg har tilstrækkelig viden 
om, hvordan jeg kommer på strand- og havjagt 

 
 
Hvordan vil du vurdere DJ's kommunikation omkring strand- og havjagt? - Jeg har tilstrækkelig 
information om reservater 

 
 
Hvordan vil du vurdere DJ's kommunikation omkring strand- og havjagt? - Jeg har tilstrækkelig viden 
om byzoner 
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Hvordan vil du vurdere DJ's kommunikation omkring strand- og havjagt? - DJ's kommunikation om 
strand- og havjagt er god 

 
 
Hvordan vil du vurdere DJ's kommunikation omkring strand- og havjagt? - Jeg har tilstrækkelig viden 
om sikkerhed ved strand- og havjagt 
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JAGT I UDLANDET 
I hvilke lande har du været på jagt inden for de seneste 3 år? 

 
 

 

I hvilke lande har du været på jagt inden for de seneste 3 år? - Andre. Uddyb gerne: 

• Letland, Tjekkiet 

• Letland 

• Romaine 

• Canada, Sydafrika 

• Ungarn runænien 

• turkey 

• Spanien, Frankrig, Sydafrica, 
Namibia,kroatien,ungarn mfl 

• Tjekiet 

• Danmark 

• Tjekkiet 

• Spanien, Mongoliet, Irland, Namibia 

• Irland 

• irland, afrika 

• Syd afrika 

• Letland 

• Syd Afrika 

• Tjekkiet 

• Tlekkiet 

• Sydafrika 

• Afrika 

• Rumænien 

• Letland 

• finland litaun 

• USA 

• USA 

• Spanien 

• Canada 

• Irland 

• Danmark 

• Tjekkiet 

• WALES 

• Spanien 

• Spanien og Portugal 

• holland 

• Irland 

• Bulgarien og Rumænien 

• Namibia 

• Estland 

• Letland, Tjekkiet 

• Har ikke været udenlands de sidste 3 år, 
men tur til Polen er bestilt. 

• Ungarn, Sydafrika 

• Letland 
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• Irland 

• Sydafrika 

• USA 

• letland spanien rumænien tyrkiet 

• Irland 

• Sydafrika 

• Namibia, Sydafrika, 

• Danmark 

• Spanien, Irland, Namibia, 

• USA 

• Namibia 

• Sydafrika 

• Irland 

• Sydafrika 

• Spanien 

• Grønland 

• Letland 

• SydAfrika 

• Spanien 

• Danmark 

• Grønland 

• New Zealand 

• Zimbabwe 

• Letland 

• Kroatien 

• Sydafrika 

• Tjekkiet, Serbien 

• Irland 

• Tjekkiet, Slovakiet 

• Afrika,Letland,Ungarn,Slovakiet,Spanien. 

• Afrika, Sibirien,Tidligere østeuropæiske 
lande, New Zealand, Australien 

• Slovakiet 

• Afrika og tjekiet 

• Finland 

• Litauen 

• Irland, Sydafrika 

• Estland 

• Sydafrika og Tjekkiet 

• Ungarn 

• Slovakiet 

• Letland 

• Litauen, Letland, Tjekkiet , Namibia 

• Syd Afrika 

• Flere stedet i Asien 

• Irland 

• Spanien 

• Sydafriks 

• Kroatien 

• Sydafrika 

• Tjekkiet 

• Syd Afrika 

• Sydafrika 

• Sydafrika 

• letland 

• rumænien tjekkiet namibia 

• Sydafrika Canada 

• Danmark, Spanien 

• S.A 

• Har endnu ikke været på jagt, men har 
invitationer til bla. Polen, Sverige og 
Tyskland 

• Namibia, USA, 

• Wales 

• Litauen 

• Slovakiet 

• Sydafrika 

• Tjekkiet - Syd afrika 

• USA 

• Irland 

• Namibia 

• Syd Afrika 

• Afrika 

• Afrika 
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• Irland 

• Canada - bjørnejagt 

• Estland 

• Irland 

• Sydafrika 

• new zeeland, syd afrika 

• irland. afrika 

• Irland 

• Østrig, Rumænien, Spanien 

• Afrika 

• Tjekkiet 

• Tjekkiet, Spanien 

• Litauen 

• Spanien 

• afrika 

• New zealand 

• Letland 

• Sydafrika og Namibia 

• frankrig 

• Frankrig, Afrika 

• Letland, Kroatien 

• Ungran 

• Danmark,Spanien, Sydafrika, Canada 

• Afrika 

• Irland 

• Ungarn 

• Letland 

• Spanien 

• Canada 

• Irland 

• Spanien og Tyrkiet 

• tjekkiet 

• letland 

• Spanien 

• Ungarn, Tadsjikistan 

• Sydafrika,Tjekkiet,Namibia,Polen 

• Cannada, Tjekkiet 

• Afrika 

• Afrika 

• Letland, Tjekkiet 

• Irland 

• Afrika, Italien, Rumænien, Grønland, 
Frankrig 

• Spanien 

• Syd afriks 

• Tjekkiet 

• Irland og Østrig 

• Syd Afrika 

• Sydafrika 

• Irland 

• Ungarn 

• Afrika 

• Afrika 

• Tjekkiet 

• Afrika flere lande, Slovakiet, Spanien 

• Irland 

• Letland 

• Tjekiet 

• Sydafrika 

• letland, canada, nordirland 

• sydafrika 

• canada 

• irland 

• Irland 

• I 8 Andre lande 

• Letland - da jeg er med i et jagt klub med 
eget jord som indgår. 

• letland 

• Afrika 

• Letland 

• Spanien og Afrika 

• Sydafrika 

• Finland, Irland, Grønland 

• Ungarn 
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• irland 

• USA, Canada, Afrika 

• Tjekkiet 

• Irland-Afrika 

• Sydafrika 

• Rumænien Kirgisistan, 

• Kroatien 

• 4 mere 

• Spanien og USA 

• Afrika 

• Nord Irland 

• Sydafrika 

• Jeg er næsten 88 år.Tidl. i 
Sydafrika,Skotland,Polen 

• Irland 

• Irland 

• Namibia 

• Letland 

• spanien og Zambia 

• ungarn - afrika 

• Rumænien og afrika 

• Syd Afrika, new Zealand 

• Tjekkiet 

• Afrika 

• Finland 

• Irland 

• Sydafrika 

• Bulgarien 

• Danmark 

• Litauen 

• Spanien 

• tjekkiet 

• Syd Afrika 

• Spanien, Sydafrika, Zimbabwe mfl 

• frankrig, luxemburg, namibia 

• Sydafrika 

• Afrika - Bulgarien 

• Spanien, Sydafrika, Rumænien 

• Sydafrika, Letland 

• Romænien 

• Spanien 

• Ungarn 

• Spanien 

• Spanien 

• Portugal 

• Sydafrika samt romanien 

• Tjekkiet -Slovakiet 

• Irland 

• Tjekkiet sydafrika 

• Syd afrika 

• Canada 

• syd-afrika 

• Litauen, Tjekkiet 

• Spanien, Letland 

• Hagljagt Sydafrika 

• Sydafrika 

• Tjekkiet 

• Spanien- BC 

• Letland 

• Tjekkiet 

• Afrika 

• Afrika 

• Australien 

• Sydafrika 

• Mange andre land.. 

• Canada 

• Letland, Kroatien, Slovakiet 

• Afrika, Kasakhstan, Rumænien og Polen 

• Tjerkiet 

• Danmark 

• Nordirland 

• Afrika 

• Sydafrika 

• Tjekkiet Irland 



27 
 

• Spanien 

• SydAfrika 

• Slovenien 

• Spanien, USA 

• Irland 

• Spanien, Afrika, Slovakiet, Ungarn 

• ingen 

• Kroatien, Serbien, Bosnien 

• Tjekkiet, Sydafrika 

• Letland 

• Bulgarien 

• Letland 

• Irland 

• Sydafrika, Canada 

• Portugal 

• Australien 

• Syd Afrika 

• Tjekkiet, Spanien 

• Namibia, Sydafrika. 

• Tjekkiet 

• Letland 

• Irland 

• Finland 

• Portugal 

• tjekkiet 

• afrika 

• Irland 

• Sydafrika 

• Romænien 

• Tjekkiet 

• Norge mange gange men ikke de sidste 3 år 

• Irland 

• Tjekkiet 

• Afrika 

• Namibia 

• Letland 

• Afrika og Finland 

• Sydafrike 

• Litauen, Tjekkiet, Spanien. 

• Irland 

• Letland 

• Letland og Tjekkiet 

• Sydafrika 

• Tjekkiet 

• Sydafrika 

• Asien / Afrika / Nordamerika / Sydamerika 

• Sydafrika 

• Slovakiet 

• Letland 

• sydafrika 

• Sydafrika 

• Irland duer og Sika vildt 

• Sydafrika 

• Tjekkiet 

• Irland, Letland 

• Ungarn, Sydafrika 

• Spanien 

• Finland 

• Canada efter bjørne 

• Frankrig 

• Irland 

• Flere lande i Afrika 

• Sydafrika 

• Sydafrika 

• Frankrig - Tadsjikistan - Mauritius - Østrig - 
Grækenland - Sydafrika - Spanien - Iran - 
Mongoliet - Tyrkiet - Pakistan 

• Spanien 

• ungarn, østrig. 
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BESTANDSOVERVÅGNING 
Synes du, at det vigtigt, at jægere bidrager til vidensindsamling? 

 
 
Ved du, hvilke typer viden jægerne kan bidrage med til bestandsovervågning? Vælg alle dem du 
kender til. 

 
 
Har du, ud over vildtudbyttestatistikken, aktivt bidraget med vidensindsamling? 
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Hvilke typer af vidensindsamling har du bidraget med? Angiv gerne flere svarmuligheder. 

 
 

Hvilke typer af vidensindsamling har du bidraget med? Angiv gerne flere svarmuligheder. - Andet 

• indlevering af faldvildt 

• Indsamling af mår dyr 

• Hjortevildtregistrering, alder m.v. 

• jeg er riffel prøve sagkyndig og ved hvor mange 
riffel jæger der kommer ud 

• Indsamling af mårdyr 

• Indsamling af faldvildt 

• Erfaring 

• Indsendelse af måtfamilien 

• Ringmærkning 

• Bredsten 

• vildt opservationer via app 

• Rovfugleregistrering i samarbejde med DOF 
samt redekoordinator i samarbejde med DOF 

• prøver fra råvildt 

• arter.dk 

• Ræve til undersøgelse 

• indlevering af blodprøver, rovdyr, gnaver til 
undersøgelse ved KU 

• Råvildt 

• Mårhund og vaskebjørn 

• Indberetning af bueskudt stort hjortevildt 

• Indlevering af skarv 

• Politiker 

• Arter.dk iNaturalist 

• DOF basen 

• Ulveraportering 

• Input direkte til DJ gående på diskrepans i 
forhold til jagt ..nyjæger.><<<. mangel på jagt 
og mangel på flugtskydnings områder grundet 
kommuners støj måling …samme på riffel 
….hvis dette fortsætter …vil der om 5 år ikke 
være jagt områder , ingen riffelbaner og ingen 
flugtskydnings baner grundet lovgivning 
…..hvem kan være jæger i dette set up p 

• Div.pröver på nedlagte säler "plettetsäl" skudt i 
Sverige, 

• Tælling af rågereder 

• mink regulering 

• ingen 

• Intet 

• Vægt, alder, køn 
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• mårhund indsats 

• Indberetning til KU om sygt rådyr 

• Blodprøver af rådyr 

• medlem i hjortevildtgruppe 

• Ulve observation 

• Indsendelse af vildt 

• Prøver fra rådyr 

• schweisshunderegisteret 

• råger 

• Regulering af fugle 

• Via arter.dk 

• Tæge blod på råvildt 

• vægt og alder på råvildt mv. 

• Ringmærket gæs indsendt til zoologisk museum 

• Indlevering af indfangede mink 

• Ræve 

• Jeg har forsøgt indrapp via app, men ikke alle 
relevante dyr kan vælges. 

• Naturbasen.dk 

• indsamling af mårdyr til ECOS Århus 

• indberetning på mårhund 

• Agerhønseprojekt v. Jørn Pagh Berthelsen 

• Registrering af nedlagt og dødfundne mårhunde 

• Vildtindberetning 

• Indberetning af mårhunde lokalt 

• Ingen 

• Rådyr syge 

• Blodprøver fra råvildt til forskning 

• Kronvildt regulering og tælling 

• obsevation af risbryn på svømme ænder 

• Direkte kontakt med Statsskovenes 
medarbejdere 

• Vildtudbytte 

• Noteret på vildt bytte indberetning 

• Indsamling af hare og en blod undersøgelse fra 
rådyr 

• Indsamling af ræve til KU til undersøgelse for 
bændelorm 

• mårhunderegulering 

• ingen 

• Blodprøver 

• Opslag på Facebook 

• Husmår 

• Råvildt nedlagt til undersøgelse 

• Reg. af detaljer ved indberetning af 
vildtudbytte 

• vægt på råvildt 

• Mårhunde 

• ikke til noget autotiseret 

• død hare indsendt til ssl 

• Alder og vægt råvildt 

• Prøvet at sige at 

• Så vildt als 

• Blodprøver til undersøgelse omkring flåter 

• indsendelse af nedlagte mårhunde 

• Indtastning af observationer på DOFbasen 

• Data ved udbytteindberetning 

• Blodprøvning af råvildt og indsendelse af dødt 
vildt 

• Vildt udbytte 

• Mårhund 

• Har skrevet hvad jeg har skudt 

• Mink 

• Jeg vil gerne tællelav 

• Fald vildt 

• Kronvildt og råbukke alder 

• Blodprøver fra råvildt 

• Blod fra nedlagt råvildt 

• Vildtudbytte 

• indberetning til DOF 

• Ræveindsamling 

• Bruger appen 

• "Arter.dk" 
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Hvad forhindrer dig i at bidrage? Angiv gerne flere svarmuligheder. 

 
 

Hvad forhindrer dig i at bidrage? Angiv gerne flere svarmuligheder. - Andet. Uddyb gerne: 

 

• Kursist 

• Måske dovenskab  

• Hvis det er nemt og i app form 

• Sjusk 

• Er ikke så relevant for mig 

• Arbejdsmæssigt travlt jagtår 2024/2025 

• Har ikke lige været opsøgende 

• tidsmangel 

• Vores forening er gået i frø. 

• Er ikke helt sat ind i hvordan. 

• Ingen egen jagt og ikke tid 

• jeg har en fornemmelse af at det sker 
"fordi det ser godt ud " for forbundet, føler 
ikke der bliver fulgt op på de data der 
indsamles 

• Ingen jagt i dk 

• Jeg har ikke haft mulighed for det, endnu 

• Jeg er stadig jagttegn kursist 

• Det er bare sådan det er blevet nu, jeg er 
en ældre herre. 

• Jeg har ikke jagttegn endnu :-) 

• meget lidt aktiv som jæger 

• Det gør ingen forskel. Dof har altid det 
sidste ord. 

• Ingen relevante udbytter 

• intet 

• Ikke nedlagt noget 

• Ikke opmærksom på hvor / hvad / hvordan 

• vildtindberetning volder store problemer 

• har ikke haft noget aktuelt at bidrage med 

• Har ikke nedlagt vildt der kunne bidrage 

• Har ikke tænkt over det 

• min tid er brugt på arbejde 

• Jeg har ikke bestået skydeprøverne, og må 
derfor ikke gå på jagt, og kan dermed ikke 
bidrage, desværre. 

• jeg har IKKE jagttegn -- og det er et minus 
ved Jeres undersøgelse at det skal man 
have .- man kan ikke komme videre i 
analysen 

• jeg har intet at indberette 

• er ikke startet som jæger endnu 

• Jeg går ikke aktivt på jagt endnu 

• Får det ikke gjordt 

• Mangler tilbagemelding fra djf 

• Har ikke nedlagt fugle i jagtsæsonen 

• Jag har ikke den fornødne tid 

• jeg må beklage jeg faktisk har sluttet med 
at gå på jagt 

• Manglende tid 

• Lerduer er ligeglade 

• har ikke tid 

• Har ikke noget at bidrage med 



32 
 

• Har desværre ikke tid. 

• Tid 

• mener måske også at hvis der skal 
undersøges alt for mange tænder og/eller 
opsatser for at få lov at gå på jegt, så 
bliver det lidt for bøvlet 

• Har ikke jagten i nu så tænke ikke at jeg er 
kvalificeret til at hjælpe fordi har ikke 
erfaring 

• er jagttegnsaspirant 

• tidsforbruget 

• Manglende tid 

• Er forsat kursist 

• Jeg er ikke jæger 

• Ikke aktuelt 

• Bor i udlandet og kommer kun hjem 1 gang 
om aaret 

• Der er faktisk ingen grund....sløvhed 

• Har ikke eget jagtareal 

• ? 

• Der har ikke været lejlighed for mig. 

• Kun dårlige undskyldninger 

• skyder nærmest kun snepper og enkelte 
ræve 

• jeg går på jagt i Sverige 

• Varetages af andre 

• Manglende tid 

• Mangler på tid men vil gerne give en hånd 
nå tiden er til det 

• Bor I grækenland 

• Jeg har svært ved at vurdere hvad der er 
vigtigst efer vildt udbytte statistikken 

• Jeg har endnu ikke bestået jagtprøven 

• Jeg har ikke fået det gjort 

• Jeg har ikke skudt noget, som kan 
indberettes 

• Jeg er ikke kommet dertil 

• manglende fokus og tid 

• jeg er ikke jæger, træner jagthund og er 
hundefører 

• Jeg gider ikke da jeg ikke synes det nytter 
alt jagt bliver jo vel taget fra os med tiden 

• Jeg har et handicap 

• Jeg har ikke været på jagt endnu 

• Jeg er buejægere, og har skudt nok. 

• Tid 

• Ikke relevant for mig lige nu 

• Stadig igang med jagttegn 

• Generelt er det for besværligt. 

• Er tilmeldt tellelau ca-1-3 

• Har ikke rigtigt haft lejlighed, da jeg pt. 
bor i udlandet 

• Konsortiet jager kun fasan, gråand og rådyr 
(og ræv) 

• Ser det gerne når jeg køre bil 

• Ikke relevant 

• har ikke passet med min fritid de sidste år 

• Har haft andre fokuspunter, da jeg stadig 
er relativ ny jæger 

• Har ikke jagttegn 

• Jeg har ikke info om at få skydeprøven og 
er tabt i forhold til det videre forløb 

• Jeg er ikke på jagt endnu 

• Aspirant 

• Jeg har ikke haft noget at bidrage med 

• Ukendskab til mulighederne. Laver journal 
over hvad vi ser på ejendommen. 

• Ikke relevant ift min jagt 

• Har ikke haft anledning til det / eller viden 
om det 

• sverig og england 

• Jeg har ikke haft noget at bidrage med 

• har ikke nedlagt noget der skulle 
indberettes 

• Har ikke tænkt over det 

• Ikke relevant i mit område 

• For lille udbytte fra dk. Primært jagt i 
udlandet 

• har nået en alder hvor energien mangler, 
samt ikke har hund mere 
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• Går kun på jagt i Sverige i egen skov 

• Har ikke egen jagt mere, har holdt pause i 
15 år 

• Har ikke haft så meget at indberette 

• Jeg er SKV skytte, er kun medlem for at 
støtte min lokale jagtforening 

• Må endnu ikke gå på jagt 

• har for travlt 

• Har ikke haft tid 

• Dovenskab 

• Flyttet tilbage til min gamle kreds, og skal 
lige igang igen. 

• Blevet for gl. Og udslidt 

• Har ikke været på jagt 

• Er pt ikke stiv jæger 

• Det har jeg aldrig tænkt på 

• ingen relevant fuglevildt 

• Jagtophør grundet alder og præcision 2022 

• jeg er efterhånden ikke 70 mere.Og da jeg 
stadig skla have til til hund og samtidig 
passe min gamle mand har jeg ikke 
overskud til mere 

• Sagligheden er svær at få øje på med de 
fredninger der bliver lavet 

• Deltager det jeg kan 

• rette lejlighed 

• Har ikke haft muligheden 

• Ikke aktuelt 

• Skyder så godt som ingenting, jeg har 
tidligere bidraget. Jeg er næsten altid 
hundefører uden gevær. 

• Konkurrencen om min tid er p.t. for hård 

• Vinger fra opdrættere fasaner og gråænder 
ved ikke hvormeget det gælder 

• Har endnu ikke bestået en skydeprøve 
kombineret med mangel på tid 

• Alder... 

• Alder 

• Går ikke på jagt 

• Manglende respons for tællelav 

• tidsmangel og en vej ind i miljøet 

• Jeg har ikke tid ok 

• Jeg har ikke haft noget at bidrage med 

• Ingen jagt i dk 

• Har ikke nedlagt nogle af de dyr som der 
spurgt om 

• Har ingen vinger eller krondyrtænder 

• dovenskab 

• Har ikke forholdt mig til det 

• Manglende afskydning 

• Der skal være noget at bidrage med 

• Mangler tid. 

• Ikke taget mig sammen 

• manglende tid/tvivl om lødighed i diverse 
undersøgelser/tvivl om DJ engagement 
gavner mig og naturen i almindelighed. 

• almindelig slaphed 

• mangler tid 

• Går ikke på jagt 

• At jeg bor i Grønland 

• Er 79 år og går ikke mere på jagt 

• Jeg deltager i rigtig mange forskellige 
projekter, bla. bestyrrelses medlem i vores 
lokale jagtforening og det har jeg valgt for 
jeg kan ikke være med alle steder 

• Har forsøgt via tlf. Med gode råd.vedkomne 
var ikke interesseret 

• Manglende tid i en travl hverdag 

• føler jeg har udtjent 85år 

• Manglende tid 

• der har ikke budt sig en mulighed 

• har bopæl i Norge - så ikke så enkelt 

• HAR IKKE NOGET AT BYDE IND MED 

• Tid 

• For mange fritids intetesser 

• Jeg får det bare ikke gjort 

• Har ikke lige fået mig meldt til 

• Min prioritering af tid 

• Har bare ikke fået det gjort 

• Jeg er 77 år og er ikke så mobil længere 
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• ikke jæger endnu 

• for doven 

• uvidenhed. desværre 

• Går meget sjældent på jagt og skyder 
endnu sjældnere noget..... 

• Det er ikke lige været en mulighed! 

• Jeg har ikke haft tid og lejlighed 

• Har ikke haft noget at indsende 

• går sjældent på jagt 

• ikke nedlagt noget der er indsamling for 

• Har i forvejen mange opgaver i DJ - men 
bidrager med at sætte igang 

• har ikke været noget 

• Der har ikke været muligheder for mig 

• Har ikke haft tid 

• Jeg går ikke på jagt endnu. 

• Har ikke haft tid men bliver nu pensionist 

• har haft startet vingeindsamling men er 
stoppet igen ( nok dumt) 

• Prioritering i en travl hverdag 

• Jeg har ingen interesse i at bidrage til 
yderlige indskrænkning af jagten på blandt 
andet Ederfugl han, noget af det mest 
tåbelige man er blevet enig om i 
vildtforvaltnings rådet. n 

• Mangel på tid 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• Det er mest mårhund og ræv jeg 
efterstræber 

• mangler klare udmeldinger fra 
jægerforbundet 

• Hvis jeg har info, vil jeg også bigrage 

• Ingen jagt 

• Jeg har ikke skudt nogle af de arter, der 
indsamles fra 

• Har ikke ned lagt fugle eller klovvildt 

• Tid 

• Arbejde og andet frivilligt arbejde fylder 
meget 

• Jeg er ikke aktiv jæger 

• er først i gang med jagttegn 

• Deltager hvis jeg kan og har noget relevant 

• Jeg føler at de oplysninger vi som jægere 
kommer med bliver brugt imod os 

• Jeg mangler tid i min hverdag 

• Synes ikke jeg har tid 

• Afskaf begrebet regulering 

• Min alder og begrænset deltagelse i jagter i 
dag 

• jeg bor ikke i Danmark 

• Tid 

• Har ikke sat mig ind i området 

• Jager kun i udlandet 

• Jeg er nok ikke så go til at få det gjort 

• Ej bestået skydeprøve 

• Jeg arbejder for det meste i udlandet. 

• Jeg er ikke færdiguddannet endnu, men vil 
gerne bidrage når jeg har fået jagttegnet 

• Er ikke blevet spurgt om jeg ville 

• Jeg har ikke sat mig ordentligt ind i, 
hvordan man gør 

• Jeg opholder mig i Sverige meget af året 

• vil gerne have flere erfarne jagtberetninger 

• Har ikke haft fokus på det 

• Har ikke haft noget at indberette 

• Det er min alder. 

• Går ikke på jagt 

• Får det ikke gjort, ville ellers gerne 

• Der var ikke noget 

• har ikke søgt mulighed for at bidrage da jeg 
laver en del andet frivillig arbejde 

• Helt ny og skal lige i gang med at jage 

• Jeg har nærmest indtryk af, at den viden vi 
jægere viderebringer, bliver brugt som 
våben mod os. 

• intet skudt 

• ikke aktuelt for mig 

• Er desværre aldrig kommet igang 

• Mangler tegnet 

• Tidsmangel - stadig på arbejdsmarkedet 
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• Man skal du rigtigt mange gange før man 
kan bruge det til noget. Den ene dag kan 
der jo være masser af det vildt man vil 
tælle, hvor der den næste dag kan føles 
helt dødt. om det er sandt vides ikke! men 
har hørt at der skulle være rygter om 
særfredninger af krikænder rundt omkring. 
Det må være en fejl! Der hvor jeg færdes 
på strandjagt har der aldrig være så mange 
krikænder. De flytter jo også rund omkring. 

• P:T: går ikke på jagt 

• Manglende tid 

• Manglende tid 

• jeg tror det kan bruges forkert 

• Har ikke prioriteret det 

• Min alder samt en smule gangbesværet, 
dårligt knæ 

• Bor ikke i dk 

• Meget lidt nedlagt 

• for lille jagtudbytte. 

• Jeg mangler tiden. 

• tiden prioriteres anderledes 

• har ikke været aktiv jæger i flere år 

• Har ikke tænkt i den retning 

• har ikke skudt noget at indberette 

• Jeg er ikke særlig aktiv i jagtforeningen, og 
så kommer man fra det at skulle arbejde 
for sagen. 

• Jeg skyder så lidt. 

• Skyder ikke meget vildt 

• Har for travlt 

• Jeg har intet at indberette 

• Plejer at gøre det, men fik ikke gjort de 

• Jeg har ikke jagttegn endnu 

• Er i gang med at tage jagttegn 

• Ikke endnu haft noget at bidrage. 

• Det foregår digitalt 

• Giver uddybende informationer ift.m. Vildt 
indberetningen 

• jeg nedlægger kun kalve og 1 års dyr v kron 
og dåvildt. 

• har ikke skudt relevant vildt til formålet 

• Ingen observationer 

• jeg har ikke nedlagt vildt 

• Jeg har kun jagttegn og mangler stadig min 
skydeprøve 

• Jeg vil gerne være buejæger men stoppes 
da jeg skal bestå haglskydeprøven først - og 
da den er irrelevant for mig er det spild af 
penge og ressourcer at tage denne. Det 
ville være hensigtsmæssigt hvis man kunne 
blive buejæger uden at skulle bestå 
haglskydeprøven først 

• Arbejder meget i udlandet så der er ikke 
tid 

• Er bare ikke blevet gjort 

• Jeg mangler haglskydeprøven og 
riffelprøven 

• Intet vildt nedlagt. Kun naturpleje og 
oplevelser 

• Skyder mest duer og krager 

• Tid 

• Manglende tid 

• Har ikke været aktiv jæger et års tid. 

• Er først lige påvej ind i jægerfaget 

• Ikke muligt i situationen 

• Har ikke skudt noget der kunne bruges eller 
også har andre sendt ind 

• Tiden 

• Det har ikke været relevant 

• Er stadig kursist 

• har bare ikke fået gjort det 

• Ingen ænder 

• Skyder for få stykker vildt 

• Har ikke værdifulde data 

• Tror bare tiden render fra en, da der er så 
meget andet 

• nedlægger ikke noget aktuelt 

• Har ikke haft mulighed 

• Ikke prioteret 

• Har ikke taget skydeprøven endnu 

• Jeg har for meget at lave 

• Har ikke skudt relevant vildt 



36 
 

• får bare ikke gjort det 

• Er bare ikke kommet igang med det 

• meget lavt udbytte 

• får det ikke gjort 

• jeg har desværre ikke tid 

• manglende tid til jagt i øjeblikket 

• Er meget sjældent på jagt 

• Jeg er for gammel 

• Kan ikke gå mere 

• Tid 

• Har ikke været opmærksom på det 

• Jeg får det ikke gjort 

• Får det bare ikke gjort 

• har ikke fået bestilt vingekuverter 

• Doven 

• Er endnu ikke på jagt 

• Har ikke lige fået det gjort 

• Har ikke selv haft den store interesse 

• Jeg er udelukkende sportsskytte med 
våbenpåtegning 

• Går meget sjældent på jagt 

• Jeg er 81 år. 

• aner ikke hvad det er 

• Andre har sendt både faldvild og vinger ind 

• Har ikke haft noget at bidrage med endnu 

• ikke blevet spurgt 

• Jeg har ingen jagt pt 

• Har ikke sat mig ind i det 

• har ej haft fokus på dette 

• Tænder fra hjorte vildt jeg føler det bliver 
misbrugt og vi får mindre jagt 

• Har bare ikke fået det gjort - endnu! 

• Mit udbytte er for lavt 

• glemmer 

• har ikke været aktuelt for mig 

• Jeg havde ikke noget at bidrage med 

• Jeg har ikke noget vildtkamera og er ikke 
medlem af tællelav 

• Min tro på at det er fakta som bliver 
offentligt gjort 

• Har ikke tiden nu 

• . 

• Dyrker kun jagt udenlands 

• Har ikke skudt noget aktuelt 

• ingen hagljagt for mig 

• Kan være svært tidsmæssigt 

• Jeg har ikke skudt vildt 

• ikke relevant 

• Seneste år ikke haft mulighed 

• F 

• Jeg har ikke bestået riffelprøven endnu 

• Har endnu ikke tilegnet mig jagttegnet. 

• nyjæger med 1 jagt.. 

• har ikke nået det 

• Går ikke på jagt 

• Dovenskab 

• Er nyjæger, så skal først lige ind i det hele 

• Jeg er nyjæger uden gennemførte 
skydeprøver, det er det jeg fokuserer på. 

• Jeg har endnu ikke nedlagt eller haft 
mulighed for at bidrage med andet. 

• Er ikke begyndt at gå på jagt endnu, 
grundet manglende skydeprøve 

• Har bare ikke fået det gjordt 

• når man er first kniber det med mange ting 

• Holder selv øje på mit revir. vildcamera 

• Jeg har aktuelt ikke noget at bidrage med 

• får det bare ikke gjort 

• Ikke kommet til det endnu 

• Arbejde og mange andre fritidsinteresser 

• Mit jagtudbytte er ikke så stort at det kan 
bidrage mærkbart. 

• Har ikke nedlagt noget vildt 

• Der har ikke været anledning hertil 

• jeg har endnu ikke haft mulighed for at 
bidrage 
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• bange for at det bliver misbrugt til yderlig 
forbug mod jagt 

• Nok mest dovenskab, måske vi skal tvinges 
til at udfylde alle punkter i vildtudbytte 
skema 

• Aspirant 

• Aldrig blevet spurgt 

• * 

• Manglende tid 

• Har endnu ikke fået jagttegn 

• har ingen mulighed for at sende feks vinger 
ind som gæst på andet revi 

• Har ikke været ret aktiv som jæger 

• Får det ikke gjort 

• Rejse arbejde 

• Har ikke tid 

• Dovenskab 

• Ikke kommet ordentlig igang 

• har ikke skudt mårhund eller andet så ville 
jeg nok indberette 

• X 

• Kun en dårlig undskyldning: Dovenskab, skal 
lige sparkes bagi 

• Har ikke jagttegn endnu 

• Har ikke haft noget at bidrage med 

• ingen kommenatar 

• Boligjagt efter ny flergenerations bopæl 

• Dyrker desværre ikke strandjagt så meget 
mere( alderen) 

• Dovenskab 

• Har ikke haft relevant vildt 

• Er pga min alder ikke så aktiv længere 

• Går kun på jagt i Sverige 

• Jeg går ikke på jagt 

• jeg har ikke tid 

• Ikke jæger 

• Er ny og igang med jagttegnskursus 

• har ikke været på rette sted på rette 
tidspunkt 

• Har ikke egen jagt i DK 

• kun jagt i udlandet 

• +++ 

• er helt ny i faget, selvom jeg har haft 
jagttegn i mange år, så jeg har ikke sat mig 
ind i det endnu. 

• Mangel på tid 

• Der har ikke været anledning herti 

• Det er der andre i konsortiet, der gør 

• Har ikke direkte adgang til registreringer 

• man skal bruge en masse tid på at sætte sig 
ind i hvad man gør. Hvis man har andet at 
gøre bliver det ikke til noget 

• har aldrig sat mig ind i det 

• Måske lidt dovenskab 

• Jeg vil gerne være fri for mobilen, når jeg 
sidder/går på jagt. Vil ikke have den frem, 
hver gang jeg sere et stykke vildt, der 
kunne indberrettes 

• JEG FÅR BARE IKKE GJORT DET 

• Har ikke tiden 

• har bare været for lidt i naturen og derved 
ikke haft noget at byde ind med 

• Jeg prioriterer det ikke i en travl hverdag. 

• Jeg har bidraget i 45 år, nu vil jeg bare 
nyde! 

• Har ikke jagttegnet endnu 

• Har ikke tid 

• har ikke skudt fugle, så ingen vinger 

• Stadigvæk jagttegnsaspirant 

• Jeg burde deltage, måske DJ skal presse 
lidt på 

• Går ikke på jagt for tiden 

• Jeg har ikke nedlagt noget af det 
efterspurgte 

• Sygdom 

• Har ikke skudt noget 

• Glemsomhed 

• Jeg skyder ikke så meget vildt 

• Det er nok glemsomhed 

• Mangler haglskydeprøven, så har ikke været 
på jagt. 
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• JEg har ikke haft fokus på det, måske bør 
vigtigheden af observationsindberetninger 
genopfriskes ofte? 

• Endnu ikke riffeltegn 

• Jeg har ikke længere jagt i Danmark 

• Ikke opmærksom på det 

• har ikke skudt noget 

• Har ikke jaget 2024 

• jeg er nyjæger og de jægere jeg kender gør 
det ikke 

• Det kræver at man skyder noget 

• jeg er stadig jagttegnsaspirant 

• Har ikke nedlagt andet vildt en harer de 
sidste par år. 

• Jeg er ikke nået så langt endnu, men har et 
ønske om at engagere mig. 

• Dovenskab  

• Jeg er dårligt gående pga mine hofter 

• Dovenskab 

• Jeg går ikke på jagt. Skyder kun 
konkurrencer 

• Jeg går ikke på jagt i Danmark 

• Har ikke haft tid 

• Bare ikke kommet i gang 

• Er nok for gammel 

• Har været med til dåvildt optælling 

• får det bare ikke gjort 

• Jeg har ikke længere jagttegn (dårlig 
skulder) 

• Glemmer det 

• Er ikke kommet i gang. 

• Ikke haft tid 

• for doven 

• nok bar nok andet at se til 

• Har ikke den fornødne tid til rådighed 

• ? 

• Jeg har endnu ikke bestået skydeprøven 

• Jeg bruger ikke rigtig elektronikken 

• Jeg har ikke været på jagt endnu 

• ? 

• Er først blevet bekedt med det under 
jagttegts kursus. 

• Jeg er først lige blevet jæger og vidste ikke 
man kunne 

• Bedre information og personkontakt 

• Jeg vil gerne bidrage, men tror ikke at jeg 
har noget at bidrage med endnu, da jeg 
stadig er ny. 

• Har ikke fået taget mig sammen 

• Fyldt kalender 

• Har ikke tænkt på muligheden 

• Jeg bidrager med det der interesserer mig 

• Det kræve tiden og når den ikke er der 
uden for sæsonen. Så er det svært, dog er 
der gode muligheder for det i jagtsæsonen 

• Tid 

• Jeg jager ikke. 

• Har ikke skudt/observeret jagtbart vildt i 
nævneværdig grad 

• Lægger sjældent mærke til dem 

• Er ikke kommet i gang 

• Jeg er helt ny jæger 

• har været mere interesseret i hundearb. og 
lerdueskydning end at gå på jagt 

• Tiden til at få det gjort 

• er blevet for gammel? 

• Jager ikke relevante arter 

• Er ved at tage jagtten, kender derfor ikke 
til det 

• Har ikke været relevant på det seneste 

• Jeg går slet ikke så meget på jagt, at det 
giver mening 

• Er stadig kursist så af den grund er jeg ikke 
k stand til at bidrage 

• Kommer alt for lidt på jagt i de sidste år. 

• Har ikke haft muligheden 

• Jeg er mest suppejæger  

• Mangler tid 

• Ønsker ikke at "ødelægge" trofæet, jeg 
gemmer mest muligt 
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• For gammel 

• Er ikke rigtig kommet i gang med jagt 

• Skyder primært dyr i Sverige 

• Jeg er stadig ved at tage jagttegn 

• har ikke relevante oplysninger 

• tid 

• Har ikke skudt noget i flere år 

• Dovenskab - jeg bor langt fra de revirer, 
som jeg går på jagt på 

• Har endnu ikke været på jagt 

• Laver ikke tilstrækkelige observationer 

• Hvi man gør får man 1000 spørgsmål det 
gider jeg ikke 

• Der er ikke etableret et tællelau i mit 
område endnu. Har meldt mittil 

• Fik det ikke gjort, da jeg skød min 
kronhjort. 

• glemmer og ikke relevant jagt 

• Umulig at kommunikere 

• Y 

• Lystfiskeri tager tiden 

• Jeg går normalt kun til flugtskydning. 

• Har ikke haft udbytte hvor det var relevant 

• Har først i år set det med tælle lav, så det 
kommer 

• Jeg har ikke opsøgt det 

• Ingen forhindringer. Er bare ikke kommet i 
gang 

• vildtudbytte statistik er på en meget 
langsom hjemmeside 

• ikke haft min opmærksomhed 

• Tiden med små børn 

• Har ikke skudt noget som skulle bruges 

• Går ikke på jagt 

• Har ikke prioriteret tiden til det, da jeg har 
brugt meget tid i DJ på andet frivilligt 
arbejde og kurser. 

• Mangler tid 

• Har ikke skudt ænder eller gæs 

• Glemt 

• Ingen undskyldninger 

• Har kun skudt råvildt i den forhånende 
sæson, tilgengæld observeret mange 
forskellige vildt arter, som alle er 
indberettet. 

• Jeg må ikke gå på jagt endnu 

• Tidsmangel 

• Har kun skudt et rådyr - har gået hjemme 
med en brækket arm 

• Tiden i dagligdagen 

• Har ikke været på jagt, da jagtområder er 
meget svære og finde 

• jeg mener ikke at have skudt noget der 
bliver undersøgt 

• går ikke på jagt mere 

• Ved ikke! 

• Man kan godt havde en følelse af at 
politikerne der sider med lovgivningen og 
mindre viden end jægere og Danmarks 
jærgerforbund . Alligevel for det sidste ord 
på emner som de ikke ved så meget om 

• Jagtegnskursist 

• det bliver ikke for mig 

• Har dårlig tid 

• Jeg er fortsat jagttegnskursist 

• fysisk begrænsning 

• Mangler indsigt mht politik som vedrører 
jagt 

• Jeg har ikke været på jagt endnu, da jeg 
stadig er jagttegnskursis. 

• Dovenskab 

• Skyder ikke fuglevildt 

• Har ikke tiden 

• Skyder ikke meget vildt 

• Mangel på tid. 

• Jeg har ikke haft muligheden 

• Har desværre ikke tiden til det! 

• Der er for få steder at indleverer vinger. 

• kun på jagt i Sverige 

• Sjældent på jagt 

• Går sjældent på jagt 
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• bosat i Norge 

• Har indsendt ringmærkninger fra døde fugle 

• Bare ikke 

• Ikke tid 

• Ikke tænkt over det 

• Arbejder mere strategisk 

• Muligheed har ikke budt sig 

• Tid 

• Bor i udlandet 

• har kun skudt råvildt i jagtsæsongen 

• Jeg har ikke vidst hvad jeg kunne 
indberette for at hjælpe ift. det jeg har 
skudt 

• Jeg jager kun i udlandet (især Tyskland) 

• Har ikke været aktuelt 

• Jeg jager stort set kun i Sverige 

• Der bliver altid vendt til noget dårligt 

• Ha ikke skudt vild der indgår! 

• Ved ikke nok og er for lidt på jagt 

• Mangler tid i hverdagen 

• ? 

• Jeg har ikke sat mig nok ind i det. 

• Som gæst på fælles jagt 

• Har ikke haft vinger, eller tænder fra 
krondyr de seneste år 

• Engageret på andre områder 

• Udbytte registrering er umiddelbart nok for 
mig. Har ikke adgang til jagt på ænder. 
Dyrker ikke hav jagt. 

• manglende muligheder 

• Er lige startet som ny jæger, det kommer 

• Tid 

• Skal lige have taget tegnet på plads først 

• jeg har ikke haft noget relevant at bidrage 
med 

• manglende tid, men der skal måske ikke 
bruges så meget tid på det, ift. og gær en 
forskel 

• Har ik jagttegn endnu 

• Jeg skyder meget lidt. 

• Har ikke skudt andre ænder end gråænder i 
år 

• Længere tids sygdom 

• Tid 

• Har ikke haft nogle der skulle indberettes 
på 

• . 

• Tiden tillader desværre ikke deltagelse 

• Har ikke haft mulighed 

• Dårligt gående 

• har ikke haft relevant viden 

• Stadig kurist 

• Har kun skudt råvildt 

• Ingen tid 

• kniber med tid 

• ingen kommentar 

• Manglende tid 

• er kørt træt i henvendelser fra mange 
forskellige instanser 

• Kniber med tiden 

• manglende fokus i en travl hverdag 

• får det ikke gjort 

• Har en enkelt gang prøvet at indberette via 
app hvad jeg så 16 maj. Men dårlig digital 
løsning. Og gider ikke lav 

• Der har været nok af andre gøremål 

• Tid 

• ved at stoppe jagt 

• ej 

• . 

• Er for gammel 

• mit vildtudbytte er minimalt 

• Djf gør alligevel ikke noget godt for de 
danske jægere, så hvorfor hjælpe jer? 

• Har nok aldrig fået sat mig ind i det 

• Har ikke bestået jagttegnsprøven endnu 

• Jeg går ikke meget på jagt - og prioriterer 
min tid på andet 

• Er ved at være for gammel 
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• ikke rigtig haft muligheder 

• Har endnu ikke haft lejlighed 

• Nedlagt vildt 

• det er ikke noget jeg går og tænker på til 
dagligt. 

• tid 

• Andre opgaver er prioriteret højere 

• Er stadig aspirant 

• ikke relevant ift mit vildt 

• Jeg går kun på jagt i udlandet 

• Jeg har små børn, tiden er knap, afledt 
heraf har jeg ingenting skudt - nogensinde 

• Alder 

• Tid 

• Har ikke noget der bruges 

• Er ikke jæger endnu 

• Jeg skal lige have bestået mine 
skydeprøver, men det er helt bestemt 
noget jeg gerne vil bidrage til 

• Jeg får det ikke gjort 

• Har ikke skudt ænder i mange år 

• Har ikke så meget erfaring, så lære af de 
andre og mere garvet jægere 

• meldte mig til tællelav men der var ikke 
styr på opgaven, prøver igen i 2025 

• Har ikke jagttegn endnu 

• Der er ikke noget som forhindre mig 

• Der mangler timer i døgnet 

• Vel nærmest manglende interesse 

• Jager mest i Sverige og er medlem af 
Svenske jægerforbund 

• Jeg har ikke skudt noget som kan bruges 

• har endu ikke jagttign 

• Jeg er stadig i gang med at tage jagttegn 

• Ikke skudt nogle fugle 

• Jeg er blot ikke kommet igang 

• Har ikke haft muligheden 

• glemt 

• Har ikke nedlagt vildtarter der er relevante 

• manglende udbytte 

• Kan ikke umiddelbart bidrage med noget, 
når Diana ikke har været med en. 

• har ikke haft lejlighed 

• Tid til at sætte sig ind i det og gøre det 

• Har ikke været aktuelt 

• Har ikke tid til mere end vildt udbytte 

• Har ikke haft noget at indberette 

• har ikke nedlagt noget der kan indsendes 

• tænkte ikke over det ved nedlagt kronvildt 

• Tidspres 

• egen tid 

• Glemmer det 

• 0 

• Meget lille bidrag jeg kan levere 

• Jeg udnytter hele dyret/fuglen, så at sende 
vinger ind = madspild i min optik. 

• manglede tid 

• Jeg er nyjæger 

• Har ikke haft noget at indberette 

• Har ikke skudt noget der falder ind under 
undersøgelserne 

• Har ikke taget mig sammen 

• . 

• Mangler at bestå jagt prøven først der kan 
jeg sende ind til undersøgelse 

• Mangler tiden og lysten... 

• Ikke relevant der hvor jeg jager og det jeg 
jager 

• Skyder kun fasaner og duer og gråænder. 
Mener ikke man laver indsamlinger på de 
arter 

• Jeg har ikke haft tid i det pågældende 
øjeblik 

• Er stadig aspirant 

• Går ikke på jagt 

• Ikke nedlagt noget til indsendelse 

• Har ikke umiddelbart noget at bidrage med 

• Mangler tid og får det ikke gjort. 

• 0 
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• Jeg jager ikke arter der samles data ind på 

• Har ikke været relevant 

• jeg får mig ikke taget sammen til det 

• Ikke kommet igang her første år 

• Skyder ikke andet end gråænder 

• Prioritering af opgaver 

• Jeg er meget ny. Var på jagt første gang i 
oktober 2024. Vil gerne. 

• Manglende tid 

• Jeg glemmer at få det gjort. 

• Har ikke skudt noget hvor det har været 
relavant 

• Manglende tid. 

• Jeg har ikke være på jagt endnu 

• Har endnu ikke jagttegn 

• Jeg er stadig kursist 

• Er ikke med i en forening der hjælper 

• Har ikke jagttegn endnu 

• En hård kerne i Køge-Herfølge jagt ønsker 
ikke medlemsinddragelse 

• Har ikke været muligt 

• ?? 

• Har ikke tid. 

• der er ikke noget der forhindre mig i at 
bidrage 

• Aldersrelateret nedsat engagement 

• Dårlig samvittighed - vil begynde fra i år 

• Tid 

• intet 

• Har en forventning om, at forskerne 
foretager dette job 

• i år har jeg ikke skudt noget 

• Jagtforeningen har nok folk 

• Manglende tid i dagligdagen. 

• Mangler endnu haglskydeprøve + riffeltegn 

• Alder 85 år 

• manglende jagt udbytte 

• har ikke sat mig ind i det 

• Nyjæger som mangler at bestå skydeprøve 

• jeg får det ikke gjort 

• Laves i fællesskab 

• For dålig intresse i konsortium 

• Nedlægger ikke specielle vildtarter 

• Er ved at tage jagttegn 

• Er udlandsdansker så ikke muligt 

• Har ikke haft noget et bidrage med. 

• Har ikke tænkt på det 

• Jeg jager ikke i DK, men i Sverige (og andre 
lande) 

• Jeg har ikke väret på jagt i Denmak de 
seneste år 

• Har ikke lige fået taget mig sammen til det. 

• Har ikke haft relevant materiale 

• Jeg bruger mange timer som frivillig i min 
lokale jagtforening så denne opgave må 
andre bruge tid på 

• Manglende opmærksomhed 

• Har ikke haft tid 

• trapper jagten ned på grund af helbredet 

• jeg har ikke riffeltilladelse 

• Sjusk. Kunne nemt have indsendt indsendt 
vinger. 

• Jeg er nyjæger. Har ikke nedlagt vild 
endnu. 

• Alder 

• Jeg skyder kun jagtskydning efter lerduer. 

• Jeg er ikke aktiv jæger 

• Forventer det bliver brugt i mod 
jægerstanden 

• Kulturen er ikke til stede i vores kredsen 

• Har desværre ikke tid 

• Tiden 

• Har bare desværre ikke fået det gjort! 

• Er ikke blevet tilbudt at deltage 

• det er fordi jeg er doven 

• Jeg indberetter, men går mere op i 
hundearbejdet end selve skydningen og 
nedlæggelse af vildet. 
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• alder 

• Har ikke fået gjort noget ved det. 

• Glemte at indsende vinger. 

• mit udbytte på vandfugle har været under 
10 de sidste mange år 

• Jeg er stadig jagttegnsaspirant, men har 
flere billeddokumenterede tilfælde af 
sjældnere, især fugles forekomst. 

• jeg har ikke deltaget i jagt de seneste 40 år 

• Har ikke været aktiv nok i løbet af året. 

• Jeg har ikke nedlagt vildt til de andre 
grupper 

• Har ikke haft tiden til det 

• manglende overskud 
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DJ’S KOMMUNIKATION 
 
Hvilke medier bruger du til at hente viden og inspiration om jagt, vildt og natur? Vælg gerne flere. 

 
 

Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem? - Jeg er tilfreds med DJ's 
kommunikation om mit medlemskab 
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Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem? - Jeg er tilfreds med magasinet 
Jæger 

 
Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem? - Jeg er velinformeret om, hvad DJ 
arbejder med jagtpolitisk 

 
 

Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem? - Jeg er velinformeret om, hvad der 
sker i min jagtforening 
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Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem? - Jeg er tilfreds med DJ's digitale 
kommunikation (hjemmeside, app, podcast, film og sociale medier) 

 
Hvor tilfreds er du med DJ's kommunikation til dig som medlem? - Mængden af information, jeg 
modtager fra DJ, er tilpas 

 
 
Hvor mange numre af magasinet Jæger læser du i? 

 
 
Hvordan foretrækker du at læse Jæger? 
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Hvilke stofområder i Jæger, mener du, er mest interessante? Vælg op til 5 svar 

 
 

 

Hvilke stofområder i Jæger, mener du, er mest interessante? Vælg op til 5 svar - Andet. Uddyb gerne 

• Er kursist 

• Den lille smule der står op 
jagthornsblæsning. 

• Jeg synes, at temaerne er fine, men DJs 
fokus og Jægers vinkling er forkert 

• Alt hvad der er fagligt omkring natur og 
jagt 

• Reklamerne 

• Jeg får ikke Jæger for jeg er passivt 
medlem uden jagttegn 

• Strandjagt. Men der mangler en hel del om 
tips og tricks. Hvordan man laver sine egne 
lokkere. Ikke alle jægere er rige og kan 
købe sig til flot og fint jagtudstyr. 

• Fra andre digitale medier som har nyere 
data 

• læser det ikke 

• læser ikke bladet 

• Jagt beretninger fra Danske jægere, små 
hyggelige beretninger fra manden på 
“gulvet” 

• læser det ikke 
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• Jagthorn 

• Jeg læser den ikke 

• ? 

• er riffelinstrutør så riffelskydning 

• Alle valgmulighedder, deversiteten gør det 
interresant. 

• Generelt gider jeg ikke bladet, det er for 
reklametekster, lav det elektronisk og 
derved give økonomisk rum til at fjerne 
reklamer..til 

• næsten det hele i bladet 

• Historiske artikler 

• Mangler “gør det selv “ ex. Kim Worm . 
Jagt fortællinger ex. Lasse Sørensen. Nu er 
det mest et reklame blad . Hvor er de gode 
spændende artikler ???? 

• Jeg er 72 og har været medlem siden Dj 
startede. Det var mig der startede 
buejagten i Dj 

• Vildtforvaltningsrådet og 
hjortevildtforvaltning 

• Modtager ikke bladet, fordi jeg bor i 
udlandet 

• intet 

• Vigtig info til jægerne 

• En fuldstændig malplaceret "Naturkronik" 
som den i 2.2025, kan få mig til at opgive 
såvel Magasinet Jæger som Danmarks 
Jægerforbund. Jeg overhovedet ikke nogen 
relevans i, at en så nedladende, og 
exeptionel bedrevidende, jagtmodstander 
får spaltgeplads. 

• ingen 

• Jeg læser det ikke 

• Jeg har valgt at melde ud pga bla at skulle 
scanne qr koder 

• Ikke DR'S interassevaretagelse og jagtpolitik 
da det i DJ drejer sig om at få jagten på få 
hænder og ikke for alle som det burde at 
være 

• Strandjagt 

• Har vaeret engelsk skytte i 40 aar og det 
kunne vaere interesant at combo min viden 
med DJ’s 

• lav en klumme fra Dansk Knivforening vedr. 
jagtknive 

• Det er ikke interessant og der er mange der 
synes det samme 

• Der er mange gentagelser i forbindelse med 
våben og ammunition / skydning med hagl 
riffel og bue og for lidt om glæden ved 
naturen. 

• Jeg fatter ikke at som betalende jæger ikke 
kan se alle magasiner …jeg er abonnent på 
Børsen der har jeg adgang til alt og jeg 
mener alt og også bagud ..til mindre pris og 
jeg fatter ikke at når man er betalende 
medlem og DJ har brug for flugtskydnings 
og riffel instruktører og baneleder mm ..at 
DJ ikke for dem der er medlem laver gratis 
kurser for at opkvalificerer medelemmer 
…det giver ikke mening !!!!!! Giv kurser til 
alle dem der frivilligt bidrager- i e - så lav 
en løsning hvor du binder dig for 4 gange 
over 4 år at leverer din hjælp eller 6 gange 
over 2 år eller 10 gange over 1 år …for at 
sikre baner og baneansvarlige 
oginstruktører på alle steder - og så få alle 
riffel og flugtskydnings baner til at virke 
24-7-365 idet Mette Frederiksen 

• For meget "rigmandsjagt", hvor der mangler 
oplysning om hvad disse jagter koster, alt 
iberegnet. 

• Skydetekikker både hagl og riffel 

• Jeg læser ikke magasinet. 

• Test af udstyr har en tendens til at 
indeholde for meget fra den dyre ende. 

• Jagthorn 

• Dybdegående test af diverse. Udstyr 

• mangler jagt historier som i gamle 
dage,hvor jeg læste jagtblade ved min 
bedstefar, det var også en af grundene til 
at jeg blev jæger 

• det er kun min mand der læser bladet 

• Jagthorn 

• Politiske udmeldinger fra forbundet, fks 
leder eller indlæg fra HB medlemmer 

• læser alle artikler 

• Der er alt for meget om jagt fra 
udlandet,det er en jagtform for de rige 

• Læser alt 

• Artikler om strand og havjagt 
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• kvindejægere 

• Jeg har meldt mig ud, da jeg er uenig i 
jeres politiske linje 

• Ingen ting 

• 5 svar er for lidt, jeg læser næsten det 
hele 

• Jeg savner fx virkelig noget seriøst 
information om DJ´s indsats overfor 
myndighedernes helt urimelige behandling 
af seriøse jægere og skytter. I tillæg kunne 
jeg godt ønske mig, at DJ var bedre til at få 
ændringer i lovstof ud til 
Jagtforeningerne/skydebanerne. Fx er mit 
bud, at halvdelen af de jægere der tropper 
op på haglskydebanen, ikke kender 
reglerne for registrering, opbevaring og 
transport af skydevåben. 

• Jeg er ikke jæger 

• Uklar formulering: lokalsiderne - om det er 
nyhedssiderne eller de overflødige 
aktivitetssider. 

• Specielt om trækjagt/stranjagt 

• Jeg savner jægernes egne gode gamle og 
nye historier. 

• det er mere et reklamemagasin end 
fagblad. 

• jeg kunne altså godt sætte flere kryds 

• Det hele 

• Læser ikke bladet 

• Jeg læser også jagtberetninger fra 
udlandet, men mener ikke, de har samme 
vægt og relevans som jagtberetninger fra 
Danmark. - Vi er et dansk jagtblad ! 

• Det der lige fanger mig når jeg kigger 
bladet igennem 

• Biografier 

• har ikke fået læst det i flere år 

• Træt af de kendte i bladet jæger, brug 
mere lokale ildsjæle 

• Gerne mere stof omkring jagthorn 

• laser den ikke 

• Læser ikke 

• jeg savner oplysning om regler og love I 
Tyskland og Sverige 

• Mere om regulering 

• At få en vildt regulering som man kan se 
der er realistisk og man kan se det virker i 
vores område 

• Jeg læser ikke Jæger,hvilket jeg lige har 
besvaret 

• Men jeg læser aldrig Jæger 

• Jæger er blevet for "akademisk" 

• Gider snart ikke læse mere om 
biodiversitet. 

• 5 Svar er for lidt - Næsten det hele er 
interessant 

• mangler artikler om strandjagt 

• det hele 

• Ikke jæger 

• Jeg får ikke Jæger. 

• Læser ikke jæger 

• Hagljagt 

• Læser ikke 

• Læser det ikke ville helst være fri for der 

• Har lige svaret jeg ikke læser det 

• Jeg læser ikke Jæger 

• Jeg læser den ikke 

• Da jeg læste den var det jagt historie og 
information omkring kugler og våben samt 
kikkerter - hvordan man behandler vildtet 
fra start til slut. Syntes det er gået ned ad 
bakke siden strandjærgeren - ingen 
konkurrence 

• Får ikke læst det fysiske magasin. Nyder at 
se billederne. 

• Har ikke preferencer 

• Strand og havjagt 

• Savner flere videnskabelige artikler om 
dansk vildt. Alt for mange artikler er for 
autodidakte. 

• Sammenligninger af grej fx. rifler, 
ammunition, kikkerter osv 

• Der er også meget skimmelæsning fra blad 
til blad 

• lidt svært at svare på læser den ikke 

• Ingen 

• Bukke topti 
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• Ingen 

• flugtskydning 

• læser ikke 

• Læser det ikke 

• Læser ikke 

• Mere fokus på hvorfor vi har forårsjagt på 
bukken frem for trofæ pral 

• Personportrætter 

• Intet 

• “Jæger” er desværre det kedeligste 
jagtblad jeg læser. Udenlandske mere 
kommercielle blade er bedre. Bedre 
skribenter, billedrige artikler, flere 
reklamer etc. 

• Læser ikke DJ 

• Top 10 må gerne komme tilbage med 
beretning og billede med hver enkelt buk 
samt skema over data sådan vægt på opsats 
m.m 

• Flugtskydning som er en mangel vare 

• noget af det hele 

• Mere faglig information 

• intet 

• Savner mere om den almindelige danske 
jæger 

• Får den ikke fysisk og læser den ikke online 

• Det ville være fedt med en fast artikel om 
positiv jagthundetræning 

• Jæger er blevet ringe. Før i tiden læste jeg 
hele bladet fra ende til anden. Nu virker 
det som proveganda for en ledelse der ikke 
forstår medlemmernes ønsker 

• Læser ikke 

• Jeg kan ikke komme videre hvis jeg ikke 
krydser af 

• jeg læser alt 

• jeg læser det ikke 

• Jeg læser stort set det hele 

• Har afmeldt det 

• læser den ikke 

• Jeg ville gerne undvære bladet, hvis mit 
kontingent så kunne sættes ned, jeg synes 
det er alt for dyrt at være medlem 

• Har endnu ikke læst det 

• Jeg synes simpelthen niveauet på de 
forskellige artikler og tests, er alt for lavt. 
Journalisterne mangler faglig indsigt, og alt 
for ofte er det "synes" fremfor fakta og 
viden. Måske jeg er nørdet, men jeg gider 
simpelthen ikke læse en anmeldelse/test af 
fx et våben eller en patron/kaliber, hvor 
skribenten ved markant mindre end emnet 
end jeg selv gør - og det samme med 
jagtberetninger. Det er simpelthen alt for 
ofte skrevet af nogle freelance amatører. 
Ja, undskyld. Men jeg får faktisk næsten 
aldrig læst noget i bladet, ud over Claus' 
leder, så landet rundt siderne, og ellers 
måske lige en halv artikel. Jeres SoMe tema 
var til gengæld rigtigt godt. 

• Gerne mere om hvordan vi som jæger kan 
hjælpe biodiversitet og grøn omstilling på 
vej. 

• Naturpolitik 

• Har frameldt jæger, det er ikke værd at 
læse. der er også fordyrt at drive 

• Læser det ikke 

• Jeg synes I skal være bedre til at lade 
skribenter som har en holdning til dyr og 
dyrevelfærd skrive i bladet. For eksempel 
artiklen af ham der var direktør for zoo om 
afskydningsprocent og dødelighed blandt 
fasaner sammenlignet med grise og med en 
kritik af for stor dødelighed af anden årsag. 
Vigtigt der er en mangesidet debat. 
Jægerne kan jo finde ekkokamre for deres 
egne synspunkter på de sociale medier hvis 
de ønsker det. 

• Portrætter af jægere og klart stof om 
Jægerforbundets holdninger. Ikke uld i 
mund og overfladisk journalistik. 

• nye regler 

• Jeg kan ikke läse bladet da det ikke bliver 
sent mere. At läse artikler fra en mobil 
skärm er fungerer ikke ordentligt 

• Gerne mere om natur og vildt - og mindre 
om grej 

• Ikke begejstret for DJ hundeafdeling og 
stof, ville ellers følge det. 
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• Der er kun opskrifter. Og reklamer for 
butikker. Skrammel blad. 

• Det holder bladet spændende når der er 
forskellige emner men den politiske info er 
vigtig hver gang 

• Ikke relevant når jeg ikke læser det 

• Jeg gider ikke læse alle de reklamer 

 
Hvilke stofområder i Jæger, mener du, eventuelt kan undværes? Vælg op til 5 svar 

 
 

Hvilke stofområder i Jæger, mener du, eventuelt kan undværes? Vælg op til 5 svar - Andet. Uddyb 
gerne 
• Tænker ikke at der er noget der kan 

undværes 

• Ved ikke 

• Er kursist 

• tror det indeholder fin information 

• Ingen 

• Læserbreve fra jagtmodstander og 
interessegrupper der vil forbyde jagt eller 
indskrænke den 

• Pas 

• tænker ikke noget kan undværes 

• Ingen holdning til dette 

• det ved jeg ikke 
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• Det ved jeg ikke 

• ingen ting 

• Ved ikke 

• Syndes alt har sin plads. 

• Jeg læser ikke rigtigt bladet 

• Intet 

• der er ingen af ovenstående, som jeg direkte 
tænker ubrugelige 

• Alle kan være relevante 

• Magasinet skal være så bredt funderet som 
muligt a. h.t. de mange forskellige 
interessenter. 

• Alt er fint 

• ingenting 

• Jeres test af udstyr er for vage og 
holdningsløse 

• ikke rigtig noget 

• Hvis man skal bruge resurser på et blad er det 
vigtigt at det har så stor målgruppe som 
muligt, derfor mener jeg ikke der kan 
undværes noget, det er alt eller intet, men 
syntes det kun skulle være digitalt og måske 
1-3 blade om året. 

• alle er vel vigtiger... hver især... 

• ingen 

• Alt har interesse 

• Kun side nr. 

• jægerforbundets evindelige snak om 
samforvaltning af hjortevildt, som nu i 20 år 
har bevist ikke at virke 

• fedsfews 

• Ingen 

• Jeg læser det hele 

• det ved jeg ikke lige 

• Jeg synes Jæger er blevet alt for domineret 
af biologer fra DJ 

• Synes generelt at det er et godt blad så synes 
ikke at der er noget som kan undværes 

• Synes alle nævnte er relevante 

• Safari jagter. Det er kun for en udvalgt 
gruppe mennesker der har mange 
lommepenge. Har man den interesse, må man 

melde sig ind i en forening der arbejder for 
den sag. 

• Finder materiale på andre digitale medier 

• det er svært at svare på 

• Ingen af ovenstående emner bør undværes 

• det hele 

• Ingen bør fjernes - fortsæt som nu! 

• skal der absolut undværes noget 

• ?? 

• Alt er ok 

• læser ikke bladet 

• Jeg synes, at alle emner er relevante , selv 
om jeg fx ikke læser hundestoffet 

• Ingen 

• Intet 

• I den brede jægerskare er alle emner 
relevante 

• Magasinet burde afskaffes, og udelukkende 
laves elektronisk 

• Der er ikke noget jeg nødvendigvis vil 
undvære 

• ingen 

• alt i orden 

• annoncer 

• Ved ikke, så mange blade har jeg ikke læst 
endnu 

• Der er meget lidt om jagthorn i bladet 

• intet kan undværes 

• Er der noget som kan udelades 

• synes det er rart der er noget for enhver smag 

• bb 

• Ved det ikke 

• Der skal være plads til alle emner 

• Ingen 

• bvn 

• Jeg læser den ikke 

• Ingen ellers er der ikke noget for alle 

• Ved ikke 

• ? 
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• Det hele er vigtig viden 

• Ved ikke 

• Ved ikke 

• Alle er vigtige, da de gør bladet bredt. 

• det går jeg for lidt på jagt til at jeg vil blande 
mig i 

• ? 

• Ingen. Der skal være noget for alle 

• Reklamer 

• Reklamer 

• Ingen af dem. Der skal være lidt for enhver 
smag. 

• ingen 

• Har ikke forslag til at undvære noget 

• ingen af dem 

• Alle reklamesiderne 

• Ingen af dem 

• Synes alt er relevant og rart der er mange 
ting så det bliver mere afvekslende 

• Der er alt for meget fokus på nyjægere som 
jeg ikke læser om. 

• intet helheden og stoffet i bladet er relevant. 

• Ingen 

• Ingen 

• Ved jeg ikke 

• Der behøver ikke at udlades noget 

• Tilpas 

• der skal være noget for alle, så der er ikke 
noget jeg kan fravælge 

• Intet 

• Intet ! 

• ved ikke 

• Der skal jo være noget for alle. 

• Det vil jeg lade ander om da jeg har fra alt 
jæger 

• Ved ikke 

• Alt for meget fælles jagt / mangler solo jagt 
fortællinger træk jagt . Strand og 
Havjagtbåd. Bue og riffeljagt . Gode jagt 

fortællinger. Nu er det mest orange klædt 
selvskabsjæger 

• Ikke rigtigt noget 

• Det er svært at undvære noget 

• Jeg ser ikke at der er noget der kan 
undværes, der er mange nyjægere der har 
brug for alt den viden de kan få. Jeg har 
været jagtprøve lærer i 28 år så jeg ved hvad 
det drejer sig om. 

• REklamer? 

• For mange reklamer 

• Ikke noget 

• intet 

• interesserer mig ikke 

• Ved ikke 

• Jeg synes ALT er relevant, Tænker I på at 
reducere i emner? 

• jeg mener ikke det kan undværes noget 

• intet 

• aner det ikke 

• Vil gerne have det hele 

• Ingen af ovennævnte 

• ingenting 

• Ikke noget af det, men det der er relevant. 

• Alle er relevante på hver deres måde. 

• Hvis det er personer som Sofie Graarup 
Jensen der skal have "taleret" 

• Synes alle emner er relevante 

• intet 

• væk med skjulte politiske artikler som fx af 
Stig Markager AU DCE 

• Ingen. Alle har forskellige interresser 

• Gerne lidt af de hele og dermed af interesse 
for den brede skare af læsete 

• Ved ik 

• Det er godt med lidt af det hele 

• N/A 

• ingen af dem 

• ingen 
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• Det er vigtigt og interessant det hele syntes 
jeg 

• alt ok 

• jeg er ret ligeglad 

• x 

• Jeg synes, alt er relevant, men i forskellig 
grad 

• Alt har jo en form for relevans. Noget mere 
end andet 

• Mener ikke at noget kan undværes 

• ved ikke 

• dem alle 

• Ingen 

• Ved ikke 

• Der kan ikke undværes noget, da der skal 
være noget for alle 

• Alle emner skal kunne ses 

• Ingen 

• vægtningen af stoffet kan prioriteres, men 
indholdet skal stadig være bredt 

• Ingen holdning 

• Intet 

• Alt kan undværes, men det er svært at vælge 

• Der er for mange reklamer til at jeg læser det 

• Ingen 

• Der skal være noget for alle 

• n/a 

• Syntes ikke der er noget der kan undværes 

• intet 

• Der er jo lidt for enhver 

• - 

• Intet 

• Det handler jo ikke kun om mig, der er jo nok 
andre der har ønsker som nok har stor glæde i 
det jeg ikke bruger. 

• Ville helst undvære noget af det for så bliver 
bladet bare endnu tyndere 

• ønsker at bevare Jæger i nuværende form 

• Jeg mener ikke der kan undværes noget da 
der skal være noget for alle 

• OK som det er 

• alle vigtige 

• der skal være noget for alle. Da jeg var yngre 
læste jeg 

• ingen 

• Artikler fra div. jagt modstander 

• ingen kommentarer 

• Ved ikke 

• Ingen 

• ? 

• Alle punkter har berettigelse 

• Det meste er relevant 

• ok 

• Mener ikke man skal undvære noget, vi har jo 
forskellige interesser 

• De er alle relevante områder 

• Ingen af delene 

• Svært at pege på stof der kan undværes 

• Nej 

• Fint der er noget for alle 

• Ved ikke 

• alt er sikkert relevant for nogen 

• jeg tænker at alt har relevans for nogen 

• ingen 

• Har ingen bud. 

• ingen 

• Der er ikke noget der skal undværes 

• For mig er de afkrydsede områder dem der 
har mindst interesse for mig 

• Ved ikke 

• Hvorfor skal vi give spalteplads til direkte 
jagtmodstander 

• Rigtigt meget! Jeg læser især bladet fordi jeg 
får det og ikke kan fraskrive mig det. Bladet 
er alt for fint glittet og fordyrende for 
medlemsskabet. 

• for at komme videre 

• ved ikke 

• ??? 
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• Ingen 

• Ingen ide 

• vel ikke noget 

• Ingen 

• Intet 

• Jeg synes året igennem at vi er godt dækket 
ind 

• De fleste 

• Ingen af emnerne 

• ved ikke 

• Det ved jeg da ikke. Der er nok andre der 
gerne vil se det, jeg ikke synes om. 

• Alle emner har relevans 

• Stofområder er velvalgte 

• Det vil vanskeligt at fjerne noget. Det jeg 
fravælger er jo nøglestof for andre… 

• Jeg syntes det er fint med noget for slle 

• Ingen forslag 

• Jeg mener ikke at noget af det nævnte kan 
undværes 

• Alt kan bruges 

• Reklame 

• Jeg syntes egentlig at der vil være svært og 
tage noget ud af jagtbladet som jeg ikke vil 
komme til og savne 

• godt som det er 

• Umiddelbart finder jeg det hele relevant 

• jeg synes det er som det skal være 

• Syntes ikke noget skal undværes 

• Syntes det hele er relevant 

• IKKE NOGET 

• Der er ingen af de nævnte der kan undværes, 
nogle er mere interessante end andre 

• Intet af ovenstående 

• Jeg læser ikke magasinet. 

• Ved ikke 

• Intet kan undværes 

• zeqdfqd 

• Noget mere stof om hunde 

• Alle skal bruges 

• Syntes ikke der er noget der kan fravælges 

• jeg synes den er fin. 

• J 

• Intet 

• Hvis bladet skal være alsidig, så må der 
mange facetter med… 

• Ikke noget 

• abc 

• alt har interresse 

• Tænker ikke der kan undværes nogle af dem. 

• ved ikke 

• Der kan ikke undværes noget, der skal være 
for enhver 

• ? 

• Alt er ok 

• Ingen ting 

• Ingen 

• Der er vel plads til det hele 

• Jeg mener helt generelt, at jæger er et 
dårligt magasin ! Det bliver mest brugt til, at 
retfærdiggøre jagt over for ikke jægere. Man 
taler mere til DOF. Og naturfredningsforening 
end man gør til jægere 

• mener de alle har en eller anden form for 
berettelse 

• Svært valg 

• intet, så længe det er jagtrelateret 

• Syntes alt er relevant 

• svært at undvære noget 

• har ingen mening . 

• Jeg vil ikke undvære noget 

• Vil helst ikke undvære noget 

• For meget populistisk propaganda 

• jeg er godt tilfreds med indholdet 

• de har alle deres fortjente plads, i bladet!!! 

• Tror ikke nogle af emnerne bør udelades 

• Ingen 

• Jeres belæringer om hvad vi skal mene 
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• Det er kun min mand der læser bladet 

• Ved ikke - har ikke læst det længe 

• jeg syntes det er fint som det er 

• Ved ikke 

• ... 

• ingen 

• Ved ikke 

• Intet bør udelades 

• Ingen 

• Det fungerer fint 

• intet specielt 

• Ved ikke 

• Madopskrifter. De er ofte meget komplicerede 
selv at lave. Intet fokus på hvad den alminlige 
jæger har af råvarer til rådighed i køkkenet. 

• Jeg synes ikke noget af det burde udgå 

• Synes ikke der er noget der skal pilles ud, der 
skal være noget for alle 

• reklamer 

• Aner det ikke 

• Jeg synes ikke der er overflødigt stof 

• Ingenting 

• Kan ikke pege på noget 

• Ved ikke. 

• Ikke relevat 

• intet 

• Ikke noget 

• ingen holdning 

• synes ikke der er noget der skal væk vi har 
alle forskelige smag hvad vi læser 

• Der bør ikke undværes noget 

• Det hele 

• alt er relevant 

• Jeg mener alle elementerne er relevante. Det 
afhænger jo af ens interesser og behov. 

• i den rigtige mængde - kan ingen undværes 

• ved ikke 

• ikke noget 

• Intet 

• intet kan undværes 

• xxx 

• Aktivitetssiderne 

• Jeg mener ikke der kan undværes noget 

• Ingen da alle har forskellige interesser 

• Alle reklamerne for jaguar group, først og 
fremmest er det de samme dårlige tilbud, 
dernæst er det både misvisende og alt for 
dyrt 

• Ingen 

• Jeg synes det hele er relevant. Men ikke alt er 
lige spændende. 

• kan ikke undvære noget 

• Det har jeg ingen holdning til 

• ved ikke 

• ingen 

• Ingen kan undværes, der er noget for alle at 
læse og berige sig med. 

• Tænker alt har relevans 

• ikke rigtigt noget 

• Alt læsestof er interesserede 

• alt for stor mængde reklamer. 

• ? 

• det er ok som det er nu 

• reklamer... 

• egentlig synes jeg ikke, at noget skal 
undværes, men det kunne jeg ikke taste 

• der er forskellige interesse områder så 
alsidigheden er vigtig. 

• Intet bør ligefrem undværes 

• jeg synes det er et rigtig fint fyldesgørenede 
blad 

• Alle er vigtige 

• der skal være plads til alles interreser 

• Det hele skal med 

• Der er et fint indhold 

• Syntes det bliver lavet til UG 

• De er vel lige relevante alle sammen for den 
enkelte 
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• Synes det er fint med det nuværende indhold. 
Noget for enhver smag. 

• Reklamer 

• Intet kan undværes 

• Alle områder er relevante 

• umiddelbart skal der være noget til os alle 

• Ingen 

• Læser ikke bladet 

• alt er i en eller anden for relevant 

• Intet 

• mener stoffet skal være alsidigt - så der kan 
ikke afkrydses noget set fra min side 

• Ved ikke 

• Ved det ikke, da jeg bare lige rende bladet 
hurtigt igennem uden at læse noget 

• Ingen 

• Der skal være plads til alles interesser ikke 
kun min 

• Der skal være plads lidt, til det hele, men 
mest om jagt i Danmark 

• kan ikke pege på noget, da bladet gerne 
skulle dække alles interesser 

• ikke noge 

• Kan ikke komme på noget 

• Ved ikke 

• Ville knytte bemærkninger til beretninger om 
jagt i udlandet, - men det ville "den" ikke 
tage ! 

• ok med det hele 

• Jeg vil ikke sige hvad der skal være mere eller 
mindre af da Aller er forskellige og interesser 

• Overdrevet annoncer 

• Jeg mener I rammer fint med indholdet 

•  

• Har ikke fået læst det i flere år 

• Ingen 

• Alt det politisk korrekte bavl til alle andre 
end jægere. Og alt det negative og 
belærende om moral og at jægere skal tage 
sig sammen etc 

• Ikke jagtbart vildt 

• ved ikke 

• fordi der er emner jeg ikke læser, behøver de 
ikke undværes 

• Ingen bemærkninger 

• Idk 

• ?? 

• Reklamer for ikke jagt relevant 

• Der skal være lidt for en hver smag 

• ved jeg ikke 

• ved ikke 

• Som sportsskytte er der ikke meget relevant 
stof i DJ 

• ikke noget, da Jæger skal kunne favne bredt 

• Ingen 

• N/a 

• Jeg synes egentlig at bladet skal dække alle 
emner. At en ting ikke har min interesse nu, 
er jo ikke ensbetydende med at jeg ikke vil 
læse om det om 6 måneder 

• læser den ikke 

• godt tilfreds 

• alt er godt 

• Fint der er noget for alle 

• Det er meget lidt, som kan undværes, men 
noget kunne have mindre vægt 

• Ingen mening om det 

• Ved ikke. 

• Aktivitetskalenderen for jagtforeningerne 
klares lokalt via FB 

• Jeg læser det som har min interesse på dagen 

• Læser ikke 

• Der er jo noget for alle 

• Jeg syntes alle er fint at have med 

• Nå 

• Kan ikke sige noget kan undvære, min 
interesse er afkrydset på forrige side 

• jeg savner oplysning om love I Tyskland og 
Sverige 

• .... 

• Ingen 
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• Får ikke bladet mere 

• Det er svært, jeg mener som jæger at vi er 
forpligtet til at søge så meget viden som 
muligt 

• Ikke noget 

• der er alt for mange reklamer 

• Ved ikke 

• Intet af ovenstående kan undværes. 

• Ville 

• Svært at svare på. Det jeg kan lide kan andre 
ikke og omvendt. 

• intet 

• Pas 

• intet kan vel undværes 

• ved ikke 

• Intet jeg mener de dækker alle områder 

• Ikke noget 

• nok ikke rigtig noget 

• Alt har sin ret 

• Ved ikke 

• Hvor skulle jeg vide det fra 

• Den er svær, faktisk har jeg svært ved at 
undvære noget, jeg kan jo lade være med at 
læse det der ikke interesserer mig. 

• ingen 

• læser kun lige forsiden og ser om der noget 
vide jeg ikke kan undvære 

• For meget grej og for lidt jagt 

• Indholdet er fint 

• Det hele er vigtigt! 

• Ved ikke 

• alt er relevant, vælg til/fra for hvert nummer 

• Mon bladet har en fin balance 

• Ingen 

• ingen ting kan undværes 

• Ingen kommentarer til denne. 

• Der er en god balance mellen stofområderne, 
så ingen 

• Jeg syntes ikke der er noget der kan 
undværes. 

• pas 

• Alt er aktuelt, afhænger af modtageren 

• Hele magasinet 

• Lidt af det hele on/off giver mening.. 

• Det er fint som det er 

• Ingenting skal undværes 

• Ved ikke 

• Ingen - fordi bladet skal dække så mange 
forskellige interesser 

• der er ikke noget der kan undværes 

• Ingen 

• Jeg menere at I gør det tilfredsstillende, tak 

• Syntes alt er relevant i bladet, bare ikke alt 
der falder i min interesse 

• Syntes generelt der er god at redaktionen har 
ramt bredt med de artikler og emner der 
tages op. 

• Alt er interessant 

• Der skal jo være lidt stof til alle 

• der er brug for det hele 

• Alt er relevant 

• Gerne mere stof om oplevelser fra alm 
jægere 

• Intet 

• Jeg mener der skal være noget for alle. Så 
bare fyld på 

• Intet 

• Jeg mener ikke noget bør tages ud 

• Vil ikke vælge nogen 

• Anden opbygning og fremlægning 

• Det rart at kunne slå alt op 

• ingen af det der er i blade 

• Ved ikke 

• Jeg ønsker ikke bladet 

• REKLAMER 

• ? 

• Ingen 

• reklamer 
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• ingen kan undværes tro det er vigtig at alle er 
med 

• Ikke noget 

• xx 

• Der skal ikke undlades noget¨ 

• alt er vigtigt 

• ingen 

• reklamer 

• HAr jeg ingen holdning til 

• Jeg synes indholdet er særdeles passende. 

• Ikke noget der skal være noget for alle 

• Intet kan undværes, men der må gerne være 
mere politisk stof 

• i vare tager mine interesser 

• Jeg synes ikke noget af det er irrelevant 

• ? 

• fint læsestof der henvender sig til alle 
interesser 

• Det hele er sådan set fint 

• alt er relevant 

• Ved ikke. Læser det så sjælden.t 

• Y 

• ingen 

• Det hele er vel relevant 

• jeg mener at alt er relevant 

• ingen 

• Ingen af ovenstående 

• savner historier fra fortiden 

• Det har jeg ikke taget stilling til. 

• Jeg får ikke Jæger 

• Ved ikke 

• ved ikke 

• For mange jagtberetninger 

• Intet af ovennævnte kan undværes 

• Reklamer 

• ikke noget 

• Alt det nævnte har relevans 

• Ikke noget der skal være noget for alle 

• Jeg mener at de pkt der er oplistede herover, 
skal/kan være af interesse for mig som 
jæger, og derfor kan jeg ikke udelukke nogle 
. Et læserbrev kan have ligeså stor betydning 
som test af nyt ammunition, og de har begge 
det formål at oplyse mig, så jeg er vel 
informeret. 

• Ingen 

• Ingen da bladet jæger skal dække alle typer 
medlemmer og både være et læse blad og en 
organisatorisk videns kilde 

• Der skal være plads til alle, så det jeg ikke 
har interesse i er der andre som kan have 
interesse for. 

• ved ikke 

• Ved ikke. Set er et omfangsrigt magasin. 
Måske lidt uoverskueligt. 

• Intet 

• ikke noget 

• ingen, jeg syntes ikke der skal skæres ned på 
indholdet 

• Læser ikke rigtigt jæger 

• ingen, det skal være alle medlemmers 
interesser 

• Læser ikke jæger 

• alt er vigtig, noget interessere mig bare ikke 

• ingenting 

• Syntes I gør det godt. 

• Der er alt for mange reklamer 

• syntes ikke det er nødvendigt at skærer noget 
fra. 

• Der er meget moraliseren i magasinet, både i 
lederen og i mange artikler. Det er forstået at 
vi skal passe på med have befolkningens 
accept, som jeg mener at selv prøve at 
varetage, men der er hele tiden løftede 
pegefingre om alt muligt. Det kan godt blive 
lige i overkanten. 

• Ingen kan undværes 

• Ved ikke 

• xxx 

• Jeg mener ikke, noget kan undværes, for vi 
har alle forskellige interesser, så der skal 
være noget for alle 

• Ingen af ovenstående 



60 
 

• Har ikke et relevant bud 

• Alt jagtrelateret har relevans 

• er god som den er 

• Mener at emnerne alle er relevante. 

• Ingen sider kan undværes, da bladet skal 
kunne favne alle der læser det. 

• ved ikke 

• jægerskaren er bred og dermed også 
interessefelterne - så der skal være noget til 
enhver 

• ved ikke 

• Det ved jeg ikke nok om 

• Alt 

• Jeg vil helst ikke undvære noget. 

• Ikke noget - der skal jo være noget for alle 

• Intet 

• Buejagt 

• Det er fint som det er 

• Xxx 

• det ved jeg ikke 

• Ved ikke læser hele bladet 

• Jeg læse ikke jæger 

• Alt skal med 

• det skal jegh ikke tag stilling til , vi alle 
forsekelige mening 

• Jeg syntes det er et godt blad og der er noget 
for en hver smag 

• alt er relevant og dermed berettiget 

• Jeg læser den ikke 

• Ved ikke 

• Ved ikke 

• Det er svært at sige, for alle jægere har jo 
forskellige interesser, og DJ skal netop 
varetage bredden af disse interesser. Så man 
skipper vel bare det man ikke finder 
interessant? :) 

• Bladet var bedre for 10.år siden 

• Reklamer - og hvilken rabatter man kan få 
som medlem 

• Læser det ikke men alle overskrifter ser 
fornuftigt ud. 

• Ikke noget 

• Ved det ikke 

• Synes ikke der er noget der helt skal udelades 

• ikke noget 

• Igen mening 

• Går let hen over, hvad der ikke interesserer 
mig så meget 

• ingen 

• måske 

• Ved ikke 

• Intet kan undværes 

• Alt er relevant. 

• Har ingen holdning 

• Alt er relevant, det handler om hvor meget 
det fylder. 

• Ingen preferencer 

• Ingen holdning 

• ved ikke 

• Intet 

• ingen 

• Ingen 

• Jeg tror alle emnerne er relevante men måske 
skulle man se på prioritering og disposition af 
indholdet 

• Der er alt for mange annoncer 

• Intet 

• Det ved jeg ikke 

• Ikke noget 

• Jeg tænker at det hele er relevant for nogen 

• Reklamer 

• ingen 

• ikke noget 

• intet 

• Bare fordi jeg ikke har tid til jagt betyder det 
jo ikke at jeg vil have noget ud. 

• Synes jæger er fint som det er 

• vi har vær vores interesse område. så alt har 
interesse for nogle 
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• Ingen kan undværes. Der skal være noget for 
alle 

• Ingen af emnerne kan undværes 

• intet 

• Ved ikke 

• Det er svært at svare på 

• Ved ikke 

• Ved ikke hvad der skal undværes 

• Der kan sagtens være stof i bladet som ikke er 
min direkte interesse 

• Umilbart ingen 

• Vedikke 

• ? 

• Pas 

• Ingen 

• Der er en fin balance over året 

• Alle emner relevante, blot ikke nødvendigvis i 
alle læseres interesse. 

• Ikke noget. Det hele er interesant 

• Der er også meget skimme læsning 

• Intet 

• Alle punkter er relevante. 

• Jeg finder den redaktionelle prioritering er 
fornuftig = ingen brok 

• Alt ovenstående er fint 

• Pas. Læser det ikke 

• ved ikke 

• Jeg ved ikke 

• Ikke noget konkret 

• Ikke noget 

• ved jeg ikke rigtigt.... 

• Alt er relevant 

• ingen af dem 

• mere modstand mod mærkelige freninger 

• Det ved jeg ikke 

• Ved ikke 

• ved ikke 

• intet 

• Intet 

• ingen 

• Vi er forskellige, dejligt at der er noget for 
alle. 

• Næste alle jagt relaterede emner er relevant 

• Jeg læser ikke jæger 

• ingen holdning 

• Der er intet der kan undværes. 

• Ved det ikke 

• ? 

• ikke umiddelbart nogen 

• de har alle ralavens 

• Ved det ikke 

• det ved jeg ikke lige 

• Ingen 

• Jeg mener ikke, noget kan undværes. 

• det hele 

• Ingen af mulighederne 

• Intet kan undværes 

• Flere artikler er for lange, strækker sig over 
flere sider i Jæger, fat jer i korthed, vær 
konkret,. 

• Ingen 

• ingen 

• Ved ikke 

• ? 

• Er ligeglad, læser det ikke 

• Intet 

• Kan ikke komme på noget lige nu suger jeg til 
mig 

• Der er for mange reklamer - Alt er ellers OK 

• Ingen 

• Reklamer 

• Intet 

• Intet 

• der skal være noget for alle 

• Der er et bedt udvalg og det skal der være 

• ingen 
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• Selvstændig lille blad som i gamle dage 

• Ingen af dem. 

• ingen 

• ingen 

• Alle synes ok 

• . 

• Pas 

• Ingen 

• Det er godt som det er. 

• . 

• Intet 

• Intet. Jeg syntes dog at niveauet er faldende 
på jagtveretninger ifht. Tidligere årtier. Der 
mangler filosofi og romantik. 

• Jeg mener, at det er vigtigt at "jæger" er 
alsidig. Jeg læser alle indslag dog med 
varieret interesse. 

• Ikke noget kan undværes i bladet 

• Syntes faktisk at det hele er relevant for en 
jæger. 

• Ingen 

• ved ikke 

• Vigtigt at DJ favner bredt, så DJ også når 
mindre grupper 

• alle emner vigtige 

• Formandens belæring om min opførsel. 

• Læser den ikke 

• Ingen. Der er formodentlig andre, der læser 
det, som ikke interesserer mig. 

• Svært at fravælge - det skal være den 
redaktionelle beslutning bladet behøver ikke 
at have samme indhold hver gang 

• for mange reklamer 

• - 

• Jeg mener ikke der er stofområder der kan 
undværes 

• ved ikke 

• syntes ikke der noget der kan undværes 

• Intet der skal være noget for alle 

• Alt stof er relevant 

• alt er relevant 

• Kan undvære magasinet, online er fint 

• Ikke noget 

• Synes alt der står er relevant 

• Det hele er relevant 

• Ingen på sin vis har de alle sin berettigelse 

• ?? 

• Den nye for magasinet laves i er på ingen 
måde spændende læsning. 

• Det har jeg ingen holdning til 

• ved det ikke 

• aner det ikke 

• Destruktive spørgsmål som dette 

• Ingen 

• Reklamer 

• Ingen 

• Ved jeg ik 

• Det er fint som det er ! 

• Ikke undvære, men der skal suppleres 

• Den er fin 

• Alle dele er relevante for nogle 

• Læser ikke bladet 

• Intet 

• Alt er fint 

• Alt er godt 

• Ingen - bladet er vel for alle 

• _Aktivitetskalender og læserbreve kunne for 
min skyld godt begrænses til at være 
oplysninger man skal finde på nettet. 

• Vi har alle forskellige interesser 

• Ingen det vel alt sammen vigtigt 

• Tror ikke jeg vil undvære noget 

• Ok 

• OK varieret. Noget for alle 

• Der skal være noget for alle. 

• Buejagt fylder uforholdsmæssigt meget 

• ingen 

• Ingen 
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• Det er noget for alle 

• Ikke noget kan udelades, men måske fylde 
mindre 

• Jeg mener ikke der bør undværes noget 
specielt 

• Beretninger der henvender sig til andre end 
jægere 

• Ingen 

• Ved ikke 

• Ingen 

• xxxxx 

• Intet kan vel undværes. alle har jo sikkert en 
interesse for stoffet 

• Da jeg ikke læser det kan jeg ikke svare på 
om det kan undværes 

• ingen 

• Intet 

• ikke noget .. der skal jo være noget for 
enhver smag 

• Ser lidt på det meste 

• diversety er vigtigt 

• Ok 

• Intet kan udelades 

• Flot, men kedeligt blad 

• intet 

• X 

• Ingen alt om jagt er god info 

• Jeg synes ikke at noget skal udelades. Jeg 
synes at det er fint at der er noget for alle, 
samt at man kan lære lidt nyt om andre 
områder og udvide sin horisont. 

• intet kan undværes 

• Alt 

• Pas ved ikke, syntes det indeholder meget 
godt og brugbart 

• Temasiderne er ubemærkede. Men med det 
nye format og fokus fylder temasider om 
jagtpolitik og naturbevarelse langt mere end 
det, der interesserer mig. Jæger er 
simpelthen blevet et ringere blad. Bibehold 
gerne fokus på de samme emner, men giv 
mindre plads til politik og naturpleje og mere 
til jagtberetninger og jægerhåndværk. 

• Intet er for meget 

• Ved ikke 

• Formandens beretning. Det er kun for at 
pynte på ham selv. Han skulle komme i 
omdrejninger for jagten og ikke alt det med 
at lefle for de høje herrer 

• Buejagt 

• Jeg synes alle ovenstående emner er gode 
emner! 

• ikke noget 

• Fint som det er 

• Bladet er fint blandet. Intet jeg vil undvære. 

• Aktivitetskalenderens deadline er alt for 
lange / der er for få blade 

• Synes ikke noget kan undværes 

• Det har jeg ingen til, hvis der er noget som 
ikke lige fange mig. Fanger det sikkert en 
anden. 

• Tænker umiddelbart ikke der kan undværes 
noget pt. 

• Syntes at Jæger skal dækker bredt, så intet 
kan undværes 

• ingen 

• det ønsker jeg ikke at tage stilling til 

• De alt, alt for lange artikler om stort og småt 

• Ikke noget 

• Ingen anelse, jeg læser det ikke 

• Mener ikke der er noget der kan undværes 

• ingen 

• Det er jo nærmest kun reklamer der er i 
bladet. 

• Statastiker 

• Syntes ikke der burde slettes noget 

• Ved ikke 

• F 

• synes alt er relevant 

• ingen 

• Intet 

• Ved ikke. Er ikke jæger. Går med hund 

• Jeg synes alt er relevant 
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• Intet skal undværes 

• Læser sjældent bladet 

• Ved ikke 

• Intet skal udelades 

• Jeg mene ikke at noge af stof områderne kan 
undværes 

• Alt for meget handler om nyjægere. 

• Ingen 

• Der er mange medlemmer at tilgodese, så et 
bredt udvalg er fint. Men de mange 
jagtberetninger kører i samme rille og er for 
mig uinteressante. 

• det er ok 

• Ingen områder er helt undværlige 

• Alt ovenstående kan ikke undværes, det er 
alle emner der er berettiget. 

• Jæger er jo kun interessent hvis det favner 
bredt. 

• ingen 

• Ikke undvære noget 

• hele bladet, jeg har meldt det fra da det ikke 
har værdi for mig 

• Jeg synes de alle sammen er gode, så jeg vil 
ikke unværre nogle af dem 

• Kan ikke komme i tankes om noget der kunne 
undværes 

• Ved ikke 

• Det hele 

• Intet kan undværes. Emnerne supplerer 
hinanden godt. 

• ingen 

• Jeg mener ikke at noget af det kan undværes 
helt 

• - 

• ingen kan helt undværes 

• Annoncer 

• Det der ingen interesse har -så næste side 

• Ingen 

• Ingen 

• Vi er jo meget forskellige 

• Vil ikke undvære noget 

• Reklamer 

• ingen 

• Intet 

• Ingen af nævnte kan undværes 

• vi har jo alle forskellige interesser 

• Syntes de kære naturfanatikere får rigeligt 
med taletid så de behøves ikke også at 
infiltrere vores blad 

• Ved ikke. 

• ikke noget kan undværes 

• Ingen 

• Jeg mener ikke noget skal undværes 

• Ved ikke 

• næ 

• ingen 

• Intet 

• Har jeg ingen holdning til 

• 0 

• Reklame 

• Ingen 

• læser den ikke 

• for min skyld kunne bladet undværes da det 
er samme type artikler gang på gang 

• Intet 

• Alt er relevant i et eller andet omfang 

• Lidt af hvert 

• Ingen 

• Der er behov for det hele 

• Synes ikke der skal undlades noget. :-) 

• Eksotisk jagt 

• Tænker det hele har sin berettigelse, i afmålt 
docering 

• Det er alle emner som gør bladet interssant 

• Alle reklamer 

• Syntes ikke noget 

• Syntes ikke noget kan undværes 

• Ingen 

• Ingen 
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• ved ikke. 

• Alt for stor dækning af vildpleje og det 
politiske arbejde - for lidt om reel 
jagtrelaterede emner 

• Syntes jæger er et dårligt blad i forhold til de 
udenlandske blade 

• ingen 

• intet kan undværes 

• Noget har interesse for andre, men ikke mig 

• ingen af dem da andre kan være intersseret i 
at læse dem 

• Læser det stort set aldrig 

• Jeg ved ikke hvad andre vil læse 

• Det er fint med stor bredde i stoffet 

• Alt er relevant 

• Ved ikke 

• Jeg er tilfreds 

• fordi det ikke intrser mig kan det jo indtreser 
andre 

• Ved ikke 

• Alle har hver deres interesse 

• 0 

• ??? 

• Alt har interesse 

• Der skal jo være noget for alle 

• alle er relevante og jeg har ingen bedre 
forslag 

• alt er intressant 

• Jeg synes ikke der er noget der skal 
undværes. 

• Intet kan undværes, skal blot balanceres 

• Ingenting! 

• Synes bladet er fint 

• Synes indholdet er fint. 

• Ingenting 

• Det er jo svært at svare på, det er op til den 
enkelte. 

• Ved ikke 

• alle stofområder er relevant 

• Ingen 

• Bare fordi jeg ikke læser hele bladet, betyder 
det jo ikke at andre heller ikke gør, så jeg 
kan jo ikke sige hvad der kan undværes 

• Intet - alt er som det skal være 

• OK som det er 

• Jeg synes ikke der er noget der generelt er 
uintetessant 

• Ingen 

• Intet kan udelades 

• Ikke nogen 

• Ingen 

• læser det ikke 

• Læser det ikke 

• alle har deres plads, fordi det er et bredt 
magasin til alle jægere. 

• det hele skal med 

• Ikke nogen 

• Det er lettere at vælge 5 positive ud, end at 
fravælge. 

• Ingen 

• Ikke noget af det. Vi har ikke samme 
interesser 

• Ingen 

• det må I se på når i har indsamlet data, 
tænker, at både læsser brev og lokal freings 
stof er godt for nogle / og områder af landet 
!!!! 

• Nogen kan vel lide det hele 

• intet 

• ved ikke andre læser måske det jeg ikke gør 

• Der er noget for alle 

• Alle er på hver sin måde relevante 

• Alt om ulve da de ikke er jagtbare og alt om 
d.n. 

• Syntes der er lidt for alle, så umiddelbart 
mener jeg ikke at nogle kan undværes. 

• alt er relevant 

• ved det ik 

• det hele har sin berettelse 

• Ingen af dem 
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• Jeg mener ikke nogen af emnerne kan 
undværes for at tilgodese bredden. 

• intet 

• Ved ikke 

• Ikke noget 

• ikke noget af det ovenstående 

• Svärt at svare på da jeg ikke får bladet läst nu 
da jeg ikke modtager det 

• Ingen 

• Har ingen holdbing til det 

• ved ikke 

• Ved ikke hvad der ligefrem burde undværes. 

• Reklamer 

• Jeg mener ikke man skal skære ned på stof 
områder for det er godt at der er noget for 
enhver 

• tilfreds 

• Reklame 

• Tror ikke, at der noget, der kan undværes. 

• Intet 

• Ingenting 

• Alt. Lav online hvis folk vil se jeres reklamer 
og opskrifter. 

• Det ved jeg ikke 

• ved ikke 

• Jeg mener ingen 

• Den er svær da alt nogen gange fanger ens 
interesse 

• Meget skal der være før det er interessant 

• Det er fint for mig at det rammer bredt 

• Synes ikke noget skal fjernes, godt med 
blandet for alle 

• ved ikke 

• Ikke nogen 

• Ingen bør undlades 

• Jagt beretninger fra udlandet har næppe 
flertallets interesse 

• Det er passende 

• Jeg mener ikke umildebart, at magasinet skal 
undvære noget, jeg synes alt indholdet er 
relevant, alt er ikke lige relevant for mig, 
men kan se hvordan det vil være meget 
relevant for andre. 

• ingen 

• Synes ikke det ene børe udelukke det andet. 

• Ved ikke 

• Igen! Ikke relevant 

• Jeg synes ikke der er noget der skal 
undværes. Bare fordi at jeg ikke synes det er 
spændende for så kan jeg bare skippe det 
men der er nok andre der synes det er 
spændende derfor synes jeg ikke i skal fjerne 
noget. Der er også en risiko for at i mister 
læsere vis i fjerner det som de synes er 
spændende foreksempel vis i fjerner 
historierne vil jeg stoppe med at læse men 
hvis i fjerne mad opskrifter fks kan det være 
der er en anden der stopper med at læse. 
Beklager det blev lidt længere ind jeg ville 
have det god weekend kh Zakarias 

• Syntes ikke der skal fjernes noget 

• umiddelabrt ingen af ovenstående 

• jeg synes faktisk ikke der er noget som ikke 
har sin plads 
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Kigger du på annoncer/reklamer i Jæger? 

 
 
Har du foretaget indkøb på baggrund af annoncerne i Jæger? 

 
 
Hvordan bedømmer du læsevenligheden af artikler i Jæger? - Artiklerne har en tilpas længde 

 
 
Hvordan bedømmer du læsevenligheden af artikler i Jæger? - Artiklerne er for svære at læse 
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Hvordan bedømmer du læsevenligheden af artikler i Jæger? - Artiklerne indeholder for mange 
fagudtryk 

 
 
Hvordan bedømmer du læsevenligheden af artikler i Jæger? - Der er en god fordeling imellem tekst og 
billeder 

 
 
Hvordan bedømmer du læsevenligheden af artikler i Jæger? - Artiklerne er underholdende 
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Hvordan bedømmer du læsevenligheden af artikler i Jæger? - Jeg bliver klogere af at læse artiklerne 

 
 
Hvordan bedømmer du læsevenligheden af artikler i Jæger? - Jeg anvender QR-koder til mere viden 

 
 
Hvordan bedømmer du læsevenligheden af artikler i Jæger? - Jeg anvender kortlink til mere viden 
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Hvordan bedømmer du temaerne i magasinet Jæger? I hvert nummer af Jæger er der 12-16 sider med 
et fagligt tema. - Det er vigtigt at fastholde temaerne 

 
 

Hvordan bedømmer du temaerne i magasinet Jæger? I hvert nummer af Jæger er der 12-16 sider med 
et fagligt tema. - Emnerne er relevante 

 
 
Hvordan bedømmer du temaerne i magasinet Jæger? I hvert nummer af Jæger er der 12-16 sider med 
et fagligt tema. - Temaerne har en passende længde 
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Hvordan bedømmer du temaerne i magasinet Jæger? I hvert nummer af Jæger er der 12-16 sider med 
et fagligt tema. - Temaerne er for lange 

 
 
Hvordan bedømmer du de konkurrencer, vi afholder i Jæger og på vores sociale medier? 

 
 

Har du forslag til, hvordan DJ's medier (Jæger, hjemmeside, app, podcast og sociale medier) kan blive 
endnu bedre? Noter dine forslag her: 

 

• Mere faglighed savnes. 

• Mere om våben og grej. Flere 
jagtberetninger 

• Er kun kursist Eftersom jeg ikke har bestået 
jagtprøven og ikke er jæger endnu Syntes 
disse spørgsmål er irrelevant. Jeg vil meget 
bedre kunne svar efter et halvår som jæger 
og hvor jeg har læst bladet 

• Pas på med layoutet i jæger, farve og tekst 
er ofte i nuancer, der er svært at læse 

• Det skal være emner der er af interesse for 
medlemmer, måske opdelt i emner. 

• Ingen 

• Mangler stof om hunde prøver og hunde 

• Nej , og medlemsskabet er alt for dyrt for 
pensionister 

• Syndes det gøre godt har sov kun brugt 
nogen få af medierne da jeg ikke vidste der 
var så mange muligheder. 

• I kunne på en måde være mere synlige på 
foreningernes generalforsamling. evt. som 

deltager eller med materiale, småt som 
stort til udlevering. Det er "nemt" at 
formidle, at medlemmerne skal huske at 
indberette rigtig navn og mail, men gør de 
det. Der kunne sagtens være andre 
meddelelser, som kunne formidles via Jer, 
såfremt I deltog fysisk og fagligt. /Ejnar 

• App kunne godt trænge til en opdatering af 
funktionalitet/brugervenlighed. Synes 
"outdated" 

• Ingen forslag 

• App'en kunne godt bruge en kærlig hånd, i 
forhold til stabilitet og brugervenlighed. 

• Nej 

• Være mere målrettet mod et bredere 
publikum og mere meningsdannende og 
lægge op til drøftelser om jagtens 
udvikling. 

• jeg vil gerne have nemmere adgang til 
lovstof, jagtlære og andet 
uddannelsesmateriale, så teori nemmere 
kan vedligeholdes. Det er jo ikke p.t. 
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muligt at købe adgang til jagtprøver.dk 
efter 1 år (som jeg forstår det). 

• Hjemmesiden skal være aktuel, dvs. helt 
opdateret på ny sæson med datoer o. a. 
relevant info. 

• I er lidt for slappe på flere områder, men 
det er måske ikke muligt . det er ikke 
mærkeligt der ikke er mange agerhøns, 
rovfugle patrulere over markerne i3m højde 
hele sommeren,jeg har en have hare som 
får killinger 3-4 gange om året så kommer 
den røde glente og så er de væk, men det 
skriver de kloge professorer ikke noget om. 

• Jagten bevæger sig i en retning af at det 
handler om pengene (annoncer med dyre 
biler og våben) og om at skyde trofæet 
(bukke top ti etc.). Jagten er for alle, også 
dem som blot skyder et bukkelam for at 
holde bestanden sund og få kød i fryseren, 
og man behøver ikke at have en Browning 
525 eller en Blaser riffel, for et brugt 
jagtgevær med 30 år på bagen levere 
fuglen lige så godt, og bukken falder også 
for en velplejet kugle fra en brugt 
Remington eller Sako. Jagt er for alle, men 
ved promovering af det dyre/eksklusive 
grej og de dyre biler, samme med de store 
trofæer, så fremstår Jagten som noget for 
eliten, og det fremmer ikke tilgangen af 
unge nyjægere eller syntes på Jagten hos 
de almindelige befolkning. Jagt handler om 
oplevelser, om sammenhold, om natur og 
miljø, om vildtforvaltning og ikke mindst og 
gode, sunde råvarer, og ikke om prisen på 
grejet og størrelsen på trofæet! 

• Bladet kan sagtens undværes og evt. 
udkomme digitalt for at spare omkostninger 
og dermed sætte kontingentet ned 

• Når i har grej til test, skal i ikke være 
tilbageholdende med kritik. Artiklerne 
bliver "vattede" 

• Det kunne være dejlig hvis der var en loppe 
marked hvor man kunne købe og sælge jagt 
ting evt våben og andet til en pris af 100kr 
for en annonce 

• Hvorfor kan man ikke få tilsendt 
medlemskort som det var før. 

• Flere podcast med bedre lyd mere 
synlighed på diverse medier og i komme ud 
i skole til det yngre publikum 

• God ide med flere yngre bidrag… tendens 
til at gamle mænd fortæller ‘den samme’ 

historie om hvordan de først er i lufthavnen 
og så flyveren… og så i en ny lufthavn og 
luften i taxaen etc… Samme igen og igen.. 
hvis jagthistorierne skal vedblive med at 
være relevante og fange opmærksomhed 
SKAL der være en personlig historie… oget 
på spil… gerne bundet op på webben med 
små velproducerede film så man møder 
menneskerne… (man kunne forsøge uden 
den klassiske værtsrolle hvor der 
interviewes åbent og så i stedet lade 
emnet/personen finde fortællingen… det er 
noget fortælle teknisk… tror der mange der 
gerne vil se vildt, jagt og høre historier fra 
de varme lande… men det skal være meget 
personligt før det virker… til gengæld virker 
det mega godt når man har 
fortælleteknikken på plads… så blir det 
vedkommende… Der er kun ganske få der 
magter at levere varen… der findes et par 
amerikansk/canadisk non-kommercielle 
sider om bl.a. fuglejagt som gør det 
fremragende…. god vind med det hele :-) 

• Jeg syntes man skulle kunne sortere på det 
som har interesse når man læser det online 
og så så jeg gerne at det var nemmere at 
søge på Dj hjemmeside 

• Jeg synes generelt, at Jæger handler for 
meget om natur, biodiversitet som 
meningen med at gå på jagt. Jeg synes, at 
meningen med at gå på jagt er at gå på 
jagt. 

• fælles hjemmeside, hvor alle foreninger 
kan lægge deres egen hjemmeside op.. og 
hvor der er plads til at skrive hvad der 
sker.. vi betaler alt for mange penge til 
div. bureauer for at få egen hjemmeside til 
at køre... 

• Jeg tror at lokalforeninger godt kunne 
bruge lidt hjælp til deres "egne" 
hjemmesider, det er, tror jeg, her de fleste 
søger information om aktiviteter der 
foregår lokal, til gengæld kunne lokalstof 
udgå af "Jæger". 

• Fortsæt det goe arb. 

• 1. Lav et tema om hjorte - altså handyr - 
forvaltning. Lad "alle" komme til orde. Lad 
være med at lave det for kort, eller for 
"tyndt"/udvandet. 2. mere fagligt og 
mindre "storytelling". 3. Stop snakken om 
frivillighedens vej og samforvaltning. Der er 
20 års evidens for, at det ikke virker. 4 Gå i 
stedet i gang med at skrive om, hvordan vi 
reelt når vildtforvaltningsrådets opstillede 
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målsætning om en naturlig alders- og 
kønssammensætning i 
hjortevildtbestandene. Og meget gerne når 
målet, inden vi dør af alderdom. 

• Der burde være meget mere debat på 
læsebrev siderne, men vi jæger har nok 
opgivet at skrive læsebreve, da de næsten 
altid overrules af DJ DJ skal opgive at 
indføre forvaltningsplanen, vi vil ikke 
deltage, så det vil aldrig blive godt. DJ skal 
få fredet Kronhjortene i september + frede 
forårs bukken 

• Jeg synes godt nok Jeres analyse er 
misvisende. Der er nogle helt klare forkerte 
filtre i den og den tager ikke højde for os, 
der ikke har jagttegn - ikke modtager 
Jæger og KUN er apportør på jagter. Jeg er 
passivt medlem fordi jeg gerne vil 
dygtiggøre min hund som apportør - men 
Jeres skema er bestemt ikke målrettet mig 

• Nej 

• Savner de gamle magasiner, der indeholdt 
mange flere jagtberetninger og flotte 
forsidefotos. Der er for mange løftede 
pegefingre over for jægerne og artiklerne 
er overvejende skrevet af biologer og ikke 
jægere. Humoren er helt væk fra bladet. 

• Ved ikke 

• Måske endnu mere synliggøre hvad 
der,arbejdes for og ikke mindst imod i al 
denne omstilling polemik vi oplever i 
øjeblikket 

• Mindre udenlandsstof. Jeg er ligeglad 
med,.om en kvinde har nedlagt en zebra. 
Jeg synes snarere, det er trist. Der er alt 
for mange reklamer i bladet. 

• Kumne man lave test på appen? 

• Fjerne gøgl, og forblive faglige! 

• Fokuser mere på viden, etik og arters 
levevis, og mindre på miljø. hold fast i 
jagten, og lade være at flyde med 
strømmen 

• Der mangler de gamle historier som 
medlemmerne indsendte med deres 
oplevelser. Der mangler de gode hyggelige 
historier om da farfar var knægt og skød 
Gråspurve med slangebøsse, senere med 
Diane luftgevær, for til sidst i sit lange 
jægerliv - skød den kapitale Kronhjort som 
han har haft et godt øje til i årevis. Der 
mangler beretninger om dengang min onkel 

var delvis erhvervsjæger. Dengang han 
roede mellem Hou havn mod Rønnen i en 
hård østenvind, for at nedlægge Edderfugle 
på træk. De blev losset på Oddergrisen for 
at blive kørt til vildtauktionen i København. 
Efter auktionen, kom en kurvert med 
posten med afregningen. Så havde han til 
nye patroner og til opsparing til en brugt 2 
hk Lillebjørn, som han lagde i hans 
Jafipram 

• Skrive lidt mere om jagt på efterskoler 
eksempelvis Bråskovgård efterskole 

• Nej 

• Den skal kun være digital så prisen kommer 
på et fornuftig nivau 

• Ekstra og løbende fokus på unge jægere 

• jeg har ikke nogle relevante forslag men 
jeg været godt tilfreds med mit 
medlemsskab som startede i 1958 i 
landsjagtforeningen som senere blev til 
danmarks jægerforbund hvor jeg var 
medlem af bestyrelsen i Lindknud- Læborg 
Jagtforening i 26år og stadig er medlem 
men som æresmedlem 

• Syntes det fungerer rimelig. 

• Noget mere om hundearbejde noget mere 
fokus på Mark vildt 

• Flere jagtberetninger fra ind og udlandet 
Ingen app eller podcast 

• Jæger skal lukkes og laves elektronisk De 
lokale jagtforeninger burde lave mere 
oplysning til medlemmer, i stedet for det 
er for de få der er i inderkredsen. 

• Gøre det nemmer og finde ud af hvor jeg 
kan betale for den online prøve test til 
jagtens aspiranten 

• skriv Dansk. 

• Jeg har ikke jagttegn, men er kasserer i en 
lokalforening. Måske lidt mere fokus på 
dem der yder frivilligt arbejde og ikke er 
jagt aktive 

• nej 

• Overskueligheden på hjemmesiden Har søgt 
efter kurser uden held 

• Jeg er i bund og grund rigtig godt tilfreds 
med mediefladerne, både hvad angår 
funktion og indhold. Jeg er også 
opmærksom på, at der er funktioner og 
muligheder, som jeg ikke benytter mig af i 



74 
 

dag. Og faktisk glæder jeg mig til at jeg på 
et tidspunkt får mere tid til at dykke ned i 
de muligheder der tilbydes til medlemmer. 
Lige nu har jeg ikke noget bud på hvordan 
det kan gøres bedre. 

• Man kan fx udbrede det til radioe og tv. 
Eller kan man kontakte nogen mad bloger 
og vælger på fx youtube Facebook og 
instagram og på den udbrede jagt og øge 
interessen for unge 

• Nej 

• ja - fotos og billeder af de forskellige dyr 
bør suppleres med, hvilken art det er. Der 
er dyr der ikke altid falder ind under det 
felt den enkelte ved meget om. Dette 
kunne være lærerigt. 

• Artikler skrevet af ansatte journalister vil 
ofte være mere passende for læsere af 
Familie Journalen! 

• Ingen kommentar 

• Mere fokus på unge jægere.. 

• Jæger magasin burde man kunne fravælge, 
måske den kunne laves digital det er bedre 
for milijøet. 

• Bedre opdatering af hjemmeside For meget 
gammelt ragelse Fremskynd det nye system 

• Gå ind for den grønne omstilling, udgiv 
bladet online og ikke på tryk. Af samme 
grund har jeg afbestille bladet, bladet 
gemmes ikke og smides ud, tænk på hvad i 
kan bruge de penge til, som det koster i 
porto og papirer. 

• Jeg har ingen ønsker om ændringer 

• Flere artikler med jaftoplevelser 

• Gør noget mere for at få jægere til at 
skyde flere krager og skader og ræv. 

• Jeg læser det ikke 

• Der er unødvendigt af offentligøre 
aktiviteter fra de enkelte forening. Det kan 
gøres på lokale hjemmesider. Måske skal 
der sættes mere fokus på hvad der sker i de 
enkelte kredse på tværs i kredsene. 

• Mere hundespoet 

• Få magasin ud i tide så reklamer som er 
eneste grund til at åbne det er ude til tiden 

• Få temasider og jagtpolitik helt væk det er 
demotiverende i en sådan grad at jeg er 
helt stoppet med at læse dem og nu kun 

skimmer bladet - det bedste er gode 
artikler fra jægere som har haft gode eller 
anderledes oplevelser. 

• riffelskydning kalibervalg våbenkøb for 
nyjæger 

• I skulle gøre mere for den enkel jæger og 
ikke kun store jagter for jeres formand , for 
det virker som om i kun taler de store 
gårde og godser sag 

• Ville ønske man kunne deltage i 
konkurrencer med besvarelse i app Måske 
gør det selv anvisninger / vejledninger duck 
tubes, fodertønde skydeskiver 
lave7beplanteen remis m.m. 

• Kan man få en email når det nye magasin 
er ude eller en notifikation fra appen. 

• Jeg bruger ikke dj elektronisk, med mindre 
der er et behov 

• Jeg nyder de mange forskellige emner, så 
bliver det dejlig afvekslende = så bliv ved 
det. Måske lidt lidt flere medlemstilbud - 
der må da være nogle der vil sælge fode, 
fodertønder, jagttårne m.m. og give lidt 
rabat til DJ medlemmer. I kunne også 
skrive om spændende vildtretter fra f.eks. 
rejser i udlandet. 

• Jagt vildt og våben er et bedre jagtblad 
.der er for mange der ikke gider læse jeres 
jagtblad . 

• Jeg synes jeres kurser burde være 
tilgængelige online. En evt. praktisk del må 
kunne distribueres. Det afholder 100% mig 
fra at deltage at det foregår i Jylland og 
kræver dage væk 

• Jeg synes at appen, er tung at navigere i og 
at den loader meget langsomt, den kræver 
meget tålmodighed at benytte i forhold til 
hvad jeg er vand til… Den virker 
gammeldags… 

• Nej 

• Få app til at virke ordentligt. Den lukker 
hele tiden ned 

• Jeg vil gerne have hjorte tællingen tilbage 

• at på Jæger app at man kan se de lokale 
jagtider det på gældene sted man er på da 
det er maget krinler at finde i app 

• Ikke lige pt 

• Bland jer meget mere i at få et rent 
Danmark på mark og havet . I er total 
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usynlige og Mark vildtet er totalt væk , 
havet er dødt . Kom igang som sportsfisker 
og naturforeninger gør . I arbejder ikke nok 
for medlemmer i de sidste 30 år er alt gået 
tilbage 

• Endnu mere fra de lokale foreninger 

• Jægers app med specielt jagttider på 
lokation og dato er genial. Ligeledes linket 
til en schweisshund. Fortsæt endelig. 

• I er som forbund og forening for jægerne, 
nødt til at fokusere mere på hunde og 
hundearbejdet. Det har haltet i en del år 
og vil være årsagen til, om noget tid, at jeg 
melder mig ud hvis det ikke bedres - 
væsentligt. 

• Jeg ville gerne have det fysiske blad 
tilsendt 

• Ej 

• ingen 

• Som pensioneret grafisk tilrettelægger er 
det en fryd at se mangasiets layout og især 
billeder. Og jeg har også arbejdet som 
journalist siden midt 80'erne og med 
nummer 5975 i Journalistforbundet 
(somogså forkortes DJ). Så roserne gælder 
altså også artiklerne. 

• Under kategori med ens kreds kurser/ 
aktiviteter. På app. 

• Brug andet end Facebook, da vi er flere 
som ikke støtter dette amerikanske 
fænomen, og aldrig kommer til det. 

• Desværre ikke på nuværende tidspunkt 

• app viker ikke for mig bruger android mobil 

• Flere aktiviteter/arrangementer/tilbud - 
mulighed for gæstejagter på tværs af 
kredse. Jeg føler mig stadigvæk ny i 
jagtfaget og synes det er svært at komme 
mere afsted på forskellige jagtformer etc. 
Jeg oplever altid et godt fællesskab og 
gæstfrihed etc. på de jagter jeg bliver 
inviteret med på og det konsortie jeg har 
været med i, men jeg synes det er en vrden 
hvor man skal "kende nogen, der kender 
nogen", hvilket er meget gammeldags i min 
optik - her tænker jeg DJ kune tage en 
stærk rolle med en god platform til at 
komme godt i gang som nyjæger med at 
komme med i et konsortie etc. 

• Brug færre penge på medier og sæt 
kontingentet ned. 

• flere reportager fra konkurrencer 

• Jeg har kontaktet jer omkring app'en hvor 
jeg foreslår, at I fremhæver vildt som er 
fredet i netop det område man er i, i 
stedet for blot at fjerne det fra oversigten. 
Det skaber meget mere synlighed og 
opmærksomhed. Al info om kredse og 
lokalforeninger, kan findes på de lokale 
hjemmesider, jeg er forbavsende ligeglad 
med hvad der sker i en lokalforening i den 
anden ende af landet. 

• I forhold til det trykte magasin så kunne 
papirkvaliteten godt være bedre. Jeres 
podcast og film er fine. 

• Eksempler på vild og biotoppleje, hvor man 
i billeder, kan se gode eksempler. Gerne 
med vinkel på de små tiltag. Selvfølgelig 
kommenteret eller i dialog med en 
sagkyndig fra Jæger. Så lidt mere billeder i 
forhold til tekst og tale. Arrangementer, 
besøg er også gode, men når ikke ud til så 
mange. Så først og fremmest de andre 
platforme end bladet. Jæger magasinet er 
jeg i øvrigt rigtig glad for, så det skal ses 
som et supplement. 

• Mere humor og sjove artikler som der var 
for noget tid siden 

• Hold generelt i alle medier fagligheden 
højt! Måske også for nogen og ny på 
området for højt, - men så må de lære det. 
Brug " jægersprog " - en kultur, som ikke 
må glemmes. Lad være at provokere 
jagtareals- udlejere med at tage folk som 
Stig Marager, Rasmus Ejernæs og Morten DD 
ind som forfattere til artikler i tema-afsnit! 

• Jeg syntes skal beder til at jægerne i de 
lokale foreninger hvad de oplever med de 
ser ser af vildt. Og tænke over hvad der 
giver mening med ny releger mhs lov om 
våben/amo og så videre. Og når der noget 
der ender sig så få det ud på alle måder så 
ingen over ser det. Kender mage jeg selv 
også er kommet i klemme med mit jagttegn 
og det er noget pjat og tar rigtig mange 
glæder fra mig 

• Skriv jagttider, både nationale og lokale, i 
Jæger igen. 

• Ikke på nuværende tidspunkt 

• App skal være gratis for alle jægere i 
forhold til jagtider. alle skal have fri 
adgang til og trykke på kort og finde 
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aktuelle jagttider. uden man skal opgive 
navne medlems nr mv. 

• Fortsæt det gode arbejde 

• Jeg er ved at være færdig med min 
jagttegnsundervisning, jeg havde god håbet 
på at få 'nyjægermagasinet', da jeg blev 
meldt ind i Danmarks Jægerforbund, men 
måske det ikke findes? Det kunne være fedt 
med en 'velkomst hilsen', hvor der er 
informationer omkring, hvad det kræves / 
hvad er processen i at komme på jagt med 
hagl, riffel og bue. Samt intro til 
nyjægerjagterne, tilbud for at blive en 
bedre jæger, hvilke kurser man kan tage 
efterfølgende osv osv. - Måske en 
kommentar fra andre ny jæger, som giver 
deres erfaring og gode tips til en som lige 
er startet til jagtundervisning. 

• Nej 

• N/a 

• De online jagttegns-prøver som man kan 
tage ubegrænset - mens man tager jagttegn 
burde ligge åbent tilgængeligt for alle 
jagttegnsløsere. De er jo ligesom lavet og 
betalt. Det ville være en god træning også 
for gamle jægere. 

• Nej 

• Mere fokus på hvordan den enkelte jæger 
kan håndter sit vildt. Man føler man 
konstant stå med Fødevarestyrelsen i 
nakken. Vidste i at to kammerater ikke må 
hjælpe hinanden med at ordne et dyr. 
Hvordan skal nye lære det. Man må ikke 
deles om et kølerum. Her mangler jeg min 
organisation til at vi kan ordne vores vildt 
selv uden at føle sig kriminel. 25658571 i 
ringer bare 

• ingen 

• Jeg synes det hele bør moderniseres. Jeg 
synes det retter sig mod de ældre 
medlemmer og det hele er ret 
foreningsagtigt - på den gammeldags måde. 
Det hele kunne godt tåle en ordentlig 
overhaling, så det kan komme ind i en 
digital virkelighed. Måske kunne det også 
betyde, at man nåede ud til folk, der ikke 
var jægere... 

• Jeg syntes desværre kan man sige i 
væsentlig grad bedre om bladet jæger som 
det var inden omlægningen. Syntes det var 
et bedre blad med flere 
fortællinger/jagthistorier. Det nye blad er 

alt for hurtigt læst og indeholder en masse 
foreningsinfo som jo kun kommer dem ved 
der er hjemme i det enkelte område. A dre 
områder eller foreninger kommer jo 
egentlig ikke mig ved. Tidligere var det et 
tillæg som man kunne læse eller lade 
være. Det er så bare min mening som et 
virkelig mangeårigt medlem af 
Jægerforbundet 

• Mere om jagt i gamle dage og udviklingen 
indenfor jagt 

• færre reklamer, men det er vel dem der 
financerer bladet 

• Jæger App'en kan blive meget bedre. Den 
er dårlig at navigere i og specielt jagthorns 
delen er alt for besværlig og ikke up to 
date. Ville være en fordel med aktive 
noder, hvor man kan høre signaler samtidig 
med at man kan følge med via en rød prik 
eller lignende. Hjemmesiden er ret 
uoverskuelig og det er svært at finde 
relevant info - igen er alt vedr jagthorn 
svært at finde 

• Kom med fif til hvordan jægere involvere 
det øvrige samfund i jagten. Vi skal have 
alle jægere til at involvere det øvrige 
samfund i jagten. Derved vil vi opnå bedre 
samfundsopbakning. Dertil skal vi have 
mere fokus på fakta og forhold os meget 
mere kritisk til alverdens konklusioner og 
analyser lavet af foskere. Det kan ske ved 
at DJ forholder sig objektivet, men også 
kritisk til forskellige rapporter osv. fra fx. 
AU. 

• lad gamle jægere komme til for udøse af 
deres erfaringer. nutidens jægere er ikke 
opflasket med jagt. 

• nej, keep up the good work :-) 

• Er SKV skytte, er medlem for at støtte min 
lokale forening og for at deltage i divisions 
skydning. 

• Sætter mere vægt på brugen af sociale 
medier, f.eks. instagram og facebook. Det 
er dem de unge bruger, så det er smart for 
at få nyjægere ind 

• I gør det super godt. Fortsæt bare sådan. 

• Bladet er alt for omfattende , det var 
bedre med lidt mindre stof færre sider, og 
så udkomme 12 gange. Nedskæringer på 
kursisterne og betaling er for dårligt, hvis vi 
skal have flere med , skal der rettes op på 
det. 
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• Blive mere brugervenlig og ikke qr koder Og 
lytte til den ganske alm jæger 

• Nu har jeg været kasserer siden 2008. Jeg 
syntes ALT er blevet mere bøvlet. Ja 
faktisk så bøvlet at jeg holder næste gang. 

• Ændre jeres tilgang til kurser så de faktisk 
giver udbytte og ikke blot er en formålsløs 
indtægtskilde. Skydeleder og 
instruktionskurserne er ganske overflødige, 
og man bør kigge skytteunionens online 
løsning. Derudover er det tåbeligt at der 
ikke kan gives merit for tidligere 
uddannelse, så man er tvunget til at høre 
på en instruktør der ved mindre end en 
selv. 

• nej jeg synes ikke det kan blive bedre end 
det er nu 

• Der skal mere på youtube, i laver skide 
gode videoer 

• Hjemmesiden virker lidt gammel og træt. 
Jeres app er rigtig god, specielt jagttider 
med GPS, men jeg har oplevet at hjælpe 
mange som har rigtig mange problemer 
med at logge ind. Selv om vi har password 
og brugernavn kommer den ikke videre. 

• Samarbejd med andre landes jagt 
magasiner, Så kan vi se hvordan de går på 
jagt, hvilke gode og dårlige ting de oplever 
i forhold til Danmarks jægere og 
organisation, gerne jagt relaterede artikler, 
Det kunne være …USA-Canada inkl. Alaska -
forskellige lande i sydamerika- - Australien 
- New zeeland- Spanien-Portugal- Italien-
Frankrig-Tyskland, østeuropæiskeE.Ø.S. 
lande samt Skandinaviske lande, det kunne 
gøre bladet mere alsidigt og spændende, 
for jægere der ønsker mere viden, om hvad 
der sker rundt omkring os Mvh. Jan D. 

• Flere jagtfortællinger fra gamle dage 

• Ved ikke,men med hensyn til forbundet har 
jeg været medlem af et jægerforbund i 42 
år og husker dengang vi var 3 afdelinger jeg 
syntes vores indflydelse er skrumpet meget 
ind,jeg er sikker på at folk i 
jægerforbundet gør et stort arbejde,men 
kunne godt tænke mig at vi havde et 
forbund mere at samarbejde med, for vi 
har meget lidt indflydelse med 1 stemme 
for 200000 jægere. 

• nej 

• Hold ved magasinet Jæger! 

• OK som det er :) 

• Ingen forslag 

• Gå tilbage til det gamle layout med større 
tekst så det er muligt også for lidt ældre at 
læse div. artikler i bladet, som teksten er 
nu bliver bladet mere eller mindre smidt ud 
med det samme 

• nej 

• Solkalenderen i den gamle Ap var bedre, og 
synes den gamle på flere punkter var 
bedre. 

• Egentlig ikke, men bibehold det trykte 
magasin 

• ingen 

• afskaf temasiderne - det virker som om I 
har nogle nørder, som absolut skal bruge 
bladet til at boltre sig i og erstat det med 
artikler om forskellige emner, som 
henvender sig til et bredere publikum! 

• Savner Schweiss- hunderegistret. Hvad der 
er jagtbart i den pågældende måned. 
Solens op og ned gangs tider. 

• Flere giveaways på sociale medier 

• Artikler med opdateret viden om 
Otterupriflen. Hjælp til "udgået" 
ammunition f.eks 7X61 S&H. Ideel 
kuglevægt i forhold til løbslængde og 
"twist" 

• Når skribenter skriver ting som faktuelt er 
forkert, bør både DJ og skribenten reagere 
på henvendelse. Hint postulater om corona 
- mink variant 

• Kunne godt tænke mig mere focus på 
jægeres anvendelse af udstyr der er 
ulovligt. Termiske spottere Foderpladser alt 
for tæt på stiger/tårne. Her er det specielt 
buejægerne jeg tænker på. Jeg har 
deltaget i en weekendjagt på Lolland hvor 
jeg ikke havde nogen mulighed for lovligt 
at afgive en eneste pil grundet 
ovenstående. Det er simpelthen for ringe. 

• Hold op med at bruge qr koder koder. 
Ældre medlemmer ca. 1/3 af alle 
medlemmer for dem ikke læst.jeg har ikke 
appen på min telefon. 

• Jeg modtager meget sjældent mit 
månedlige jagtblad 

• Ikke for lange historier Så hellere flere 
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• Ad Jæger: Det er grimt, at se på en side, 
hvor spalterne har uens bredde. Jo mindre 
skrift, jo mere papir sparer man; men, men 
- der er jo også en del ældre folk blandt 
læserne, og det er jo rart, at kunne læse 
bladet uden at bruge "øjenkrykkerne". Hvid 
tekst på lyseblå er ikke så smart, ligesom 
mørk tekst på grøn eller brun baggrund, 
heller ikke er det. Den type forfattere som 
kun skrev om jagten, og med stor 
veneration (Bavngaard, Egon Sørensen, 
Lasse Sørensen, Ragn Jensen) er de uddøde 
eller forment adgang til Jæger, fordi man 
hellere vil skrive om organisation, 
uddannelse, møder, politik, holdninger, EU 
m.m.? Hvor bliver duftene, farverne, 
stemningerne, landskabet og ikke mindst 
freden og roen - afløst af den jagtlige 
ophidselse af? 

• Undgå alt ikke jagt relevant stof 

• Godt tilfreds som det er nu! 

• Ingen forslag 

• Der skal vaere mere om habitatforvaltning 
og viden om at plante flere haekke og hvad 
de goer for vildt. Danmark mangler haekke 
til at beskytte dyrelive 

• Synes i gør det ok 

• En eller anden form for formidling af ledige 
pladser i jagtkonsortier. 

• Gør medarbejderne aktive. Vi ser dem alt 
for sjældent på de sociale medier. DJ 
virker holdningsløse pga tavshed på SoMe 
DJ er alt for langsomme med information 
og kommunikation. DJ bør have mere kant - 
en skarpere politisk profil 

• rabat til pensionister på medlemskab 

• lav også lidt repotage vedr. fiskeri da 
mange jæger også fisker 

• Gerne lidt mere der henvender sig til "den 
lille mands" jagt og lidt mindre om jagt i 
udlandet. Mere om strandjagt og 
kort/søterritorier, reglerne. 

• Jæger-----godt gået 

• Mindre temasider 

• Nej 

• Jeg har ikke nogen forslag 

• Jeg ved DJ arbejder med en ny 
hjemmesideløsning - og den ser rigtig god 
ud :-) 

• Jeg synes I skal tage jægermagasinet ud af 
abonnementet og sætte prisen tilsvarende 
ned jeg ved der er mange der ikke gider at 
have det men skal betale for det alligevel 
og derfor får det men er ikke interesseret i 
det desværre 

• Der skal flere jagtberetninger i bladet, som 
der var i gamle dage 

• gør mere for jæger i bladet i steden for det 
modsatte der skal være mere for den lille 
mand ,med køb og salg .og nu der kun 9 
blade og så sætter man prisen op ,og 
hvores aktiv forenning medelser skal ned på 
max 4 uger og med alt det edb kan det 
komme længere ned, og nedlæk 15 
stillimger der er alt for mange ansat,i 
landsjagten af 1923,var der 3 ansatte,med 
så et jægerforbund overvejer jeg at mælde 
mig ud,som mange af mine kammarter har 
gjort . 

• Se geopolitisk på DJ s virke - jægerne er de 
eneste der må have våben og ammo det må 
hjemmeværnet ikke så DJ sidder med 
nøglen til first response - men det kræver 
at skydebaner de næste x år undtages for 
støj o.s.v og alle jægere …er klar. Til at 
skyde …. Og dem det ikke vil være 
hjemmeværn frikæmpere - de må gerne 
aflevere deres våben og så forstår jeg det 
ikke , som betalende af magasinet - får jeg 
ikke adgang til alle numre…selvom jeg har 
betalt…..som abo til Børsen - får jeg 
adgang til alle numre alle magasiner online 
data - alt - hos DJ -NOT SO MUTCH !!!!!! Og 
det kan I nemt stramme op på og tiltrække 
nye ……adgang til DJ’s arkiver ………ok……. 

• Ja kom med mere personlige indslag hvor i 
går i dybden med hvor og hvorfor den viden 
om hvorfor vildtet gør som det gør / og 
hvilke evner de har på et dybere plan og 
samspil med jæger og natur 

• Mulighed for helt at fravælge fysisk 
magasin 

• Gerne 1-2 jagthistorier med alm. jagt hav- 
eller landjagt hver gang….. 

• Tidligere var der muntre 
jagtnoveller/historier, som underholdning - 
den slags er med til at bryde det meget 
faglige stof, som gør at man får en pause 
og læse videre - en jagt kryds og tværs vil 
også øge interessen for "JÆGER". 

• Nej 
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• Formanden fylder en hel side behæves ikke 

• Det er udmærket. 

• Mere information om jagtpolitiske emner. 
Man ved dårligt, hvad HB mener og laver. 
Elendige referater på medlemsnettet. 

• Gen indførelse af Gennerelle jagttider i det 
fysiske blad. De ældre har ikke en chance 
for at vide hvornår de forskellige jagttider 
går ind. Og nej det får aldrig smartphone.. 

• Næh 

• Jeg kunne godt savne finde alle opskrifter 
online som i bringer i bladet, eller syntes 
jeg bladet er fint sat sammen og let 
læseligt. 

• Spørgeundersøgelsen er alt for lang 

• Jeg mangler en app der meget nøjagtigt 
dortæller hvilke flygtskydningsbaner der 
har åbent. Således at man kan pege på en 
dag og så meget nemt kan se hvilke baner 
der er åbne 

• Nej 

• Det ved jeg ikke. 

• ingen forslag 

• Jæger app’en kan udbygges med push 
beskeder, så folk bliver mindet om lokal 
arrangementer. 

• I fortæller for lidt om DJ’s arbejde for 
længere jagttider, flere jagtbarevarter, 
ændring af tåbeligheder som ingen jagttid 
på bramgæs, ingen jagttid på råger etc. 
Skal det være regulering, så må det kunne 
ændres så den enkelte jæger søger 
reguleringstilladelse på ex bramgæs uden 
at det er hægtet op på specifikt areal. 
Mulighed for jagt på svømmeænder på 
landjagt i januar bør også indføres. Kæmp 
for det og vis at DJ kæmper for det 

• jeg er tilfreds... 

• Nej 

• Forsæt som I gør nu. 

• Målret gerne til nyere jægere endnu mere 
da alt materiale er meget målrettet de, 
som er meget inde i stoffet 

• Flere film 

• nej 

• Måske lidt mere debat fra almindelige 
jæger (medlemmer) ang jagt på 
klovbærende vildt - der er efter min 
mening for mange lokale jagttider - 

• Ikke lige 

• Gerne nogle flere videoklip 

• Flere gode historier om jagt - savner Lasse 
S og Steen Axel Hansens pen (er en gammel 
mand :-) 

• nej 

• Syntes umiddelbart at jæger rammer bredt 

• Bliv mere konkret med det der tilbydes. 
F.eks. informationer til ny jægere om 
udstyr og våben i den billige ende. Hvor 
søger man jagt i Sverige og Tyskland. Hvad 
skal man konkret gøre for at få tysk 
jagttegn. 

• Var meget glad for det “gamle” magasin af 
Jæger - layout var fantastisk og naturen og 
jagten var i fokus. Syntes det er noget 
“skrabet” idag og stritter for meget. 
Lokalforeningernes meddelelser var 
tidligere et tillæg nu inkluderet. Ikke 
længer et magasin som jeg har liggende 
fremme. 

• jeg glæder mig hver gang til Jægeren 
udkommer. Jeg ville ønske, at der var lidt 
flere beretninger om jagtoplevelser både 
DK. og udlandet. 

• Jeg har ingen forslag 

• Jeg har lidt. for at rapportere får jeg nok 
info fra jagtblad 

• Brug anerkendte eksperter til at skrive 
artiklerne 

• Nej 

• Mere læsevenlig skrift - skriften er størrelse 
11 imod tidligere 12. Vi er ikke blevet 
yngre med årene. Papir kvaliteten er blevet 
dårligere forslag; Reducerer i antal sider - 
gevinst større skrift udgiv kun 8 - 10 hæfter 
årlig 

• Lidt mere stof om den lille jæger 

• Det er vigtigt, at have et godt billede på 
forsiden af Jæger. 

• Ingen forslag 

• Se på hvordan jagtbladet var i 1990 erne. 
Flere jagt fortællinger fra Danmark med 
flotte illustrationer. Undgå den evindelige 
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leflen, for DOF og 
Naturfredningsforeningen. Det er som om 
man skriver mest til ikke jægere!!. Stå fast 
på jagtens interesser i stedet for nærmest, 
at undskylde den !! 

• drop qr koder. springer over 

• Anoncepriserne på jagtvåben er ikke for 
menig mand 

• Nærmere at finde rundt på siden 

• Salgssider med mulighed for at sælge våben 
og andet jagtrelevant indbyrdes. De fleste 
store spillere har en policy om ikke at 
tillade våbensalg. 

• Man bliver altid skældt ud for et eller andet 
bare det at gå på jagt bliver beskrevet som 
suspekt og uetisk. Drop de fjendtlige 
naturkronikkrt 

• Der var et spørgsmål om information fra DJ: 
Vi modtager absolut ingen information fra 
Kreds 3 og fra Jægerrådet i Favrskov. Det vi 
vil vide, må vi selv opsøge ved kontakt til 
relevante personer! 

• ingen 

• Ingen 

• Måske have lidt mere om nyjægerjagter på 
jæger appen. 

• Jægerforbundet skal have meget mere stof 
som omhandler alle aspekter af 
Strandjagten, som henvender sig til 
nyjægerne i Jæger. Strandjagten bliver 
desværre glemt af Danmarks 
Jægerforbund. Jagt er andet end dyre 
jagtrejser til udlandet for at hjembringe 
trofæer til "prale væggen" i jagtstuen. Skal 
strandjagten bevares i Danmark herunder 
motorbådsjagten, er det på høje tide at 
vågne op ikke mindst ex strandjægeren 
Claus Lind. 

• Podcast og Fjæsbogen er uinteressante for 
mig. 

• Gå tilbage til gamle dyder i jagtbladet, jagt 
historier m.m, udkommer hver måned og 
hvorfor ikke i en billigere udgave, mener 
papir 

• nej 

• Ingen forslag.  

• Billederne i bladet fylder for meget. I 
forhold til teksten. En artikel med 5 - 7 

billeder og kun 10 linier tekst. Er spild af 
plads. Der kunne bruges bedre. 

• Spar penge ved at gøre Jæger til et 
kvartalsmagasin på papir - og 
månedsmagasin on-line. Brug besparelsen 
til at nedbringe det alt for høje kontingent 
- det er urimeligt højt sammenlignet med 
andre lignende interesseorganisationer. 

• I kunne forkorte spørgeskemaet her - når 
jeg ikke læser bladet, er der alt for mange 
spørgsmål til det. 

• Der er flere af svarene hvor jeg har været 
"tvunget" til at vælge en kategori som ikke 
er korrekt for mig, fordi der mangler en 
"andet" eller "ikke relevant" mulighed 

• Ved ikke 

• mere lokalt stof fra de lokale afdelinger 

• Flere artikler om våben, ammunition, fif til 
at blive en bedre skytte/jæger 

• DJ skal være på forkant med den gode 
historie om jægere og jagten i Danmark. DJ 
skal hele tiden oplyse om de gode tiltag 
(vildtforvaltning, arealpleje, dygtigt og 
velfungerende opdræt af udsætningsfugle ) 
til den brede befolkning via alle typer 
medier, Vi skal bruge de gode fakta som vi 
har omkring jagten og udbrede dem hver 
dag året rundt, på en sund og fornuftig 
måde, 

• Lad ikke professorer ved div universiteter 
bestemme over jagten i Dk. 

• Flere læserbreve 

• Jæger erstattes af nyhedsbreve 

• Ingen umiddelbart 

• Når man ved at afskydningen af vores 
råvildt og hjortevildt ikke er fornuftig synes 
jeg at det er tåbeligt at vise alle de 
billeder og alle de artikler om trofæjagt . 
Alle ved jo at der burde skydes mange flere 
hundyr ,lam og kalve og ikke fokusere på de 
store handyr. der "våses" jo konstant om 
bæredygtig jagt og adaptiv forvaltning!!! 

• Samarbejde med de øvrige jagtmedier. 
Samarbejde fremmer forståelsen og 
respekt. 

• Send jeres medlemmer et link til de 
forskellige ting, anede ikke at over 
halvdelen af dem findes. 
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• Drop QR- koder. Det er hamrende 
irriterende, at man ikke kan læse bladet 
som “godnatlæsning” uden at skulle have 
iPad eller telefon med i seng. 

• Jeg synes i gør det godt! Ingen umiddelbar 
brug for forandring 

• nej 

• Mindre reklame 

• Artikler på hjemmesiden kunne have 
samme kvalitet som dem der er i 
medlemsbladet. Podcasts kunne ligge på 
YouTube, som mange bruger i forvejen. 
Evt. bare med et statisk billede - det er 
lyden som er interessant. DJ kunne godt 
være bedre til at dele opslag i relevante 
Facebook grupper selv. 

• Det var alt for tungt at indberette vægt, 
køn og art på ænder, så gjorde det kun 2 
gange. Jeg har sendt samtlige vinger ind i 
mine 29 år, som jæger, og altid oplyst køn, 
alder og vægt på hjortevildt. 

• Lidt mere aktivitet på FB og Instagram 

• emner som omhandler fugle som er 
inficeret med giftstoffer, som dem som er 
dukket op fornydeligt. 

• Nej 

• Alt i alt, i gør det godt 

• DJ har ikke informeret at JÆGER findes 
online. DJ har ikke meddelt hvorledes jeg 
tilgår medlemsdata på hjemmesiden (data 
om hvordan der logges ind) så jeg ser ikke 
hvad der foregår på medlemsdelen af 
hejmmesiden. Hvorledes får man et 
login????? 

• Tak for muligheden for at komme med 
feedback. Har tænkt at skrive til jeg i en 
mail, men nu kommer det her. Jeg er 
meget positiv over at modtage et fysisk flot 
magasin. Men, jeg synes indholdet er alt for 
politisk og interesse-organisation-agtigt. 
Jeg savner i høj grad meget mere info om 
udstyr: Test, anmeldelser, guide osv. Det 
må gerne fylde meget. Herudover også en 
dedikeret del til nyjægere. Generelt: Væk 
med det politiske & interesseorganisations-
agtige. Det fylder alt for meget. Ind med 
mere indhold fra jagter, masser om udstyr 
osv. Altså mere jagt-relateret og mindre 
politisk 

• Nej. 

• Der har været flere eksempler de seneste 
år på videnskabeligt prægede artikler, der 
slet ikke har været redigerede, og hvor 
formidlingen har været helt til rotterne. 
Redigér eller udelad! 

• Brug svarende fra denne undersøgelse til at 
lave et endnu bedre Jæger blad og sociale 
medier. 

• Har vel svaret på det meste under de 
tidligere spørgsmål. Jeg savner at DJ viser, 
at de virkelig står på jægernes side og at 
man, når der er behov herfor, går i 
offensiven fx i forbindelse med stramninger 
i våbenloven og reduktion i jagttider. Jeg 
håber ikke DJ står så svagt som jeg det det 
ser ud til. 

• Bedre sammenkøring mellem de enkelte 
media ,men begrænset redundans 

• For det kunne jeg bare ikke 

• Ingen for nuværende 

• Undgå de dumme QR koder 

• Jeg vil gerne have flere jagtberetninger. 

• ingen forslag 

• Kom noget mere i fjernsyn - medier 
(tv2/DR) 

• Ingen 

• Temasiderne af fagstabspersonale er 
jævnligt ulæselige/stærkt 
redigeringskrævende. Relevant viden på 
temasiderne skjuler sig i lange og dårligt 
formulerede artikler. Form og forfattere 
bør overvejes. 

• Det er jo svært at gøre alle tilfreds. 
Generelt mener jeg det er udmærket som 
det er. 

• Flere beretninger om jagtture i udlandet 

• Det kunne være spændende hvis der var 
'jagtdating' i app'en, så jagtselskaber kunne 
finde gæster og omvendt. 

• Jeg syntes at det kunne være fedt hvis der 
blev oprettet en form for interesse grupper 
styret af dj. Så kunne disse interesse 
grupper mødes og lave arrangementer 
inden for forskellige temaer (fx strandjagt) 
med henblik på nyjægere, eller andre der 
aldrig har haft erfaring. Når det foregår i 
lokale klubber er det ofte svært at få den 
fulde nuance af fx jagtformen, eller 
bueskydningen osv 
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• Flere artikler om afholdte jagter inden- og 
udenlands. Altid spændende at høre om 
andres jagter. 

• Jeg mener, at Jæger for langt de fleste 
medlemmer er væsentligste årsag til 
fortsat medlemskab - i hvertfald for mig. 
Og det har udviklet sig til en katastrofe, 
efter min mening. Burde prioriteres MEGET 
højere! Og nu er det “numre” og ikke 
måneder! Jeg kunne tilføje meget mere. 
Tidligere glædede man sig til at modtage 
det - nu kigger man det igennem, og 
efterlades med et: Var det hvad man 
glædede sig til at “dosere” til det næste 
kommer, virkelig hvad I kunne tilbyde 
(trods 130-140 sider!)? Hvorfor kan det ikke 
udkomme 12 gange om året? Det er næppe 
en deadline der hindrer det (og “i gamle 
dage” havde man ikke den teknik, der nu er 
til rådighed)? Hvorfor skal man “gå til 
hjemmesiden” f.eks. når man gerne vil se 
hjortevildtoversigten? Som jeg synes er 
utroligt interessant���� 

• nej 

• Har ingen forstand på det edb. 

• Jeg kunne godt tænke mig en app der kan 
vise en oversigt om hvor meget du træner 
med dine jagt våben. Hvornår er du på 
skyde bane, hvor mange skud bruger du 
under træning, og hvilken kaliber. Dette vil 
også kunne bruges til fremadrettet kurser 
som målretter sig i mod de enkelte våben 
og kaliber eller våben typer 

• nej 

• at i tager hensyn til at ikke alle er på 
facebook, også ved konkurrencer 

• ingen 

• Nej 

• jæger er blevet ringere år i de senere år. 

• Ingen 

• Fortsæt som i har gjort til dato, der er altid 
gode historier, artikler og mange flotte 
foto. Mvh. et tilfreds medlem. 

• Bruger det ikke. Jeg prøver at undgå for 
meget skærmtid og ønsker for alt i verden 
at i beholder det fysiske blad og dropper 
alle digitale uddybende henvisninger på 
digitale platforme. 

• nej 

• Har ikke nogen forslag lige nu 

• Billigere :-) 

• Nej 

• appen kan gøres mere brugervenlig at 
komme ind i vildtudbytte indberetning er 
helt hen i skoven 

• Podcasten kan interviewe flere forskellige 
jægere og spørge indtil deres 
jagtoplevelser 

• Ik på nuværende tidspunkt 

• nej 

• Flere riffel relateret jagt muligheder. 

• Sørge for at emnerne er aktuelle for 
jægerne og ikke nødvendigvis for andre. 
Har jægerne lige så nem adgang til andre 
foreningers medlemsblade , for at udtrykke 
deres holdninger, som andre har til vores? 

• Jeg vidste ikke der var en podcast så noget 
mere omtale 

• Ved ikke 

• jeg har ikke modtaget bladet "jæger" de 
sidste ca 3 år . generelt meget dårlig 
kommunikation eller handleplaner for 
fremtidig jagt i dk fra jægerforbundets 
side. 

• Jeg bruger meget at høre til lydbøger, og 
jeg ved ikke om der er podcast i 
forbindelse med Jæger, men det kunne jeg 
godt tænke mig. 

• Bedre og mere dybde gående test at våben, 
ammu og optik 

• nej 

• Der bør tages hensyn til at ikke alle er på 
facebook 

• Mere indhold om jagthistorie. Snak med 
historikere, arkæologer, kunsthistorikere 
m.m. Måske også noget om jagtens rolle i 
mytologi og religion? 

• Hold reklamerne relevante og på et 
passende niveau. Kom med en masse 
brugbare viden og fortællinger fra det 
virkelige liv. 

• Langt mindre selvpromovering af DJ 
ledelse. Åbenhed overfor kritik og andre 
holdninger end DJs. Langt mere offensiv 
tilgang til moderne medier, som modsvar til 
eks. Danmarks Naturfredningsforening. For 
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nuværende alt for usynlig og inaktiv ift. 
andre interessegrupper og tilsvarende, eks. 
Lystfiskerforbundet. 

• Optimere appen. Gør mere ud af brugt 
handlen. Lav en længere podcast med 
gæster som Gordon P., Jørgen Skoubo og 
Nikolaj Kirk. 

• Nej 

• Generelt skal hjemmesiden updaters med 
relevant information. Mere bruger venlig 
betjening til vild observation 

• App skal køre beder. Flere mad opskrifter 
men minder avangsere. Mere fokus på 
hvordan man får mere ud af sit vildt kød. 
Mere trips og triks til hvordan man bliver 
beder til de forskellige jagt former 

• Mere faglighed - mindre politik - mere 
handling 

• giv jagtmodstanderne mere modstand 

• Citizen science burdens kunne udnyttes 
bedre. Viden om nye dyrearter - eks ulv, 
bæver burde formidles, så jægere kan 
fremstå yderligere advokerende for naturen 

• Flere små film 

• Temaerne fylder for meget, især når det er 
noget man ikke har interesse i. Sociale 
medier er et problem, da der altid er nogen 
der skal sabotere og nedgøre alm Jægeres 
holdninger Det er ærgerligt, men tror det 
er bedst at holde lav profil på sociale 
medier. Ellers skal vi klædes bedre på til at 
begå os i den verden. 

• Mener i skal gå ALL-IN på at bladet kun kan 
læses digitalt 

• Kender intet til konkurrencer 

• Lidt mere om våbenteknik 

• har brugt jeres app til indberette 
vildtudbytte men det duede overhovedet 
ikke. på hjemmesiden tog det allt for lang 
tid også 

• Jeg ser gerne at DJ og magasinet, er meget 
mere kritisk over for den tiltagende 
bestand af ulve, med billeder og tekst af 
bl.a dræbte får og samtaler med de 
stakkels fåreavlere, der stå med deres 
skambidte dyr. Vis halvdøde dyr. 

• Ingen forslag 

• ? 

• Vær mere kritisk over for Ulve i Danmark. 

• Måske lidt mere kant og at i stiller jer på 
naturens side og ikke politikkerne. Vær 
mere idealistisk og gå op mod landbruget 
lidt hårdere på en saglig måde. De ved godt 
de er ørkenbrug. 

• Hjemmesiden bliver ikke a´jourført vedr. 
oplysninger om jægerråd. F.eks. står der 
ældgammelt stof om Syddjurs Jægerråd, 
men ikke noget aktuelt, selv om der er 
valgt ny jægerrådsformand m.m.m. Sådan 
noget bør der følges løbende op på og 
a´jourføres. Jeg synes, at det er meget 
forkert, at redaktionen af "Jæger" har 
besluttet, at man ikke under "Hallali" vil 
bringe oplysninger om udnævnelser af 
æresmedlemmer. Det har langt større 
betydning i lokalsamfundene og de enkelte 
foreninger, end I er klar over. Oplysninger 
herom kan være med til at fastholde 
medlemmer og skabe/styrke tilhørsforhold 
til både lokalafdeling og DJ. Forkert 
disposition ! Vildtberetninger via appen er 
gode og vigtige, og har man først indsendt 
en eller to gange, blive man "obs" på det. 
Podcast og sociale medier bruger jeg ikke. 
Sidstnævnte af principielle grunde og begge 
dele sådan set fordi, jeg hverken er født 
eller opvokset i den digitale tidsalder. Det 
interesserer mig ikke. 

• Nej. Er det her jeg kan undre mig over, 
hvorfor I spørger til MIN forening i skemaet, 
når jeg er medlem af flere foreninger..? 

• Podcast via jæger appen lukker ned når 
skærm / app lukker. det gør det 
udfordrende at høre podcast mens man 
laver andet. Indholdet er fint men kan evt. 
suppleres med jagt beretninger/ "med på 
jagt" afsnit. 

• Begræns det klamt moraliserende. 

• Jeg læser jagtbladet og synes 
jagtreportager, historier, samt jagtpolitik 
er spændende. Jeg plejer at læse hele 
bladet, men jeg synes de nye blade er så 
kedelige og uinteressante, at jeg næsten 
ikke åbner dem. Det er svært at sætte 
fingeren på problemet, for jeg går op i 
jagt, natur og politik, men ofte handler det 
hele om alt muligt ligegyldigt. Derudover er 
der en stor mangel på, hvad der arbejdes 
for politisk. Eksempelvis - ederfuglene er 
blevet fredet hos mig til kæmpe ærgrelse 
for mig. Heldigvis var det kun i en kortere 
periode, men siden er jeg praktisk talt ikke 
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blevet opdateret på situationen gennem 
jagtbladet. Min frygt er, at det er for at 
undgå støj og ballade, at de ærgerlige ting 
ikke omtales? 

• I skal være bedre til at få forenings 
meddelelser i bladet, og i rette tid. Har 
hørt fra egen forening at meddelelser 
enten er for sent ude, eller helt udeblevet 
på trods af rettidig indberettet. 

• Træk nu på reelle fagfolk når i søger viden. 
Ikke på de samme 5-10 
skribenter/youtubere/tv-kendisser 

• Arbejd sammen med landmændene. undlad 
at sætte dem i skammekrogen! Jeg 
overvejer udmeldelse af samme grund. Der 
mangler spørgsmål om grundholdningen til 
foreningen. om man er tilfreds med den 
politiske linje! 

• Kunne være fedt at vinkle lidt mere i 
inkludering af nye og unge jægere 

• Mere lokal stof som er nye, og ikke år 
gamle, kom ud i jagtforeningerene hør hvad 
der sker, det er der der skaffes nye 
medlemmer 

• ?? 

• nej ved ikke hvad det skulle være 

• Flere jagtberetninger af høj journalistisk 
kvalitet. Færre artikler af typen, " Da der 
blev holdt fællesjagt i jagtforeningen 
deltog en nyjæger der var så heldig at 
nedlægge sit første stykke vildt. 
Efterfølgende var der den traditionsrige 
fællesspisning," 

• nej. 

• Som sportsskytte er jeg træt af at skulle 
betale det samme som jæger skal. Jeg 
behøver ikke bladet og kan/må ikke 
deltage i jagt. Der burde være en billigere 
form for medlemskab for os ikke jæger som 
er medlem alene for konkurrencernes 
skyld. 

• Mere indhold for andre end “nyjægere” og 
kvindelige “jægere”. Større variation i 
persongalleriet som leverer artikler. 

• Savner nogle JÆGERE med holdning i 
ledelsen. Jæger svigter og uden rygrad. Lad 
mig nævne ULVE, KNIVLOV, AMMUNITION, 
MILJØ... DJ ligger sig holdningsløst ned - er 
så utilfreds at jeg er meget tæt på at 
melde mig ud efter 40 år som medlem. 

• nej 

• Ulven skal reduceres 

• Jæger skal være mere underholdende. Det 
er det, som et blad skal være for mig. Det 
faglige, videnskabelige osv. er fint på 
hjemmesiden. 

• Pga tidsmangel kortfattet 

• N/A 

• Interesser i strandjagt 

• nej har frabedt mig bladet da det ikke 
opfylder min intresse men det er åbenbart 
svært og forstå 

• Mere vægt på "almindelig" jagt i Danmark - 
gætter på, at de fleste medlemmer i DJ 
ikke rejser på dyre jagtrejser, bruger 
formuer på en kikkert eller har dyre våben 
- der bør fokus nok være på det der 
interessant for de flester 

• Fremtiden tilhører de unge. Jeg synes det 
kan være interessant at få de unge 
involveret i en kommunikationsplatform de 
er vant til at bruge. Derigennem fastholdes 
og tiltrækkes de unge. At jeg læser 
Jagtbladet og er glad for denne, er ikke det 
samme som at det har en interesse for de 
unge mennesker. 

• Appen burde kunne fungere med alarm for 
solopgang og -nedgang. Jeg har foreslået 
det til udviklerne, men det er ikke 
implementeret endnu. 

• Jeg kunne godt som ny jæger have glæde 
af mere info om jagt etik, god jagt praksis, 
bevarelse af natur og dyrebestand og 
lignende. Det sidste punkt er behandlet fint 
i jæger de seneste år bl.a. med de grønne 
aktiviteter, biotopplaner og bestands pleje. 

• Flere jagtberetninger - gerne fra helt 
almindelige jagter med begrænset eller 
måske endda slet ikke noget udbytte. Mere 
fokus på JAGTEN og OPLEVELSEN. Når jeg 
læser om, at man "freder" en buk, indtil 
opsatsen er stor nok, føler jeg, det nærmer 
sig indkøb i et supermarked. Jagtoplevelsen 
er den, jeg går efter - ikke størrelse. 

• Med mere lokalstof fra alle dele af Danmark 

• Modernisering generelt 

• oplysning om jagtlove i vores nabolande 

• Flere historier, billeder og fakta fra 
regionerne. Det er relevant og nærværende 
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læsestof. Læser eks. gerne om det - og de - 
lokale på Bornholm selvom jeg kommer fra 
Vestjylland. 

• Som svatsened er jeg træt af at teksten 
ikke kan laves større .har skrevet ind om 
det tidligere uden tilbagemelding.overvejer 
at melde mig ud da magesinet jæger er for 
mig ikke læsbart .trist at man efter mere 
end 50 års medlamsskab,over en udmelding 
af for3ningen 

• Stop med at lave det fysiske blad. Større 
fokus på jagt politik, specielt i DK. STOP 
oversættelser af engelske/andre sprogede 
artikler. 

• Fastholde den nuværende form 

• Hjemmesiden er totalt uoverskuelig og 
bøvlet. Den burde laves meget mere 
brugervenlig 

• Ikke på stående fod. 

• Slut 

• Jeg er meget interesseret i det fokus der er 
på viden gennem bl.a. dataindsamling, så 
bliv endeligt ved med det. Nogle artikler 
der belyser disse data over tid ville være 
spændende læsning. 

• Jeg er tilfreds med jæger, bruger ikke så 
meget det øvrige. 

• der bør ikke komme facebook opslag flere 
gange hver dag, da det kan få 
undertegnede og andre til at stoppe med at 
følge 

• Mere jagt på kronvildt 

• Gå på FB 

• Arbejd for jægeren og ikke imod. Det 
nummer i har lavet med stående jagthunde 
er ikke smart 

• Forbruget af "fremmedord"= videnskabelige 
fagudtryk er for stort i.f.t. målgruppen. Det 
giver for mange "lede" ved Jæger. Gode 
danske ord er stadig lovlige at bruge. 

• Ingen forslag men knæk og bræk fremover 

• Førhen var der også om lystfiskeri det var 
afvekslende samtidigt relevant da det er 
naturen der er i højsædet og rigtig mange 
jæger er også lyst eller fritidsfisker 

• Jeg kunne godt tænke mig at man fik de 
nye jagttider og andre nye jagtregler som 

tag udsider, så man altid var opdateret 
inden jagten. 

• Nej virker fint for mig 

• Jæger skal fokusere mere på det menige 
medlem. 

• Hvis artikler m.v. skal blive mere 
læsværdige for mig skal fagudtryk forklares 
f.eks. i fodnote. 

• Måske reklamere mere for den digitale 
udgave af jæger på de sociale medier + 
arbejde for at gøre det mere tilgængeligt 

• Lad dem betale der vil gene have det, og 
lav det evt. online, tror der er mange der 
ikke læser det... 

• Jeg synes, at der generelt er for meget 
fokus på udstyr og trofæer i jagtpressen. 
Som svensker, der bor i Danmark, ser jeg 
den samme tendens i Sverige og andre 
lande. Jagtens sjæl og livsstil er blevet kørt 
ud på et sidespor. 

• Tag gerne flere miljøorganisationer ind i 
jeres historier, ds de kan bidrage ned 
megen viden - også selvom de ikke altid har 
helt samme politiske holdning til jagt. 

• Nej. 

• Gerne test af udstyr og information for nye 
og gamle jægere. 

• Lav et nyhedsfeed i app'en hvor I tager 
emner op - se på hvordan det svenske 
jægerforbunds app virker. 

• Top 10 på råbuk skal tilbage som i gamle 
dage 

• Lav korte videoer på Yourube 

• nej 

• Nej ikke umiddelbart 

• Våbenpleje og træning, test af udstyr og 
beklædning, rabataftaler, :-) 

• Jeg har ikke nogen 

• Nej 

• jagtbladet er meget forringet de senere år 

• Mere ÅBENHED, kortere vej til 
medlemmerne 

• Nej 

• Gå mere ind i jagten og drop samarbejdet 
med DOF! Hvorfor skal mine midler gå til 
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DOF, når der kun er problemer med dem? 
De er ikke indforstået med jagt i DK, så 
stop venligst med at sponsore midler vi 
betaler til dem ASAP! 

• pas 

• Hjemmesiden skal være meget mere 
brugervenlig 

• Jæger kan fint være online, hvis det giver 
en god besparelse til medlemmer. 

• Ikke så meget fyld med store billeder 

• Indberetning af vildtobservationer. Her skal 
man kunne sætte en finger på kortet, for at 
vise hvor observationen er foretaget. 

• Skrive mere om almindelige menneskers 
jagt og ikke kun om jagt på de dyr som kun 
os almindelige mennesker aldrig vil komme 
i nærheden af trofæ jagter til priser som 
ikke er til at betale for 

• Nej 

• Ingen forslag 

• 0 

• Jeg kunne godt tænke mig, at man forsøgte 
sig med én fast side med ikke 
jagtrelaterede, udendørs aktiviteter f.eks. 
fiskeri, brug af metaldetektor, 
magnetfiskeri, botanik o.l. 

• Glad for podcasts - som jeg syntes er super! 

• jeg syntes generelt at det hele fungerer 
som jeg forventer og læser gerne bladet 
jæger og bruger app en 

• Jeg savner push information om kurser i de 
sjældne tilfælde der BLIVER afholdt kurser 

• Nej 

• Mere fokus online mindre fokus på trykte 
medier 

• I gør det godt 

• Det har jeg ingen holdning til 

• Lade være med at snakke DNF efter 
munden 

• Mine 2 daglige avis kommer som e-avis. Det 
har jeg vænnet mig til Jeg læser bladet 
fordi det kommer. Jeg ved det er dyrt at 
fremstille. Det vil være OK, at det kun kom 
elektronisk! 

• Nej 

• Nej desværre 

• lav ikke farvetryk når der er tekst der skal 
læses påmsiden 

• Ikke umiddelbart 

• Få en anden redaktionel linje målrettet eb 
yngre målgruppe. Stadig et meget 
"maskulint" blad. 

• Flere alm jægeres oplevelse 

• Mere brugervenligt på mobiltelefonen 

• Flere podcast og videoer. 

• Skrot det fysiske blad og kør online. Jæger 
er alt for konservativt og kedeligt - mangler 
kød og blod. Tekstopsætning gammeldags. 

• Stop negative skribenters adgang til at 
skrive latterlige indslag ( Sofie Graarup 
Jensen ) og så jægerens klimaaftryk det 
urelevant og i bruger mere co2 ved at 
skrive og trykke annoncen.  

• Mad, opskrifter, udnyttelse af dyret. 
Kunsten I, at nyde naturen. Lære at læse 
"vildt" spor/færdsel i naturen. 

• ingen forslag 

• Jeg ønsker PODCAST med dybde, super 
podcast der er lavet til d.d - blot for få. 
Det SKAL være muligt at afmelde bladet 
JÆGER 

• Mere test af jagtudstyr så man kan se 
forskel på dyrt og billigt udstyr. 

• Lav et evt. Samarbejde med jaegerapp, da 
denne app. er et glimrende værktøj. 

• Lav en ny hjemmeside asap.... afskaf 
bladet Jæger. 

• Har ingen forslag 

• Dj SKAL PROFILERER SIG I FLERE MEDIER 

• Stop det fysiske blad Jæger og sats på 
online. Det er bæredygtigt. 

• Dj må komme ind i ulve debatten 

• ???? 

• Jeg har læst magasinet i mange år men er 
ved at miste interessen. Det er ligesom det 
er det samme som går igen. Så der er 
efterhånden ikke meget nyt 

• markedes føre jer mere på facebook 
eventuelt sammen med nogle af alle de 
jagt butiker som vil sælge grej så i kommer 
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med ind over deres tilbud eller de taler om 
jer og hvor vigtigt det er at være medlem 

• Flere artikler om vildtpleje 

• Jæger bladet er af ringe kvalitet af et 
magasin at være…. Bedre kvalitet med 
blanke sider for bedre billeder.. Mere om 
hagljagt evt. test af diverse nye 
haglpatroner, geværer m.m 

• Jeg syntes der mangler mere stof og viden 
omkring håndværket... Hvordan brækker og 
slagter man vildt. 

• Alt for meget stikken halen mellem 
benene, når medierne skriver negativt om 
jagt og jægere. kom for pokker da ud af 
busken. 

• Næh 

• undgå farvede sider med tekst, da de kan 
være besværlige at læse 

• At der blev mulighed for dialog om 
jagtpolitik. Jagtpolitik er desværre kun 
formidling - DJ H B ser sig selv som klogere 
end jægere i almindelighed. 

• Der skulle måske tages mere hensyn til os 
der ikke er så velbevandret i det digitale 
.Indstruktionerne er mange gange sort snak 
. 

• Enkelte artikler kan være svære at læse på 
grund af baggrundsfarve i forhold til tekst. 

• Nej det er i bedre til end mig 

• ? 

• Er tilfreds med tingenes tilstand 

• Jeg synes overordnet i gør det rigtig godt. 
Jeg savner som "nyjæger" har haft jagttegn 
i 5 år at I ved telefoniske henvendelser tog 
mere ansvar i spørgsmål der vedrører: -
etik-kontraktsparring- og jeres hjemmeside 
generelt blev mere brugervenlig. 

• Måske halvårligt lidt nyt fra de lokale 
brugerråd (Grønt Råd), hvor DJ er 
repræsenteret 

• Bladet Jæger trænger til en overhaling. 
Indhold og visuel identitet halter efter 
andre tilsvarende magasiner om jagt og 
natur. Ofte er annoncer det mest 
interessante ved en gennemlæsning. 

• Jeg mener APPen bør være det eneste. 
Eller med appen i hånden skal man kunne 
ALT - som i ALT. Man skal kunne se 

betalinger, tidligere betalinger, læse 
artikler fra magasinet, indrette vildt og 
andre ting (som i så sørger for rygere 
videre), man skal have mulighed for at 
lagre jagtegn i APPEen. Det flyver rundt 
med regninger, tegn, registreringer, 
nyheder og alt muligt andet. ALT på én 
app. På forhånd tak:-) 

• Mindre politiske indhold 

• Nej 

• Bladet Jæger er for stort. Det er jo 
nærmest en bog 

• Vi er en medlemsorganisation ... derfor vil 
jeg gerne have meget mere lokalstof. I mit 
tilfælde Fyn. Det er det, som jeg kan 
relaterer til. Og minder mig om 
foreningsarbejde, som er nøglen til DJ 

• At DJ lægger maks pres på en hurtig og 
effektiv behandling af våben papirer. Sikre, 
at udenlandske gæstejægere kan købe en 8 
dages jagttegn til en rimelig pris. (kik på 
hvor hurtig og effektiv man klare disse ting 
online i Letland) 

• Nej 

• Man skal kunne få bladet Jæger uden at 
være medlem af en lokalafdeling 

• Nej 

• DJ er moraliserende og optræder som 
barnepige i mange artikler i Jæger. De 
behøver heller ikke være skrevet til den 
laveste fællesnævner, så lix tallet kan godt 
hæves lidt. 

• Over min lønramme. 

• Skriv med større bogstaver 

• Jeg er 100 % tilfreds med DJ´s medier, som 
de "kører"... !!! 

• Ikke interesseret i pod cast , Jeg er nok for 
gammel 

• Få lavet nogle flere interview med helt 
almindelige jægere Få lidt mere jagtkultur 
ind i bladet Prøv med nogle fokusgruppe 
Interview om forskellige emner med helt 
Alm folk 

• Hjemmesiden (Jægernet) er absolut 
HÅBLØS - umuligt at finde rundt i 

• Kortere artikler 

• Mere simpel opbygning af app, da mange 
brugere er praktikkere. 
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• Debat om hvor let/svært det skal være at 
få jagttegn 

• flere artikler om jagthunde og dressur flere 
artikler om skydeteknik 

• Igen læser ikke rigtigt jæger, finder hvad 
jeg skal bruge i jæger hvis jeg har behov 

• DJ bør overveje at spare det fysiske 
blad(kræver vedtægtsændring)og bruge 
den økonomi som idag bruges på redaktion 
og distribution( de små blå fra post nord 
stopper til januar) (og der er kun et 
trykkeri tilbage,) af fysik blad til at 
understøtte de enkelte jagtforeninger i DJ 
med et lokalt foreningsblad som når ud til 
Alle medlemmer af DJ. FULD gas på 
Jægerweb som KUN er for Medlemmer, Alt 
igennem Jægerweb, sådan man forpligter 
sig medlemskab for at få alt den viden og 
news der vedrører Jægerne i Danmark. DJ 
skal ikke være talerør med kritik fra 
jagttegnberettiget uden medlemsskab. Det 
fysiske blad bliver omdelt til måske naboen 
som ikke styrker fællesskabet. ligesom i 
gamle dage hvor man delte en lokal avis. 
DJ Skal have magten over Danske jægerer. 
Husk på at de uorganiserede jægere( 
medlemmer af DLS og jagttegnsløsere kun 
har et fysik blad om Året 
"Vildtinformation". DJ skal være "forskellen" 
om at være jæger med fællesskabet for 
alle jæger i Danmark. Men, Men, Men. DJ 
sover stadigt i et mange årige gammel 
aftale med Naturstyrelsen.Miljøstyrelsen og 
i dag sgav mst. Det betyder at RETTEN for 
ALLE jagttegnsløsere er jægere.og har 
rettigheder på til skydebaner der har fået 
støtte fra jagttegnsmidlerne som er drevet 
frivilligt af DJ uddannet personale. DJ skal 
med visionen" go jagt i generationer" tage 
være den eneste mulige "fagforening" for 
de danske jægerer. Ingen jagtmuligheder 
uden uddannelse igennem DJ. Ingen 
muligheder for jagt i danmark. Ingen 
forhandling om løn, uden fagforening. Ingen 
mulighed for Hagl, Bue og Riffelprøve uden 
medlemsskab af DJ. Ingen hagljagt uden 
apporterende hund. Kun medlemmer kan 
uddanne en hund uden om DJ 
medlemsskab. Alt fra at bestå en 
jagttegnsprøve Skal være uddannelse fra DJ 
som kræver medlemsskab. Idag skal alle DJ 
Frivillige instruktører stå til rådighed for 
Ikke medlemmer. som i aftalen med sga 
mst ikke er organiseret. 

• Jeg læser ikke jæger, da jeg læste det var 
der ufattelig mange reklamer og andet 
ligegyldigt stof. 

• Synes app og især handelsplatformen er 
utrolig tung og langsommelig st arbejde 
med 

• Brug mere spalteplads på lokalsiderne 

• Jeg synes det gl. Jæger var mere 
interessant. Der er flere af de nye der slet 
ikke har min interesse længere. Så hvis der 
er lidt af hvert i hver blad synes jeg det er 
helt fint   

• Få alle medlemmer med og ikke kun 
primært riffeljagt. Hvad med at lave en 
fordeling af indholdet efter antal nedlagt 
vildt. Om man skyder en and eller en buk 
bør jagtetisk give den samme oplevelse 

• nej 

• Indberetning af vildtudbytte KUNNE gøres 
nemmere. 

• Bladet er godt. men som bekrevet tidligere 
er der megen moralisering. Det er en 
fritidsinteresse og det skal være sjovt at gå 
på jagt, under fuldt ansvar og efter alle 
etiske normer selvfølgelig, og det mener 
jeg også at opleve derude blandt jægere. 
Der er en høj justits, så skru gerne lidt ned 
for negativiteten, det føles lidt meget med 
alt den, nu skal i huske, og pas nu på. 

• Nej 

• større skrift i jæger 

• Flere jagt beretninger. samt udgives 1 gang 
om måneden. 

• ? 

• Billerne på de udsendte mails er uskarpe, 
artikler og kommentarer bør være mere 
informative. Seneste eksempel er 
opdateringen omkring problemer med 
jagttegn i Tyskland. Forklaringen om at 
problemerne skyldes en strammere 
våbenlovgivning er logik for burhøns. Og 
det løser ingen ting for os som søger 
jagttegnet. Der ville det være gavnligt med 
information om hvordan vi så kan opfylde 
de krav som stilles. Det er der ingen 
informationer om. 

• Jeg læser ikke Jæger, der er alt for mange 
reklamer om meget dyre våben, dyre 
jagtrejser, og det fylder for meget, så jeg 
ønsker ikke at bruge tiden på det. 
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• 12 numre igen 

• Ingen forslag. 

• Besøg passionerede jægere på deres jagt og 
del deres tanker med læserne 

• nej 

• Mere lokalstof, meget mindre udlandsjagt. 
Mere om pasning og pleje af natur 

• Foreningsmeddelelser bør være i særskilt 
tillæg 

• er ny så har pt ikke input 

• Jeg ville helst hvis man ikke var tvunget til 
at få jægerne for jeg læser det ikke det 
bliver smidt direkte i skraldespanden 

• Det er et stort problem, at der er så lang 
en deadline for at få et arrangement i det 
trykte blad. Der er stadig mange jægere 
med en alder der kun ser den trykte 
kalenders arrangementer og dem mister vi, 
til vores arr., når de ikke benytter den 
elektroniske kalender for at se hvad der 
sker ude i jagtforeningerne. 

• Flere billeder med forklarende tekst er 
altid godt. 

• Kæmpe for at der laves prøve for hunde der 
ikke stå i ddk men DJR det er bøvlet at 
melde sig til prøve selv om man har 
stamtavle på min hund, der skal købes start 
nummer dertil kommer schweiss bog til 
håber Dj kunne lave prøver så man ikke skal 
bruge tid på at melde sig til prøve og gøre 
det mere enkelt det ville være godt. At der 
kom en samarbejde mellem DKK og Djr. 

• jeg synes I er for politiske -for meget fokus 
på det grønne og for lidt fokus på jagten og 
dens bevarelse 

• Nej 

• Jeg betragter bladet "JAGT vildt & våben" i 
kvalitet og indhold som betydelig bedre og 
mere repræsentativt for danske jægere. 
Jeg er selv stor tilhænger af skrivestilen, 
som f.eks. Jens Ulrik Høgh gør brug af. 
efterlyser en mere "digital" holdning fra DJ 
i de mange vigtige spørgsmål, som vedrører 
de danske jægere. Jeg føler mig overbevist 
om, at vi skal kæmpe for vores ret til at 
drive jagt i DK og her savner jeg en stærk 
organisation med synlige og stærke 
argumenter. Måske det også er blevet tid 
for en større oprustning hos DJ Med venlig 
hilsen 

• nej 

• Savner dansk/nordisk jagthistorier fra 
ganske almindelige jæger. De højtragende 
udlandsjagtrejse beretninger fylder for 
meget. Har faktisk overvejet st melde 
bladet fra og ved der er mange i min 
omgangskreds der har samme holdning. 
Bladet sælger ikke til manden på gulvet og 
det er faktisk bladet der skal holde de 
jæger der ikke er foreningsaktive inde i Dj. 
Kontingenteren er høj, då beslutningen er 
nær at få øje på. Er selv medlem pga 
arbejdet i lokalforening. 

• DJ´s fokus bør være meget tættere på det 
som sker på forenings niveau og ude hos 
medlemmerne. Mere information om 
hvordan vi sikrer jagten i generationer - 
men også naturen, miljøet og vores arter.. 
WeeHunts funktioner bør inspirere Jæger 
App. DJs hjemmesides brugervenlighed bør 
prioriteres. 

• I bør arbejde for jægerne i bredden og ikke 
for dem med pengene 

• udgiver relevante information til alminde 
befolkning om hvor vigtige er vi har jagt og 
jeger i danmark 

• Ikke umiddelbart, Det vil være fint hvis 
man kan fravælge fysisk magasin og spare 
penge og miljø på denne. 

• Nej 

• nogle gang virker Jæger app ikke helt 
optimalt 

• Det er svært at svare på , så ingen forslag 

• Min erfaring er, at mange ikke aner, hvad 
jægerrådene er for noget eller hvad de skal 
gøre godt for. Så en let læselig/forståelig 
info om emnet kunne være på sin plads. 

• nej 

• Nej har ingen forslag 

• På facebook udgives f.eks. nogle film med 
ulve på jagt på krondyr, der ligger også 
meget viden om hvor mange gange ulve ses 
i byer eller ved bygninger. Det kunne være 
spændende at få indsamlet noget af den 
viden, som vores medlem annoncere på 
andre medier. Det kunne også være andet 
som vurdering af hvad er presset på rådyr, 
når der er mange ulve? etc. 

• Jeg har ikke forslag 
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• Det fungerer fint , bare fortsæt 

• Ingen forslag 

• Nej, synes det er fint som det er 

• Savner rigtige test af våben, ammunition, 
kikkerter og andet jagtudstyr. Som f.eks. 
hvordan de gør i Sverige, eks. riffeltest som 
denne: https://www.testfakta.se/sv/sport-
fritid/article/har-exploderar-algstudsaren 
Det virker som at de fleste test i udfører er 
sponsoreret, i roser Blaser, Sauer og 
Swarovski til skyerne, selvom at f.eks. 
mærker som Sako, Tikka, Howa, Schmidt & 
Bender, Zeiss er langt bedre både teknisk 
og prismæssigt! 

• Nej et fint magasin 

• bruger ikke app 

• Jeg tror yderligere digitalisering af DJs 
indhold er nødvendigt især forhold til yngre 
generationer. Mere fokus på video. For 
eksempel produkttests og anbefalinger på 
video. Opskrifter og tilberedning af vildt 
ligeledes på video. Hurtigere og hyppigere 
opdatering af digitalt indhold / større 
aktualitet og nyhedsværdi i indholdet. Jeg 
torr mindre afhængighed af eksterne 
digitale (social media) platforme er klogt. 
Det kræver yderligere udvikling af egne 
platforme. Åben digital adgang til alt DJs 
digitale undervisningsstof således at ældre 
jægere også konstant kan dygtiggøre sig 
gennem e-learning. 

• Ikke umiddelbart 

• Fokus på mere eksakt viden om jagt - til 
ulempe for alle disse artikler om autodidakt 
jagtviden. 

• X 

• Vi skal blande os i debatten om fældning af 
skov og hegnet skove med kreaturer og 
heste. DJ har berøringsangst om dette. Vi 
skal ture fortælle landmanden han skal lave 
bedre muligheder for vildtet. 

• Ikke lige her og nu. 

• Hej, ANDRER HAR VEL FORSLÅET EN 
ARTIKEL OM .. HVIS DER NU FANDTES ULVE 
PÅ SJÆLLAND så havde "problemerne" nok 
ikke været så store. Har boet nord for 
København i 5 år, der var rigeligt med 
"foder" til ulve. Her i vestjylland må de jo 
nøjes med FÅR / LAM 

• Nej ikke nu lige 

• X 

• Gerne flere jagtberetninger, danske såvel 
som udenlandske 

• Appen skal altid spille Max. 

• Gad godt appen blev forbedret væsenligt.. 
Matrikler og ejerforhold kunne indgå. Kig 
evt. På OnX appen fra USA. Der er mange 
smarte kort funktioner. Eventuelt 
implementer WeHunt funktioner så det 
bliver en one-stop-shop app. Kan jæger 
magasinet læses i appen? 

• Nej 

• Større sammenligninger fx af blyfri 
riffelammo, rifler, kikkerter. Flere 
madopskrifter 

• Afskaf det fysiske Jægermagasin og sænk 
prisen på medlemskabet på den baggrund 

• Når der bringes fotos af vildt, ville det 
være rart at det også var artsbestemt i 
billedteksten, så kendskabet til de enkelte 
arter (især fugle) forbedres. 

• Personligt ! Ville jeg blive utilfreds hvis alt 
bleve lagt ud på social media, hvis man vil 
have hurtig respons, på det information og 
viden arbejde jæger’en laver, kunne man 
ligge links ud på emner som så kunne 
besvares. Men podcast er ikke nogle dårlig 
ide. 

• Fasthold fokusset på nyjægere. 

• Jeg har ikke kunne få lov til at indberette 
vildt i appen 

• Stram gevaldig op på kvaliten af indholdet - 
Eks konmer der en nyhed - som indholder 1 
af mårhund begynde af være aktive - er da 
ikke en nyhed det er årsgang 2 løfte 
pejefinger i regulering ang termisk sigte 
middel Hallo - hvor er nyheden 3 Af 
regulering skal indrapporet i 
viltindberatning - hvor er nyheden 

• Jeg synes at alle billeder med vildt skal 
ledsages af angivelse af art, køn og alder. 

• Nej, ikke som sådan. Jeg lytter bare gerne 

• Syntes i skal bruge jeres resurser på at 
sikre en fremtidig jagt i dk i stedet 

• Jeg hører aldrig fra min lokale forening og 
ved slet ikke, hvad der foregår i den. 
Hvorfor sende I ikke nyheder ud på mail 
vedr. de lokale foreninger ? 



91 
 

• No 

• Mere om jagt med riffel og i udlandet. Jeg 
synes, der er et alt for snævert fokus på 
jagt i Danmark. Der er mange forhindringer 
for at jage i udlandet, som det ville være 
godt at vide mere om, hvordan man 
nemmest kan håndtere. 

• Jeg mener man bør gøre mere for 
viltet.Reducere i alt rovdyr lige fra ulv til 
rovfugle sæler skarv hvis ikke man gør 
noget forsvinder vore tidligere vildt arter . 

• forsæt som nu. 

• Nej 

• - 

• Jeg er nyjæger! 

• Mere stof om flugtskydning 

• Jeg er godt tilfreds med bladet og er 
begyndt at deltage i min lokale forening, 
de gør det godt. 

• Sørg for at jeres webshop har varer på 
hylderne, det er gratis reklame når folk 
viser sig med jeres navn på brystet  

• Hold jeres artikler mere kort og konkrete, 
test mere udstyr som normale folk har råd 
til (dvs.håndkikkert til 20000 kr har nul 
interesse for normale mennesker) - Skriv 
mere om sporing af vildt og spor, skriv 
mere gode råd til jagt. Skriv lidt mere om 
at finde det rette jagt konsordie og gode 
råd til at drive et jagt konsordium og gode 
råd til et jagt område og at pleje af vildt 
(fasaner bukke osv), skriv om jagt messer 
både i danmark og udlandet At høre 
historier om en gruppe gamle mænd der 
har fværet på jagt et eller andet sted og 
har skudt blah blah blah er ikke intresandt 
eller høre om en eller anden teklub 
komsammen et eller andet sted = no one 
cares! Vi er intresserede i at blive bedre 
jagere og der ved også mere sikkere jagere 
og også sørge for det bedste for dyrene 

• - 

• mere fagligt grønarbejde / læsestof / viden 
jeg synes DJ skal være mere fremme i 
skoene hvad ang. det grønne / miljøfaglige 
arbejde som en miljø / jagt organisation 

• Flere videoer. How-to videoer. Opdateret 
løbende. Mange af videoerne er gamle (kan 
godt være de stadig er relevante, men de 
trænger stadig til at friskes op) 

• Samle opskrifter et sted så de er nemme at 
finde, elsker at lave mad og har brugt 
opskrifterne flere gange 

• Nope 

• slet jæger og sænk kontingent 

• Nej 

• Flere indlæg omkring udvikling Af 
vildtbestandene i Danmark Og hele 
verdenen 

• Alt medier skal undertekste, lave nogle 
mere lækre videoer og billeder 

• Uddybe emnet udsætning af ænder - 
hvorfor gik jægerforbundet med på at 
stoppen udsætning af ænder, og hvorfor 
har jægerforbundet tiet emnet ihjel efter 
det blev forkastet af ministeren - et 
kæmpe selvmål for jægerforbundet. 

• Undgå de lange artikler, f.eks. 
kronvildtforvaltning og uenigheden om 
kronvildt, det har vi hørt om i årevis. 
Forkort de lange videnskabelige artikler om 
markvildt, harer o.s.v. Forkort de lange 
politiske artikler, så de bliver læsevenlige 

• Fortsæt det gode arbejde og kik fremad i 
en verden der forandre sig hurtigt. 

• Der er så vanvittig mange ting jeg ikke 
anede eksisterede, så jeg må gå ombord… 

• nej 

• Færre regler,,,,,alt bliver mere og mere 
komplekst 

• Endnu flere uddannelsesfilm - behøver ikke 
være flot eller dyrt opsat. 

• Jeg synes, at bladet og DJ i almindelighed 
er alt for elitært. 

• Færre reklamer Flere jagthistorier Vigtigst: 
1 gang om året burde der være mere plads 
til Topti bukkene - minimun 1/2 side pr. 
histrorie, og flere billeder af bukkene 
(levende dyr, lige skudt, og efter 
behandling af trofæ). 

• DJ kunne måske give bud på hvor der kunne 
findes ledige jagt områder og samtidig selv 
afholde jagter for medlemmer 

• ingen 

• Anvendelse af et kort over jagtterræn ala 
Skovkortet! 

• Alt ok 
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• Jeg synes der er alt for meget stof om 
jagtberetninger, både indland og udland!. 
Det interesserer mig ikke, at høre om 
andres historier (dem får jeg rigeligt af 
bland mine jægervenner). Jeg savner 
meget mere fagligt indhold samt test af 
udstyr. Har længe overvejet om jeg skal 
melde mig ud, da jeg ikke føler mit 
medlemsskab giver værdi for mig. Bladet 
Jæger lever slet ikke op til mine 
forventninger. 

• Jeg er grundlæggende tilfreds med mit 
medlemskab og magasinet jæger, men jeg 
finder dels mit medlemsskab for dyrt, dels 
at jeg modtager magasinet Jæger alt for 
ofte. Jeg ville være være meget gladere 
for et light medlemskab med 2-4 årlige 
magasiner samt den interessevaretagelse 
DJ laver på lands- og lokalpolitisk niveau. 
Alt det andet og ikke mindst prisen på 
medlemskabet får mig omvendt til at 
overveje at melde mig ud. 

• Meget af det i har i jeres medier er 
forbeholdt velhavende folk. Det er 
begrænset hvad en alm dansker kan få råd 
til af de ting i holder jer til 

• App'en skal være mere intuitiv og stabil, 
hvis den skal have succes. Hjemmesiden 
kunne med fordel forenkles, den kan godt 
virke uoverskuelig. 

• Mere lokalt fra små foreninger 

• Fx artikler om hvorfor mulighed for 
regulering kan fungere fint og at det ikke 
altid er nødvendigt med konkret jagttid. 
Mere fokus på det vejledede 
afskydningsprocenter frem for det perfekte 
trofæ. Mere synlig inddragelse af jeres 
medlemmer og ikke medlemmer, ved 
temaaftner om konkrete temaer der rører 
sig. Direkte dialog er godt og de få aftner 
jeg har været med til, hvor “toppen” af 
foreningen var repræsenteret var virkelig 
gode. Flere af dem! Mere gennemsigtighed i 
jeres foreningsopbyggelse. Der er så mange 
holdninger og meldinger om urent trav i 
toppen. Hvor ville der være fedt at komme 
af med, så i kunne få flere medlemmer. For 
den del er helt klart en hæmsko! 

• nej 

• bedre hjemmeside med hensyn til søgning 
Har oplevet flere gange, at det var alt 
andet end det søgte der kom frem 

• Jeg synes at Jæger skal indeholde nogen 
flere jagthistorier også gerne med nogle 
der er lidt mere humoristiske og at man 
bibeholder et sideantal på ca. 140 fra gang 
til gang , da der er sparet 3 numre væk. 

• Ved ikke. 

• Jeg er tilfreds. 

• Jeg synes at indberetninger til jagt udbytte 
er besværligt det skulle være nemmere så 
vil der også ændre vildt udbytte 

• nej 

• Jeg synes i skal stoppe jeres heksejagt på 
landbruget og så komme med relevante 
forslag til hvordan vi samme sikre en god 
fremtid for jagten. Jeg synes desværre at i 
er blevet meget rabiate i jeres holdninger. 
Jeg ønsker ikke at være en del af dansk 
jægerforbund, men da jeg anvender 
skydebane er det nødvendigt. Jeg håber at 
I fremover prøve at være en del af 
løsningen på fremtiden i stedet for at være 
"sure" på landbruget. Når det nu for 80% af 
tilfældene er landmandens jorder driver 
jagt på. 

• Ingen forslag 

• Jagtveretningerne er ikke så filosofiske og 
romantiske som tidligere årtier. 

• I skal varetage den de mindre grupper af 
jægere interesser såsom trækjagt og der 
må gerne lægges mere vægt på regulering 
jagt. Jeg savner at i bliver bedre til at 
varetage jægerens interesser 

• Som udannet aktiv hundeinstruktør. vi 
hører og ser aldrig nogle fra 
jægerforbundets hundeudvalg eller kræs 
Koordinator . 

• Nej 

• Jeg er meget tilfreds med "Jæger", App og 
hjemmesiden som de er nu. Jeg føler mig 
godt og bredt orienteret. Tak for det. 

• Fortsæt det gode arbejde i gør nu 

• Lidt mere overskueligt. Appen driller 
jævnligt. 

• Jæger må gerne komme elektronisk, men 
kvaliteten af artiklerne skal være super, vi 
er alle nørder på et eller flere områder 

• DJ APP jagttider : Bedre hvis de fredede 
arter er markeret rød, istedet for at de slet 
ikke er vist. Derved kan man se hvornår der 
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er jagttid på dem, når der nu ikke er på 
den dag og det sted man kigger. Og APP må 
gerne gemme data fra sidste brug da man 
nogle gange ikke har data dækning. 

• mindre reklamer 

• nej 

• Ingen forslag 

• Se bladet svenskjakt Et super jagt magasin. 
Der kommer hele vejen rundt med gode 
artikler og reportager om alt jagtstof. For 
alle der er jagt interesseret og det handler 
ikke kun om love og miljø 

• Appen måtte godt blive udvidet med flere 
redskaber 

• gør app og hjemmeside mere overskulige 

• 0 

• nej 

• Lav nogle flere artikler om jagthåndværket, 
så nyjægere kan få tips og tricks til, 
hvordan man bevæger sig på jagt, sporer 
vildt, bedømmer vind og vejr etc.....Der er 
meget gatekeeping omkring disse ting, 
hvilket tjener ingen 

• Flere billeder, flere farver, flere reklamer, 
bedre og flere skribenter. Det er 
hjemmesiden og bladet som for de fleste af 
medlemmerne er det eneste vi 
umiddelbartføler vi får for kontingentet. 
Kun 50% af jægerne er medlem. Med en 
bedre hjemmeside og et bedre blad vil 
flere måske melde sig ind og færre vil føle 
at de er tvungne medlemmer via deres 
jagtforening. 

• Jeg synes, at medlemskabet i DJ er blevet 
for dyrt i forhold til den værdi, 
medlemmerne får. Derudover oplever jeg, 
at en stor del af det politiske indhold i 
organisationen udelukkende udvælges af 
DJ's redaktører, hvilket giver en skæv 
repræsentation af forskellige holdninger. 
Gennem årene har jeg brugt meget tid og 
energi på denne organisation, men det 
føles som om, at det primært er nogle få, 
der får lønforhøjelser og fordele, mens de 
mindre jagtforeninger får minimal 
opbakning. Samtidig ser jeg en tendens til, 
at der lægges mere og mere ansvar og 
arbejde over på de frivillige, hvilket kan 
være en udfordring for foreningens 
fortsatte engagement og udvikling 

• Relevant Test jagtvåben hvor i siger jeres 
ærlige mening ikke forhandlers mening. Og 
mindre om ungjægere de vil ikke betale til 
DJ alligevel 

• Gerne mere fokus på jagt i udlandet. 

• Jeres konkurrencer skal I afvikle på en 
anden og mere moderne vis. Gammeldags 
at skulle indsende en mail med svar. I 
kunne overveje at lave det som en 
integreret del af Appen, så I får flere 
jægere til at blive dus med Appen. 

• nej 

• Nej - jeg synes, at der er en passende 
balance 

• Pas på, at skriftstørrelsen ikke bliver for 
lille. Det gør det svært at læse for os ældre 
læsere. 

• jeg er glad for nyhedmailen som jeg 
modtager fra jer.KH.Frank H. 

• Jeg synes, at det er vigtigt at udbygge et 
fokus på, at grunden til - samt 
berettigelsen af! - at vi nedlægger vildt er 
for at kunne nyde det på middagsbordet. 
Der florerer stadig til min store ærgrelse 
indimellem beretninger om jægere, der har 
deltaget i store fuglejagter, hvor man 
efterfølgende har negravet de nedlagte 
fasaner. Jeg har aldrig selv oplevet det, og 
jeg håber inderligt, at der er tale om en 
skrøne. Dog hører jeg tit jægere berette 
om, hvor hurtige de er til at 'ordne' en 
fasan ved blot at sprætte brystskindet op 
så tage de to brystfileter, mens resten af 
fuglen bliver smidt ud. Det er sørgeligt! Jeg 
er opdraget til at tage mig tid til at plukke 
og anvende HELE fuglen - også vingerne. 
Det tager kun et kvarter, og den tid vil man 
vel godt investere i et rigtig godt måltid! Så 
mere - for vildtet som føde 
respektskabende - 
oplysning/inspiration/motivation. Det er 
der for mig at se brug for. 

• Næh 

• Prøv at tale mere med lokale 
jagtforeninger  

• App’en bruges meget sjældent, da denne 
er for langsom, og mangler meget indhold, 
hvor man skal på hjemmesiden alligevel 
(f.eks. kurser). Desuden mangler der en 
oversigt (f.eks. på sin egen profil) omkring 
tilmeldte kurser, arrangementer og lign. 
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• Nej 

• D J gør hvad det er mulig for at den lille 
mand uden det store økonomisk råderum 
kan gå på jagt. 

• Flere jagtberetninger 

• Generelt har DJ fjernet sig fra de lokale 
foreninger og almindelige mennesker, og 
det virker som om en masse ansatte skal 
forsvare sine egne jobs, i stedet for, som 
tidligere, at der f.eks. var LOKALE 
undervisere til LOKALE kurser. 

• ingen 

• Skriv med sort på hvidt, og ikke for småt. 

• Problemet med naturnationalparker bør 
analyseres Skove ødelægges uden vvm 
undersøgelser Skove omdannes til åbne 
områder uden positive virkninger på vildtet 

• I skal finde en anden dyrlæge end Søren 
Kingo til at dele videnskab omkring hunde! 
Den nye Elevbog til hagltegnet er fyldt med 
fejl på hundesiden. 

• Kunne være interessant med flere artikler - 
der ikke var forbeholdt for jægere med 
Blazer rifler og engelsk udklædnings tøj. 

• Jeg håber bladet Jæger udkommer i den tid 
jeg er medl af Jægerforbundet 

• Flere indlæg, og mere i dybden med 
emnerne 

• Jeg bruger ikke gerne de eletrone 
meddelelser 87 år så måske derfor. 

• kontakt mellem jordejere/konsortier og 
nyjægere fokus på buejagt 

• Ikke pt 

• Nej 

• Ik rigtig jeg synes det er meget godt 

• Drop papir udgaven af jæger, især de 
vedlagte reklamer er modstridende - hvis 
man vil en grønprofil som jæger forbund 
giver det ikke mening at vælte træer til et 
papir magasin og slet ikke til reklame 
aviser! Tak, for ellers udemærket arbejde. 

• Dj har, hvad der skal til for at 
kommunikere. Men vi mangler klar 
kommunikation, der skal give svaret på, 
hvad DJ står for? 60% jagttegnsløsere står 
uden for DJ. DJ er ikke relevant for dem. 
De kommer ikke til at melde sig ind fordi 
deres forening har nogle aktiviteter. De 

melder sig ind, hvis de kan se, at DJ står 
for noget meningsfuldt. Det forsømmer vi 
at forklare. Der er kommet positionspapirer 
til naturpolitikken. Men jeg har til gode at 
høre et HB medlem fortælle på jævnt 
dansk, hvad DJ står for. 

• Vedr. temaerne synes jeg emnerne om grøn 
omstilling og klima er døduinteressante. 
Andre temaer fx om trækfugle eller 
lignende er interessante. 

• Var ikke kale over app. Masked kan I gore 
mere ud af at fork large de skellige medier 

• Bare fortsæt, der er noget for alle jægere. 
Jeg læser også det der ikke er relevant for 
mig. Man kan kun blive klogere 

• det er godt 

• Færre reklamer 

• Lidt mere om buejagt 

• Prøv at se svensk jakt 

• Flere artikler om jagt i udlandet og om 
forbedring af miljøet og større fokus på 
hvor skadelig den nuværende agrikultur er 
for naturen og vandmiljøet er i Danmark. 

• Jæger appen kunne godt bruge en omgang 

• Eftersom hundene er en afgørende del af 
det at gå på jagt, synes jeg, at der hver 
gang burde være en artikel om hund (faste 
træningsartikler; gerne skrevet af dygtige, 
eksterne hundeinstruktører med viden om 
positiv forstærkning og træning uden tvang 
og straf). Der er stadig alt for mange 
jagtforeninger, der halter håbløst bagefter, 
og vejen væk fra straf- og tvangbaseret 
træning går for langsomt. Der er en 
tendens til, at 'de gamle grønjakker' får, 
hvad de kommer efter, selvom DJ ønsker 
noget andet. Artikler kunne også behandle 
'førstehjælp til hund', 'hvad pakker du til 
jagt, når du har hund med', 'hvordan passer 
du godt på din jagthund' 
(ernæringsmæssigt, træningsmæssigt, 
pasningsmæssigt, etc.) og meget, meget 
mere... 

• Syntes det er ganske ok. 

• Mindre politisk fyld og snak. Fokus danske 
jægere og jagt. Lad medlemmerne komme 
til i spalterne. 

• øget brug af facebook til nyheder og øvrig 
information løbende. uden mulighed for 
kommentarer 



95 
 

• Nej 

• Hjemmesiden er forfærdelig at finde rundt 
på Jagtjournal på appen bør gøres mere 
brugervenlig 

• Synes i gør det godt, der kan altid justeres 
på længde af artikler og indhold. Men der 
vil jo altid være forskellige interesser 

• nej 

• Man skal holde sig til emner der henvender 
sig til jægere Det er ligesom om man er 
bange for at vise blod og døde dyr 

• nej 

• Mere om Dansk Jagt 

• Fjern alle fremmed sprog fra artikler og 
temaer VI ER DANSKERE 

• Iab 

• 1. Brugergenereret indhold: Flere 
jagtberetninger, Udstyrsanmeldelser og tips 
fra medlemmer. Fokus på yngre jægere: 
Moderne grafisk layout og sektioner 
målrettet nye jægere. Mere test og 
anmeldelser: Grundige tests af jagtudstyr, 
våben og teknologi. 2. Hjemmeside Mere 
dynamisk indhold: Daglige opdateringer 
med nyheder, blogs og debatindlæg. 3. App 
Push-notifikationer: Påmindelser , 
arrangementer o.lign 4. Podcast Mere 
alsidige episoder: Interviews med 
eksperter, jagthistorier fra medlemmer og 
debatter om jagtpolitik. Samarbejde med 
influencers: Jagtentusiaster som gæster. 
Målrettet unge jægere: Episoder, der tager 
udgangspunkt i nybegynderes spørgsmål. 5. 
Sociale medier Mere videoindhold: Korte 
jagttips Livestreams: Live Q&A med 
eksperter, politikere eller kendte jægere. 

• igennem jæger 

• Tingene går meget hurtig i dag, i er med 
hvor det sker, og jeg tror også at i vil være 
det fremadrettet. 

• Jeres apps er for ringe til jeg gider bruge 
dem . Jægers kvalitet er alt for ringe. Mere 
jagt og mindre politik. Nok fordi jeg mener 
politikken er ude af trit med medlemmerne 

• Nix. 

• Endnu mere lokalstof 

• nej 

• jæger bør ikke bruge #påvildtets side & 
social accept , så længe DJ ikke anbefaler 
at man skal ramme med alle skud til 
riffelprøven 

• Det duer ikke med tekst på billeder. Hvis 
man er farveblind. 

• Vi skal som medlemmer spørges i langt 
højere grad end i dag. Det er trods alt 
medlemmerne der betaler gildet - derfor 
skal vi gives mulighed for at kunne spørges 
til råds i stedet for at deltage i uendelige 
møder for at fremføre en sag - det er tiden 
løbet fra. Stil et spørgsmål og lad os svare 
digitalt. 

• I skal stoppe med at give jagtmodstandere 
lov til at ytre sig i Jæger. 

• Mere kredsstof 

• Lav et fremstød for Jagtsti......... 

• Det ville være rart at man kunne deltage i 
div prøver, selvom man er ekstraordinært 
medlem. 

• Gerne flere jagt-historier?fortællinger 
herhjemme og fra udlandet 

• at man både kan have jagttegn på kort og 
app på samme tid. 

• Arbejde mere for og om vor jagtvildt, 
Råvildt. der er kronjuvelen i vor Jagt. 

• Ikke rigtig 

• Drop Facebook 

• Ja gøre det muligt at fravælge bladet 

• Mere videns info omkring jagter afholdt af 
naturstyrelsen og andre instanser som fond 
osv 

• Se min kommentar angående indholdet i 
Jæger. Hertil kan tilføjes, at det nye 
format i form af opsætning og billedeside 
fungerer rigtig godt. Som sagt ønsker jeg 
mig blot mere jagt i bladet. 

• Færre reklamer. Flere jagtberetninger. 
Færre beretninger fra div. møder mm. 

• Nej 

• Kan kun anbefale at bibeholde Jæger i 
papirudgave. 

• Fukusere mere på hundetræning og prøver 
for stående hunde som er en sport og 
jagtform der lider meget af manglende 
information til potientielt nye hundefører. 
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• Lad os få noget relevant i stedet for alt fra 
udlandet. Den lille mands jagt inden den er 
væk. 

• Minder reklamer 

• Nej 

• Mere jagt, mindre snak. Se eventuelt 
magasinet Trofæ for inspiration. 

• Set ud fra vores jagtforening så er det 
svært at bruge Jægers kalender til 
medlemsaktiviteter pga de tidlige 
deadlines. Ikke alle vores aktiviteter kan 
planlægges så lang tid i forvejen. 

• Pres på klubberne for flere jagter for både 
nybegyndere og øvede 

• Det fysiske blad er blevet decideret ringe 
med lange, belærende og politiske artikler. 
Derudover er der en tydelig tendens til at 
reklamerne i dag omhandler rasende dyrt 
våben eller kostbart udstyr. Bladet var min 
primære grund til medlemskab, men det er 
efterhånden meget uinteressant at kigge i 
og jeg overvejer at droppe bladet og 
medlemsskabet helt. 

• Skær ned på det moraliserende og de 
løftede pegefingre og fokuser på 
jagtglæden. 

• Flere konkurrencer 

• flere jagtberetninger event. gl. jagtbreve 

• Kontakt gerne til lokale foreninger 

• Ingen 

• Fortsætte det gode arbejdet, ikke mindst 
som modstykke til de som personer / 
organisationer som ønsker jagt reduceret / 
nedlagt. 

• ingen forslag , bruger ikke sociale medier 

• Mer om vildt og natur og om den lille jæger 

• At den lokalforening jeg er tilmeldt sender 
mig besked om aktiviteter/ arrangementer 

• den er ok 

• Nej 

• Måske lidt mere info om privat jagt 
muligheder og dagskort osv. som 
reklemationer 

• Nej det har jeg ikke 

• Det kunne værre dejligt hvis der var et 
onlin bibliotek hvor man kunne søge efter 

artikler fra jæger i stedet for at skulle rode 
i gamle blade 

• Set med en simpel jægers øjne så syntes 
jeg at medlemskabet er for dyrt - DJ bør 
holde op med at bruge ressourcer på alt 
muligt som allerede findes derude på 
nettet. DJ skulle i stedet fokusere på 
kerneværdien - at sikre jagten! Der er 
muligvis nogen jægere der bruger 
magasinets artikler til noget. I mine øjne er 
80% uinteressant og de 20% der er 
interessante (genladning og langdistance 
skydning) er slet ikke beskrevet nok i 
dybden til mit behov men det skal jæger 
ikke for det findes allerede derude på 
nettet. Der burde være to medlemskaber, 
et for dem der gerne vil betale for alt det 
fyld, støj og overfladiske historier om grej 
og andres jagtoplevelser i bladet og på 
nettet - Og så et billigere kontingent for os 
der bare vil have dækket jagtforsikringen 
og bidrage til jagtens bevarelse. 

• Kun at jeg ønsker forsiden på margasinet 
jæger tilbage til hvad de var tidligere. Kun 
med dyr. 

• Kik på svensk jakt 

• fortsætte med at udvikle brugervenlighed 
så alle aldersklasser føler sig trygge ved at 
bruge dem 

• Mere vinkel på fagligt og etisk stof. Jeg vil 
gerne inspireres, provokeres og lære af 
vidende mennesker. 

• Drop papirudgaven af Jæger og nedsæt 
kontingent for besparelsen 

• Søger mere om vildthygiejne. Det er meget 
trist at DJ undervisere holder så fast på at 
deres undervisningsmateriale ikke kan deles 
med kursister. Var rart om der efter endt 
kursus var adgang til PDF version af 
materialet. Da mange sygdomme er i 
udbredelse savner jeg et sted at søge 
oplysninger efter at have deltaget i DJ 
vildthygiejne kursus. 

• DJ's hjemmeside er for uoverskuelig, det 
tager for lang tid, og for mange tryk, før 
man kommer frem til det man ønsker, hvis 
man overhovedet finder det 

• Artikler om jeres politiske sejre 

• Intet at bemærke 

• Jeg mener at Lerdueskydning er lidt 
overset, Lerdueskydning er en væsentlig 
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læring så man er klædt på til at ramme 
vildet på jagten. DJ kunne godt bruge lidt 
spalteplads på at synliggøre over for 
jægerne vigtigheden af at træne sine 
skydefærdigheder. 

• Mere jagt relateret artikler her hjemme fra 

• Jeg synes, at især tema-artiklerne i Jæger 
er lange. Jeg tror, I ville nå længere ud i 
rækkerne med kortere artikler. 

• Magasinet jæger er kun reklame og 
forenings meddelelse meget dårlig blad 
overvejer og melde mig ud 

• Xxxx 

• bruger en del WeHunt appen, er det måske 
noget i kunne arbejde sammen med og 
måske tilbyde DJ medlemmer en rabat på 
brug af denne 

• Foreningsmeddelser skulle deles helt op 
imellem hjemmeside og blad. Mulighed for 
bare at lægge et opslag in på hjemmesiden 
under lokalforening hvor der ikke var 
tidsfrist og start/slut tidspunkt. F,eks 
træning i skydning fra 1/3 til 1/9. som bare 
skulle ligge fast på siden. 

• Jeg har ingen 

• Nej ikke umiddelbart 

• Her er et godt forslag til en jagt-en jagt-
podcast Mulige episoder: 1. Den perfekte 
bukkejagt – tips og tricks 2. Vildsvinejagt 
om natten – teknologi og teknik 3. Etik i 
jagten – hvor går grænsen? 4. Gode råd til 
din første riffeljagt 5. Vildtkøkkenet – fra 
skud til tallerken Podcasten kan også 
inkludere feltoptagelser, så lytterne kan 
opleve lyden af naturen og jagten, som om 
de selv var derude. 

• Nej, spørg nyjæger eller måske endnu 
bedre de unge jægere. Så er der måske en 
lille chance for at holde dem i 
fællesskabet. 

• har ingen foslag 

• Gerne mere om anvendelsen af vildtet, incl 
skind, tænder m.m. Gerne kokkekurser i 
vildtmad 

• App med sygdomsleksikon hos vildt. Kan 
den spises eller ej ? 

• Mindre reklamer Opdater app den er fuld af 
fejl 

• nej 

• Nu er jeg en ældre mand som er grusom 
træt af sociale medier og reklamer 

• Kig mere indad og spørg kritisk til egen 
politik generelt. Eks1: Er det altid en god 
idé, at Jæger med deres artikler og 
jagtberetninger fremmer trofæjagt, når 
alle ved at afskydningspolitik for 
hjortearterne ikke administreres optimalt 
ude i landet? Eks2: Hvorfor skydes ræve? 
Jæger har selv tidligere haft artikler, som 
dokumenterede at regulering ikke er et 
gavnligt værktøj - og dermed ikke en god 
forklaring på, hvorfor ræve skydes. Dvs. at 
slå ihjel er en sport. Nedlagt ræv smides ud 
og spises ikke. Er det ok? Eks3: Debat.. Er 
det realistisk at udsætninger fortsat er 
lovlige i fremtiden - hvad er 
udfordringerne; etisk og for miljøet? Ser 
Jæger indad her? 

• Deadline og udgivelse af bladet: Nye 
indtastnings tider fra foreninger til bladet 
jæger giver forvirring ! 

• Nej 

• Flere jagtberetninger fra danske jægere 

• Nej 

• Henvend jer yderligere til et yngre 
publikum. Få yngre jægere til at skrive 
artikler - der er masser af unge jægere, der 
har youtubekanaler og lign. - hiv dem ind 
over, som en del af det samlede 
mediebillede for forbundet. 

• Nej 

• Færre reklamer - vi får jo intet andet foe 
vores medlemskroner 

• I skal henvende jer til unge mennesker 
noget mere. 

• Mere jordnær 

• nej 

• Spar dyre trykkeomkostninger af "Jæger" 
(og evt andet) -og nedsæt vores medlems 
betaling. 

• nej har ingen forslag 

• Ikke alle ældre bruger face book, så de 
konkurrencer kan vi ikke deltage i; men her 
har vi vel også chanchen. Glad for mit 
medlemskab i mere end 50 år. 

• Mere e-learning og youtube videoer med 
fagindhold som fx. dem med Mads 
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Flinterup. Et bibliotek med oversigter / 
søgning om temaer og film 

• Der bruges alt for meget plads til det 
politiske arbejde (profilering af ledelsen) 
og emner der primært er relevant for 
lodsejere. Konkrete jagtrelevante 
vejledninger som fx. skydning, jagtformer, 
revirpleje for jægere/konsortier (ikke 
lodsejere). Test af udstyr. Fremhævelse af 
jagtrelevante kursustilbud (der mangler 
kursustilbud generelt). Fremhævelse af 
hvor der er behov for frivilligt arbejde og 
helt konkret hvad det går ud på. 

• Kik til de tyske jagtblade og lær af dem 

• For mange er hjemmesiden indgangen til at 
blive medlem. Derfor skal den være 
spændende og lækker og gøre. At man 
melder ind i forbundet 

• Råd og evt nye vejledninger til jægeren 
som kan hjælpe jægeren til gode jagt 
oplevelser. 

• Mere synlighed og tilgængelighed 

• Jeg har hørt at der bliver brugt ca. 15 
millioner på jæger. Det er mange penge og 
jeg tænker at man bør digitalisere bladet 

• Nej - men jeg kan ikke udstå den lagdeling 
der er i valg frem mod reel indflydelse. 
DJ’s struktur forhindre det direkte 
medlemsdemokrati, når der ikke er direkte 
valg til bestyrelsen. Samtidigt animere det 
til den absurde klikedannelse, hvor 
medlemmer der har noget på hjerte, ikke 
kan få taletid. Det åbner for en lukket klike 
der vælger blandt sine egne. Sådanne 
former forhindre medlemsdemokrati - men 
bevares,- det sikre kontinuitet i 
bestyrelsens og formandens officielle 
udmeldinger - uanset om det er i tråd med 
medlemmernes ønsker. 

• Kontingent for dyrt for pensionister 

• lav et kursus på Kalø eller i et område hvor 
vi kan komme og få en instruktion i hvordan 
man gør 

• På de sociale medier = Ta' nu den dialog. 
Fortæl, forklar og forsvar. Svar på alle 
kommentarer, lav en meget mere nede på 
jorden tone of voice, gå i dialog i 
øjenhøjde, find en der kan aflæse jeres 
"kunder" og lave solid community 
management som kan samle, og få lavet 
interaktion og skabt noget glæde omkring 
det indhold I laver, uagtet hvor det er. Jeg 

aner ikke om I har lyttere til jeres 
podcasts? Men det synes jeg er et spøjst 
kanalvalg. Til gengæld er/kan jeres video 
sektioner på youTube ikke overvurderes - 
der er så meget guld i de videoer, men de 
er lidt svære at finde. Hundetræning på de 
der videoer er jo et kæmpe hit kan jeg 
forstå på mine ikke-jagende hundeejere. 
Skydning og skydeteknik er også fint på 
video, så lav meget mere af det der 
fungerer på video. 

• Flere jagthistorier. flere udenlands jagt 
beretninger 

• Det skal være MEGET nemmere at komme 
ind på medlemssiderne og meget nemmere 
at finde de oplysninger man gerne vil have. 
Jeg har helt opgivet hjemmesiden 

• Fokus på vores uheldige kønsfordeling i 
afskydning af hjortevildt 

• Nogle gang bliver jeg forarget over hvor 
meget vildt nogle af de jægere der skrives 
om har nedlagt. Jeg kunne godt tænke mig 
at læse mere om jægere for hvem det ikke 
er vigtigt at nedlægge vildt. 

• Nej 

• Den fysiske magasint er fin. Men med tanke 
på miljø syntes jeg snarest i skal går 100% 
digital for at gå foran som det gode 
eksempel. 

• Lav links til medlemmers egne 
jagtoplevelser. 

• På Jagtprøve.dk kunne det være rart hvis 
der var et mørk tilstand 

• Navigationen på hjemmesiden kan 
forbedres. jeg har været ude for at ting, 
som jeg ved findes på hjemmesiden, kan 
være svære at få frem. Jeg har dog hørt, at 
hjemmesiden er under revision, så det 
bliver nok bedre. 

• Prøv med en TOP10 på Kron-/dåhjorte 

• Appen Jæger er for langsom. Der er for 
lang reaktionstid på svar. Ved indberetning 
af vildt er det meget svært at zoome ind på 
det aktuelle jagtsted. Hvis ikke man kunne 
indberette vildtudbytte automatisk ville jeg 
ikke bruge dette. Jeg udholder den 
langsomme og besværlige indberetning for 
at bidrage til vægtene på mine fugle. Uden 
denne mulighed havde jeg HJELT sikkert 
ikke brugt appen. jeg laver min egen 
jagtjournal ved siden af for ikke at bruge 
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for meget tid og blive irriteret over 
svartiderne. 

• Lidt mindre institutionaliseret!! 

• Ikke specielt. Jeg synes, det er fint, som 
det er, men har ikke tænkt meget over det. 

• Syntes I skal blive mere aktive på 
Instagram. 

• Flere jagt beretninger. Flere test af grej, 
våben tilbehør og lign. 

• hmmm.. nej... 

• DJ trækker mange ting i den rigtige 
retning, MEN det er og bliver en JYSK 
forening, der er ikke har/ønsker en 
forankring i andre del af landet, det syntes 
jeger mærkeligt! 

• DJ hjemmeside er ikke nem hvis man ikke 
kender den. 

• I burde ha nogen til at kommentere fakta 
på Facebook, når nogen kommer med 
løgne, og usande kommentarer! 

• Måske jeg skal informeres lidt mere om 
hvor jeg finder der 

• Ofte og korte meddelelser/artikler på soc. 
Medier 

• Nej jeg læser kun Jæger og syntes det er et 
fint magasin 

• Kom ind i 2025, mangler 
projektledelsesværktøjer i og omkring 
projekter med kommune, (rågeregulering, 
vilde mink, + anden regulering). Klare 
udmeldingher omkring 3-partsaftale, hvad 
vil vi der, styret/inspireret fra DJF, så der 
bliver fælles fodslag opverordnet. 
Vejledende materiale omkring introduktion 
til nye medlemmer lokalt/ introdage 
eksempelvis 1. lørdag i måneden byder 
forperson nye medlemmer velkommen i 
klubhuse. Udkast til fastholdelsespolitiker 
af medlemmer, lokalt og overordnet.  

• særligt podcast delen synes jeg kan vægtes 
højere. Gerne hvor det er mere relevant i 
forhold til verserende sager i medierne osv. 
så det ikke kommer forsent. 

• Nej, tak. 

• Skydeteknik/instruktion. Bedre skydning er 
meget vigtigt for jagten i DK 

• Fokus på kvaliteten af formatet 

• bedre debat om dyreetik, gode 
våbenanmeldelser, flere og konkrete tilbud 
om instruktør til skydning og brækning af 
dyr m.v. Jeg har haft jagttegn i 6 år og har 
en riffel men kan ikke finde en instruktør i 
nærheden som kan lære mig at skyde godt 
med riffel og tage mig op til prøve - og jeg 
har ikke taget et eneste dyr med hjem 
endnu fordi jeg ikke ved hvordan jeg skal 
behandle dyrene. I skal gøre det meget 
mere direkte, nemt og brugervenligt at 
bruge jeres gode kursustilbud. 

• Undgå platforme som Facebook, Instagram 
mm. Jeg er ikke længere på Facebook af 
principielle årsager. Da min lokale 
jagtforening anvender Facebook til 95% af 
kommunikationen har jeg tabt kontakten til 
min lokale jagtforening. 

• Gode lokale aktiviteter der oplyses om og 
som kan inspirere andre i landet Husk 
opfølgning hvis noget “hænger” i en eller 
flere tidligere artikler og der er sket 
noget.., 

• Mere jagtbeskrivelser, mere hardware og 
mindre politik og foreningssnak 

• Bliv et fagligt og sagligt blad. Kom med 
nogle klare holdninger og ikke den uld i 
mund. F. eks. artiklen om co2 aftryk ved 
køb af våben, var ikke god. Var det 
hensigten at gå den vej, skulle man hellere 
argumentere for at begrænse jagtrejser. 
Blot for eksemplets skyld. Vær ikke bange 
for at være en JAGT organisation. Det skal 
vi stå ved. Ikke tomme floskler som jagt i 
generationer. Ingen kender 
forudsætningerne i morgen. Et klart mål 
må være, at gøre det muligt for så mange 
som muligt at komme så meget på jagt, 
som muligt. Vi bøjer os for meget mod DOF 
og DNF. Vi skal ikke afvise dem, men vi skal 
stå ved, hvem vi er. 

• Færre udgivelser af jæger. nedsættelse af 
kontingent. Fokus på nye regler. 

• synes faktisk I gør det godt :-) 

• Jæger skal passe på at de ikke bruger for 
mange midler på egne medarbejdere det 
giver foreningen dårligt ry 

• At de snakker mere om det der er relevant 
for nyjægere 

• Nej 

• Har aldrig brugt dem. 
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• Jeg foretrækker at læse jæger fysisk, men 
for at få kontingentet længere ned, vil jeg 
anbefale at droppe bladet som 
fysisk...porto og papir bliver for dyr. Det er 
ikke bæredygtig at bruge papir på det 
længere. Kontingent skal ned, for at få 
flere jægere med! Lav indkøbsforening / 
aftale med våbenhandlere, så medlemmer 
af DJ får en yderligere rabat ved køb. 

• Finde nogle ambassadører på de sociale 
medier, der er villige til at samarbejde 
med DJ. Naturnørd Sebastian Klein Wagner 
søstrene mv. 

• tekster på billede og farvet baggrund er 
ikke ril at læse tekst skal være sort på hvid 
baggrund 

• næh 

• ikke umiddelbart 

• kan man ikke fravælge det fysiske magasin? 

• Som nyjæger, der mangler at bestå 
haglskydeprøve, og som gerne vil øve sig på 
flugtskydebane inden, kan det være 
vanskeligt at gennemskue, hvordan man 
kan tilrettelægge et godt forløb med 
træning i en periode og afsluttende prøve 
på samme bane. Jeg ved, der er et forløb 
til riffel, som jeg agter at tilmelde mig 
efter haglskydeprøven er bestået. 

• Mere information generelt 

• Nej 

• Jeg vil gerne afmelde fra Danmarks 
jægerforbund 

• Lav lokalsiderne om til QR koder. De fylder 
alt for meget, og er vel også for dyre med 
de mange sider. 

• ingen kom 

• Nej 

• Som udenlands dansker var det en meget 
beklagelig beslutning i tog om at 
ekskludere "os" som bladmodtagere med 
undskyldningen om at det blev for dyrt. Vi 
blev aldrig tilbudt at fx betale porto 
differencen mellem dansk og udenlansk 
porto. Jeg har väret medlem siden slut 
firserne og efter jeg flyttede udenlands var 
Jäger bladet et höjdepunkt hver måned. Nu 
er jeg meget i tvivl om hvorfor jeg bliver 
med med at betale kontingent da det jeg 
modtager ikke modsvarer kontingentet. 
Meget trist faktisk:( 

• Hjemmesiden kunne godt trænge til en 
kærlig hånd til at bringe den op til nutiden. 
Responstiden er ikke imponerende. 

• Primært mere konkret informativt jagtstof 
(udstyr, jagtadgang og -rejsemål, praktisk 
jagtudøvelse/jagtformer, trofæer, jagtnyt 
generelt etc.) og sekundært mere 
kortfattet konkret information om 
Forbundets politiske udfordringer, mål og 
resultater 

• Nemmere indtastning- selvom det er 
besværligt for trykningen- af 
foreningensmeddelelser, tak. 

• Nej 

• Er Ok. 

• Måske ikke så meget DJ's medier. Få nogle 
unge ind og fasthold dem, DJ er en forening 
for gamle mænd (jeg er selv 66 år. Udbred 
kendskabet DJ natursyn, frivillighed politik 
med mere - få alt det der foregår Jagtens 
Hus ud til folk, både indenfor jagtverden og 
udenfor. Se til Tyskland DJV tjener en del 
på Deres Webshop (https://djv-shop.de/) - 
den Webshop DJ har er uinspirerende og 
direkte dårlig. 

• Mere adgang til statistik. 

• Nej 

• Drop bladet så kontigent bliver biligere. 
Gør noget ved Pac våben behanndlings 
tider. I har ik gjort en skid. Forretninger 
lider. 

• Jeg forslå at man begynder at beskæftige 
sig mere med hvilke forpligtigelser vi har 
som Naturbruger og Jæger Jeg ser større og 
større mangel på forståelse for natur og 
vildtpleje blandt Nye Jægere Men hvordan 
skulle det være anderledes når man bagger 
op om uddannelse af Jægere på 2 
weekender, som er vokset op på Asfalt og 
fliser 

• Det er vanskeligt at finde rundt i 
hjemmesiderne. Somme tider nemmere at 
bruge google!! 

• Hjemmesider til Lokal Foreningerne 

• Nej 

• Navneliste på alle medarbejdere i DJ og 
arbejdsområder. 

• Kan gøres mere spændende og moderne 
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• Hundestoffet er fortsat baseret på de store 
og stående hunde. Må vi snart hører gode 
råd om opdrag af eks. mindre drivende 
hunde 

• Bliv gerne inspireret af Svensk Jakt 

• Hvis I vil bruge digitale medier, skal de 
være enkle, relevante og virke. Ellers bare 
lad vær. Fx er der i appen for mange 
funktioner som andre gør bedre. Fx 
vejrudsigt eller markedsplads. Keep it 
simpel, og dyrk jeres niche. 

• Har aldrig været på jeres app eller sociale 
medier 

• Nej 

• Jeg synes DJ lefler for meget for 
organisationer som kun vil jagten ondt! 

• Jeg er til alsidige jagt og hundearbejde. Så 
min tid går i thy jagthundeklub som træner 
og bestyrelses medlem. Så vores lokale 
jagtforening bliver ikke brugt af mig 

• Få lavet så ens våben tilladelser bliver 
digital i samme app som vores jagttegn er 

• Havde svært ved at finde rundt i jæger så 
jeg stoppede med at bruge det 

• Har været medlem i mere end 50 år Jæger 
giver mig mindre og mindre. 

• Nej 

• Mere fagligt stof man lærer ud fra og 
mindre om jagtture 
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DEMOGRAFI 
Er du? 

 
 

Hvad er din alder? 

 
 

Hvad er dit højeste gennemførte uddannelsesniveau? 

 
 

Hvilket DJ-medlemsskab har du? 
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Hvad er årsagen til, at du er direkte medlem? 

 
 

Hvad er årsagen til, at du er direkte medlem? - Andet: Uddyb gerne: 
 

• Jeg tror jeg er direkte medlem. Jeg har ikke 
haft tid til at deltage i en lokal jagtforenings 
aktiviteter 

• n/a 

• Jeg får bladet Jæger 

• Jeg har bare ikke prøvet en forening endnu. 

• Pga vores lokale jagtforeninger har fælles 
jagter og tværgående aktiviteter. Hvis jeg ikke 
var formand for vores forening, ville den 
ophøre med at eksistere. 

• Bosat i Norge - derfor ikke relevant 

• Min jagtforening lukkede! 

• Jagtforening hvor jeg bor er desværre ikke 
medlem 

• Jeg har meldt mig ud 

• Der er ikke et alternativ, jeg finder bedre. Tror 
DJ er længst fremme med den politiske 
involvering. Dermed ikke sagt den er go nok 

• Er stadig kusist 

• Har ikke tget mig sammen for at melde mig ud 

• Jeg er jagttegnskursist 

• Er i jagtforening 

• Jeg har endnu ikke fundet ‘min jagtforening’ 

• jeg har ikke fundet en foreningen som jeg 
syntes titlaler mig 

• Den jagtforening jeg er medlem af, kræver 
medlemsskabi hos DJ 

• Jeg har ikke bestået skydeprøven. 

• Kan ikke svare 

• Startede med at være medlem, for at støtte 
det politiske. Det er så ikke rigtig noget værd 
så nu er det kun medlemskab på grund af 
rabatter 

• Ønsker ikke svare 

• Jeg tror jeg er direkte medlem. Vi har brug for 
en stærk ngo til at repræsentere jægerne. 
Mener dog at DJ er mere grøn NGO end jagt 
NGO med ringe opbakning o.kring jagt på udsat 
vildt f.eks 

• Jeg har været medlem i 53 år. Først af begge 
foreninger, inden de blev lagt sammen. 

• fostår faktisk ikke spørgsmålet, 

• har haft en dårlig oplevelse med en en jæger, 
leje jagt 

• Jeg har ikke tid til at deltage i en jagtforening 

• Er uder kursus som jæger og fik at vide at DJ 
var rigtig god til at tage jagt kursuet med 

• Jeg har ikke valgt en lokal forening endnu 

• Jeg har ikke opsøgt den lokale forening endnu 

• Den lokale jagtforening lukkede 
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Har du en tillidspost i Danmarks Jægerforbund (f.eks. som lokalforeningsformand, -kasserer, 
bestyrelsesmedlem, jægerrådsformand, Grønt råds repræsentant mv.)? 
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AFSLUTTENDE KOMMENTARER 
Har du nogle afsluttende input og kommentarer til DJ, er du velkommen til at skrive dem her: 

 

INTERESSEVARETAGELSE 
• At man kan betale for at få forhøjet siden 

jagtforsikring gennem jagttegnet, så man 
f.eks. er dækket i Tyskland. Giver ingen 
mening, man skal betale for at tegne en 
ekstra forsikring privat. 2. At DJF arbejder 
for, at kongehuset ikke skal have alt det 
jagtret over vores statsskove i Danmark. 

• Foreningen mangler helt holdning til 
Naturnationalparker. Vanrøgt af dyr og 
indhegningen forhindrer "Den frie Vildtbane" 
2. Foreningen SKAL arbejde for jagttid på 
ulve, og helst støtte udryddelsen af dem i 
DK 

• Vi må have gjort noget ved Bramgåsen. selv 
om det er et EU spørgsmål. 2. Det samme 
gælder sangsvanerne der hærger på 
markerne over hele landet. 3. De opdelte 
områder for kronvildt jagt er værdiløse. 
Kronvildt vandre jo nemt mange kilometer 
på en nat, så hvordan og hvad har gjort at 
områder der støder mod, kan være så 
forskellige i jagtider ? 

• 2 hektar er for lidt til bæredygtig jagt. 
Grænsen bør være 4 - 5 hektar. 

• Arbejd aktivt for generel jagttid på skarv og 
regulering af problemulve 

• Arbejd aktivt for jagter med mindre forbrug 
af alkohol.(jagt og alkohol hører ikke 
sammen) Arbejd for bedre hundearbejde. 
(lydige hunde, hunde der ikke tager råvildt, 
hunde der ikke jager harer, hunde der ikke 
er hårdmundede) Arbejd for at egnet 
apporterende hund = bestået 
apporteringsprøve. Forklar jægerne at 
råbende og skrigen efter hunde samt råben 
for at rejse vildt er virkelig dårlig reklame 
for jægerstanden. Prøv at være modig og 
rejs debatten om dårligt 
jægerhåndværk.(der er en del derude) 
Forklar jægerne at de skal tage hensyn til 
naboer/gæster i skoven så vi andre undgår 
dårligt ry. 

• Arbejd for at beholde jagtiderne er jeres 
vigtigste opgave 

• Arbejd for regulering af Ulve, vi har alt for 
mange. Skriv og lyt til dem der oplever i 
hverdagen. 

• Arbejd mere for danske jægeres 
jagtmuligheder. 

• Arbejd mere på at feks genlader kan 
opbevare mere krudt end de nuværende 2 
kg spec når der kun er drivmiddel (røgsvagr ) 
krudt spec når de fleste typer sælges i 1 kg 
bøtter ellers er der vigtigt at jægere støttes 
mere uden politik 

• Arbejde for genetablering af de mange 
læhegn der er fjernet. En måneds bukkejagt 
16/6 til15/7. Forbud mod udsætning af 
ænder eller større krav til vandareal pr and. 
Besøg af vildtkonsulent for at sikre krav 
bliver overholdt. Fodring i vand forbudt. 

• Arbejde mere på strandjagt 

• Arbejde videre med at få gode jagt forehold 
i Danmark 

• At DJ lægger maks pres på en hurtig og 
effektiv behandling af våben papirer. Sikre, 
at udenlandske gæstejægere kan købe en 8 
dages jagttegn til en rimelig pris. (kik på 
hvor hurtig og effektiv man klare disse ting 
online i Letland) 

• Balancen mellem jægere bosat i by områder 
versus land områder, samt de der har haft 
jagttegn fra første mulighed til dem der har 
fået det senere er en dybdegående 
undersøgelse værd. Vil tro at der er nogle 
svar der til at styrke os. Få nu også gjort op 
med hvor vi står mht areal størrelse og 
anvendelse til jagt 

• Bare klem på - og gør mere for også at få de 
helt unge drenge og piger interesseret i 
jagt. Alt afgørende for jagtens fremtid i DK 
Kom med flere indlæg om den rigtige måde 
at blive " rigtig jæger" på - deltag i det 
hårde men sjove og fællesskabs fremmende 
arbejde med vildtpleje og regulering af 
skadevoldende vildt, især de sorte fugle. 
Motivere landmænd til at tilgodese vildtets 
og jægers vilkår. Gentag tit opfordring til at 
høste frøgræs, slet, samt minimere skade på 
vildtet og planlæg arbejdet på en vildtvenlig 
måde. Start midt i marken og kør ud mod 
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kanterne. Kæmp for at bevare en fortsat 
mulighed for udsætning af vildt, primært 
agerhøns, fasaner og ænder - ellers ophører 
jagt i DK på nuværende niveau. 

• Bedre information om jagttider og mangel 
herpå. F.eks rågerne får vi at vide de ikke 
kan få jagttid pga EU regler. De har dog 
jagttid i Sverige og de er mig bekendt 
medlem af EU. Svenskerne starter duejagten 
d.16 aug, selvom vi får at vide at det er for 
tidligt igen pga EU regler. Det hænger jo 
slet ikke sammen. Er Svenskerne de uartige i 
klassen, eller er DJ nogle dukse, der ikke tør 
gøre modstand?? 

• Bevar for alt i verden den danske bukkejagt 
og motorbådsjagten. 

• Bibehold nogle jagtarealer i DK, så vi ikke 
får Hollandske tilstande..... :-) 

• Bliv mere klar i mælet i forhold til, hvem vi 
er. For eksempel i ulvedebatten. Det skal 
være sådan, at man ved ganske få klik på 
forbundets hjemmeside ikke er det mindste 
i tvivl om, hvad vi står for. Medlemstallet er 
faldende, det er blandt andet der for. Det 
skal være sådan, at INGEN medlemmer kan 
være i tvivl om forbundets politik. 
Forbundet skal ikke ligne en gammel 
fagforening, der har overlevet sig selv. 
Modsætningsvis skal det heller ikke være 
sådan, at eventuelle nye medlemmer ikke 
klart kan se en fordel i et medlemskab. 
Forbundet skal signalere: "Vi taler jeres 
sag". 

• Bliv ved med at kæmpe for vores fælles sag 
men har I balance I hvornår vi er grønne og 
hvornår vi er jægere 

• Bor ud til Øresund i Gilleleje, på 
strækningen Gilleleje-Helsingør raster mere 
end 2000 skarv. Sejler på Øresund, ser jo 
skarv trække i flokke på flere hundrede. Et 
tabu belagt emne vedr. vores fiskesvind i 
Øresund og Kattegat. FISKEBESTAND ER 
MINIMAL PGA. ILTSVIND, men skarven tager 
alt for meget af yngel. Her kunne DJ skubbe 
til politikerne. Har fisket med stang siden 
midten af 1960'erne, fangede altid kysttorsk 
fra høfderne i Tisvildeleje, var medlem af 
Isefjordssammenslutningen for udsætning af 
ørred fra 1965. At fange en fisk fra land er i 
dag en flidspræmie. 

• De seneste års store tilgang af buejægere 
har desværre givet en del buejægere der 
ikke tager regler og lovbestemmelser så 

nøje. Der er meget mere focus på at få 
noget nedlagt end på hvordan dyrene 
nedlægges 

• Deltag mere aktivt i regulering af ulv. 
Reguleringstilladelser har ingen mening. i 
stedet fastsættes jagttider. 

• Der bør arbejdes på mere jagt, ikke mindre. 
Det er en meget dårlig ide at sætte jægere 
op imod jægere, som man f.eks. gør ved at 
arbejde på at reducere udsætningen af 
antal fasaner i Dk. Jagtmodstanderne er 
alligevel ikke tilfredse før al jagt er væk. 
Oplysning og samarbejde er vejen frem. 

• Der er ofte meget skriveri om 
kronvildtproblemer. måske man kan præge 
de lokalforeninger der har mulighed for at 
hjælpe me3d dette til at tage kontakt til 
nogle af de der aldrig (jeg selv inklusiv) har 
haft muligheden for at nedlægge dem. evt 
"bare" hundyr/kalvejagt med påtvunget køb 
efter nedlæggelse. det vil også fjerne nogle 
af de der bare er trikkerglade. jeg vil gerne 
betale for det vildt jeg skyder men har ikke 
midlerne til at smide 5-6000 for at komme 
med uden potentielt nogen mulighed for at 
afgive skud. 

• Der er svært at gennemskue hvordan man 
får indflydelse. 

• Der skulle gøres mere for samarbejdet med 
vore nabo lande. Jagttegnet skulle være 
Europæisk - jagtforsikring skulle gælde hele 
europa 

• Det er meget bøvlet med det papirarbejde 
man skal lave ved ind- og udførsel af våben 
til udlandet. Sverige har en online model, 
Danmark har en model der ikke virker 
fornuftigt. Det vil være rart hvis I arbejdede 
mere på at forbedre dette. Gerne i retning 
af den svenske model 

• Det er på høje tid at få nogle bedre 
vildtblandinger til brakarealer der giver 
dækning og føde året rundt. skabe mulighed 
for at slå vildtstriber i brak. Afstandskrav til 
jagtstiger og skydetårne bør ændres da det 
er den sikreste måde at skyde fra måske 
50m fra skel. 

• det er svært at se forskel påDJ DN DOF den 
politiske linie er jeg meget forbeholden 
overfor kunne jeg være medlem af en lokal 
jagtforening uden at være medlem af DJ 
,ville jeg overveje det 
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• Det er vigtigt at vi holder sammen, hvis vi 
vil jagt i fremtiden. Måske også slå et slag 
mere for bæredygtig jagt, samt biotop og 
vildtpleje. 

• Det er ærgerligt, at nogle jægere mener, at 
DJ er for indspist og generelt er uenige i alt, 
hvad DJ gør. Det er vigtigt for DJ at går 
disse modstandere i møde (hvis overhovedet 
muligt), da vi står stærkest sammen. Det er 
dermed også vigtigt at DJ lytter til alle 
meninger. Hvis man repræsenterer en stor 
gruppe mennesker, så vil der også være 
mangfoldige holdninger. Hvis nogle 
medlemmers holdninger eller ønsker ikke 
bliver imødegået (f.eks. i 
vildtforvaltningsrådet), så bør argumenterne 
bag DJs holdninger være både faglige og 
meget tydeligt forklaret og ikke præget af 
'smagsdommeri'. 

• Det glæder mig at DJ har fået en skarpere 
profil omkring vores miljø og ikke længere 
er bange for at gå i klinch med landbrug og 
politikere. Bliv ved med det ! 

• Det kunne være godt at fokusere på hvorfor 
politiet har et negativt fokus på jægerne og 
vores skydevåben. Det er jo dem der har 
givet input til de nye regler. Og hvorfor skal 
jægerne straffes dobbelt. Vi får en stor 
bødestraf for at glemme en kniv i lommen 
inde ved bageren, men vi har et våben ude i 
bilen, og vi får en stor bøde hvis der er 
faldet en patron ud af vores lomme mens vi 
pakker i våbenskabet, + en masse andre 
eksempler. Men ud over vores straf, så får vi 
en dobbeltstraf, da vi også får fjernet vores 
vandelsgodkendelse. Det er ganske enkelt 
noget svineri, og hvis man bød andre 
grupper i befolkningen dette, så ville der 
komme et ramaskrig. Og det kunne være 
fedt at i også gik ind i andre sager, hvor vi 
bliver behandlet meget dårligt. Her tænker 
jeg på feltskydningen i Karup, som har kørt i 
over 30 år. Pludselig fjerner politiet 
tilladelsen fra den ene dag til den anden, 
men de vil ikke give aktindsigt eller fortælle 
om deres begrundelse. Her mener jeg at DJ 
skal på banen. 

• Det må være meget svært at forhandle om 
noget TIL jægerne i stedet for at GIVE hele 
tiden 

• Det politiske arbejde er DJ vigtigste opgave. 

• Det ville klæde Jægerforbundet at være 
mere åbne, om de politiske "handler", der 
evt. laves. Det virker meget som om, vi er 

den stille dreng i klassen, der flyver efter de 
andre højtråbende interesse organisationer 
og forsøger at fedte for dem. Vi er flest - 
det skal vi bruge! 

• Det ville nok være et godt input at forklare 
tydeligt hvordan fredninger af arter 
vedtages der er medlemmer der tror det er 
jægerforbundet alene der indstiller dem 

• DJ bør arbejde på jagttid/regulering af ulve 
,grævling og rovfugle. 

• DJ bør engagere sig meget mere, og være 
mere offensiv i at fremme bæredygtighed og 
den grønne dagsorden. Få gjort op med 
ulvehadere, ulovlig fodring af hjortevildt, 
for mange udsatte fugle mv. Skal DJ have en 
fremtid så skal den fremme en bæredygtig 
udvikling af samfundet, og konsekvent luge 
ud i de ulovlige aktiviteter. 

• DJ bør markere sig i Ulvedebatten og klart 
gå ind for at der indføres jagttid / 
regulering. Kampagne for flere medlemmer, 
evt via præmier til den der indmelder en 
kammerat. 

• DJ er for fokuseret på at fastholde og udvide 
jagtmuligheder i en tid, hvor reduktion af 
jagttrykket på flere områder er 
ønskværdigt. Man skal ikke så enøjet 
fastholde krav om jagt i strengt beskyttet 
natur. 

• DJ er for usynlig i debatten omkring jagt i 
DK. Modstandernes skingre kommunikation 
får lov til at fylde alt for meget og DJ bør 
alvorligt overveje, hvordan strategien skal 
være fremadrettet. Mere proaktivt end 
reaktivt, som det opleves nu. En rystende 
ringe formand med ringe 
kommunikationsevner gavner ikke vores sag. 

• DJ er vigtig for jagten i Danmark og jeg 
betragter DJ som min fagforening, der 
varetager mine interesser inden for jagt og 
natur. Men jagt er blevet meget en 
rigmandsjagt, som DJ dyrker meget, men 
som jeg ikke betragter som jægere, men 
mere dyrker jagten som flugtskydning. Skal 
vi overleve som forbund for jægere skal vi 
også huske jagtens rødder som menigmand, 
uden den store tegnebog. 

• DJ gør det generelt godt. Jeres holdninger 
er blevet mere tydelige, hvilket er godt! Jeg 
kunne godt ønske mig at at I bliver endnu 
mere tydelige overfor jægerne i fht behovet 
for en væsentlig bedre forvaltning af 
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hjortevildt. Det er i egne rækker der skal 
tages action før samfundet gør det. 

• DJ skal gøre en større indsats for 
jordbesidder, med tilskud til beplantning af 
læbælter i det åbne landskab. Skov alene 
løser ikke problemerne, i forbindelse med 
den grønne omlægning. Dyrelivet og 
biodiversiteten bliver ikke bedre med de 
store åbne marker. 

• DJ skal huske på hvem de arbejder for 
(jægerne) Den med at stemme for at 
forbyde udsætning af ænder var virkelig een 
hvor jeg var ved at melde mig ud. 

• DJ skal kæmpe noget mere for at beholde 
og udvige jagttiderne. 

• Dj skal melde klart ud hvad vi skal gøre med 
ulven 

• Dj skal reagere mere skarpt og promte når 
ulveforskerne påstår at de ulve forskerne 
ikke kan finde er de fleste skudt af jæger. 
Den slags påstande er grundløse og 
udokumenterede og DJ skal reagere skarpt 
på sådanne udtalelser 

• DJ skal satse meget mere på en politisk 
inflydelse ellers tror jeg at alt jagt stopper i 
DK Vi bliver joret gan på gan Jæger er jæger 
værste fjende 

• DJ skal varetage den almindelig mands jagt 
så der er plads til husmandsjagter. DJ 
varetager godsernes interesser og især på 
hjortevildtet er de helt galt på den. jagt 
loven skal gå 1/9 og til 31/1 på hjortevildt 
som det altid har gjort. der skal ihvertfald 
ikke laves begrænsninger på feks sprosser 
når man ikke kan sparke sig frem for hjorte 
og at bestanden er stor. det er helt godnat 
at de små gårde skal betale for markskader 
osv når de planlægger jagten til at brunsten 
passer i godset skov og de kan sælge dem til 
høje priser. og at bonden skal være heldig 
hvis han kan se et stykke kronvildt i 
dagtimerne. derud over jager vi for kødets 
skyld, og dem der har råd til og skyde en 
brunsthjort kan ikke og gider ikke spise 
kødet. i skal simpelthen ind i kampen nu. 

• DJ vigtigste opgaver er, at påvirke jagt i 
Danmark politisk og være bindeled mellem 
jægere i Danmark 

• Dj`s arbejde er vigtig for jagten i DK, hvis vi 
fremover vil gå på jagt, fastholde de 
værdiger jagten står for, der er desværre 
stærke organisationer der gerne ser jagt 

bliver lukket ned i DK. Jeg nærmer mig de 
70 år så det går nok i min tid, men for de 
unge og nye jægere bør man kæmpe for 
fremtidigt bæredygtigt jagt i DK 

• Endnu højere varetagelse af miljøforhold 
generelt og især vandmiljøet. 

• Er meget aktiv i flere foreninger og 
konsortier, samt som hundemand på gods. 
DJ er meget langt væk fra os og 
aktiviteterne ude i landet og ifht. den 
økonomiske vægt som DJ har ifht. 
foreningerne undrer det mig at DJ ikke 
bidrager mere med initiativer på medlems 
niveau. Rent politisk i en tid med meget 
fokus på natur og miljø Tror vi står ved 
skilleveje som jægere - Trofæjagter og 
udsætninger på dagsjagter. Er det jagt 
spørger mine medborgere om - og jeg kan 
ikke længere forsvare det som jagt, når vi 
samtidigt formidler at jagt er en naturlig del 
af forvaltningen... 

• Er uenig i foreningens forslag til fremtidig 
hjortevildtforvaltning. (Frivillige naboaftaler 
m. samforvaltning). Umuligt i f. eks. 
Nordsjælland med masser af små 
ejendomme og tårnhøje hektarpriser på 
jagt! Udskyd jagttid på større hjorte til 
efter 1 nov. For mange lovende 
mellemaldrende skydes 16- 31 okt!! Udvid 
evt med december. 

• Et spor med viden og regler til dem der 
indlevere til vildthandler. Og et spor til dem 
ordner deres vildt selv. Det er to forskellige 
verdner. Og at DJ aktivt arbejder på at vi 
kan aflevere vores slagte affald på genbrugs 
pladsen eller hvor husholdningsaffald ender. 
Skyder man et krondyr i den Jylland og tager 
det med hjem til Sjælland skal man kører 
affaldet tilbage til Jylland. Det sker jo ikke. 

• for at sikre fortsat social accept for 
riffeljagt i DK bør DJ gøre alt for at "stanse 
ulykke" så det ikke kommer flere 
riffeljægere igennem prøven med træf uden 
for den 20 com store træfområde. og så er 
der absolut ikke brug for flere tiltag hvor 
man skal komme på riffelbanen for at kunne 
vise man kan skyde forbi. DJ skal hæve den 
faglige stolthed inden for riffelskydning og 
kvalifikation til det 

• For at sikre jagten og jagtens vilkår oplever 
jeg at det er yderst vigtigt at DJ kommer ud 
over nogle af kamelerne eller gennemføre 
grundforskning feks om udsætning, for 
aktivt at være en medspillende aktør. 
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• Forbundet skal makere sig mere i bla 
ulvedebatten og stå op mod de tåbelige 
udtalelser der kommer fra Danmarks 
Naturfrednings forening 

• Forstår ikke jeres modstand mod f.eks. areal 
begrænsninger. Selv om der er nogle jægere 
som råber højt, så bliver I nødt til at tude 
stå imod det - I ved jo godt bedre. Hvis man 
skal tages seriøst i debatten bliver man nødt 
til at holde et vist fagligt niveau ellers bliver 
I nemt kørt endnu mere over af DN. 

• Fremtidige DJ med langt mere jagt - politisk 
kant ! Hold tilbørlig afstand - armslængde - 
til DN og DN politik. 

• Færre regler generelt....alt bliver mere 
bøvlet mht. jagttider og regler. Det tager 
glæden fra Jagten 

• Få nu stoppet gods/herregårdsjagter. eller 
kald det i det mindste det det er, 
skydetræning eller afskydning, for jagt det 
er det ikke når 500 hundrede eller flere 
fasaner/ ænder bliver sat ud og skræmt op 
af klappere og hunde. Alt dette til en pris 
som kun tjener overklassen så de kan prale 
med de har været på jagt. Føj for satan det 
ser dårligt ud i ikke jægeres øjne. tror nok 
stemningen omkring jægere ville skifte hvis 
offentligheden vidste hvordan det foregår. 

• Gider ikke rigtig høre når folk snakker ETIK-
BÆREDYGTIG. For er der en ting jeg har 
lært ved at være jæger er. Er der 3 jægere 
i et rum, så er der 6 meninger. 

• Godt arbejde det kunne være fedt hvis os 
med små landsteder som skal søge støtte til 
naturpleje og sø og skovrejsning kunne 
bruge jer som forbund med professionelle 
folk til ansøgning lige som ved landbrugs 
foreningen 

• Gør lidt mere for jagthorn 

• Gør mere for at bekæmpe krager og skader. 
Det pisser mig af at se så mange sortfugle 
alle steder 

• Gør noget mere for at fastholde jagtbare 
arter 

• Gøre alt hvad i kan for at få mindsket 
ulvebestanden. 

• Hej ja få den i skal bar bliv ved med at gør 
nået godt for jagt ,. Lide en til alle de vinge 
jeg har sent ind . Ja så er jagte blive niddet 
ud op havet så ikke er gode ting at der kør i 

nu . så se om i kan få det stopper . for der 
skade vors jagt der ude 

• Hej, Jeg er af den overbevisning at al 
udsættelse af vildt bør standses hurtigst 
muligt og at DJs holdning til dette er helt 
ved siden af hvad flertallet af medlemmerne 
mener. Det er dette område der jævnligt får 
mig til at overveje en udmeldelse af DJ. 
Udsætning af vildt er ikke jagt, men 
animalsk produktion og bør varetages af 
landbrugets organisationer og ikke DJ. 

• Hold jer fra areal bestemt afskydning, hold 
jer til at bruge jagttider. 

• Hold op med at arbejde for kvoter på 
hjortevildt 

• Hvis Danmarks Jægerforbund skal overleve, 
skal i begynde at arbejde mere for jægerne 
og mindre for embedsmændene og 
danmarks naturfredningsforening etc. 

• Hvis der skal opbakning til viden indsamling 
fra jægerne skal det gøres nemmere 
tilgængelig det gælder også angivelse af 
vildt udbytte det er for kompliceret at 
indberette for flere områder digitalt 

• Hvis jeg kortfattet skal udtrykke min 
holdning til DJ, ser det for mig ud som om, 
at DJ tænker mere på egen position end på 
jagtens fremtid i Danmark. Det virker ikke 
som om DJ har lyst til at tage kampen mod 
myndigheder op. Hver gang jeg læser om 
nye episoder indenfor bandekriminalitet, 
sidder jeg tilbage med bange anelser for 
hvad der nu kommer af fuldstændige 
virkningsløse tiltag.Tiltag som ikke rammer 
den formodede målgruppe (banderne), men 
som rammer jægere og skytterne som 
derved kriminaliseres. 

• Hvorfor høre vi ikke noget ederfuglejagten 
som er taget fra os i Vadehavet vi blev lovet 
den ville komme tilbage efter2 år intet har 
vi hørt 

• Håb om bedre livsbetingelser for vildt i det 
åbne land. 

• I bør arbejde på en arealbegrænsning for 
hvor mange hjorte der må skydes pr. hektar. 
Afskydningen er meget forkert i dag. Der 
skydes alt for mange hjorte, som er for 
unge. 

• I en del af det politiske arbejde 
repræsenterer DJ aboslut ikke mine 
holdninger. Var det ikke for den lokale 
forening, så var jeg ikke længere medlem. 
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• i er nød til at lægge pres på Jeppe Bruus så 
han få styr på jagttider på det store 
hjortevildt de sidste jagttider der blev lavet 
er jo flere steder helt til klodshans det kan 
da ikke være så svært at se hvor det er gået 
bedst og så bruge de jagttider og så det 
bliver mere ens jagttider. så vidt jeg kunne 
se skulle de være færdige med de nye 
jagttider en måned før der er 
folketingsvalget og udskriver Mette valg lidt 
før tid så bliver de ikke færdige med de nye 
jagttider og så er det forfra en gang til vis 
nu at DJ kan noget og fortæl Jeppe Bruus 
det ikke er godt nok 

• I er til tider alt for langt fra det daglige 
arbejde i foreningerne... I arbejder med 
mange politiske ting, som i har arbejdet 
med i måneder, og så forventer I, at vi når 
vi får det forelagt, kan se målet.. det 
kniber...og så er I alt for flinke og politisk 
korrekte mht, at våbenpas, tilladelser etc. 
stadigvæk er måneder undervejs... 

• I går det godt politisk, i et emne der er 
svært at få opbakning til, men pas på ikke 
at overgøre det i forsøget på at please 
politikerne, de er kun interesserede i 
genvalg og lytter ikke altid til fornuft, så 
vær også klar til at sætte foden ned og sige 
at det ( et givent emne) det gider vi ikke 
finde os i. 

• i har efterhånden ikke pondus nok til at få 
noget gennemført i jægernes interesse. i er 
for eftergivende over for andre 
organisationer. Nævner ingen navne 

• I må gerne gå lidt dybere ind i 
problematikken om erhvervelse af tysk 
jagttegn. Det er blevet meget tungt og 
besværligt de sidste år. 

• I skal holde fagligheden højt, og der har i et 
problem. Kommer til udtryk i jeres holdning 
til hjortevildt-forvaltning og angst for at 
være kritiske i forhold til udsætning. Og så 
er det afgørende, at I ser mulighederne i 
NNP frem for ensidigt at opfatte det som 
begrænsninger. Sidst, må i se faren i den 
omfattende opfattelse af regulering som 
jagtmulighed. Hvis der kommer 
opmærksomhed fx om regulering af 
rævehvalpe, er vi ilde stedt. Skriver gerne 
en naturkronik om emnet. Mvh Jesper Schou 

• I skal kæmpe mere for den frie jagt på 
fiskeriterritoriet! 

• I skal oppe jer. I kender kritikken fra fx. 
Facebook. Der er rigtig mange "tågehorn" 
bland disse indlæg, men antallet kan blive 
så stort, at det ikke længere er indholdet 
der afgørende men mængden. Jeg tænker 
jævnligt på, om I tror, at vi holder lav profil 
går det over. Nej. I er nødt til at stå op for 
det I tror på og er sat i verden for at kæmpe 
for. 

• I skal se at komme igang. Få nu indført 
reelle demokratiske valg i forbundet. Alle 
der deltager i kredsmøder burde have 
stemmeret!! Og hvis i tør, burde alle 
medlemmer kunne stemme om 
formandsposten. Få nu indført en areal 
begrænsning for jagt på Kronvildt. Få fredet 
vores agerhøns, og forbudt al den udsætning 
af skydefugle. Så kunne vi måske få en 
forening vi kunne være bekendt. MVH 

• I skal ud og være mere synlig. Hver gang der 
er våben debat skal i forsvare os da det ikke 
er jagt våben der bruges i 
bandekriminalitet. I miljø debatten er i 
usynlige det er en ommer. I er blevet for 
veluddannede og satte i jeres tilgang til 
ting, det er tydeligt at i er for mange 
akademikere på kontoret 

• i skulle intersere jeg mere for den enkel 
jæger 

• Ja få nogle flere jagt tilladelse, så som jagt 
på skadedyr, så de har faste jagttider. 

• Ja ganske kort hvis DJ laver flere 
begrænsninger på kronvildt i Vestjylland så 
er jeg ham der har meldt mig ud igen 

• Ja, det er vedr. politisk stillingtagen og 
synlighed: 1. Jeg mangler at se DJ stille sig 
på naturens side i den verserende debat om 
genskabelse af naturen. DVS bl.a. være med 
til at lægge et hårdt pres på det intensive 
landbrug - vi har set den smyge uden deres 
ansvar om alt for mange gange. 2. Jeg har 
ikke tillid til de store godser og deres 
forvaltning. (Døde rovfugle og rovdyr og fusk 
med udsætning) derfor ønsker jeg at bede 
herregårdsskytterne om at finde en anden 
organisation end DJ. 3. Muligheder for DJ-
medlemskab skal være mere diverst. Brug 
for pokker strukturudvalgets anbefalinger. 

• Ja. Vi skal være mere kritiske over for 
ulvebestanden. De stakkels får og andre dyr 
de angriber bliver jo ædt levende og nogle 
ligger der med maven spættet op og er 
stadigvæk i live. 
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• Jagt handler ikke om våben, trofæer eller 
om at nedlægge så meget vildt som muligt. 
Jagt er en livsstil - en måde at være på. Du 
er ude i marken året rundt, du træner din 
hund - det er jagtens sjæl. Udstyret er 
ligegyldigt, så længe det er i orden og 
håndteres korrekt. Ingen bliver jæger, bare 
fordi de har et jagttegn. Der er alt for 
mange våbenbærere derude og alt for få 
jægere! 

• Jagttider ens i helle landet på klovbærende 
vildt 

• Jeg er generelt positiv f.s.a. 
miljøbeskyttelse. Men DJs ihærdige 
engagement i at forbyde bly-holdig 
ammunition virker tendentiøst - nærmest 
selv-promoverende og ude af proportion. Vh 
P 

• Jeg er generelt uenig med DJ jagtpolitik. 

• Jeg er medlem af DJ på grund af bladet og 
bladet har jeg som sådan ikke noget at 
udsætte på... Der hvor jeg er træt af det 
er, at jeg er havjæger og at jeg gennem de 
sidste 20 år, har været vidne til at 
havjagten sygner hen... 
Jagttiderne/artsmulighederne skrumper ind 
og jeg ser et DJ som sætter 
uforholdsmæssigt stort fokus på trofæjagt 
og tweed (hvilket der jo også skal være 
plads til), men i samme ombæring føler jeg 
at man glemmer 'den lille mands jagt'... Jeg 
er vokset op på Læsø og min far var 
kødjæger, ligesom min farfar... Når der var 
fyldt godt op med edderfugle, blev bøssen 
sat i skabet... Jeg følger samme model, blot 
går jeg også med riffel... Når der er kød i 
fryseren, bliver bøssen olieret og sat væk 
for sæsonen... Jeg ejer ikke selv jord, men 
er heldig at blive inviteret et par gange pr 
sæson.. Derfor har jeg selv kun havjagten.. 
Den førnævnte størrelse, som sygner hen... 
Der føler jeg ikke DJ interesserer sig... Der 
bliver færre som dyrker den og det hele 
strander snart i reservater, forbudszoner og 
hvad ved jeg... Mht lovstof mener jeg heller 
ikke jeg har kunnet se DJ gøre det store 
væsen af sig. (Bortset fra det med 
lyddæmper. Det var fint) Men vi har en flok 
politikere i landet som intet aner om våben 
og et politi som er endnu værre.! For 
eksempels skyld kan nævnes knivloven, som 
er en katastrofe.. Jeg har gået med 
lommekniv fra jeg var barn, uden at det har 
skadet nogen og det bliver jeg ved med. Nu 
risikerer jeg blot at miste mit jagttegn. Det 

hedder for pokker en lommekniv, fordi den 
hører til i lommen...!!! Også mht til 
halvautomatisk blev vi taberne.. 
Restriktioner og indskrænkninger har gjort, 
at hvis man vil gå på jagt med en historisk 
halvauto, skal den 'kastreres'... Synd og 
skam... Og mere moderne halvauto'er er det 
næsten umuligt at få tilladelse til, især hvis 
den er af 'militært' kaliber, udseende eller 
farve... Specielt sort.. Det er den farligste 
farve af dem alle...! (I politikernes øjne) 
Det jeg prøver at forklare er, at jeg synes 
vores friheder smuldrer mellem fingrene på 
os... I år har jeg sat min samling af 
historiske jagtrifler til salg, da jeg ikke har 
råd til at betale næsten 1100,- pr stk... Det 
er for mig, en kæmpe falliterklæring, når 
politiet offentligt kan udtale, at den nye 
prisregulering ikke blot er for at 'følge med 
tiden', men også for at mindske privat 
våbenbesiddelse... Dybt suk... Måske jeg 
lyder gammel og gnaven, fordi jeg husker en 
tid, hvor alting var mere frit og ikke så 
besværligt... (jeg vil slet ikke komme ind på 
PAC her..) Det var vist det, for mit 
vedkommende... Men generelt set er jeg 
kun medlem på grund af bladet... Hvis ikke 
det fandtes, var jeg ikke medlem... 

• Jeg er meget glad for DJ Det er min 
interesseorganisation der understøtte de 
ønsker og behov for jagten som en 
gennemsnitlig jæger har Jeg ville da ønske 
at mine specifikke og særlige ønsker blev 
kom forstå i køen, men det er jo helheden 
der tæller Lad være med at falde på halen 
for de få der står og skriger, de bliver 
alligevel aldrig tilfredse. Forsøg at sætte jer 
lidt mere på den jagtpolitiske dagsorden 
Fasthold og aftving de øvrige i 
vildtforvaltningsrådet at vi arbejder fakta 
baseret men på et bredere fakta grundlag og 
ikke kun det Biologer og andre har som 
deres hovedtese 

• Jeg er skuffet over at DJ ikke følger 
indstillinger fra enige hjortevildt laug 

• Jeg er uforstående overfor den beslutning 
om at forlænge fredningen af edderfugl i 
Vadehavet og at der ikke bliver gjort mere 
fra DJ’s side for at bevare denne jagtform. 
Det er noget vi har drevet i mange 
generationer og et stort ønske om at 
videregive denne mulighed til mine egne og 
andre børn 

• Jeg finder at ned-fodring af svømmeænder 
har nået et uacceptabelt stade. Noget må 
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gøres !!! Det er svært, at stoppe når 
udsætning af gråænder stadig er tilladt. 
Flere steder "tømmes" områderne for 
svømmeænder, ved træktid, pga. 
overdreven vedvarende fodring, efteråret 
igennem. DJ må træde i karakter og glemme 
"kassetænkning". Man skal stå ved sine 
holdninger, også når det midlertidigt koster 
lidt. 

• Jeg får det indtryk at dataindsamling er 
meget vigtigt. For at understøtte det har jeg 
to forslag: 1. Sørg for at der er en eller flere 
fede præmier på højkant til dem, der 
bidrager til vingeindsamlingen. Det er lidt 
fattigt, at man kun kan vinde en kniv. 
Selvom det er let med de nye frysere, så er 
det stadig bøvlet og kan let springes over, 
hvis man ikke er meget inkarneret. Jeg tror, 
det ville lokke flere til, hvis man kunne 
vinde et gavekort på 10.000 kr til en 
jagtbutik og en dagsjagt på snepper et 
attraktivt sted for 2 mand - blot som 
eksempler. Om ikke andet, så belønnes de 
jægere, der gør en indsats. 2. Jeg ville 
gerne bidrage til undersøgelsen af vægt på 
ænderne, men jeg opgav, da det blev for 
bøvlet. Jeg skulle bruge vægten fra 
køkkenet, og dels blev den beskidt og dels 
kunne den ikke rigtig veje fuglene. Igen, 
hvis vi skal have folk til at deltage, så skal 
det gøres så let som muligt. Min 
rapportering strandede på vægten, da jeg 
ikke ville til at investere i en vægt kun til 
hele ænder, og jeg ved i øvrigt ikke, om der 
er nogen egnede. Selvom det er lidt sølle, så 
tror jeg ofte indsatsen strander på den 
slags. 

• Jeg græmmes over at det ofte højtråbende 
usaglige/ufaglige 'jægeres' mere eller 
mindre intelligente udtalelser og holdinger 
der tages hensyn når der skal træffes 
beslutninger omkring faglighed. Det gælder 
alt lige fra udpegelsen af reservater, snak 
om vildtbiologi, forvaltning af hjortevildt 
osv osv 

• Jeg har en drøm om at DJ skal beskæftige 
sig i endnu større grad med Jægernes 
uddannelse til at varetage Naturens og 
Vildtets interesser og pleje og ikke kun 
Politik, Rettigheder og Brostensjægere 

• Jeg håber i fremover vil gøre hvad i kan for 
at skabe muligheder for udvidelsen af 
jagttider på relevant vildt, f.eks. duer. Jeg 
håber også mere om natur og vildtpleje - 
eventuelt kurser 

• Jeg kan altså ikke forstå at nogen kan gå ind 
for buejagt!? 

• Jeg kunne godt tænke mig at DJ var mere 
offensiv i forhold til andre interesse 
ordinationer der ikke deler jægernes tilgang 
til jagt og natur ( DOF og lign.) det føles lidt 
som om at vi skal dukke hovederne af frygt 
for vores jagttider og jagtbare arter 

• Jeg mener at det politiske arbejde udført af 
DJ for jægerne er alt for dårligt. 

• Jeg syntes jagttiden på vore hjorte skulle 
bruges mere i forvaltningen så brunstjagten 
undgås og ikke i samforvaltning. 

• Jeg syntes ofte DJs holdninger er direkte 
modstridende med mine som landmand, selv 
om jeg holder af jagt. Det er dyrt at være 
medlem, jeg tror pengene have været bedre 
brugt direkte ved lokalforeningen, det er i 
hvertfald svært at vurderer om foreningen 
“yder” nok value for the money 

• Jeg så gerne at DJ oftere stiller op i 
mediebilledet med holdninger til fx. 
forskningsresultater og udfordre den grønne 
dagsorden når der er noget / nogen der 
forsøger at skyde jægerne i skoen. Fx. 
forstår jeg ikke for DJ ikke årligt går ud og 
laver en opsamling af hvor meget jægere 
har plantet m.m. for vildet, hvor mange 
søer vi graver osv. Vi skal kreditere os elv 
for vores indsats i medierne. 

• Jeg så gerne, at DJ lavede samarbejde med 
Danmarks Naturfredningsforening, Verdens 
Skove og andre, der har overlappende 
interesser, også selvom der er områder, 
hvor vi ikke er helt enige. 

• Jeg tror at det er vigtigt at I fortæller om 
hvorfor I bakker op om grøn trepart og at I 
ikke pludselig er blevet fjentlige overfor 
landbruget. Typisk har vi jo gået hånd i 
hånd med dem. Vi har fået et par 
udmeldinger fordi folk synes at I laver for 
meget knæfald for de andre foreninger. 

• Jeg vil gerne DJ arbejder hårdere for: 1. Få 
alle våbentilladelser indført i Jagttegn 
app’en. 2. Forkorte behandlingstiderne for 
våbenansøgninger. 3. Lave registrering af 
køb/salg af våben mere digital så det kan 
udføres igennem app’en vha. MidtId. 

• Jeres medlemmer ønsker ikke laug eller 
andre mystike ideer. Vi ønsker regulering via 
jagttider. Og derfor drysser medlemmerne 
fra. Jeg ser jer som min fagforening, men 
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kommer længere og længere fra jer på 
politikken. Det ærger mig. 

• kan godt godt blive bekrymret om i 
varetager den alm. jægers interesse i 
forhold til jagt i danmark.synes i ligger 
meget op til at det skal være dem der har 
store arealer der bestemmer. i kunne også 
være mere aktiv i forhold til hvorfo vi skal 
have store hegn rundt om naturparker. til 
sidst så skal i have opdateret jeres app som 
er fin men hvor man ikke kan indberette 
vildtudbytte fra 

• Kan vi snart få tilladelse til at sætte 
skydetårn i skel På grund af sikkerhed 

• Kommunikation vedrørende status på 
midlertidige fredning af ederfugle i ef 
fuglebeskyttelsesområder er under al kritik. 
Arbejde for jagt på trækvildt er fuldstændig 
håbløst og stærkt underrepræsenteret i 
forbundet. Det er noget der kræver arbejde 
ellers mister vi noget fuldstændig unik jagt. 
Kronvildt og andet hjortevildt skal nok blive 
i landet og bør ikke suge så mange 
ressourcer som det gør. Eneste årsag til jeg 
fortsat er medlem er vitterligt skydning og 
jagtforeningerne. Det politiske arbejde er 
spild af mine penge. 

• Kronvildt debatten Som alle andre typer jagt 
bør være tilgængelig for alle Afskydning og 
jagt sæson se f.eks på Tyskland. 

• Kunne det blive lettere at forny 
våbentilladelser. Politiet skal have en masse 
oplysninger, som de allerede burde have. 
Virker helt tåbeligt. Ventetiden kunne 
måske komme lidt længere ned. En 
tilladelse, hvor der kunne indføres flere 
våben. Og, hvorfor gælder en tilladelse lige 
10 år? Hvorfor ikke 20?? Hvorfor gælder 
våbenpas kun 5 år? Men ellers tak for 
indsatsen! 

• Kunne det ikke lade sig gøre, at arbejde 
for,at man kan indløse 3 års jagttegn, som i 
Tyskland? 

• Kunne godt tænke mig, at DJ begyndte at 
arbejde for den lille jæger med de 5 ha. Det 
virker som, at der kun arbejdes for de store 
jord besidder. 

• Kunne godt ønske mig at jægerforbundet 
arbejder mere for den almindelige gode 
danske jæger med de gode gamle værdier. 
Jæger forbundet er ved at blive for meget 
for akedemiker og ny jæger af ældre årgang 

• Kunne være rart hvis DJ lobbyede for mere 
miljøvenlig billig ammunition feks er det 
ikke befordrende at haglpatroner med 
nedbrydelige haglskåle skal bære dyrere en 
de traditionelle. Læg pres på fabrikanterne 
tak 

• kæmp for at få noget natur tilbage, 
landbruget er i gang med en total 
ødelæggelse 

• Kæmp for den bette mand i stedet for 
snobbe jagt 

• Kæmp for den frie jagtret på 
fiskeriterritoriet 

• Kæmp for mere regulær jagt og mindre 
regulering 

• Kære DJ. Jeg ser det sådan, at det helt 
ubetinget er den danske jægerstand og DJs 
politik, der er den direkte årsag til den 
enormt dårlige forfatning, de danske 
hjortevildtbestande er i. Det er almindelig 
kendt og anerkendt, at en kronHJORTekalv 
født på Djursland har omkring 1 % chance 
for at holde 8 års fødselsdag. Det er 
almindelig kendt og anerkendt, at 
kronHJORTE under danske konditioner 
topper omkring 10-12 års alderen. Den 
forvaltning, som de danske jægere byder 
hjortevildtet er HELT, HELT VED SIDEN AF 
OG HELT, HELT URIMELIG. FÅ det nu løst. Få 
nu arrangeret en naturlig alders- og 
kønssammensætning i 
hjortevildtbestandene. Det er ikke så svært. 
Men det er umuligt, så længe DJ obstruerer 
løsningerne. DJ bør vide, at der er folk, der 
melder sig ud af foreningen, fordi de ikke 
kan identificere sig med DJs politik på 
området  

• lad nu være med altid at gå DN sag, husk i 
er for os jægere, uden os ingen jer 

• Lad nu være med at holde hånden over 
udsætning og skydefugle det er ikke noget 
der fremmer forståelsen for jagt nu til dags 
og så mangler der også holdning til de rigtig 
mange skydestiger/skydetårne der er opsat 
ulovligt i landskabet Jeg ved godt at disse 2 
emner er meget ømtålige men jeg er ikke 
tilfreds med DJ laden stå til holdning, det 
vil tjene DJ bedst i den brede befolkningen 
at melde klart fra angående disse 2 emner 

• Lad nu være med at lægge under for de 
grønne organisationer. Pres nu på så der kan 
blive en regulering af ulve, ellers bør der 
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udsættes et par på Sjælland, det vil 100% 
ændre folks syn! 

• Læg ikke landbruget for had. Det er der 
rigeligt andre, der gør!! Husk, mange af 
medlemmerne er landmænd, og dem , der 
ikke er, vil jo gerne leje jagt hos 
landmændene. Det er jo ikke landbruget, 
der er skyld i alle miljørædslerne, selv om 
man skulle tro det - ifølge medierne!! 

• Man bør genbesøge de lokale jagttider på 
hjortevildt, det er lidt noget rod. 

• Man bør kæmpe for bedre muligheder for 
skydetårn / stiger 0-130 meter fra skel. Over 
130 meter må man næsten alt, men fra 0-
130 meter må man intet. Kender godt 
mulighed for naboaftale, men ikke alle har 
den mulighed. Man kunne f.x. hæve 
skydetårnets tilladte højde fra 1-5 meter fra 
1-130 meter fra skel, så man undgår høje 
tårne lige i skel. Men det vil gøre at man 
trods alt kommer fri af bevoksning, og 
kommer lidt i højden. På SOME bør man også 
overvejer at oprette et antal "Fag personer" 
som "DJ Lov" og "DJ Hund" og lignende. Ikke 
for at ende i SOME slagsmål, men for at 
præcisere fakta i debatter der er ved at 
køre af sporet. Og til at informere om DJs 
holdning til sager. Der er ikke noget der kan 
dæmpe et godt slagsmål som fakta. Og for 
øvrigtTAK for at vi som genladere 
forhåbentlig får den tilladte krudtmængde 
hævet fra 2 til kg. 

• Mere fokus på jagt og jagtmuligheder i 
Danmark. 

• Mere fokus på strand og hav jagt ikke flere 
fredninger på fiskeri territorium slut med 
dyre beskyttelse foreningers skøre påfund og 
ikke mere udsætning af fasaner samt jagt i 
Afrika ,større indflydelse på de enkelte 
medlemmer kan stemme på hvilken formand 
tak . 

• Mere for os almindelige jægere som ikke har 
mulighed for jagt eller har mulighed for at 
leje jagt konsortium til flere tusinde 
kr.hvert år samt nyjæger uden jagt 
muligheder 

• Måske en mere offensiv begrundelse for 
hvorfor det er nødvendigt at agere politisk, 

• Måske et samarbejde med Team Danmark. 
Så skytter og foreninger kan få tilbud om 
små events i henhold til at blive en bedre 
skytter igennem træning og mental styrke 
sundhed og trivsel. 

• Måske man skulle spørge medlemmerne 
noget mere inden man forhandler jagttid og 
fredning /korttids fredning af vildt arter 

• Nu jagten på duer er rykket så langt frem 
skal der arbejdes for duejagt i februar 
måned…. Regulering af duer skal forbydes. 

• OPS det med "Ulve på Sjælland" 

• Pas på med alle jeres politiske holdninger!! 

• Pas på med at I bljver for kritiske overfor 
jagt. Det virker nogle gange som om at alle 
kronikkerne skal være af absolut ikke 
jægere. Self. skal vi se verden fra begge 
sider men der er for meget overvægt til den 
side. 

• Reducer ulven 

• Savner lidt mere kant fra Jægerforbundet. 
Stå nu ved, at vi er jægere og går på jagt. 
Et tydelig eksempel er medlemsbladet 
Jæger. Tag nu f.eks forsidebillederne. Der 
er stort aldrig billeder af jagtsituationer. 
Det er næsten som om man for alt i verden 
ikke vil støde nogen. Jeg er faktisk af den 
opfattelse, at programserien “Nak & Æd” 
har gjort mere for jagten i Danmark de 
sidste 10 år end Jægerforbundet. 
Programmerne har været og er stadigvæk 
utrolige populære. Her er en ærlighed 
omkring jagt, som familien Danmark godt 
kan forholde sig til. Medlemsbladet Jæger er 
blevet alt for poleret og fyldt med ret 
ligegyldige reportager af skribenter, der 
primært gør det til en levevej, at være på 
reklamefinanserede sociale medier. Savner 
en mere tydelig kommunikation og holdning 
til jagtpolitiske spørgsmål. Tag nu f.eks. 
jagttiderne på hjortevildt. Der er 28 
forskellige områder med jagttider på kron-, 
og dåvildt. Det er helt galt. Det kan godt 
være man officielt har en målsætning om, 
hvordan forvaltningen skal være, men med 
de nugældende forskellige jagttider, gør 
man det ekstra svært at navigere i. 
Dæmringsjagten på kronvildt er et fantastisk 
redskab, som stort set ikke bliver omtalt. 
Her tænker jeg forbundet kan og bør blive 
mere tydelig i kommunikationen. I forhold 
til PAC og våbentilladelser, 
vandelsgodkendelser mv. har 
Jægerforbundet en stor og vigtig opgave. 
Ventetiderne på tilladelser har nået et 
acceptabelt niveau, men Jægerforbundet 
bør gøre opmærksom på den forskellighed 
der hersker i de enkelte politikredse i 
forhold til manglende fornyelse af jagttegn 
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og riffeltilladelser. Nogle politikredse 
udviser stor service og ringer ud og gør 
opmærksom på den forsinkede betaling. 
Andre politikredse udsteder bøder med det 
samme. I forhold til den grønne trepart og 
kommende udtagning af landbrugsjord, kan 
Jægerforbundet måske gøre noget aktivt i at 
fremme jagtens sag.  

• Savner nogle arrangement til ny jæger fx. 
Hvordan brækker man en råvild osv. 

• Selv om vildtbiologernes vurdering var, at 
jagten på fløjlsandrikker ikke kunne antages 
at have nogen betydning for bestanden, 
støttede jægerforbundet at de blev fredet, 
for en sikkerheds skyld. Lyt dog til 
fagfolkene, og behold den jagt der er 
forsvarlig. 

• Skydeprøve. Prøven er for vanskelig. Udelad 
den eller gør den lettere, således at vi 
bibeholde eller øge antallet af nye, unge 
jægere. De skal såmænd nok få lært 
ramme. 

• Som forening bør man tage kampen op med 
andre foreninger og eu. 

• Spændt på om DJs hold får reduceret støj 
fra skydebanerne. Måske jagttegnsmidlerne 
kunne ansøges brugt til det. Skydebaner er 
nødvendige, men de er ødelæggende for 
naboer trivsel; Det kan vi gøre bedre! 

• Støtte af udsætning af vildt er i den vilde 
bestands interesse. Ophører udsætning 
intensiveres jagt på et større areal, hvilket 
presser den vilde bestand. 

• Synes efterhånden det er Århus universitet 
og deres uvidenhed om mange ting i naturen 
og særlig inden for jagt. Der er stor forskeld 
på hvor i landet vi befinder os. Synes det 
ødelægger jagten i de små områder. 
Ligeledes forstår jeg ikke at Danmarks 
Jægerforbund ikke arbejder for mere 
udlejning af jagt i Naturstyrelsens Arealer . 
Der er jo kun jagt for særlige udvalgte 
mange steder.. 

• Synes ikke DJ opnår noget m.h.t mere jagtid 
og mindre reguleringer på flere arter. Vi er 
dog mange medlemmer og skal ikke altid 
ligge under for f.eks DOF. DJ synes selv de 
har opnået gode resultater, men sådan ser 
jeg det ikke med hensyn til jagttider og 
reguleringer. 

• Synes jægerforbundet giver for meget plads 
i bladet til de store modstandere af jagten , 
det burde I stoppe med 

• Syntes at Dj er alt for eftergivende i forhold 
til andre miljøorganisationer, man taler ikke 
jægerne og vildtes sag. Eks. Ingen jagttid på 
bramgæs, er her nogle steder i 1000 vis. Der 
skal søges om rågeregulering, før i tiden var 
der jagttider, mm. 

• Syntes at DJ varertager vores synspunkter 
for dårligt. DOF mv. får mere og mere at 
skulle have sagt iforhold til DJ og det er til 
skade for jægerne. jagttiderne på vildt 
bliver kun ringere, på trods af at der er 
meget vildt - af flere typer (bl.a. duer, 
måger, skarv, harer) 

• Syntes DJ skal kæmpe mere for at sikre 
vores jagt fremtid Syntes ikke der bliver 
gjort nok 

• Syntes i skulle arbejde for at vi kunne skyde 
ænder i januar, måske bytte nogle uger fra 
september. Arbejde for at få lukket adgang 
til mindre private skove for offentligheden, 
gøre mere for ejendomsretten. Måske finde 
en anden måde at undersøge bestande af 
vildt, ind vildtindberetningen, der er masser 
af hare og ager høns f.eks.., men da der 
ikke er ret mange der gider og ordne og 
spise dem skyder vi dem jo heller ikke, jeg 
er træt at at høre på at de har det svært. 
Krager er et kæmpe problem, mere jagt tid 
på dem, også med fælder, det ville gavne 
småfugle Hare Agerhøns og andet. 

• Syntes ikke I skal promovere alt det omkring 
Adaptiv vildtforvaltning som I gør - vores 
jagt skal reguleres igennem jagttider. Alt 
andet kommer ikke til at fungere. I 
repræsenterer ikke alle danske Jægere husk 
det, er bange for at fortsætter I den linie 
med “samforvaltning m.m” kan der blive 
medlemsflugt. Mange gider det ikke - der er 
rigeligt med bureakrati i dette her land. Styr 
afskydning med jagt tider, punktum. 

• Syntes måske i kunne arbejde noget mere, 
for at fjerne de byukratiske regler med 
registrering af hvad vi hjemme lader bruger 
af krudt og hvornår, det er jo en gang 
registreret ved forhandleren, så må det 
være nok, Samtidig pas på ikke at give for 
meget køb til de andre såkaldte grønne 
foreninger �������� 

• Syntes vi stadig væk skal kæmpe for at 
bevare og i høj grad forbedre biotopen 
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“Danmark “. Der er blevet meget stille 
herude!! 

• sørg for mere jagt i Danmark, og hold op 
med det hysteri om biotopplaner, det 
kommer ikke til at ske andet i få tilfælde, 
en landemande der får 4000-5ooo pr ha. i 
støtte afgiver ikke jord undtagen han får en 
erstatning. Og stop alle de regler om 
vildtudsætning, hvis ikke jægere 
understøtter jagten med udsætning, er der 
snart ikke vildt tilbage. Bare kig på 
vildtindberetninger, det går kun en vej, og 
det er nedad. så stop med de fine ord i sær 
fra Claus Lind, og så kom i arbejdsstøjet, 
ellers er det snart slut med jagt i Danmark 

• Så gerne DJ havde mere fokus på den jagt, 
den alm jæger driver og ikke kun jagten på 
det store vildt. Synes måske den a må alm. 
jagt bliver ofret lidt for ofte, i en 
studehandel omkring hjortevildt fx. 

• Tag et opgør med alle de ulovligt opsatte 
skydetårne, som står i små skel, remisser og 
på åben mark. 

• Tilbage på sporet. Hold tingende adskilt 

• tilgangen til jagt er på vej til at blive 
akademisk jagt er et håndværk og det skal 
DJ arbejde på 

• Trist DJ ikke sidder med ved grøn trepart 

• Tænker ofte på når i laver anbefalinger som 
eks. vis forbud mod jagt på edderfugt i 
natur2000 områder, om i så har en havjæger 
med ved bordet (man skulle ikke tro det) I 
områder hvor der ikke må drives 
motorbådsjagt er edderfuglen jo næsten 
"fredet" så et forbud har reelt ikke ret stor 
effekt fordi der er meget lille jagttryk. Et 
forbud mod at skyde edderfugl efter kl 11 
eller 12 vil have langt større virkning. På 
den tid er fuglene ved at være så tunge af 
føde at mange har svært ved at lette hvilket 
gør dem til et relativt let bytte for 
motorbådsjægere der skyder ret store 
mængder på denne bekostning. Er det noget 
som tages i betragtning når i vurderer 
hvordan en evt. øgning bestanden kunne 
ske?  

• Udsætnings spørgsmålet bliver sagligt og 
grundigt belyst om det etiske i vores måde 
at være jægere på. 

• Udvide jagt forsikring til at gælde i hele EU 

• Undrer mig over at premium projektiler 
aldrig blev en del af dialogen omkring 

udfasning af bly i projektilerne. Det var en 
fejl at DJ egenhændigt traf en beslutning 
om at foreslå miljøministeren en udfasning 
af bly uden at have mandat fra 
medlemmerne. 

• Vi skal havde snakken om forvaltning op på 
større plan og jægerne skal bidrage med 
mere viden. (Mere data, mere viden, mere 
jagt) 

• Vi skal have lov til at regulere ulven, det bør 
DJ arbejde på 

• vi skal have samme jagt tider over hele 
landet det er så mange jæger der ikke ved 
hvad de må skyde lige som det var i gamle 
dage hvor man ku se det i jæger ang vildt 
tælling skal mand ta et område i stedet som 
nu hvor man får kort og viltet skal være 
inden for nogen linjer tilbage gang i harre 
de blir ikke nedlagt for der er få der vil 
spise dem det samme med ænder der er 
ingen der går på andejagt i de områder hvor 
jeg har kendskab til derfor er der tilbage 
gang mvh kurt gjelstrup 

• Vi skal være gode til, i samarbejde, at 
bevare jagtmulighederne i Danmark - 

• vi skal være meget klare i vore udmeldinger 
og holdninger, og ikke af politiske grunde 
være valne i vore holdninger 

• Vil det være muligt at indføre et europæisk 
jagttegn? 

• Vildtindberetning skema bør genindføres så 
der ikke skal oprettes de mange rubrikker. 
Sikker på det vil betyde en stigning i 
vildtudbytte.!!! 

• Vores Natur er under pres. Især fra 
hæmningsløse landmænd. Jeg er selv 
landmandsøn og har været stor fortaler for 
landmænd. Men det er gået for vidt og i har 
sovet i timen. Jeg har boet på et nedlagt 
landbrug i 25 år. da vi som familie flyttede 
dertil havde vi dyrliv omkring os.Nu mangler 
vi agerhønen-haren-viben-salamander-
regnspurv-fasan. I skal gå 100% ind for 
naturbeskyttelse. Og jagte de hæmningsløse 
landmænd/pengemaskiner. Det hjælper 
ikke at komme med gode tiltag/ideer til 
læhegn/vildt områder i Magasinet da det er 
få procent af de danske jæger der ejer jord-
marker-egn 

• Vær mere aktive om fastholdelse af 
skydebaner - der bliver politisk nedlagt for 
mange - Ændre DJ's politiske struktur så 
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man kan stå meget stærkere over for det 
politiske system hos PAC 

• Vær mere positiv overfor udsætning. 

• Være innovativ Fremsynet imod politikkers 
Og miljø aktivisters forkerte Opfattelse af 
naturen 

• Wild West med skydetårne … de står mange 
mange steder rundt om området her i 
Bjerringbro- undskyld pisse ulovligt uden 
nogen form for etik heller så.. 

• Ærgerligt at DJ ikke forholder sig mere 
neutralt i diskussionen om moderne 
jagtudstyr og våben e.g. halvautomatiske 
rifler, der ser "militæriske" ud, når nu der er 
tale om rent kosmetiske og ergonomiske 
hensyn for den enkelte jæger/skytte 

• Jeg synes der er for meget fokus på trofæer 
i Jæger og blandt jægerne. Jeg elsker selv 
bukkejagt i maj, men jeg synes ikke det 
giver mening mere. Vi burde skyde flere lam 
og ikke flere bukke. Vi skal ikke have bukke 
top ti mere. Det får bare folk til at fokusere 
endnu mere på at skyde bukke; det er ikke 
essensen af jagten. Det samme med 
kronvildtet. Vi jægere kan desværre ikke 
administrere fri afskydning af hjorte 

• Jeg synes det er forkert at man skal være 
medlem af DJ for at deltage i mesterskabet 
i Jagthornsblæsning da der er mange som 
blæser jagthorn som ikke går på jagt og 
derfor får en ekstra udgift hvis de vil 
deltage så det afholder dem til at deltage 

• Jeg synes det er unfair, at man som deltager 
i jeres konkurrencer, kan deltage både på 
mail, Facebook, og instagram, og derved 
opnå 3 lodder, selv anvender jeg kun mail = 
1 lod. 

• Jeg synes det er ærgerligt at I er trådt ud af 
samarbejdete med Bæredygtig Jagt. De 
professionelle jagtvæsener er med til at 
forbedre vores natur og Bæredygtig Jagt 
sikrer at et kvalitetsniveau opretholdes 

• Jeg synes DJ er alt for vage i den natur og 
miljø politiske samfunds debat. 

• Jeg synes DJ er blevet - til en grupper smags 
dommer Det klæder ikke DJ - og slet ikke 
jæger folket i DK 1 DJ riffeudvalg svare på 
et hørings spørsmål ang psykiske lidelser og 
andgang til våbentilladelser UDEN AF 
FORSTÅ HVAD DE SVAR PÅ Jeg er bybt skuffe 
- over DJ Bladet Jæger har efterhånden 
udvilket sig som smagsdommer - Dette se 

ikke godt ud synes jeg Eneste grund til mit 
medlemskab er JD kursue 

• Jeg synes DJ er en super forening hvor alle 
er velkommen 

• Jeg synes DJ gør alt for lidt ( læs ingenting), 
når jægere uforskyldt kommer i klemme 
med våbenloven. Hver gang der strammes 
op på våbenloven, virker det som om man 
bare lader stå til. Lad jeres såkaldte jurister 
gå ind i nogle af sagerne og kør dem helt til 
ende. 

• Jeg synes DJ gør det og godt og er på 
forkant med udviklingen, hvilket er vigtig 
for at kunne få indflydelse. 

• Jeg synes DJ gør et fantastisk arbejde og 
repræsenterer de ansvarlige jægere på 
bedste vis. 

• Jeg synes generelt at indholdet er godt og at 
der bliver gjort mange gode ting for nye 
jægere. Jeg har som 
haglskydningdinstruktører i næsten 30 år og 
riffelinstruktør i mere end 30, set meget 
mærkelige episoder. Personligt synes jeg at 
man bør stramme op på rifelskydningssiden, 
så det ikke længere er tilladt at bestå med 
en forbier. Med den grejkvalitet som man 
ser nu, i forhold til for 45 år siden, så burde 
træfområdet enten reduceres med 8 cm i 
diameter, eller forbiskuddet fjernes. Jeg 
brugte kun fem skud til min prøve i sin tid 
Til gengæld er jeg meget tilfreds med 
riffelskydeforløbet, da det giver 
aspiranterne en god mulighed for at blive 
dus grejet og bedre kende egne grænser, 
inden selve prøven. Derimod er jeg meget 
tilfreds med haglskydetprøven, hvor der er 
så mange flere faktorer, hvor det kan gå 
galt. 

• Jeg synes hjemmeside og app, er outdated, 
tung at navigerer i og sjældent bliver 
opdateret… Den trænger til lidt make-over… 
Med kærlighed… 

• jeg synes i gør for lidt for at bekæmpe ulve i 
Danmark. 

• Jeg synes ikke at samforvaltning på 
kronvildt lyder interessant som det er lagt 
op til lige nu. 

• Jeg synes ikke DJ i politiske debatter mv. 
videregiver den holdning det menige 
medlem har. DJ skal være sober i debatter 
men må gerne have skarpere holdninger som 
bevare jagten. F.eks. der bliver aldrig stillet 
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spørgsmålstegn ved hvordan 
udbyttestatistikker læses og anvendes til 
jagt/fredning. Dette gør at en stor del 
jægere ikke tager indberetningen seriøst, da 
man mener indberetningerne bliver 
misbrugt. Eks. harer anføres gentagende 
gange som i tilbagegang eller med en svag 
bestand, da der indberettes færre skudte 
harer. Det bliver aldrig debatteret om dette 
kunne skyldes jægernes manglende lyst til 
at spise harer og derfor nedlægges de ikke. 
Jeg mener det er DJ pligt at fremføre disse 
forhold i debatten. 

• Jeg synes, at DJ er for underdanig over for 
de grønrøde organisationer, og at DJ burde 
være mere på skovbrugeres og landbrugeres 
hold. 

• Jeg synes, at DJ's arbejde på det 
våbenpolitiske område er dybt 
utilfredsstillende og trækkes i unødige 
langdrag. DJ har i årevis arbejdet på at gøre 
reglerne for genladning tålelige, og det er 
vanvittigt, at det har taget over tre år at 
gennemføre. Det samme gør sig gældende 
for PAC's sagsbehandlingstider vedrørende 
våbentilladelse til rifler. Det er fuldstændig 
uhørt, at man skal vente i næsten tre 
måneder på at modtage en tilladelse, som 
man betaler 1085 kroner for. Det hører også 
til sjældenhederne, at medlemmerne af DJ 
informeres om, hvilket emne, der drøftes og 
arbejdes med i regi af Justitsministeriets 
nyoprettede dialogforum/våbenråd, som DJ 
deltager i. Det burde DJ med jævne 
mellemrum informere medlemmerne om. 
Herudover er det trættende at se DJ 
producere pressemateriale, der aktivt 
fremmer meningsløst smagsdommeri 
omkring våbens udseende, ligesom det var 
tilfældet i denne episode af DJ's eget 
podcast: 
https://www.jaegerforbundet.dk/om-dj/dj-
medier/nyhedsarkiv/2022/podcast-
teknologi-og-kultur-nu-og-i-fremtiden/ Jeg 
mener absolut, at DJ stadig arbejder med 
vigtige sager, og der er mere til at sikre 
jagten i fremtiden end blot våbenrelaterede 
sager. Det er dog ikke stadig en væsentlig 
del af det at være jæger, og det fremmer 
ikke DJ's medlemmernes interesser, når DJ 
påtager sig sine kritikeres syn, som det var 
tilfældet i det ovenfor anførte podcast. Lige 
præcis på det våbenpolitiske område er det 
dermed plads til betydelig forbedring, både 
i selve det politiske arbejde og i 
særdeleshed i forhold til kommunikationen 

herom til medlemmerne med hensyn til 
detaljegrad og frekvens. 

• Jægerforbundet skal arbejde for bevarelse 
af jagten på vores andefugle. Kort og godt. 
Truslen om at krikænder, spidænder, 
pibeænder mm risikerer at blive fredet på 
et håbløst datagrundlag er større end 
nogensinde. Man bliver simpelthen nød til at 
gå hårdere mod vores modstandere i stedet 
for den evigt diplomatiske tilgang. De 
snyder og bedrager gang på gang for at få 
fredet og begrænser mere og mere. 
Dernæst, hvis man virkelig mente at man gik 
ind for god jagt i generationer må man gøre 
op med den elendige forvaltning af vores 
hjortevildt herunder især råvildt, hvor 
afskydningen er for skæv, men også 
kronvildt og dåvildt. 

• Tak for indsatsen og for at skifte fra at være 
en skyggeorganisation for landbruget til at 
være en GRØN organisation. Samarbejde 
med DOF om rovfugle = FANTASTISK. Gå 
forrest for at fjerne bly i riffelammunition = 
FANTASTISK Altid faglig og datadrevet = 
FANTASTISK Gør det nemmere at bidrage til 
data for medlemmerne = meget gerne 

• Jeg mener at jægerforbundet , skal sætte 
sig som mål, at få alle jægere i Danmark til 
at være medlem, da vi sammen har langt 
større gennemslagskraft, der sidder mange 
ude på sidelinjen , som ævler og kævler. Vi 
kan ikke være enige om alt, men en ting kan 
vi dog være enige om, det er er at vi kan 
lide at på jagt, men hvordan vi samler 
jæger skaren, har jeg desværre ingen 
løsning på. 

• Jeg mener DJ er for defensiv når emner der 
er kritiske overfor jagt dukker op, der skal 
ikke svares på alt men indimellem forstår 
jeg ikke DJ er tavs. Eksempelvis 
embedsmænd der uden dokumentation 
beskylder jægere for at skyde ulve, lægge 
gift ud, etc. De øvrige grønne kan komme 
med alt negativt uden at blive krævet nogen 
former for bevis/dokumentation eller blot 
forklaring på hvor de har deres data fra. 

• Jeg mener i skal arbejde målrettet på at få 
fjernet fjumreskuddet til riffelprøven, hvis 
man under kontrollerede forhold med godt 
anlæg ikke er i stand til at placere 6 skud 
inden for 20 cm er det ikke ansvarligt at gå 
på jagt på levende vildt hvor afstanden ikke 
altid er kendt, skydestillingen ikke altid er 
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den optimale og dyret har mulighed for at 
bevæge sig. 

• Jeg mener ikke, at I kæmper nok for 
bevarelsen af strand og havjagt. 

• Jeg mener jagten i Danmark hele tiden er 
under pres og indskrænkes lidt hele tiden 
med baggrund i nogle "by - holdninger". DJ 
skal arbejde for at dette ikke sker, og DJ 
skal arbejde på at have lige så stor 
indflydelse som DOF og DN. 

• Jeg mener jagttiden på vores klovbærende 
vildt skulle stoppe 31/12 grundet det 
drægtige hjortevildt og der ikke må skydes 
før solopgang 

• Jeg mener også det er meget vigtig at de 
Danske jæger er med til bestemme hvad 
retning jagten skal gå, så mere indflydelse 
inde man laver nye forhandlinger, samtidig 
med man har en mere klar holdning til jagt 
og hvad vi som jager gør af positive ting for 
fauna og biotopen - naturen.) jeg så en kort 
film/ video Hr. Jens Ulrik Høgh og må bare 
give 100% ret i at, være dansk jæger og de 
som formidler “ Vi skal bare være meget 
mere på forkant med alt fra modstander. 
Som plukker og plukker fra os. Vi skal måske 
nok til at være mere i offensiven, med hvad 
vi kan og gør, og ikke mindst hvad vi vil. 
Som jæger, men naturligvis på en sober og 
ordentlig måde. Både sprogligt niveau og 
verbale retorik. 

• Jeg modsætter mig det ulve-frygtskabende 
billede som DJ og mange lokale 
jagtforeninger og jægere fremsætter. Ulve 
er fredede og en fantastisk del af vores 
natur, som jeg værdsætter. Hvis de giver 
problemer for andre befolkningsgrupper 
(fåreavlere, med mere) og derfor skal 
reguleres, er det naturligvis en mulighed for 
jægere, men jeg synes det er helt 
upassende, at jagtforeninger skubber til den 
dialog. Vi har rigeligt med vildt i landet, til 
at onde ulvene en andel. Jeg oplever, at 
jægere skubber for kraftigt mod et 
natursyn, hvor det kun handler om jagt-
interesser og ikke natur, hvilket jeg tror 
giver bagslag i længden. 

• jeg nyder det når der kommer nyt fra DJ... 

• Jeg overvejer virkeligt at udmelde mig. Jeg 
synes at DJ har spillet fallit ift. udsætning af 
fuglevildt som jeg mener er en tradition vi 
skal værne om i DK. Jeg køber ikke ind i 
argumenterne 

• Jeg ser frem til at kunne deltage i nyjæger-
jagt arrangeret af DJ, når først jeg har 
bestået haglskydeprøven og siden 
riffelskydeprøven. 

• Jeg syndes i burde kæmpe mere for regulær 
jagttid på vildtet, istedet for at gå med på 
regulering. 

• Jeg synes 1) der skal gøres mere for at øge 
arealkravet i forbindelse med krondyrjagt. 
2) Der skal arbejdes på at højne jægernes 
moral og etik - både når de jagter i DK men 
bestemt også i udlandet. Der udover kan jeg 
oplyse at jeg har til hensigt at melde mig ud 
af jægerforbundet eller skifte lokalforening, 
da min nuværende (Skørping) styres af en 
delvis inkompetent bestyrelse, der ikke har 
begreb om jagt, specielt krondyrjagt. Og 
som desuden ikke overholder indgåede 
aftaler. Desværre er det ikke muligt at finde 
andre afløsere til posterne, så vi hænger på 
dem der gider bestyrelsesarbejde. 

• jeg synes at bladet skulle komme online 
næste år da Post Danmark også nedlægger 
deres aktiviter Det kunne måske også spare 
nogle udgifter og heriblandt nedsættelse af 
kontigent. 

• Jeg synes at det er frustrerende med alle de 
konfrontationer der er i jagtverdenen. 
Kunne der ikke gøres noget fir at forbedre 
det? Iøvrigt er der andet end 
kronvildtforvaltning, der interesserer jeres 
medlemmer, tandsnitmetodee etc. Jeg 
kunne tilføje meget mere, men orker det 
ikke - trist. Men som det hele har udviklet 
sig, er den allervæsentligste årsag til at jeg 
efter mere end 6o års medlemsskab fortsat 
er med :JÆGER 

• Jeg synes at DJ gør et stort arbejde og jeg 
ved da ikke hvad jeg som gammel jæger 
skulle gøre uden DJ. Jeg har været med 
siden der var 3 jagtforeninger i DK og bifaldt 
at vi kun fik et forbund. 

• Jeg synes at I godt må kæmpe lidt mere for 
dansk husmands jagter og ikke kun 
konsortier. En lille husmand der kun har lidt 
jord og gå på må skyde hvad der kommer om 
det er en kæmpe stor kronhjort eller en lille 
spids hjort vil være en kæmpe oplevelse for 
ham . I må også kæmpe for at få due jagten 
tilbage i september hvor der er duer på 
markerne ikke kun i skoven . Andejagt hvor 
igen en lille husmand har et lille vandhul 
hvor ham kun skyder lidt ænder skal det 
ikke gå ud over ham at der flere der eller vil 
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skyde fasaner end at side ved en å eller i en 
mose og skyde vilde ænder 

• Jeg synes at I skal genoverveje jeres 
holdninger til danske landbrug og den 
forvaltning der er af de danske arealer. Jeg 
tror at I glemmer at rigtig mange af jeres 
medlemmer er landmænd. Jeg håber i vil 
rette jeres kurs og i stedet finde løsninger 
sammen med landbruget. 

 

HUND 
• At der bliver anerkendt prøve for DJR og 

ikke alt skal gå gennem DDK prøver  

• Jeg synes at DJ har for lidt fokus på 
racespecifik træning og brug af jagthunde 

• Det jeg brænder for er hundearbejde ,var 
det ikke muligt at lave nogle flere kurser til 
hundeinstruktører nye som gamle på 
sjælland ,vi mangler gode veluddannede 
hundeinstruktører . Det jeg hører når vi 
prøver at sende unge jægere på kurser er at 
det er for langt væk fra nærområdet . PS vi 
har lige nu over 80 hunde til træning 

• DJ er for svag i i jæger/samfund debatten, 
sætter for lave mål i kompromiser. Sæt dog 
foden ned, når det er nødvendigt. Et 
generations skifte i DJ ville være 
velkommen, der er for mange gamle 
røvhuller på nøgleposter (sagde manden på 
73 år). DJ tilgang og strategi til jagthunde 
og træning, samt forhold til 
specialklubberne burde tage op, man har 
været i gang på 3-4 år, og så kommer man 
op med en halv døv løsning. Det er DJ 
fornemst opgave er at lave duelige 
jagthunde uanset race eller ikke race, ikke 
skændes om prøve sequence, koldt og varmt 
vildt, ræv eller ikke ræv, dummy 
anvendelse og prøver. PT, er jeg kun 
medlem af DJ pga. mit arbejde som 
hundetræner og samværet i min lokale 
jagtforening, jeg er dybt skuffet over den 
tilgang DJ har i den offentlige debat 
angående dansk natur og tilgangen til jagt. 

• Er skuffet over at ikke længer har interesse 
for stående hunde. 

• Gravjagten er under kæmpe pres På FB er 
der nogle der ligger billeder op som ikke er 
iorden bl.a. med hunde der flår og rykker i 
levende Mårhunde. Har taget det med flere i 
jægerforbundet Men der sker ingen ting  For 
hvis der er noget der kan stoppe jagten så 

er det ihvertfald det. Dyrenes beskyttelse er 
åbentbart også ligeglade med det Så ved 
faktisk ikke hvem jeg skal kontakte næste 
gang 

• Husk vigtigheden i at samarbejde på 
hundefronten SJD / DJ 

• Interessen for de stående hunde i Danmark 
er varetaget dårligt af DJ. Virker generelt 
som om for meget er koncentreret omkring 
jagt der udøves på godser og anden form for 
udlejningsjagt. 

• Jeg er reg schwiesshundefører og støder 
desværre ofte på jægere som (med gode 
hensigter) unødigt 
forlænger/vanskeliggør/spolerer 
eftersøgninger med egne hunde. Med øje for 
vildtets tarv vil jeg slå et slag for at 6 timers 
reglen afskaffes. Evt at emnet tages op i 
magasinet jæger. Vores fælles mål må være 
at højne etikken i jagten mest muligt og 
derved sikre vildtets tarv. 

• Jeg har søgt efter en kontakt til en schweiss 
hundeføre r da jeg gerne ville uddanne min 
hund, men det er en totalt "lukket forening" 

• Jeg synes at Danmarks Jægerforbund skal 
opprioritere arbejdet med hunde. Ikke 
mindst de stående jagthunde, hvor DJ 
tidligere har været en aktiv medspiller. 
Kunne være et godt signal at sende, hvis DJ 
igen begynder at afholde markprøver - det 
går godt i spænd med, at I skriver meget om 
jagten i det åbne land, biotopforbedringer 
og vildttællinger af agerhøns. 

• Jeg synes vi har et problem med 
scweissregistret. -Optagelse er håbløst selv 
om man har en dygtig hund. -Såfremt men 
ikke lige er smed eller minkavler så kan man 
godt glemme at søge optagelse i vores 
område.. Det at få fat i en registerfører når 
man så skal bruge en er endnu sværere... 
Den loge har vist overlevet sig selv... 

• MEREHUNDEARBEJDE 

 

KOMMUNIKATION  
• Ang bladet. Jeg starter med at læse det 

lokalestof fra skagen til Bornholm. Alt 
læses.Der får jeg viden om hvad der sker i 
hele landet. Derefter lidt af hvert. Men ikke 
alt har interesse. Jeg tror jeg læser ca 
halvdelen af sider i jæger. Ser dog hver side 
i bladet. 
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• At der ville kunne spares penge ved at 
spørge medlemmerne om de vil havde 
bladet jeg og mange andre smider den bare 
ud med det samme 

• At svare på spørgsmål om blad og app, er 
ikke nemt når man ikke ser det. 
Spørgeskemaet bør springe de uddybende 
spørgsmål over når man ikke læser det. 

• Bedre orientering og oplysning om særlige 
arrangementer og besøgscentret ved Kalø. 
Alt for mange medlemmer kender det ikke, 
og det er vel trods alt dem der betaler det. 

• Bemærk det er jo ikke DJ der holder mig 
orienteret om den lokale jf. det er jf selv. 
Se spørgsmålet her: HVOR TILFREDS ER DU 
MED DJ'S KOMMUNIKATION TIL DIG SOM 
MEDLEM? Jeg er velinformeret om, hvad der 
sker i min jagtforening 

• Bladet er blevet dårligt, det er næsten kun 
reklamer og QR koder 

• Bladet er helt klart det største aktiv for mig 
til at være medlem og i og med det 
efterhånden er blevet så irrelevant for mig 
har jeg meget konkrete tanker om at stoppe 
som medlem efter over 40 år og kunne jeg 
alene være medlem af min lokale forening 
meldte jeg mig ud i morgen. 

• Bladet jæger 12 gange årligt med det antal 
andsatte I har burde det ikke være et 
problem. Og det er et stor samtale emne i 
de 5 jagtforeninger hvor jeg kommer håber i 
tager det alvorligt 

• Bladet jæger bør være i vores postkasser 
inden de annoncerede tilbud udløber 

• Bliv ved med at lave et godt jagt blad bare 
lidt bedre 

• Bliv ved med at skrive om bue jagt og de 
fantastiske oplevelser det kan give. Det er 
rigtig jagt 

• Danmarks jægerforbund skal være bedre til 
at hjælpe og understøtte de lokale 
foreninger. De er hele fundamentet for et 
velfungerende forbund. Generelt er 
arbejdsmængden for de frivillige stor. 
Ledelsen kunne evt. være mere fokuseret på 
følgende: Bedre kommunikation og 
videndeling: Online platform for bestyrelser: 
Et forum eller intranet, hvor foreningerne 
kan dele erfaringer, materialer og få direkte 
kontakt til DJ’s eksperter. Månedligt 
nyhedsbrev til foreninger: Med konkrete 
tips, støtteordninger og inspiration fra andre 

jagtforeninger. Hjælp til fundraising: Kurser 
i at søge fonde, samt skabeloner til 
ansøgninger. Mere lokal markedsføring: 
Skabeloner til Facebook-opslag, plakater og 
annoncer, som foreningerne let kan tilpasse. 
Hvis DJ fokuserer mere på at understøtte de 
lokale foreninger, vil det skabe et stærkere 
fællesskab, flere medlemmer og bedre 
jagtoplevelser for alle. 

• De almindelige småsjove konlurrencer i 
bladet deltager jeg ikke i, men gerne i 
lodtrækningen ifm denne 
spørgeskemaundersøgelse 

• De online jagttegns-prøver som man kan 
tage ubegrænset - mens man tager jagttegn 
burde ligge åbent tilgængeligt for alle 
jagttegnsløsere. De er jo ligesom lavet og 
betalt. Det ville være en god træning også 
for gamle jægere. 

• Der er alt for meget ikke jagt relevant stof i 
"Jæger". Div forenings meddelelser fylder 
alt for meget Forenings meddelelser kan vi 
få gennem lokalforeningerne ! 

• Der er for mange artikler , og indlæg 
billeder af store trofæer .Prøv i stedet , at 
lave relevante artikler om almindelig jagt 
,og lad være med at gøre det , at skyde 
store trofæer , til det altafgørende . 
Jægerne bryster sig altid , af at der skydes 
små , dårlige og dyr der ikke kan klare sig , 
men i stedet er det det modsatte , der 
skrives om i bladet .  

• Der må godt være noget mere indhold om 
nyjægere. Men alt i alt et fedt blad… 

• Det burde være muligt at fravælge det 
fysiske blad (Jæger) til for en elektronisk 
udgave. Det ville samtidig kunne spare 
ressourcer og økonomi til produktion og 
forsendelse 

• Det er super hyggeligt at læse Jæger. Men 
antallet af sider må gerne stige. 

• Det er ærgeligt vi har mistet et par numre 
af bladet jæger 

• Det kunne være ret fedt hvis I skrev om jagt 
på efterskoler. 

• Det ville glæde mig, hvis man kan blive ved 
med at få det fysiske medlemsblad. 

• Jeg synes at i gør/har gjort et godt arbejde 
med jeres videoer til at hjælpe med at tage 
jagttegn på yt 
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• Dj skal være til og fortælle om det gode 
samarbejde mellem organisationer, om 
bevarelse af strandjagten, dj er med årene 
blevet mere for riffel jægere, og mindre 
fokus på "den lille mands jagt" nu er jeg selv 
herregårdsjæger, men meget af min familie 
er jægere, strandjægere og har 
ejendommen ned til vestjyske fjorde, ee 
føler sig glemt af dj, og sådan har det været 
i mange år, dj er flinke til og hjælpe 
stormændene der gør en stor indsats. Men 
glemmer at de fleste medlemmer, (mulige 
medl) er små jordejere, der hverken sætter 
ud eller har meget hjortevildt. De høster 
overskud af naturen omkring dem, og det er 
hvis i spørg mig, der hvor dj fokus skal ligge 
Aller mest. 

• drop endelig ikke det fysiske magasin. jeg 
nyder jagt for at komme væk fra alt og ud i 
naturen. det er en fornøjelse at kunne 
lægge min mobil væk og tage et fysisk 
magasin i hænderne. 

• drop fysisk magasinet jæger og spar 
pengene og kun ha det online 

• Drop papir udgaven af Jæger! 

• Jeg synes meget af stoffet er for teknisk. 
Våbenartikler er uinteressante og for 
specifikke 

• Jæger bliver mere og mere kedelig. Næsten 
ingen jagtfortællinger. Prøv at læse Mit jagt 
blad det er 10 gange mere spændende og så 
er det gratis. 

• Jæger er generelt blev dårligere 

• Jæger magasinet er fint, men jeg har mistet 
interessen fordi det meste er gentagelser. 

• Jægerforbundet er al for lidt synlig i den 
offentlige debat 

• Etablering af en eller anden platform til 
formidling af ledige pladser i et 
jagtkonsortium. 

• Flere jagtberetninger i Jæger og mindre 
temaer 

• Flere nyheder fra den lokale jagtforening, 
tak 

• Flere og bedre jagt blade 

• Fokus på budget venlig udstyr og 
jagtmuligheder 

• For mig er det vigtigt at bladet udkomme 
som magasin. 

• Færre reklamer i bladet 

• Få bladet tilbage på banen med relevant 
jagt i stedet for politik og klima. Et jagtblad 
skal handle om jagt. Alt det andet indhold 
kan ligge på hjemmesiden. Ellers tror jeg at 
mange medlemmer vil falde fra 

• Få en aftale med Skovkortet.dg ala den 
skovdyrkerne har! 

• Få en anden distributør til bladet Jæger, jeg 
får det næsten aldrig inden for de lovede 
dage 

• godt blad 

• Grundlæggende gør DJ det godt nok og det 
er en svær opgave at repræsentere alle 
jægere. Pladderhistorierne om forherligelse 
af jagtoplevelserne og detaljerne kan 
undværes. Det er som at læse samme bog 
igen og igen. Jeg er altid imponeret og 
interesseret i artiklerne med info og data 
omkring fuglebestande, træk og jagt set 
med europæisk perspektiv. Samme gælder 
for de invasive og også pattedyrene i eu 
perspektiv. Altid interessante og gode 
artikler. 

• Gør alt digitalt. Spar pengene på jæger 
bladet. Større fokus på at varetage 
jagtpolitik. Skab en bedre/større/stærkere 
pendant til DOF. Bliv bedre til at komme ud 
til den generale population og forklar dem 
hvad jagt er i DK, hvordan jægere hjælper 
med at varetage natur interesser. 

• Gør det muligt at man kan fravælge bladet 
jæger, det er spild når man ikke læse den 

• har været medlem i mange, stoppede i et 
par år, men savnede den gode info fra 
bladet. 

• Hej Jeg er ked af at man ikke vil sende 
magasinet Jæger til mig mere, fordi jeg bor 
i Grønland Det er ikke det samme at læse 
det digitalt som at få bladet fysisk 

• Holdning og tone i jagtblad og øvrig 
kommuniktion er for formynderisk og 
bedrevidende. 

• hvis jæger kommer ud til tiden ville være 
rart 

• Håber bladet “ jæger” bevares i fysisk form 

• I har et virkelig godt jagtmagasin :) 

• I skal bruge digital løsninger mere, som 
Facebook, Mail m.m. Hvis i ønsker at udgive 
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noget på skrift, så gør det i bogform og ikke 
som nu med et blad. Folk gemmer ikke 
bladet og vil ikke give den høje pris (tryk og 
porto). Ønsker man bladet i papir form kan 
det jo printes ud. Ellers vil jeg sige tak for i 
kæmper min kamp for at kan gå på jagt, 
under ordentlig forholde. 

• I skulle skrive noget mere lokalt stof i stedet 
for alt det stof med storvilds jagt i lande 
hvodet koster en halv arm at komme til 

• I spørgsmålet, hvilke medier bruger du til at 
hente mere viden og inspiration om jagt, 
vildt og natur, er mit korrekte svar ingen, 
men den mulighed har i ikke, min viden 
kommer fra erfaringer og mine jagt 
kammerater. 

• Igen - Mere riffeljagt og topti i Jægerbladet 
er det vigtigste for mig og mine ligesindede 
riffeljægere. 

• Informationsmæssigt "overkill" med 
"grønt/miljømæssigt stof! 

• Ja i burde arbejde for rabataftaler på jagt 
butikker som Forbrugsforeningen. Har 
kontaktet jer direkte og forslået det og får 
en uklar besked om at det har I ikke mandat 
til. Men med GAIM kan det godt lade sig 
gøre eller så min forventning vil være at 
man arbejder for at få mandatet som kan 
komme medlemmerne til gavn. 

• Ja i gamle dage kom jæger den 1 hver mdr, 
nu kommer det når det kommer 

• Jagtbladet skal laves mere interessant ellers 
melder jeg mig ud på sigt 

• Jeg deltager gerne i en dialog om mine 
tanker for at række ud til de unge 
mennesker på nye platforme og beskrivelse 
af baggrunden herfor. 

• Jeg er ikke tilfreds med, at jeg ikke 
modtager det fysiske blad, fordi jeg er 
udstationeret til Tyskland af Forsvaret. Det 
er bare ikke det samme, at sidde med en e-
udgave, så det gider jeg ikke. 

• Jeg er meget glad for mit medlemskab af DJ 
(har været medlem siden 1966 (dengang LJF 
af 1923) og har siden læst alle "jagtbladene" 
fra LJF (+ DJ & DSJF) og nu Jæger. DET MÅ 
ALDRIG BLIVE DIGITALT ! DJ må gerne gøre 
mere for at komme i medierne - PÅ DEN 
POSITIVE MÅDE - og her især TV. DJ må 
gerne være mere aktiv med at imødegå 
jagtkritiske (useriøse/"religiøse") 

udtalelser/meningstilkendegivelser i div. 
medier. 

• Jeg er som sagt ny jæger og er glad og 
overrasket over mængden af stof, der 
handler om biodiversitet og naturbeskyttelse 
i Jæger. Tak for det. Naturoplevelsen er det 
allervigtigste for mig ved at være jæger - 
udover samværet med min hund. 

• Jeg hørte til et arrangement sidste år, at I 
muligvis overvejede at nedlægge det fysiske 
magasin Jæger og erstatte det med et 
elektronisk. Jeg arbejder på kontor og føler 
sjældent hang til at sidde i længere tid 
foran en computer, når jeg har fri. 
Elektroniske nyheder får jeg sjældent læst - 
det samme ville ske med Jæger, selvom jeg 
synes, at der er mange utroligt spændende 
og lærerige artikler. 

• Jeg kan snildt leve uden et fysisk blad, men 
det skal så være tilgængeligt online - og 
man skal så gøre det nemmere at indtaste 
foreningsmeddelelser til dette online 
magasin. 

• Jeg kunne godt tænke mig at der blev en 
form for liste over svishunde, en man kunne 
have i lommen. Jagttabel er blevet for 
uoverskuelig. 

• Jeg syntes det er et godt blad der giver et 
godt input om jagten og miljøet også til de 
nye jæger jeg er glad for mit medlemsskab 
Tak 

• Jeg savner mange artikler fra det gamle 
Jæger. Fortællinger om den lokale jæger 
der jager for hans hund som han elsker 
overalt på jorden Jeg savner også at der er 
tegninger i bladet, som før i tiden. Måske 
kunne man genindføre en årlig juletegning, 
som man kan tage ud og hænge op i 
jagtstuen. Det var rigtig hyggeligt at læse 
Jæger. Idag er bladet proppet med 
informationer på stribe. Noget af hyggen er 
strøget. En ting som bør optages er forbrug 
af øl og spiritus, før/under/efter en jagt. 
Jeg har oplevet det mange gange at der ikke 
har manglet våde vare på jagten. Det 
værste er at folk kører hjem i deres bil i 
påvirket tilstand. Endnu værre er at der står 
en kone og modtager en derhjemme. Måske 
af en politibetjent, fordi jægeren er kørt 
galt og har mistet livet. Jeg er 
forhenværende festalkoholiker, og det er 
ufatteligt svært for mig at deltage i sådanne 
jagter. Også selvom min sidste brandet var i 
1992. Sidste punkt; Advar folk om at de IKKE 
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skal skyde på Ulven. Mange siger; Skyd. 
Grav. Og ti stille. Underligt nok, forsvinder 
der Ulveunger, hvert år. Disse folk der 
skyder efter/på Ulve, er med til at 
ødelægge det for ALLE lovlydige jægere 

• Jeg savner, at Jæger udkommer 12 gange 
årligt. 

• Jeg så gerne, at DJ blev bedre til at 
kommunikere DJs positioner og agendaer 
omkring politiske udfordringer og hvordan 
disse varetages. Jeg arbejder tildagligt med 
politisk interessevaretagelse i en anden 
sektor, hvor jeg bl.a. har ansvaret for vores 
medlemsskaber i 7 interesseorganisationer i 
hele Norden. Jeg så gerne, at DJ havde en 
langt mere offensiv strategi, så hver eneste 
gang DOF, DN etc. kommer med 
besynderlige og i nogle tilfælde decideret 
forkerte statements omkring jagt og jægere, 
at de på det kraftigeste irettesættes 
offentligt! Dette må for min skyld også 
gerne bringes på dagsordnen i 
vildtforvaltningsrådet, fordi kan ikke passe, 
at organisationer som søger at fremstå 
saglige kan slippe afsted med det. Det 
samme gælder forskere, som åbenlyst 
vildleder med de statestikker de bruger. I 
den perfekte verden, så skulle der hver 
eneste gang en sådan sag startes fx fasaners 
påvirkning af krybdyr eller en påstand 
omkring mårhunde ikke spiser æg... svares 
hårdt tilbage fra DJ. Det kan ikke passe, at 
de kan slippe afsted med den slags - de svar 
DJ laver nu er som sådan gode, men skaden 
er bare sket. Derfor skal det efter min 
mening stoppes på en måde, hvor det ikke 
gentager sig. Jeg så gerne at DJ havde nogle 
standard ting liggende som modsvar, når 
jægerstanden skældes ud kritiseres for at 
gøre noget positivt for naturen og kun 
pløkker løs. Det kan være tal på antal duck 
tubes opsat, timer brugt på vildtpleje, 
penge betalt til naturstyrelsen i jagtleje, 
jagttegnsmidlernes anvendelse osv. Så det 
er faktuelt kan sættes hårdt mod hårdt, når 
jægerstanden fremstilles negativt i 
medierne. Det er på den større klinge. I det 
små, så synes jeg DJ bør lave en 
anmeldelses mekanisme, hvor medlemmer 
kan melde trusler modtaget - fx på 
facebook. "alle jægere burde skydes", "ham 
der burde aflives i stedet". DJ vil få statistik 
på det og så skal alle tilfælde meldes til 
politiet af DJ. Undskyld for den lange 
smøre, men jeg har simpelthen brug for at 
se Danmarks største grønne 

interesseorganisation tager hånd om disse to 
kerneområder, fordi retrorikken i begge 
dele er mest skadelige for dansk jagt i 
generationer... Jeg uddyber meget gerne, 
og vil også gerne bruge frivillig tid på at 
komme med feedback eller undstøtte på 
public/external affairs strategien, hvis det 
kan hjælpe DJ, fordi jeg mener, at vi en 
super stærk position og bør udnytte den! 
Sorry, hvis det lyder lidt konfrontatorisk, 
men det er fordi det er kæmpe sten i min 
sko, og fordi jeg er meget tilfreds med 
resten af DJs arbejde.  

• Jeg vil gerne informeres om hvordan jeg 
logger ind på DJs hjemmeside. Det er mit 
indtryk at DJ ikke arbejder særligt intenst 
på genindførelse af jagttider på "den lille 
mands vildtarter" f.eks. måger, grævling, 
bramgæs, havlit, fløjlsand, vadefugle, 
sangsvaner, skallesluger, stær, sæl m.v. alt 
sammen noget jeg HAR kunnet drive jagt på. 
Hvorimod DJ fokuserer på "elitens" store 
hjortevildt, udsatte gråænder og fasaner. 
Hvorfor arbejdes der stort set ikke for den 
lille mands jagtmuligheder? 

• Jeg ville ønske at de medlemmer som ønsker 
det, kan undlade at få bladet mod så at 
betale tilsvarende mindre i kontingent 

• Jeg ville ønske at vi kunne få et mere 
muntert fysisk jagtblad man kunne glæde 
sig til at modtage i postkassen. Det er sgu 
(undskyld) blevet så politisk. Jægere er jo i 
bund og grund muntre naturelskere og ikke 
tørre retlinede og jagtpolitiske stativer. 

• Jægerweb. Jægernes kommunikation kanal 
til medlemmer med alt. Fra administration 
direkte ud til enkelte medlems nummer. 

• Kort ned på jeres blade og kun udsende dem 
en gang i kvartalet, så får man dem bedre 
læst og det må osse være billigere for alle 
parter. 

• kunne godt ønske at jæger ville udkomme 
med 11 nr. pr. år  

• Kunne tænke mig mere stof om strand og 
havjagt. 

• Lav et bedre jagtblad 

• lav nogle artikler for menig mand og ikke 
kun for herrgårdsjæger 

• Læs venligst kommentar om at APPen er 
gud. Hvis i gør jeres APP uundværlig, så gør 
i DJ uundværlig:-) God arbejdslyst. 
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• Læser faktisk ikke Jæger pga: Manglende 
“gør det selv” artikler. Gode jagt 
fortællinger ala Kim Worm og andre. Alt for 
meget test og reklame. I bør være langt 
mere synlige i miljø debatten , kæmpe for 
medlemmernes jagt på mark og strand . 
ALLA NATURORGANITIONER BØR GÅ SAMMEN 
OG AT KÆMPE FOR VORES FÆLLES NATUR 
MED EN SAMLET STEMME. Vær voksne og 
tilsidesætte uenigheder, eller har vi jo 
ingen natur nogen af os . Kom igang for 
alvor NU 

• Magasinet jæger er blevet for stort... - en 
hel bog... DJ bør på god korrekt vis - 
forsvare jægernes interesse. Eks. Knivloven 
- jægere og natur mennesker bør have lov til 
at gå med en kniv - uden at miste 
jagttegnet. Virker som DJ er "bymennesker - 
langt væk fra jagt og natur". 

• Magasinet jæger er generelt blevet dårligere 
og dårligere. 

• Mange læserbreve i Jæger er ret militante 
og gør næppe noget godt for os. Jeg kunne 
godt undvære dem. 

• Mere dansk stof mindre udenlandsk. Kæmp 
mere for den danske jagt politisk, hold lidt 
igen med at lefle for jagt modstanderne. 
Stort tak til danmarks jægerforbund for den 
store hjælp til lokal foreninger med 
skydebaner og andre aktiviteter 

• Mere fokus på de private jagt konsortium, 
det er altid dem som ikke er medlem af DJ 
der referer til DJ hjemmeside. 

• Mere fokus på hjortevildt og oplysning om 
ulven som en nødvendigt toprovdyr 

• Mere jagtvenlig stof. Drop de værste 
negative læserbreve fra jagt hadere 

• mere om jagtrejser og tilbud gode tilbud på 
våben 

• mere oplysning om regler og love i vores 
nabolande 

• Mine frustrationer over jagtjournalen i 
appen Jæger har jeg givet udtryk for lige 
før. 

• Mine svar er bl.a. baseret på at jeg i 2024 
har hjulpet min nevø på 16 med at tage 
jagttegn. Han og mange af de helt unge 
dumpede i det første forsøg. Jeg håber DJ 
vil gøre endnu mere for at tiltrække mange 
flere unge nyjægere... måske ved at koble 
dem sammen i virtuelle digitale 

"Ungjægergrupper", allerede fra når de 
melder sig til jagttegnsundervisning. Og 
måske i de grupper specifikt opdatere 
undervisningen til den målgruppe. Jeg ville 
gerne have haft adgang til det samme 
digitale undervisningsstof, som han 
arbejdede med. Jeg rettede henvendelse 
om dette. Men fik at vide, det ikke var 
muligt. Derfor mit foreslag om en e-learnig 
platform med adgang for alle medlemmer... 
Som del af den gode, "lifelong learning" 
strategi, som DJ allerede arbejder med.... 
Jeg håber DJ vil gå meget aktivt og 
beslutsomt ind i bevarelsen af jagten på 
svømmeænderne og den frie jagtret, som 
jeg er meget bekymret for, efter 
vildtforvaltningsrådets formands artikel i 
vildtinformation 2025. Og jeg håber DJ vil 
oplyse meget mere specifikt om 
mulighederne for adaptiv 
jagttidsforvaltning. (Adaptive Harvest 
Management), som alternativ til at miste 
jagttider på arter. Og kommunikere mere 
målrettet om dette. Jeg håber DJ internt og 
eksternt vil opruste markant i 
kommunikationen - og fastholde vigtigheden 
af jagten på trækfuglene og den frie 
jagtret, som århundrede-gamle og 
kulturbærende aktiviteter i danskernes 
sameksistens med den unikke kyst - og 
fjordnære natur. (Lidt i lighed med hvordan 
de gør i Frankrig.) I Frankrig er der mulighed 
for at give vingeinformation via App. Det 
håber jeg DJ vil undersøge. Jeg håber DJ vil 
kigge mere specifikt på den konkurrence i 
digital formidling, der kommer fra DN og 
andre organisationer. De er enormt dygtige 
til at formidle deres budskaber digitalt. Jeg 
håber DJ vil overveje at formulere en 
strategi for støtte til de lokale 
jagtforeninger, om opkøb eller langtidsleje 
af de naturområder, der bliver resultat af 
den grønne arealomlægning....Fordi DN og 
andre interesseorganisationer og private 
fonde allerede er igang med vidtrækkende 
opkøb og dermed reducering - eller 
permanent udelukkelse af mulighederne for 
jagt på disse arealer. 

• Noget mere relevant hundearbejde noget 
om agerhønsene tilståning af vildstriber 
Hvorfor koster det så mange penge at få en 
vildkonsulent ud 

• Nop  godt blad 

• Nu har jeg i 59 år set frem til Jæger, men 
bladet er for mig ikke længere spændende. 
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Bladet er for mig blevet for "akademisk" og 
tyndbenet 

• Når medlemmer kommer ud i 
blæsevejr/problemer på sociale medier 
eller nyhederne. Må forbundet godt tage 
kontakt til medlem og finde ud af hvad 
medlem har rodet sig ud i. I stedet for som 
nu at flygte og kun høre fra de andres side. 
Man behøver jo ikke altid være enig ,men så 
har man lagt øre til medlemmet og man får 
noget for sit medlemskab. I stedet for at 
snakke om randzoner. 

• Pas på når i laver artikler om vildpleje og 
biotoper. Der synes jeg der er en tendens til 
at i ender med at Landbruget er skurken. 

• Pas på, Jæger er en "Forening for 
medlemmerne." Det må ikke blive en 
forretning der tjener på medlemsskaren. 

• Positiv synlighed på den naturpolitiske scene 
kan kun undervurderes Flere medlemmer - 
kampagner, synlighed i fordele, oplysning 
om ulemper ved ikke medlemsskab 

• Savner den gamle udformning af bladet, 
med flotte forsider og tilbud jægerne 
imellem med grej og lign. 

• Savner mere om vildthygiejne, enten på en 
app eller på DJ hjemmeside. 

• Som jeg tidligere skrev skal skal DJ hele 
tiden være fremme med den gode historie 
om jagten og jægerlivet i Danmark. Vi skal 
som jægere tale godt om hinanden, også 
selv om vi dyrker jagten på forskellig vis, 
med baggrund i hvor mange penge vi vil, og 
har råd til at bruge på jagten. Ny jægere er 
ofte ældre personer som ønsker spændingen 
og fællesskabet, måske i den dyre ende, og 
det skal vi bakke op om. Udlejningsjagter i 
stedet for større konsortier tror jeg vil blive 
mere set i fremtiden, og det er også super 
fint. DJ skal være klar til at fortælle den 
gode historie om den type jagt også. DJ skal 
have en dygtig PR /fakta afdeling hos sig der 
hele tiden tør og kan give svar på tiltale fra 
jagtens modstandere. Det skal vi/DJ absolut 
ikke være bange for at gøre. 

• Spar de dyre trykomkostninger af Jæger, og 
lad os læse bladet online. Hvis I udregner de 
reelle omkostninger til tryk og udsendelse 
mv. pr udsendt blad (og pr år pr Jæger) og 
offentliggør omkostningen, vil jeg antage, at 
næsten alle gerne sparer det ret store 
beløb, som jeg, via min erfaring ved, det 
er......! 

• Stor ros for den flotte opsætning og layout 
af "Jæger" 

• stort ønske om jagttegn som kort og app på 
samme tid 

• Synes der er for lidt strandjagts historier og 
alm jagthistorier a alt det dyre udland 
interessere ik mig 

• Syntes det fysiske blad har overlevet sig 
selv, er for omkostningstung i.f.t. DJ´s 
økonomi - bedre at bruge midlerne for at 
øge interessen for at få nye yngre 
medlemmer. Stor ros til mulighederne for 
uddannelse/efteruddannelse 

• Syntes engang imellem Er det meget 
uinteressant og overfladisk at læse jæger Og 
brug af Qr koder det føj 

• Syntes jagtbladet de sidste 2/3 år er blevet 
voldsomt politisk og mindre jagtbeskrivende 
af udstyr, jagtbeskrivelser savnes I større 
omfang, samt hvilke lande som udbyder jagt 
for både hagl- bue- riffeljagter, evt. I form 
af jægere som har prøvet dette 

• Sørg for at få nogle unge skribenter til at 
skrive artikler til Magasinet Jæger. 
Skrivestilen er lidt støvet, traditionel og 
gammeldags. I har brug for at forny jer på 
flere fronter. Dette er en af dem. 

• Vær mere synlige og kommuniker det DJ gør 
for mere jagt 

• Ønske Flere madopskrifter på brug af viltkød 

• ønsker gode og dårlige fortællinger om jagt 
venskaber og jagt oplevelser 

 

ORGANISATION OG MEDLEMSKAB 
• Blød op for medlemskabet. Sæt prisen ned. 

Fortæl hvad man får for sit kontingent 

• Der hvor jeg bor varetager jægerrådet ikke 
medlemmernes interesse 

• Jeg synes at i skal indføre senior betaling 
når man er fyldt 70 år. det er en stor post 
når man kun har sin pension 

• Det er et dyrt medlemskab når man ikke 
føler at man får så meget relevant for 
pengene 

• Det er forkert at man ikke kan være medlem 
af en jagtforening uden man skal være 
medlem af DJ også 
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• Det er på høje tid at organisationen gøres 
mere demokratisk. Eksempelvis via 
medlemmernes direkte indflydelse på valg 
af bestyrelse. 

• Det er ved at være sådan, er man ikke en 
ørn ved computeren, så glem alt om at være 
i bestyrelsen i en jagtforening. 

• Det er virkelig dyrt at være medlem! 

• Det kunne være fedt med et kursus til 
Kassere. Derudover kigge på et fælles setup, 
som vi kunne benytte i klubberne. 

• Det måtte gerne blive holdt flere kursuser i 
dj ved godt vi kan holde dem i foreningerne 

• DJ bør kigge ind i studie rabat for 
medlemmer der er studerende, da 
medlemsprisen her er for høj til studerende 

• DJ er en forening for den øverste 
indkomstgruppe i DK. Ikke noget for 
almindelige jægere. Med det store 
kontingent er der mange der fravælger DJ. 
En kæmpe organisation vi får intet ud af at 
stå i . Hvis der skal flere medlemmer, skal 
kontingentet ned under KR: 500,-. Jeg tror, 
vi er mange, der kun er medlem for at 
komme i den lokale jagt forening. 

• DJ har skudt sig selv i foden ved at udelukke 
ikke-medlemmer for at deltage i 
duelighedsprøver 

• Dj skulle ha en person der tog fat i en fra 
bestyrelsen i de lokal jagtforeninger landet 
over. Jeg er selv kommet i bestyrelsen da 
der ikke sker noget som helst i vores 
jagtforening. En person fra dj kunne måske 
komme med inspiration til at der skete mere 
i den lokale forretning. 

• DJ tænker mere på ledelsen og DJ 
foreningen. Alvorligt behov for nytænkning 
til gavn for nuværende og nye medlemmer. 

• DJ’s opkrævning af kontingent på e mail er 
100% magen til det eksempel, som man 
bruger til at advare ældre mennesker mod 
svindel på nettet… 

• Jeg mener, jeg får for lidt ud af at være 
medlem af Jæger, Er glad for mine 
lokalforeninger. 

• Jeg støtter op omkring min gode 
lokalforening både ved aktiviteter, 
generalforsamling som ordstyrer og har også 
været med i bestyrelsen af flere omgange. 

• DJ's hovedopgave er politisk - desværre er 
DJs ry i politiske kredse meget dårligt - 
hvilket betyder at DJ har ringe indflydelse 
på politiske beslutninger. Det må og skal DJ 
rette op på. Alle andre områder er 
sekundære for DJ i forhold til dette. 
Kontingente er alt for højt sammenlignet 
med andre tilsvarende 
interesseorganisationer - det antyder at DJ 
fokuserer på alt for meget andet end det 
politiske arbejde. Fokuser på politik - skær 
meget andet væk - spar penge - reducer 
kontingentet. 

• DJ's kurser er for dyre. Medlemsskabet 
skulle give billigere kurser 

• En mere åben struktur. kortere vej til 
toppen af DJ. Mere direkte medlems 
indflydelse....... 

• Er kun medlem af DJ for at være medlem af 
lokalforeningen. Syntes DJ er blevet for 
topstyret og har en mærkværdig struktur i 
forhold til at vælge "ledelse" Mener heller 
ikke at de udnytter det antal af medlemmer 
de har til at påvirke jægernes sag. Vi er 
mange flere medlemmer en DOF, DN men 
alligevel vægter vi ikke mere en dem. Det er 
dårlig forvaltning af vores top. 

• Flere jagter og rystesammen for kvinder så 
mange kvinder bliver mere knyttet til jagt 
flere konkurrencer for kvinder en slags 
fællesskab 

• Flere kursustilbud. DJ skriver ofte om hvad 
jægerne skal gøre bedre men bidrager i 
ringe grad til konkret efteruddannelse ved 
at udbyde kurser. Jeg bor i KBH og ville 
gerne bidrage til det fælles arbejde ved at 
tage (og selv betale) en 
skydeinstruktøruddannelse, men opgav da 
det ville kræve kursusdage i forskellige 
jyske byer og tage 6 måneder bare for at 
komme igennem de første grundliggende 
moduler. 

• for os pensionister er det alt for dyrt at 
være medlem og bladet Jæger er blevet 
virkelig dårlig ingen gode jagthistorier 
derfor har jeg meldt mig ud 

• for år tilbage forespurgte jeg om reduceret 
kontingent til pensionister. Jeg skrev et 
indlæg under "læserbrevkasse" (tror jeg det 
hedder). Mit indlæg blev kommenteret af 
andre medlemmer, men til sidst blev 
indlægsrækken befalet stoppet af en 
bestyrelsespost eller sådan noget. Fra det 
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tidspunkt har jeg været meget/helt passivt, 
jeg er stadig i chok. Nedværdigende 
behandling af menige medlemmer. 

• Fra tidligere tekst box: Som udenlands 
dansker var det en meget beklagelig 
beslutning i tog om at ekskludere "os" som 
bladmodtagere med undskyldningen om at 
det blev for dyrt. Vi blev aldrig tilbudt at fx 
betale porto differencen mellem dansk og 
udenlansk porto. Jeg har väret medlem 
siden slut firserne og efter jeg flyttede 
udenlands var Jäger bladet et höjdepunkt 
hver måned. Nu er jeg meget i tvivl om 
hvorfor jeg bliver med med at betale 
kontingent da det jeg modtager ikke 
modsvarer kontingentet. Meget trist 
faktisk:( 

• Godt arbejde. Savner dog lidt flere kurser 
som f.eks.godt jægerhåndværk (hvad kan 
man gøre med en ræv, forlægning af vildt 
osv). Som nylæger fra en ikke-jæger familie 
er det udfordringer at finde viden om det 
hele 

• Har haft bestyrelses post i jagtforening og 
andet frivilligt arbejde på 
flugtskydningsbaner,men holder pause pga 
andet bestyrelsesarbejde, Jeg tænkte på at 
mange jægere fisker jo osse og naturen har 
vi jo en fælles interesse for tænker tit på 
hvorfor vi ikke slår os sammen til et jagt og 
fiskeri blad bare en tanke i en tid hvor 
mange medlemmer svigter os. 

• Har på det seneste hørt gentagen sladder 
om, at DJ bliver mere og mere topstyret, 
både ude i kredsene og på landsplan. Det er 
trist og der bør tages hånd om det. 

• Har på fornemmelsen at der er meget 
kammerateri på møder med politikere. 
Tænker på jægerrådsmøder hvor der 
tildeles gæstepladser til os fra de "små" 
foreninger. Har indtryk af de er afsat på 
forhånd. Få styr på det og i kan regne med 
mig i fremtiden. 

• Har tilmeldt mig flere kurser og 
lederuddannelse, da desværre er blevet 
aflyst pga. manglende tilmeldinger. Det er 
svært at vide, hvor mange der skal være 
tilmeldt, for at det bliver afholdt. Når de 
bliver aflyst, er der sjældent muligheder for 
at se, hvornår man så kan komme til. Vil 
gerne arbejde for at få en ‘stemme’ i 
fremtidens jagt, men det virker ofte meget 
‘indspist’ i diverse kredse og lign., så ‘nye’ 
ikke kommer til. 

• Hovedbestyrelsen skal i langt højere grad 
vejledes af en mere direkte tilgang til den 
virkelighed og udfordringer vi som 
medlemmer har - lad os blandt andet kunne 
stemme direkte ved formandsvalg. Det ville 
sikre at alle kom i en situation, hvor vi 
kunne stemme som vi ville - i stedet som nu 
hvor det hele er sat sammen på en måde 
man brugte inden vi blev digitaliserede. - og 
tak for at redaktøren for Jæger blev sendt 
på pension. 

• Husk at jægere er forskellige. Jeres 
uddannelse med alle de forskellige moduler 
håber jeg er blevet bedre. Var på kasserer 
modulet,det var elendigt og spild af tid. Man 
har brug for at vide præcis hvorledes man 
opsætter et foreningsregnskab,og ikke at 
man blot sidder og udveksler et par 
tilfældige erfaringer. 

• Hvis det ikke var for de lokale foreninger var 
jeg ikke medlem. I er for mig ikke særlig 
interessante. Hvorimod de lokaler bærer dj 
oppe. 

• Hvis jeg kunne være direkte medlem af 
lokal forening UDEN at være medlem af DJ 
og få et ligegyldigt reklame blad, ville jeg 
langt foretrække det. Jeg er kun medlem af 
DJ pga aktiv lokal forening. 

• I burde tillade at man kan være medlem af 
en lokal jagtforening uden tvungen 
medlemskab af Jægerforbundet. 

• I er alt for dyre, fokusere alt for ensidigt på 
stødende hunde og glemmer totalt hvem der 
startede jagtforeningerne, nemlig de 
stående hunde og den lille mand. I er 
konfliktsky og er mere interesseret hvad DN. 
Mener end hvad jeres medlemmer vil. Jeg er 
kun medlem fordi jeg ellers udelukker mig 
fra nogle muligheder i forhold til hunde 
prøver. 

• Jagthornsblæsere og andre der ikke er 
medlem af DJ, bør kunne deltage i 
aktiviteter via forhøjet deltagergebyr også 
selvom de har jagttegn. Skytter med 
jagttegn, der ikke er medlem af DJ kommer 
jo også på skydebanerne 

• Jeg er helt nyt medlem, så har på 
nuværende tidspunkt kun modtaget et blad. 
Ellers følger jeg med på hjemmesiden. Min 
klub har jeg endnu ikke besøgt. 

• Jeg er kun medlem af jægerforbundet fordi 
jeg deltager i konkurrencer i jagthorn. 
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• Jeg er medlem af DJ af solidaritet med mine 
medjægere og på grund af at det er den 
eneste organisation der varetager mine 
jagtlige interesser, har en hvis politisk 
indflydelse m.m. Jeg synes dog at 
medlemsskabet er for dyrt især på grund af 
at man ikke kan slippe for jagtbladet og de 
udgifter der er forbundet dermed. Det er 
nok også på tide at indføre et 
seniormedlemskab for pensionister med lave 
indtægter, de fleste af os har lagt mellem 
20 og 30 tusind kroner i forbundet i vores 
medlemstid. 

• Jeg er medlem af tre jagtforeninger under 
DJ, og der er stor forskel på 
aktivitetsniveauet. Det er buejagt jeg 
brænder for, og der oplever jeg virkelig 
fællesskab. Har tidligere været 
buekoordinator og formand for 
bueaktivitetsudvalget. 

• Jeg er medlem af Ørsted jagtforening, er 
Ørsted jagtforening helt gået i stå ? Ingen 
meddelelser i Jæger, og ingen hjemmeside. 
Overvejer at flytte til Auning. 

• Jeg er meget tilfreds med DJ's aktiviteter, 
og jeg finder dem meget tidssvarende i 
relation til de politiske krav og til det 
generelle samfund i øvrigt. Der kommer 
gode udmeldinger om den nødvendige 
ageren af jægerne for at fastholde 
samfundets accept af jagten. 

• Jeg er overordnet meget tilfreds, jeg ville 
dog godt se at DJ hjælper skydebanerne. 
Der er flere flugtskydnings baner der døjer 
med lokalpolitik om støjkrav, skyde tider 
osv. Osv. Hvis de lokale flugtskydnings baner 
lukker, kan de nye jægere ikke lære at 
skyde... 

• Jeg er overordnet tilfreds og tænkerat DJ's 
retning er rigtig. Jeg kunne tænke mig at 
der var lidt senior rabat, da alt med jagt er 
dyrt, og at man som pensionist må 
prioritere. Det ville være et godt initiativ, 
medlemsgruppen taget i betragtning 

• Jeg er pensionist og synes det er ærgerligt 
at man ikke har en form for 
seniormedlemsskab med et nedsat 
kontingent så vi ældre har mulighed for 
fortsat at være medlem. Jeg har været 
medlem i omkring 50 år og må hvert år 
overveje om det er nu at jeg skal droppe 
medlemsskabet, kun fordi jeg har haft flere 
tillidsposter f.eks. formandsskab i 10 år, 
region og kredsarbejde at jeg ikke har 

kunnet få mig til at droppe det, men det 
kommer snart det er simpelthen for dyrt. 

• Jeg er rasende over at nogle 
seniormedlemmer slipper billigere i 
kontingent. syntes DJF. er alt for passive 
ang ulve i danmark. Der skal skydes ca 60 
stk nuværende bestand ift. det sverrige 
skyder bestanden ned til set i forhold til 
areal. kan ikke acceptere kronvildtpolitiken 
i DJF. Lav en jagttid der gælder i hele 
landet. alt det kronvildtlaug laver er en 
gang makværk. det kan ikke være rigtig at 
på den ene side af en vej må du skyde eks. 8 
ender og på den anden side må du ikke. hvis 
det var muligt at deltage i flugtskydning 
konkurencer uden at være medlem af DJF. 
meldte jeg mig ud af DJF omgående. Jeg 
syntes ikke DJF varetager den alm jægers 
interesser i er alt for passive 

• Jeg har 1 gang i mit over 40 årige 
medlemskab haft brug for DJ's hjælp til 
formalia i forbindelse med umulige krav til 
dokumentation fra en polsk jæger (efter nye 
krav til haglvåben m.v.). Var i dialog med 
med DJ, som dog aldrig leverede den lovede 
hjælp og efterlod mig til selv at udarbejde 
notat som måtte tiltrædes af de polske 
myndigheder for at tilfredsstille 
jagtetegnskontoret. - Det var en skidt 
oplevelse. 

• Jeg har brugt medlemsservice nogle gange 
og får altid super god hjælp, af meget 
venlige medarbejder. Hvilket betyder rigtig 
meget for mig. tusind tak for det, jeg håber 
I vil sige det videre 

• Jeg har savnet under at tage jagttegn, at 
der var bedre mulighed for tilkøb af mere 
skydetræning. Jeg tænker der er andre som 
mig, som oplever det lidt for besværligt, 
hvordan man får dygtig gjort sig nok i 
skydning. Kan være det allerede findes, men 
så mangler promoveringen og information 
omkring det. Tænker man kunne lave 
pakkeløsninger, som når man tager 
kørekort. Alt efter erfaring med skydning og 
mulighed for låne våben til træning og 
prøve. 

• Jeg har siddet som formand i 19 år og i 
bestyrelse i 24, Jeg er Æresmedlem og og 
har fået aktivitets tegn for nogle år siden. 

• Jeg har udmeldt mig af DJ pr. 31.12.2026, 
Jeg ønsker ikke bladet JÆGER. Jeg vil gerne 
støtte op om DJ. Når det er muligt at 
indtræde uden modtagelse af JÆGER, og 
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aktivitet i lokalforening vil jeg genoptage 
mit medlemskab. 

• Jeg har væres medlem i mere end 40 år, og 
vi kan ikke undvære DJ til at varetage 
jægernes interesse. Jeg er dog ikke 
trofæjæger og mener, at der er meget fokus 
på store trofæer og ikke så meget på jagt 
for kød. Det burde DJ have langt mere fokus 
på 

• Jeg har været medlem af en 
hovedorganisation i 72 år. Jeg fortsætter 
foreløbig. 

• Jeg synes, at det er meget fint, at DJ 
finansierer kurser. Men jeg synes, at det er 
en skam, når de bliver aflyst. Det burde 
prioriteres højere. 

• Jeg har været medlem af Aabenraa 
lokalforeningen og ikke hørt fra foreningen 
endnu. Det mindste man kunne gøre var at 
kvittere for medlemskabet. Blev overflyttet 
fra Haderslev lokalforening hvor man fik 
masser af information og tilbud om 
skydetræning mm. 

• jeg hjælper foreningen på flere områder: 
jagttegnskurser, vagtplan på skydebanen, 
facebookside og lign. 

• Jeg kunne godt tænke mig svar på mit 
tidligere skrevet spørgsmål om reduceret 
medlemskab for os som ikke har jagttegn, 
men kun sportsskytter og derfor kun dyrker 
konkurrencerne.  

• Jeg kunne godt tænke mig, at der er noget 
mere personale, til at tage sig af 
Vildttælling. Jeg har søgt om materiale til 
Vildttælling, men har fået at vide at det 
ikke er sikkert at jeg får noget her i foråret. 
Det må kunne gøres bedre. 

• Jeg kunne godt önske mig bedre juridisk 
bistand til enkeltmedlemmer. 

• jeg kunne tænke mig at dj afholdt nogle 
flere prøver for hunde lignende 
specialklubbernes 

• Jeg mener at der godt kunne sættes meget 
mere fokus på de aktiviteter der ikke 
handler om trofæer og jagtudbytte. I 
Danmark har der altid været tradition for at 
blæse jagthorn i forbindelse med jagter. I 
dag deltager jeg i flere jagter uden end med 
hornblæsere. Jeg mener at det er 
forbundets opgave at fremme denne 
aktivitet. Både i form af 
information/introduktion til nye jægere, og 

ved at støtte de foreninger der underviser i 
jagthorn og deltager i div. 
prøver/konkurrencer. Det er fra mit 
synspunkt en uddøende aktivitet, og det 
syntes jeg er et stort tab. Jeg er med på at 
man som forbund skal gøre noget for sine 
medlemmer, og de aktiviteter der bliver 
afholdt i det store hele er for medlemmer. 
Men hvis man derved udelukker nogle 
mennesker, der ønsker at udøve en aktivitet 
uden nødvendigvis at være jæger eller 
medlem, så mener jeg at man er med til at 
afvikle og ikke udvikle. Man kan på mange 
måde inkludere ikke medlemmer, og 
samtidig vinde på det. Det handler somme 
tider om et ønske om at gøre det godt for 
det fremadrettede arbejde med udvikling og 
slippe nogle gamle måder at gøre ting på, 
det kan måske åbne døre i stedet for at 
lukke dem... 

• Jeg syntes jagtforeningerne skal opkøbe 
jord/ ejendomme og på den måde få andel i 
de støtteordninger der er til skovrejsning 
med videre 

• Jeg så gerne man tog alle de kameraer der 
bruges til mårhund hjem, da mange købte 
dem med tilskud og bruger dem til bukke og 
hjorte, istedet for på mårhund Der efter 
delte dem ud til dem som gør en forskel. 
Dette ville klæde jet i dj 

• Jeg ved godt det er svært, men der skal 
gøres noget, som gør det attraktivt for 
jægere at melde sig ind i DJ. Halvdelen af 
mine venner er ikke medlem, min søn er 
ikke medlem - og hvad skal jeg "lokke" dem 
med? Kunne det være en idé at man fx laver 
et samarbejde med en importør, så nye 
medlemmer kan vælge mellem noget 
forskelligt grej som man får "gratis" med i sit 
medlemskab? Eller noget rabat og/eller 
gratis skydekursus eller andet? 

• Jeg vil gerne melde afbud på mit 
medlemskab af DJ men hved ikke hvordan 
jeg gør 

• Jeg vil håbe for bestyrelsen, at andre 
organisationer både indland og udland, vil 
stemme jer ind i bestyrelsen, hvis de altså 
har stemmeret????. For der er ikke mange af 
jeres egne der gør det! Det er simpelthen 
ikke aktuelt. 

• Jeg ønsker at få mere at vide om, hvilken 
type Jagtforening jeg bør vælge. Det er 
hagljagten, der har min store interesse. Især 
strand og havsalt. 
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• Jeres arrangementer er for dyre! 

• Kom ud i jagtforeningerene se hvordan de 
tiltrækker nye medlemmer og fastholder 
dem, de gode historier er derude. Jagten 
har forandret sig over de sidste 25 år 
mindst, så en jæger i dag er nok mere riffel 
jæger end jæger med haglgevær, har ikke 
jagten med hjemmefra mere, nok mere over 
et glas  og mere trofæ jæger desværre. 

• kontingent er for højt, spec for yngre 
familier 

• Kontingentet er ved at være for højt for 
pensionister, da jeg sad i kredsbestyrelsen 
kæmpede jeg hårdt for bevarelse af 
pensionistmedlemskab, det lykkedes ikke. 
Jeg overvejer kraftigt om jeg skal forlænge 
mit medlemsskab næste år. Med venlig 
hilsen Morten Asserbo 

• Kunne godt tænke mig at Dj's folk/ansatte 
blev mere synlige på de lokale jagtforinger 
uden at vi har efterspurgt dem først. 

• Kurser er vigtige for mig som begynder, men 
der er sjældent der er nogle. Især på 
sjælland 

• Lad medlemmerne bestemme direkte ved 
valg hvem der sidder i hovedbestyrelsen. 

• Man skal forbedre vilkårene for de frivillige, 
de laver et kæmpe arbejde 

• Manglende direkte demokrati i DJ er et 
kæmpe problem. Den re-aktive tilgang 
politisk og miljøpolitisk er håbløs. Pro-
aktivitet er krævet. DJ skal være meget 
mere fremme i skoene politisk, 
miljømæssigt osv. Kig gerne på Kaare's 
arbejde i DSF, hvor han som Biolog bliver 
taget ind som ekspert i medierne mv. DJ er 
nærmest fraværende i den danske 
mediebillede, hvor man i stedet henter 
andre "grønne" ind. Den håbløse 
fodslæbende holdning, hvor man reagerer 
alt for sent, er skadende. Den manglede 
demokratiske struktur, der åbner for mere 
agile strukturer, hvor det menige medlem 
nemt via ur-valg kan få en direkte 
indflydelse er skadende for det enkeltes 
medlems følelse af at kunne påvirke DJ. DJ's 
top kommer derfor til at virke som en 
indspist pamper-gruppe, der kæmper egen 
sag før medlemmernes! 

• Mangler kursus i riffelskydning. Har stor 
glæde af haglkursus på Kalø. 

• medlemskab er alt for dyrt og i arbejder 
ikke for medlemmerne 

• Medlemskabet er blevet for dyrt De små 
foreninger mister medlemmer af denne 
årsag og de unge kan ikke lokkes til 
Jagtbladet jæger står der for lidt i for den 
almindelige jæger og det meste kan finde i 
de gratis blade Til gengæld er der en god 
forsikring i jægerforbundet. Den holder en 
del medlemmer til at blive som medlem 

• Medlemskabet er for dyrt og jeg er ikke 
interesseret i de mange tilbud og 
informationer, hvorfor jeg overvejer at 
melde mig ud. Det kunne være attraktivt 
med et "light medlemskab". 

• Medlemsskab er blevet for dyrt. Der skal 
indføres en reél rabat til 
pensionister!!!!!!!!!!!! 

• Medlemsskabet er alt for dyrt for 
pensionister, der burde være en betydelig 
reduktion i prisen for pensionister. 

• medlemsskabet er dyrt, det gør det sværere 
for vores små lokale foreninger at få 
medlemmer og de medlemmer nævner 
prisen som en hovedregel 

• Medlemsskabet er for dyrt i forhold til hvad 
den lokale jagtforening for. Det burde være 
sådan at alle de reklamer burde dække 
udgifter til bladet. Men der er vel ANSAT så 
mange mennesker derfor er det dyrt. 

• Medlemsskabet er for dyrt, når man kommer 
på folkepension 

• Medlemstallet skal op. Jeg tænker at det er 
for dyrt at være medlem. Jeg har mit på det 
tørre økonomisk, men jeg er ikke i tvivl om 
at mange tænker at de ikke får nok for 
pengene. Jeg ved at der foregår et stort 
arbejde i DJ, men det kan ikke ses direkte 
til dagligt hos det enkelte medlem. Det kan 
være nødvendigt at tanke DJ på ny måde for 
at få prisen ned. 

• Mener DJ er ved at blive lidt for grøn og 
akademisk mangler mere jagt artikler. DJ 
burde også have en pensionist rabat for 
medlemsskab. Ikke kun fra før 1949!! 

• Mere demokrati i DJ. Det skal være 
nemmere at få skiftet ud på 
formandsposten. Direkte valg så folk ikke 
klamrer sig til taburetterne. 

• Mere åbenhed tak. Valg af formand skal ske 
ved urafstemnine i stedet for på rep.møde. 
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• Min lokale jagtforening bør ekskluderes fra 
DJ da den ikke har nogen form for aktivitet 
inkl. Generalforsamling kan ikke få at 
information. Om hvad der er sket med 
kassebeholdningen. 

• Min opfattelse af DJ er, at det er en utrolig 
tung og dyr organisation at være medlem af, 
og alt for dyrt at administrere. Se jer rundt i 
mange andre organisationer indenfor hobby 
og fritid, der er kontingentet lavere, og man 
er tættere på det enkelte medlem. Det er 
ikke den opfattelse man får som medlem 
hos jer 

• Mit generelle misnøje med DJ skyldes: 
Taburetklæberi i bestyrelsen ( er selv lige 
afgået som foreningsformand efter 8 år som 
jeg mener må være max.) Bruger for mange 
penge på ligegyldige tiltag Direkte 
medlemmer er en hån mod foreningerne der 
er det bærende for et velfungerende DJ Har 
altid glædet mig over rigtig god betjening i 
de direkte medlemsorienterede afdelinger 

• Måske i skal nedsætte prisen på jeres 
kurser, de er dyre ift andre udbydere. Forny 
hundeinstruktør uddannelsen, den trænger 
til et løft. 

• Offentlig mødekalender for ansatte/lønnede 
medarbejdere samt fokus arbejdsområder. 

• Overvej om der skal stilles yderligere krav 
til de lokale bestyrelser. Så som inddragelse 
af samtlige medlemmer. Det opleves at nye 
og spændende tiltag holdes til inderkredsen 
i foreningen. 

• Pas nu på at medlemskabet ikke bliver for 
dyrt! Den øvre grænse ER nået. 

• Pas på at DJ ikke bliver det nye 3F! 
Fagforeningerne blev for store, og der blev 
for langt fra hovedkontoret ud til 
medlemmerne, og kontingentet gik til 
administration og dennes opfattelse at hvor 
godt det går, men medlemmerne blev 
"glemt" og flygtede. Uden medlemmerne er 
der ingen DJ, så forkort afstanden ud til 
medlemmet, vis at jagten er folkelig og en 
del af den grønne omstilling. Vis at det ikke 
handler om stort og dyrt grej eller trofæet 
størrelse. DJ bør finde tilbage til de værdier 
der er jagten. 

• Pas på at DJ ledelsen og administrationen 
ikke fjerner sig mere fra medlemmerne end 
den allerede har gjort !!!! 

• pas på med at fodre det administrative 
uhyre. Også selvom det genererer arbejde 
(flere stillinger) hos jægerforbundet..... 
Keep it simple 

• prisen for medlemskab for folkepensionister 
er alt alt for høj !!! 

• Priser er ret høj for en folkepensionist 

• Prøv at lytte til medlemmerne i stedet for 
at fremme formandens politiske ambitioner 

• på sjælland er det blevet populært på 
lerdue baner med fordelspriser til lokal 
medlemmer, DJ har i deres vedtægter nogle 
muligheder for at overtrumfe lokal forening, 
jeg mener alle DJ medlemmer burde 
tilbydes samme priser uanset lokalforening, 
vi kan ikke være medlem i 10 foreninger os 
skydetosser, fint med ekstra pris til ikke DJ 
medlemmer, enkelte foreninger er så 
nidkære så alle på skydeholdet skal være 
medlem, vi kan ikke blot skyde på en 
enkelts kort, det er virkelig en skæv 
udvikling under DJ hatten 

• Påskøn det frivillige arbejde! Følg op på 
henvendelser fra medlemmerne! Tilbyd 
hjælp til de frivillige i stedet for at være en 
bureaukratisk forhindring! 

• Savner rabat til pensionister - hvis 
medlemskab skal fortsætte efter man har 
droslet ned med aktiv jagt 

• Som det er på nuværende tidspunkt, var jeg 
ikke medlem hvis ikke det var for deltager i 
div. holdskydninger. Jeg har det virkeligt 
stramt med at støtte en forening der syntes 
det er ok at indhegne dyr og så lad dem 
sulte ihjel 

• Som familie på fire hvor alle er medlem af 
DJ, er abonnementerne en dyr post på 
budgettet. Måske kunne der gives lidt mere i 
rabat? 

• Som jagttegnsundervis kunne jeg godt ønske 
at vi som undervisere var mere inddraget i 
det materiale der udarbejdes til 
undervisningsbrug, før det udgives, da der 
ofte er fejl og ikke præcise oplysninger der 
giver anledning til forvirring hos kursisterne. 

• Som nyjæger er der ikke …i min 
optik…megen hjælp at vente- ikke i Jylland 
…hvis jeg skulle beskrive en god vej var den 
sammensat af kurser fra DJ , herunder 
vildtpleje, skyde øvelser riffel-prøve- 
regulering - et must- i mit optik- fortrins 
pladser til jagt - for at lære et håndværk -
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billige konsortier - også i de nye udlagte 
skove - for at lære og bidrage - med både et 
haglgevær og en riffel kan man regulerer… 
og det er der et udbred behov for …hvorfor 
Danmarks Jægerforbund ikke er fasilitator 
for den vej forstår jeg ikke - ejheller at der 
laves konsortier / regulerings Lau - med 
nyjægere - og ligesom i DIF og DS(Danmarks 
Sejlunion) at sikre at alle har den samme 
viden de samme færdig heder og ikke 
mindst den samme involvering…. I DS er det 
frivilligt at tage duelighedsbevis -ie kørekort 
til søs - I Tyskland er det et krav. I DK gør 
man det fordi det giver 10% på forsikring og 
retten til at leje / sejle i hele Norden 
Tyskland Polen mf …få dog for pokker et 
fælles EU jagttegn …ligesom at et Eu 
kørekort giver dig ret til at køre overalt 

• Som relativt ny jæger, kunne jeg godt 
tænke mig nogle kurser i jægerhåndværk. 

• Større gennemsigtighed Medlemmer kan 
godt li at være informeret omkring hvad 
vores valgte spydspidser går og laver. Mange 
medlemmer tror at de valgte spydspidser 
"hytter" deres eget skind!!!! 

• Støt de frivillige i de lokale jagtforeninger. 
De gør et kæmpe arbejde. Husk at 
respektere de gamle afgående frivillige 
formænd osv. Når de stopper, de har gjort 
et kæmpe arbejde. 

• Synes det sidste formandsvalg blev fortiet 
indtil sidste øjeblik. Lad nu folk få en reel 
mulighed for at stille op. Det foregik som et 
russisk valg 

• Synes man bliver båret frem som nyjæger og 
det er fantastisk. Nu er min tid som nyjæger 
ved at være på afstand og føler også jeg har 
adgang til mindre fra både djf og min 
forening. Overvejer på den baggrund om det 
er relevant at fortsætte med at betale. 

• sænk kontingent 

• Jeg synes at størrelsen af ansatte i DJ er ved 
at tage overhånd i forhold til antal af 
medlemsantal. Pas på med ikke for stort 
beaukrati. Det ansættes flere og flere 
medarbejdere. Det er jo medlemmerne der 
betaler. 

• Til direkte at oppe de lidt lade 
jagtforeninger, for eks. Ved at søge indsigt i 
deres arbejde for deres medlemmer. 

• Tilbage i spørgeskemaet svarede jeg at jeg 
foretrak det fysiske blad, men... Hvis nu det 

blev droppet, hvor meget billigere ville 
medlemskabet så blive ? 

• Tænker på at melde mig ud, vil ikke betale 
til hovedbestyrelsen stadig højere honorar 

• Vi har meget svært ved at fastholde og få 
overtalt unge til at blive medlem i Djf 
selvom vi påpeger at uden Djf har vi ingen 
jagt i Danmark, jeg har ingen løsning men 
det er den største opgave som Djf har. Der 
mangler måske et lille kontinent uden blad 
som måske kan vende de unge jæger fra 25 
til 35 år det er da bedre at de er i fælden 
selv om det bliver billig end at de ikke 
deltager i fældelsskabet det er hermed 
jeres største opgave mvh Svend 

• Vi skal styrke lokalforeningerne langt mere. 
Vi skal have langt mere fokus på 
biotopplaner og hvad meget de bibringer 
med. Vi skal have meget mere fokus på, at 
folk melder ind på udbytte, indberetning af 
udsætning Arrangering af langt flere 
foredrag, hvor de lokale foreninger bliver 
inddraget. Det har vi succes med og brugt 
DJ mange gange til det. Og hver gang er folk 
begejstret for at lytte til den gode viden 
medarbejderne i DJ har .... så brug dem 
mere aktivt :) 

• Vi uddanner jævnligt nye hunde, 
flugtskydnings og riffelinstruktører, og 
prisen for disse uddannelser er en stor 
udgift for de lokale jagtforeninger og jeg 
mener derfor at priserne skal sænkes 
væsentligt. Det kan kun være i alles 
interesse at vi får uddannet så mange 
instruktører som muligt og at det ikke skal 
begrænses af økonomi 

• Øget fokus på udskiftning i bestyrelser så 
der bliver flere unge i foreningerne. Ændre 
Jæger til hovedsageligt online for at 
nedsætte omkostninger (ligesom de fleste 
aviser) Nedsæt pris for medlemskab for unge 
for at få flere unge ind i DJ så snart de har 
taget jagttegn 

• Ønsker direkte valg til hovedbestyrelsen 

 

 

KRITIK 
• afsluttende input? det kan vist være 

ligegyldigt, for I fortsætter jo bare den linie 
som I har vedtaget uden hensyn til hvad 
medlemmerne synes! 
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• Analysen er som sagt forkert sammensat og 
helt forkert i forhold til passive medlemmer, 
der alene træner hunde og forsøger at blive 
excellente apportører 

• Ang spørgeskemaet. Vær opmærksom på at 
positiv/negativ indstilling skifter enig/uenig 
omkring temasiderne. 

• Ansæt en Elon Musk type, slank 
organisationen, og sæt prisen ned, og giv en 
større del til de lokale foreninger. 

• At DJ får styr på hvornår man er meldt ind i 
de lokale jagtforeninger I er da Personale 
nok til at varetage dette som betyder meget 
for mange. Bl.a. alle medlemmer i Kolding 
er indmeldt 16.01. 2019 

• Begynd igen at arbejde for alle medlemmer 
og ikke kun for de bemidlede 

• Denne undersøgelse er for lang. 

• denne undersøgelse var for lang, jeg 
mindste interessen lidt over halvvejs 

• der bliver gjort for lidt til den almindelige 
mindre bemidlede jæger . 

• Der er blevet for langt fra gulvet til toppen i 
Jægerforbundet. 

• Der er for langt til jeres kursus, Nå der er 
udsolgt på Sjælland, opretter i et ekstra i 
Jylland. 

• Der er for lidt for den lille jæger 

• Der er ikke noget der hedder januar gruppen 

• Det er lidt sødt at I kalder gavekortsgiveren 
for "januargruppen" i jeres spørgeskema. 

• Det mangler en spørge rubrik…. Har du 
tidligere været i bestyrelse i jagtforening, 
kredse m.m. Ja, jeg har været kasserer i 3 
år i jagtforening i Jylland 

• Det virker som om at i ikke ridder samme 
dag i sadler. 

• Dette spørgeskema er ALT for langt til det 
gennemsnitlige DJ-medlem. Hvem dælen 
konstruerer det - I kender ikke jeres 
medlemsskare? 

• Dj er alt for top styret. Dj kæmper alt for 
lidt for at bibeholde jagten i DK. Dj har 
total berøringsangst for ulve debatten. Kom 
ind i kampen. 

• DJ er for bange for medlemmerne og tør 
ikke gør noget ved de problemer, som de 

godt ved findes når man tænker på "GOD 
jagt i generationer. 

• DJ formand har ikke gennemslagskraft nok. 
Han bør være meget mere skarp og kritisk! 

• DJ gør ikke nok for den lille mands 
muligheder for kronvildt jagt. Bliver dikteret 
af de store aktører 

• For dårlige forhold til felt skydning, 
riffeltræning i kreds 1 

• For lang undersøgelse. Overvejede at stoppe 
halvvejs. 

• For langt spørgeskema 

• Formanden for Thurø Jagtforening, Peter 
Nissen, udsatte alt for mange ællinger i en 
mose, så fiskene lå døde i hundredvis og lige 
så kongesalamanderne . Jeg syntes det var 
skandaløst, da han bare ville knalde 
gråænder. 

• Har skrevet det i et tidligere felt - men 
nogle af felterne har været tvungne med 
forkert mulighed for mig, fordi der ikke har 
været "andet" eller "ikke relevant" , og jeg 
har skulle vælge en mulighed for at komme 
videre. Så data er ikke så sigende som det 
skulle være. 

• Havde en mail korrespondence med 
formanden omkring manglende opbakning til 
schweiss hundene og han svarede, men dog 
ikke med sandheden 

• i lider stadigvæk af at være en forening for 
godsernes og de få udvalgte skyld. Det 
virker som om i bevidst arbejder for at 
minimerer den almene jægers jagt. 
strandjagten og havjagten er snart en 
sagablot, meget overgår til regulering, 
istedet for jagt. en trist udvikling forbundet 
har støttet alt for længe, virker det som! 

• januargruppen. der skal vel stå 
jaguargruppen. 

• Jeg er ikke enig i at DJ. Skal tvinge de 
Danske Jægere- medlem/eller ikke medlem 
af DJ. Til F.eks samforvaltning! 

• Jeg forstår ikke hvorfor jeg skal svare på 
alle de spørgsmål om Jægers indhold, når 
jeg lige inden har svaret at jeg ikke læser 
det 

• Jeg går ud fra gavekortet er til 
JAGUARgruppen og ikke Januargruppen? :) 
Jeg synes I gør det godt. Men jeg savner 
nogen ny jæger arrangementer på Sjælland. 
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Jeg tænker det er vildt vigtigt for at vi helt 
nye jægere lærer håndværket ordentlig fra 
start. Jeg er særligt glad for Jæger 
magasinet som har meget god inspiration. 

• Jeg har før skrevet lidt om DJ. Men DJ skal 
til at arbejde for den lille jæger igen ellers 
vil flere melde sig ud. Folk synes det er 
grotesk der kun bliver arbejdet for godser 
kan få det godt. Så skulle Claus os gå af. 
Han er simpelthen ikke go nok til at formidle 
sig. Begynd at arbejde for den lille jæger. 

• Jeg tænker at nu har I givet mig start skudte 
til at melde mig ud af DJ 

• Kom ned på jorden og lave mere retter mod 
en middel økonomi som de fleste har, og 
ikke kun til direktør, virksomhedsejer, 
godsejer osv 

• Kom ud af jeres egen lille verden og prøv at 
interessere jer for jægere, frem for en 
topstyring, som ikke kan se egne fejl. 
Erkend fejl inden de kommer ud i æteren til 
belastning for haglskytter. Ytrer at i vil 
jægere det bedste, men er mere 
interesseret i medlemstallet frem for 
jægeren 

• Ku I ikke prøve St være lidt positive om jagt 
ibstrdet for at skælde ud hele tiden. Bladet 
Jæger er dårligt, kedeligt, overpolitisk 
korrekt. Skal der være en artikel om 
nyjægere i hvert eneste nummer? Våben 
anmeldelserne er kedelige. 

• Kun at der er alt for meget politisk i dj og 
selvstremmeri 

• Lyt til medlemmer og få nu meldt klart ud 
hellere vi slår os end vi dør stille 

• mand jer op og giv jagtmodstanderne 
modspil 

• Mange af jagttiderne burde ændres. F.eks. 
er der rigtig mange duer, krager og gæs. 
Udvis jagttiden på dem. Det er meget 
beklageligt, at DJ ikke længere afholder 
markprøver for stående hunde. 

• Meget Top styret 

• Mon ikke det er til Jaguargruppen og ikke til 
Januargruppen 

• Måske flere men kortere undersøgelser. 

• Ny formand.... 

• På på med at der ikke bliver for mange 
jægere. Jagt er alt for dyrt. Kunne ikke 
indtaste min e-mail adresse 

• spild af tid 

• Spørgeskemaer kan være svære at designe. I 
denne undersøgelse var der flere steder 
hvor I ikke kan bruge mit svar til et entydigt 
udfaldsrum. 

• Stop med at modarbejde vores jagt udlejer. 
Der hedder dansk Jægerforbund og ikke 
miljø forbundet 

• Sørgerligt I slet ikke spørger ind til DJ’s 
medlemsdemokrati og struktur, der er noget 
opfundet i forrige århundrede. Den 
strukturelle opbygning umuliggør direkte 
medlemsdemokrati. Hele tanken fra 
andelsbevægelsen og valg til flere instanser 
- hvor iblandt næste instans internt vælges - 
der sammensætter en bestyrelse og vælger 
en formand, er noget der høre hjemme i 
1800 tallet og i dag kun praktiseres i Kina, 
Nordkorea og gamle danske anpartsselskaber 
som coop. Det bliver DJ’s undergang, hvis 
der ikke sker en organisatorisk 
modernisering frem mod nedlæggelse af de 
indspiste vennegrupper der alene og uden 
reel medlemsreferance, internt selv 
sammensætter bestyrelsen og vælger sin 
formand i sin midte. 

• Totalt latterligt at bruge tiden på at 
udfylde, for så til sidst kun at kun svare NEJ 
til om man vil deltage i lodtrækningen… det 
vil jeg gerne 

• undersøgelsen er dræbende lang 

• Jeg synes der er gået for meget nak og æd i 
den... Jeg er af den gamle skole, men ved 
selvfølgelig godt, at det er svært at rumme 
alle. 

• Jeg synes der fokuseres alt for meget på 
nyjægere. I glemmer os ældre garvede 
jægere. Jeg synes bedre om bladet Jæger 
som det var for år tilbage. 

• Jeg synes det er bøvlet at indberette 
vildtudbytte. 

•  

 

ROS 
• 86 år og medlem siden 1955 

• Alt ok 
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• Bare fortsæt det gode arbejde! 

• bare hæng i 

• Bare kæmp videre,. God jagt i generationer. 

• Bare Tak for jeres arbejde og blad. I måtte 
godt tilbyde flere kurser og annoncere dem i 
jeres blad og på hjemmesiden på en måde 
så de er lette at fnde og tilmelde sig for 
enkeltpersoner. 

• dejligt at deltage og nu håber jeg at jeg 
vinder noget 

• det er dejligt at være jæger, må det 
vedblive at være sådan 

• Det er en fint spørgeskema. Håber I får 
udbytte fra det. 

• Det har jeg ikke, er godt tilfreds med mit 
medlemskab 

• DJ er en fantastisk organisation med en flok 
super kompetente og imødekommende 
medarbejdere. Tak for jer. 

• DJ er et vigtigt fælles talerør politisk og som 
samlepunkt 

• DJ er ok der vil altid være mange meninger. 
Vh. V M 

• DJ gør det rigtig godt. 

• Dj gør et stort arbejde for jagten i DK Tak 
for det. 

• DJ. Er god for jagt i dk...... 

• Er glad for at være medlem af DJ og har 
været det siden 1972 så selv om jeg ikke går 
så meget po jagt mere vil jeg gerne følge 
lidt med  

• Er glad for at være medlem af DJ. 

• Er overvejende tilfreds med DJ! Fortsæt det 
gode arbejde 

• Er tilfreds 

• Fedt med en undersøgelse. God arbejdslyst 
til jer! 

• Flot at jagtforeningerne kan søge midler til 
lokale ting. 

• For nogle år siden havde Jægerforbundet 
nogle runde klistermærker til bagruden på 
bilen, hvor logo og navn var påtrykt. Jeg 
tror på at signalværdien har en betydning, 
når vi som jægere mødes og signalerer til 
hinanden og omverdenen, at her er altså en 
jæger der er organiseret i et forbund. Så jeg 

reklamerer gerne for Jægerforbundet, fordi 
jeg er opdraget til, at sammen står vi 
stærkere. 

• forsæt det gode arbejde :o) 

• forsæt jeres gode arbejde :-) 

• Forsæt kampen for miljøet og jagten i 
Danmark 

• Fortsat fremgang for naturopretning 

• Fortsæt det gode arbejde 

• Fortsæt det gode arbejde 

• Fortsæt det gode arbejde :) 

• Fortsæt det gode arbejde :-) 

• Fortsæt det gode arbejde for god jagt i 
generationer 

• Fortsæt det gode arbejde og knæk og bræk. 

• Fortsæt det gode arbejde! Tak 

• Fortsæt det gode arbejde. 

• Fortsæt det gode arbejde. 

• fortsæt det gode arbejde. 

• Fortsæt det gode arbejde. Der er meget 
brug for vores forening 

• Fortsæt det gode arbejde. Jeg er generelt 
rigtig godt tilfreds med mit medlemskab. 

• Fortsæt det gode arbejde. Prøv at fastholde 
tilladelse til udsætning af gråand, eventuelt 
med et mere begrænset antal pr. vandareal 
- og sæt en konsekvens som gør ondt, hvis 
det ikke overholdes. F.eks. 1-2 år uden 
jagttegn. 

• Fortsæt det gode og nødvendige arbejde for 
jægere på alle niveau.er (store og små - rige 
af fattige) 

• Fortsæt jeres gode arbejde 

• Fortsæt kampen om jagten i Danmark og EU 

• Fortsæt med det gode arbejde 

• Fortsæt med det I gør , det er godt og 
professionelt 

• Fortsæt som i gør 

• Fortsæt som nu 

• Generelt er jeg meget godt tilfreds med DJ 

• Generelt gør i det godt og stor ros til jer og 
jeres arbejde. 
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• Glæder mig til at bidrage til ,- og følge den 
grønne trepart udmøntning 

• Glæder mig til at finde ud af mere når jeg 
har bestået jagttegnskursus 

• Glæder mig til at få bedre indflydelse i 
kommende udvalg og ad'hoc grupper 

• go dag til jer 

• God betjening når jeg ringer og spørger om 
noget relevant til spørgsmål om for 
eksempel indberetning af vildt og en 
fantastisk fortælling i 2017 om min guldbuk 

• god jagt 

• God side og apps med masser af viden især 
til en nyjæger som lige er startet på rejsen 

• God weekend 

• Godt arbejde 

• Godt arbejde   

• Godt blad - god interesse varetagelse. Husk 
at det er land og skovbruget som stiller 
jagtarealer i Danmark til rådighed! 

• Godt der er en stærk forening, der 
varetager medlemmernes interesser ift 
politikere. Kunne godt have ønsket mig, at 
DJ havde indtaget en mere aktiv rolle ifm 
forbud mod rævehold og anvendelse af ræve 
til træning af de gravsøgende jagthunde. Nu 
foregår vores træning i Tyskland, det er 
tidskrævende og omkostningsfyldt. 
Indimellem kunne der godt være en artikel 
eller 2 om kvindelige jægere.... godt med 
lidt rolle modeller 

• Godt gået af alle i DJ !!! 

• Godt og vigtigt arbejde i udfører 

• Godt tilfreds med DJ 

• Har været med i mange år, og har altid 
været godt tilfreds 

• Har været medlem i mange år, og er godt 
tilfreds. 

• Håber der kommer mere fra DJs side. 

• I gør det godt 

• I gør det godt 

• I gør det godt 

• I gør det godt men meget information når 
ikke ud til de lokale medlemmer fra 
grøneråd og jægerrådene 

• I gør det godt og STOR ros til personalet på 
Kalø. 

• I gør det godt som sagt 

• i gør det godt, det vigtigt at nogle taler 
jægernes sag 

• I gør det godt. 

• I gør det godt. 

• I gør det i det store hele godt og super god 
stand på skoler og Tangkrogen /foodfestival 
og ikke mindst Jeres tryktr 

• I gør et godt arbejde 

• I laver et megafedt jagtmiljø at at være en 
del af 

• Jeg er 100 % TILFREDS... med alle 
"informationer" ... der kommer fra DJ ... 
"TAK" ... 

• Jeg er fantastisk glad for at være medlem. I 
gør et kæmpe stykke arbejde, på alle 
niveauer, for jægerne i Danmark. 

• Jeg er tilfreds med Dj !!! 

• jeg har ikke yderlige kommentarer men kan 
tilføje jeg er af den mening havde 
sammenslutning af Danmarks 3 forbund 
havde vi højst sandsynlig ikke haft meget 
der stod jagt ved i dag så tak for det store 
arbejde fra en jæger på 90. 

• Jeg har omhyggeligt svaret på spørgsmålene 
og. Er en helt ny jægere der gerne vil bruge 
pengene på jagt tøj da der er dyre end 
tænkt Rigtig god undersøgelse i har laver Vh 
Bjarke 

• Jeg har været på jeres 
skydeinstruktørkursus hvor Kenneth Kold 
Jørgensen var instruktør. Virkelig GODT 
kursus. Hvis indhold og underviser indikerer 
jeres niveau vil jeg fortsætte med at tage 
kurser hos jer. 

• Jeg håber Danmarks jægerforbund får et 
fantastisk 2025, tusind tak til alle ansatte og 
bidragere til dette fantastiske foretagende. 

• Jeg synes, at I samlet set gør det rigtig godt 
- tak! 

• Jeg syntes at det er vigtig at DJ er til for 
jægere i hele landet. 

• Jeg syntes der bliver gjort et stort stykke 
arbejde af DJ for jægerne i Danmark 
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• Jeg syntes i gør et mega stort arbejde for 
jægerstanden. Tak for det ! 

• Jeg træner på DJ viden 

• Jeg vil ikke være gammelklog, men jeg er 
godt tilfreds med Dj. 

• Keep up the good work! 

• Keep up the good work! 

• Keep up the good work! 

• Keep up the good work:-) 

• Knæk og bræk 

• Knæk og bræk 

• knæk og bræk 

• Knæk og bræk 

• Kun: Jeg er en ældre jæger, som ynder den 
sociale jagt og se naturen LEVER såvel flora 
som fauna og jeg med. 

• Meget tilfreds med Danmarks Jægerforbund 
:-) 

• Meget tilfreds med DJ og deres arbejde for 
natur, jagt og medlemmerne 

• Nej det har jeg ikke, i det store hele er jeg 
meget godt tilfreds med at være en del af 
DJ. 

• Nej, godt arbejde 

• Nope I er bare gode 

• Næh - kun knæk og bræk 

• Perfekt tilrettet til mit brug ! (<: 

• Spændende at se resultatet af denne 
undersøgelse 

• Syndes det går godt og tror det vil være 
godt at blive ved med at lave surveys 
engang imellem da man også selv kan 
bidrage. 

• Synes det er en god ide´ med en 
undersøgelse som denne. 

• Synes i gør det godt. 

• Syntes at i gør det godt,og har altid været 
tilfreds 

• Syntes trods alt DJ gør det godt, men man 
kan altid forbedre sig. 

• tak for alle jeres indsats 

• Tak for det gode arbejde  bliv ved med det 

• tak for det gode stykke arbejde i gør for os 

• tak for en god blad 

• Tak for et dejligt magasin 

• Tak for et fantastisk arbejde for jagten i DK 

• Tak for et godt jæger magasin 

• Tak for indsatsen 

• Tak for jeres gode arbejde 

• Tak for jeres gode indsats! I gør det godt i 
DJ. De gange jeg har haft brug for 
vejledning, eller haft spørgsmål indenfor fx 
våben og jura, så har jeg altid modtaget en 
virkelig god hjælp fra jer. 

• tak for jeres store arbejde 

• Tak for medlemskab:) 

• tak fordi i gider at spørge os 

• Tak til alle, der yder et frivilligt stykke 
arbejde 

• Uden Danmarks Jægerforbund, vil jagten 
formodentligt forsvinde i Danmark - de 
andre Grønne Organisationer vil gøre alt for 
at stoppe den. Vi skal ikke være bange for 
egen skygge, men vedstå vores interesse og 
indsats og samtidig have orden i egne 
rækker. 

• Umiddelbart ikke. Håber I får et godt 
resultat af jeres undersøgelse :) 

• ingen kommentarer forsæt det gode arbejde 

• Jeg mener, at I generelt gør det godt :-) 

 

ANDET 

• :-) lad os håb at der vil være vildt til stadig 
at kunne udøve jagt i fremtiden. og at 
naturligheden ved naturen ikke forsvinde, 
fordi byen tiltrækker alle mennesker, og de 
skal bestemme over naturen, hvor vi andre  

• Lyt til jæger 

• Det er min tur til at vinde. 

• Det har jeg ikke 

• Det interesserer mig ikke 

• Det var ent meget underholdende og 
tankevækkende bidrag nu vil jeg sætte mig 
ned med en kop te og læse dune 

• Det var nok. tak 
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• Er helt ny medlem, så har desværre ikke 
meget erfaring i foreningen endnu 

• Få alle med , ikke kun dem der kun kan 
ramme noget der vejer mere end 5 kg. 

• har ingen kommentarer 

• har jeg gjort 

• har været medlem i over 50 år og har haft 
forskellige poster i den lokale jagtforenings 
bestyrelse i mere end 30 år 

• Husk den lille jæger/lodsejere og ikke kund 
den stor jæger/lodsejere 

• I er mere end velkomne til at række ud. 

• Jeg er ved at miste interessen for at gå på 
jagt på grund af andre interesser. 

• jeg er æresmedlem af HSL her i Horsens 

• Jeg er æresmedlem i Moseby Jagtforning 

• Jeg har haft jagttegn i 70 år og været 
medlem af Danmarks Jægerforbund i 50 år. 

• Nej ikke i øjeblikket 

• Nej ikke lige nu 

• Nej men en god jagt blad 

• Se under DJ media. 

• Står tidligere 

• Syntes det kunne vaere interessant at 
snakke med nogen om at give min 40 aars 
erfaring som engelsk skytte videre til den 
naeste generation og om at DK mangler 
haekke til dyrelivet 

• Tjek Serolosafaris.com Ha en wonderfull day 

• Ved ikke noget endnu, er nyjæger 

• Ved ikke om I er de rette at henvende sig 
til. Men kunne være rart at kunne have 
jagttegn både digitalt og fysisk. 

• Vi gør det godt, men der skal altid være 
plads til forbedringer eller står vi stille, vi 
skal udvikle os med tiden. 

• Ville blive ovenud tilfreds, hvis I ville rette 
mit efternavn, så det i stedet for Tønnesen 
bliver Tonnesen, har prøvet at få det rettet 
tidligere.  
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